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AZ IDŐ KÖZEL VAN  

 

Kedves földi testvéreim, barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az idő közel van! Ezt hiszi, érzi és tudja mindenki, aki 

behatóan keresi és kutatja az Isten Országát és annak Igazságát. 

Főleg azok számára van közel, akik nem várják, mert nem 

hisznek benne. Ezek számára úgy jön el, mint a „tolvaj éjjel” - 

váratlanul! De akik előtt ismeretes ez a tény, mármint a 

korszakzárás, azok várják és készülnek erre és még idejében 

igyekeznek „a lámpásukat megtelíteni a hitnek, a tiszta 

ismeretnek és a szeretetnek olajával” - hogy amikorra 

megérkezik a Vőlegény, akkorra legyen elegendő és ne kelljen 

kérni a másiktól, mert már nem lesz lehetőségetek erre, ugyanis, 

csakis a megszerzett eredményeiteket vihetitek az Úr elé! Ezt 

viszont nem lehet, főleg akkor nem, „kölcsön adni”, hisz az 

szerint lesztek ti és mindenek megítélve. „Még a tengerek is 

kiadják az ő halottaikat,” – vagyis még a vizekben, vagyis az 

anyagban munkálkodó szellemek is meg lesznek ítélve. De 

mindezt megelőzően olyan komoly megpróbáltatásokban lesz 

részük az embereknek, főleg a krisztushívőknek, amilyen nem 

volt a világ kezdete óta mindmáig és nem is lesz soha, hogy 

próbára tegyék még a választottakat is. „Sokan vannak a 

meghívottak, de kevesen a választottak.” 

Testvéreim, mindannyian a III. kijelentés által meg vagytok 

hívva az üdvösségre, de csak akkor juthattok el oda, ha erre ki 

lesztek választva, vagyis, ha felemelkedtek erre a szintre, a 

kiválasztottság szintjére. Ahhoz, hogy valaki ide fel is bírjon 

emelkedni, ki kell egyenlítenie a földi törvényszerűségekkel a 

számláját, le kell vetkőznie lelkéből a földi vágyakat, hogy 

felszabadulhassanak a földi világba még lekötött erői és ezek a 

felszabadult erők segítségével képes csak felemelkedni a Föld 

feletti szférákba, azaz eljutni az Üdvösségre, az Isten Országába. 

Erre adatott az Úr Jézus tanítása, annak a követése, az egyéni 

lényegtörvényeteken keresztül való engedelmesség által. 
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Megtagadni önmagatokat, vagyis mindazokat a hajlamokat, 

melyek a testen keresztül nyilvánulnak meg. 

„Aki utánam akar jönni, (ugyanis mindenben Ő járt elöl) 

naponként tagadja meg önmagát, vegye fel az ő keresztjét és úgy 

kövessen engem” - mondja az Úr Jézus, meghatározva a hívő 

embernek a Földről való kiemelkedés, vagyis az üdvözülés útját. 

Abból ugyanis amiből ki szeretne benneteket emelni a 

gondviselés, meg kell tagadnotok önmagatokban. 

A hátralevő rövid időt mindezek tudatában, fogjátok nagyon 

komolyan, hisz nem lesz több esélyetek, főleg egyhamar nem, 

eljutni az üdvösségre! 

Ugyanis az az információ, hogy az idő közel van, még nem fog 

benneteket üdvözíteni, tenni is kell érte valamit, önmagatokat, az 

önös éneteket oda kell adni érte. 

A hajlamaitoknak a szeretet oltárán kell elvérezniük és 

elégniük. „Aki közöttetek első akar lenni, az legyen a többi 

szolgája.” 

Az önmegtagadás irányvonalát maga Pál apostol is 

meghatározza az utolsó időkre vonatkozóan: „Ezt pedig azért 

mondom, testvéreim, mert a hátralevő idő rövidre szabott. Ezután 

tehát azok is, akiknek van feleségük, úgy éljenek, mintha nem 

volna, és akik sírnak, mintha nem sírnának, akik pedig örülnek, 

mintha nem örülnének, akik vásárolnak valamit, mintha nem az 

övék volna, és akik a világ javaival élnek, mintha nem élnének 

vele, mert ennek a világnak ábrázata elmúlik.” (1Kor 7:29-31) 

Hiába ismeritek fel az idők jeleit, ha a bűnös hajlamaitokat 

viszont nem akarjátok felismerni, és nem akarjátok azokat 

leküzdeni és erénnyé átalakítani, akkor azt mondja majd a 

menyegzőn a Király: „Barátom, mivégre jöttél ide? Vessétek ki 

őt a külső sötétségre!” 

Újra mondjuk, halálkomolyan fogjátok a hátralevő időt, mert 

most még ennek a lehetősége van. Azért maradtatok itt még, mert 

a mély hajlamaitok miatt kihullottatok a nagy aratás ideje alatt a 

bekötött kévékből és kint maradtatok a tarlón. Az őszi, illetve a 

téli viharok már viszont nagyon közel vannak. Ezeket ne várjátok 
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be mert elkéstek. „Vigyázzatok, hogy a futásotok ne télen legyen, 

se szombaton!” - mondja az Úr. 

Azoknak, akik már elhagyhatták a Földet, nem voltak olyan 

mélyen fekvő hajlamaik, mint nektek. Akik viszont itt maradtatok 

az apokaliptikus időkre, egy utolsó gereblyevonásnak adatott 

nektek a szellemtan, amely által begyűjtethettek az Isten 

Országába, mint tükör által, amibe ha őszintén, minden 

önmagatok túlértékelése nélkül belenéztek, megismerhetitek 

önmagatokat. Hozzávetőlegesen a helyeteket és azt is, hogy a 

felismert hajlamaitok által, ha nem küzditek le azokat, hova 

fogtok kerülni. Nagyon fontos tehát az önismeret! 

Az idő rövidsége elsősorban abból a szempontból fontos 

tényező, hogy elegendő lehetőséget tud-e nyújtani a krisztusi 

modellre való átváltozásra, ha már a mögöttetek levő 2000 év 

kevésnek bizonyult?! 

Az önmegismeréshez ajánlom Eszter médium Evangéliumi 

spiritizmus II. kötetét, ahol a Tízparancsolatot taglalja a Névtelen 

Szellem, de végül is minden olyan írását Neki és minden olyan 

médiumi megnyilatkozást, mely elősorban a bűnös hajlamok 

felismerésére és azok leküzdésére reflektál (világít rá). 

Megemlíteném még a szeretet helyes gyakorlásának fontosságát 

is, mert azt mondja az Úr, „aki engem szeret, az megtartja 

parancsolataimat” valamint, „aki jobban szereti anyját, apját, 

férjét vagy feleséget, illetve gyermekeit mint engem, az nem méltó 

hozzám!” Azt hiszem a szeretetről is komoly tanítást olvashattok 

a Hit, Remény, Szeretet című könyvében a Névtelen Szellemnek. 

Az utolsó időkről viszont az Evangéliumok Szellemi 

Magyarázatában, a Titkos tanításokban és az Ezotériákban 

olvashattok információkat. 

Tudvalevő dolog az, hogy 3,5 évet jósolnak a sátán uralmának 

az utolsó időkben, mert fokozatosan mind nagyobb és nagyobb 

ördögök és végül Lucifer is ráengedtetik a Földre, de azt mondja 

az Úr, hogy a választottakért megrövidülnek ama napok! Mert ha 

nem rövidülnének meg, senki sem menekülhetne meg. Így hát 

meg fognak rövidülni ama napok! 
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Minden, ami Jézussal és Jeruzsálemben és környékén akkor 

történt amikor a kínhalála és az ezzel kapcsolatos események 

kicsiben lezajlottak, mindazok az események nagyban fognak 

lejátszódni az egész világra terjedve ki. Jézus testének 3,5 napig 

kellett volna a sír sötétjében nyugodnia, ami előképe az előttetek 

álló 3,5 év sátáni sötét időszaknak. De mivel Mária könyörgésére 

az Úr harmadnapra feltámadt, így az előttetek álló sátáni időszak 

ennek megfelelően le fog csökkenni a 3,5 évről valamivel több 

mint két évre, tiértetek, választottakért! De nemcsak ő segített 

hozzá a fent említett évek csökkenéséhez, hanem az ő utána 

munkálkodó missziós szellemek, így nagy esély van arra, hogy 

enyhülnek is a csapások, melyek a Földre, de főleg a 

krisztushívőkre várnak. 

Mivel az üdvözülési lehetőség a III. Kijelentés megjelenése 

óta fokozatosan, a fejlődésével párhuzamosan át lett helyezve az 

egyházakból, a szellemtan által történő üdvözülési lehetőségre, 

ebből kifolyólag a választottak innen kerülhetnek ki. Így tirátok 

vonatkozik immár Jézusnak az a kijelentése, hogy sokan vannak 

a meghívottak, de kevesen a választottak. Igyekezzetek 

mihamarabb választottakká lenni, hogy eljuthassatok az 

üdvösségre! 

Kérjetek Istentől állhatatosságot, mert csak az üdvözül, aki 

(ezekben a sátáni időkben is hűségesen) mindvégig kitart! 

Ezért mondom, hogy amikor egy nagyon meleg októberi 

napon hirtelen nagyon hidegre változik az idő, azonnal menjetek 

be házaitokba, mert a háromnapi sötétség kezdetét jelenti ez a 

természeti jelenség, amikor leáll a sok negatív fluidtól a Föld 

forgása, de amint kilöki magából a salakot, újraindul a forgás. Ez 

az idő alatt megváltozik a Föld felszíne. Kontinensek süllyednek 

el részletekben míg több helyen ki fognak emelkedni elsüllyedt 

részek. Ez lesz a holdkiválásnak is az ideje a maga 8 órás intenzív 

majd 24 órás kevésbé intenzív földrengéseivel. Ekkor kell 

hermetikusan bezárni a nyílászárókat a mérges gázok 

beszivárgása ellen. Előzőleg annyi eledelt készítsetek be, hogy 

mindenkinek legyen elegendő, aki veletek fog abban az időben 
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tartózkodni. A sátáni támadások erősek lesznek arra nézve, hogy 

hagyjátok el a biztonságos hajlékot és menjetek ki, de ti ezt ne 

tegyétek! De még majd mindenről időben tájékoztatunk 

benneteket, ha hitelt adtok nyilatkozatainknak, jól is fogtok járni. 

Az internettel, vagyis az egész számítógéprendszerrel 

kapcsolatban nagyon vigyázni kell, mert látszólag a nép értelmi 

fejlettségének az előre-segítésére lett kifejlesztve, de majd, mint 

azt ti is tudjátok, ellenkező hatást igyekeznek vele elérni. Egy 

bizonyos szempontból sokat segít a maga rengeteg 

információival, de éppen ez miatt nagyban rongálja az intuitívitás 

és az Istennel való kapcsolat fejlődését az emberben, mert 

ugyanis mindent számítógép segítségével igyekeznek megoldani 

és nem intuícióval, főleg nem Istenre való hagyatkozással. 

Amikor már senki sem gondolkodik, hanem mindent a 

számítógépre bíz, amikor már mindent digitalizál és mindent attól 

vár, akkor egyik pillanatról a másikra le fogják bénítani az 

egészet. Már most megvannak az eszközeik ahhoz, hogy műhold 

segítségével szinte a világ összes számítógépét, vagy legalább is 

nagy részét, egy gombnyomással lebénítsák. Ezt akkorra tervezik, 

amikor mindent digitalizálnak az emberek és így a számítógép 

rendszerének összeomlasztásával az egész világot össze akarják 

omlasztani! Gondoljatok csak bele, hogy mekkora káosz alakulna 

ki ebből. De ők ebből az állapotból is hasznot akarnak húzni. Ha 

csak a virtuális valutákat vesszük figyelembe, ha ezek is 

összeomlanak magával a rendszerrel együtt egyik pillanatról a 

másikra, milyen óriási haszon fog a kezükben maradni tőke 

formájában, mert eleve az egész virtuális világ egy valótlan világ, 

nem beszélve magáról a devizájukról. 

Ezért, mi legelsősorban a könyvek beszerzését ajánljuk, hisz 

amikor megszűnik az internetlehetőség, maguk a számítógépek 

sem fognak (sokáig) működni. Rajtuk áll, hogy egyszerre fogják-

e lebénítani az egész rendszert, vagy fokozatosan. Mindenesetre 

arra törekszenek, hogy világhatalomra jussanak és utána tervezik 

ezt megtenni, hogy ezáltal teljesen uralmuk és ellenőrzésük alatt 

tudjanak tartani mindent, hisz dolgoznak, illetve már ki is 
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dolgoztak egy teljesen másik rendszert a fent említett céljaik 

elérésére, amely csak az övéké. Az ő gyermekeik nem ismerik a 

számítógépet, mindent ceruzával számolnak. 

De mindez lényegtelen az üdvösségeteket illetően. Nektek az 

a feladatotok, hogy megfeleljetek Isten akaratának! 

Ezekről a dolgokról is fogunk még szólni kellő időben. Ami 

jelenleg lényeges az az, hogy hamarosan kezdődik az Úr Jézus 

feltámadásárára való felkészülésnek az ideje: a nagyböjt. 

Törekedjetek úgy kihasználni ezt a 40 napot, hogy a ti lelketekben 

is feltámadhasson a Krisztus. 

„Most egy korszakos átalakulás előtt állunk. - Írja Eszter 

médium. - Úgy nézem, hogy a ..... nemzet a régi rómaiak egy 

részének reinkarnációja abból a célból, hogy elvégezzék itt a 

Földön a lelki megigazulásuk munkáját, melyet akkor nem 

végeztek el. Ez a törekvésük nagy változásokat hoz bele az emberi 

világba. S úgy nézem, hogy a Jelenések könyvének ez a kifejezése: 

a vér a lovak zablájáig ér, most fog bekövetkezni. Nem emberileg 

értendő az ..., hanem a szférákban, ahol szintén nagy és ádáz 

harcok dúlnak az eszmékért. Mert én látom közeledni azokat a 

lovasokat, akik a zabláig érő vérben gázolnak lovaikkal. Úgy 

látom, hogy ez a század és még kb. egy harmadrész, vagyis 

mostantól (1935. 07. 13.) számított 100 esztendő: és be fog 

következni a vég.” (Misztériumok 199. old.) 

Tehát maximum 13-15 év van még ebből a világból és utána 

minden megváltozik, vagyis 2033 körül jön el az Úr, mert egy 

krisztuséletidővel 2000-től számítva meghosszabbodott a 

kegyelmi idő értetek. Ebből kifolyólag is enyhülnek „ama napok” 

borzalmai. 

 

A FELTÁMADÁS ÜNNEPE  

 

Kedves földi Testvéreim és Barátaim! 

Nagy-nagy szeretettel köszöntelek benneteket a szellemi 

hazából. A szeretet kényszere alatt állva „ragadok tollat”, hogy 

mindazokat a gondolatokat kifejezhessem földi testvéreimnek, 
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amelyeket Isten a szívemre helyezett, hogy annak az 

eszközömnek „tollába adhassam”, akit a kegyelem révén én 

magam választhattam ki eszközül, mint ismeretlen ismerőst. 

Íme lassan, de biztosan elérkezett a feltámadás ünnepére való 

felkészülésnek az ideje is, a nagyböjt, mely időszakot maga Péter 

apostol a Szentlélektől ihletve határozott meg, mint lélek szerint 

való átformálódásnak és megújulásnak az idejét, a szent negyven 

napot, ami, mint minden más lelket átformáló cselekmény hitelét 

és érvényét veszíti a mai énközpontúvá és anyagiassá vált 

világban. Pedig a böjtre, a bűnös hajlamok megtagadására, ha 

valaha is szükség volt, most még inkább szükség van, mert 

megváltozott a világban az erkölcsi értékrend, melynek a lelket 

bomlasztó ereje a hívő emberekre is hatást igyekszik gyakorolni, 

hisz erre rendeltetett. 

Általában a vallásos embereknek kevésbé szimpatikus ez az 

időszak, mert lemondásra „kényszeríti” az embert. Ez a 

kényszerérzet abból adódik, hogy éppen a lemondás tárgyában 

biztonságukat érzik az emberek és ha bármiről is le kell 

mondaniuk, már szegényebbeknek érzik magukat. Pedig amiről 

lemondotok, annak a sokszorosát mentitek át lelki vagyon 

formájában az elkövetkezendő túlvilági állapotaitokba. Legalább 

nektek, szellemtan hívőknek nem kell, hogy sokat szóljak a 

túlvilágra átdolgozott lelki vagyonról, mert betekintést 

nyerhettetek már a túlvilági állapotokba és a dematerializációs (az 

anyag vissza-szellemesedési) folyamatokba. 

A másik és talán nagyobb probléma amiért nehezen megy a 

lemondás, az azért van, mert az ember lelki világához nagyon 

mélyen hozzá nőttek a bűnök és sok esetben szinte fájdalmas a 

ferde kinövések önmegtagadással történő lemetszése. Mivel ti 

szellemtan hívők a kévékből kihullott kalászai vagytok, a mély 

hajlamaitok miatt, a nagy aratásnak, ezért nagyon komolyan 

kellene fognotok, főként a nagyböjti időben, de egyébként is, az 

önmegtagadást, hisz nem sok időtök van hátra ehhez a lelki 

munkához. 
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Sajnos azonban már ide is kezd betörni a megalkuvás, vagyis 

az az erkölcsi állapot, amikor a bűnös vágyakhoz való 

ragaszkodásból szentesítve vannak a bűnök, mert látszólag szent 

célt szolgálnak. De ez kizárólag önbecsapás! A hajlamaitokat 

bizony, hogy meg kell tagadnotok, ki kell irtanotok, mert az idő 

közel van és csakis a bűnös hajlamaitól megtisztult „ember” 

juthat be az Isten Országába, ugyanis Isten az Ő Országát éppen 

hogy a bűnös, vagyis a bűneitől megtisztult emberekkel fogja 

benépesíteni, akiknek a küzdelmeik és harcaik folytán már kiégett 

a lelkükből a gőg, az emberi túlértékelés. 

Igaz, Isten a Névtelen Szellemen keresztül, az elragadtatás 

előtti időre ígért még az emberiség megtérésére és a földi 

szféráktól való elszakadásra egy rövid és világos korszakot, 

amikorra a vallási irányzatok különböző külső és belső okok és 

tényezők miatt összeomlanak, mert akkorra végérvényesen lejár 

az idejük, amikor a szellemtan virágkorát fogja élni - és 

ellenkezne Isten szeretetével azok felé, akik abban az eljövendő 

korszakban tudnak csak eljutni az üdvösségre, ha ez nem 

következne be – de nektek ezekre az időkre már készen kell 

állnotok a másokért való lelki munkára és nem akkor térni meg, 

mert nem tudtok üdvözülni az idő rövidsége miatt, valamint azért, 

mert ha csak akkor tértek meg, akkor Isten nem tudna benneteket 

használni és akik akkor általatok ismernék fel az egyedüli 

üdvözítő igazságot, azok a ti felkészületlenségetek miatt 

elkárhoznának a ti felelőségetekre. 

A hívő embernek az Isten, illetve Jézus Krisztus kell, hogy 

jelentse a „kősziklát”, vagyis a biztos talajt, amelyen megállhat és 

nem a hajlamai és az azokhoz való ragaszkodás. Mindennek a 

leépítéséhez viszont élő hitre, abból fakadó bűnbeismerésre, 

komoly harcra van szüksége az üdvösségre meghívott embernek. 

„Aki hisz, üdvözül, aki nem hisz, már eleve elkárhozott...” „Ha 

visszajövök, vajon találok-e hitet a Földön?” Törekedjetek tehát 

élő és fejlődőképes hitre jutni, mert hit nélkül nem tudjátok 

magatokhoz vonzani Isten cselekvő erejét és a tudásotok nem fog 
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tudni átmenni az elméletből a gyakorlatba. A hit viszont 

cselekedetek nélkül halott! 

Az ellentétnek Jézus Krisztus Urunk Földre jövetele előtt is 

már az volt a célja, hogy amikorra találkozna a két eszme, az Ó- 

és az Újszövetség, akkorra ellehetetlenítse a krisztust várók 

táborát, azzal a céllal, hogy mind kevesebben ismerjék fel az 

üdvözítő Messiást, mint szabadítót az ördög fogságából. Ugyanez 

a helyzet a mai vallási viszonyokban is, azzal a különbséggel, 

hogy akkor inkább megszállottságok voltak, mely állapotokból 

való szabaduláshoz Jézus Krisztusra volt szükség, mint 

szabadítóra, de csak a zsidó nép körében, míg jelenleg, sokkal 

alattomosabb módon terjeszti hatalmát a hatalmasok között, hogy 

leigázza a kereszténységet és uralma alá hajtsa az egész Földet és 

ezáltal ha lehet, próbára tegye még a választottakat is. Mindennek 

a több évszázados és évezredes sátáni munkának köszönhetően 

igencsak betört a megalkuvás, az anyagiasság és az élvhajhászás 

szelleme a vallási irányzatokba és ezáltal leépül az egész. 

Tehát a nagyböjt már mindezekből a fent említett okokból is 

szinte semmit sem jelent a mai keresztény világnak, pedig most 

kellene nagyon sokat böjtölni, hisz azt mondja az Úr: „Meddig 

maradok még veletek ti kicsinyhitűek? Ezt a fajta ördögöt csak 

böjttel és imával (lehet kiűzni).” 

A krisztusi idők előtt és a Vele egy időben élő zsidók várták a 

szabadítót, Aki megszabadította őket megszállottságaikból, 

halálával meghaltak a bűnnek, feltámadásával viszont 

feltámadtak Vele az életre. Míg a mai ember számára 

mindezeknek a folyamatoknak már nincs akkora jelentősége, 

mint Jézus idejében és az első századokban. Ezért nem is jelent 

oly sokat a feltámadás ünnepe sem, a mai embernek és ebből 

kifolyólag az ünnepre való felkészülés sem lehet valami komoly 

és mély. Pedig bizony, hogy nagyon komolynak és mélynek 

kellene lennie, mert az Úr Jézus feltámadásában és a feltámadása 

által a saját feltámadásotokat, vagy legalábbis annak a maximális 

lehetőségét kell megünnepelnetek évről-évre. Ha az Úr nem 

támadott volna fel a halálból, nem lenne senkinek lehetősége 
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eljutni „az első feltámadásra” sem, ami nem más, mint feltámadni 

a földi világból és megszületni egy magasabb világban. Tanácsos 

lenne tehát kihasználni a nagyböjtöt az önmegtagadásra, a hét fő 

bűn erényekké való átdolgozására, mert a feltámadásotokat 

munkáljátok ki vele. 

„Elmegyek és helyet készítek nektek,” - mondja a mi Urunk 

Jézus Krisztus, ami azt jelenti, hogy a magasabb világokon már 

el van készítve a helyetek, csak rajtatok áll az, hogy eljuttok-e 

oda! 

Isten kegyelme és a magas szellemvilág áldása kísérje a 

feltámadási ünnepekre való felkészüléseteket és az egész 

életeteket. A nagyböjti időszakban a magas szellemvilág 

figyelme és munkája intenzívebb felétek, mert a hívő ember 

figyelme is intenzívebben az égiek felé irányul. Használjátok ki 

ezeket a lehetőségeket! 

Most Isten veletek! 

 

PÜNKÖSDI MANIFESZTÁCIÓ  

 

 Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban!  

Ismételten szózatot intézünk hozzátok innen a magas szellemi 

hazából, a Szentlélek birodalmából, a Szentlélek szózatát, azzal a 

céllal, hogy a lelketeket a „Tűz” által Isten felé fordítsuk, mert 

hamarosan ennek a világnak hiú ábrázata elmúlik és egy 

magasabb szinten újjá formálódva biztosít életet mindazoknak, 

akik be fognak oda jutni. 

Nagyon hajlamos az ember arra, hogy beletemetkezzen a 

világba és ezzel együtt világi dolgokba. Ennek okáért nagyon is 

szüksége van arra a felső segítségre, mely figyelmét a 

romolhatatlan, azaz, az örök haza felé irányítja. Sajnos még 

nagyon sok esetben tirátok, spirituális elveket valló egyénekre is 

jellemző ez a jelenség, mindannak ellenére, hogy ismeritek, vagy 

legalább is azt hiszitek, hogy ismeritek a magas szellemi világot 

a maga törvényszerűségeivel, erkölcsi magaslataival és 

követelményeivel.  
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Ha ismernétek és hinnétek is azt amire azt hiszitek, hogy 

ismertek, akkor bizony, hogy sokkal komolyabban szentelnétek 

magatokat oda Istennek, vagyis a világból való kiemelkedésnek. 

Az, hogy tudom, illetve hiszem, hogy van túlvilág, még nem 

elegendő az üdvösséghez! Ha nem munkáljátok ki magatokban 

annak a szférának az igazságát, amelyben meg vagytok hívva az 

üdvösségre, bizony kívül maradtok az Isten Országán.  

Az embernek különböző érvek állnak a rendelkezésére ahhoz, 

hogy megvédje magát az Istennel szemben. Jól hallottátok, hogy 

megvédje magát az Istennel szemben, ugyanis minél nagyobb 

tudással rendelkezik egy egyén, annál erősebb hálót képes szőni 

az igazság szálaiból, mellyel védeni képes magát az Úrral, vagyis 

a lelkiismeretével szemben. Pedig az Úr mindössze csak két érvet 

említ: ,,...nem mehetek, (a nagy menyegzőre) mert feleséget 

vettem” és a másik, ,,...mert hat iga ökröt vettem!” Tehát az 

érzékiség és az anyagiasság és ezeknek a hajlamoknak a 

különböző megnyilvánulási formái azok amelyek miatt az ember 

,,nem akar” közeledni a szenvedés és fájdalomnélküli világ felé, 

pedig még egy rövid ideig megvannak hozzá a szellemi és fizikai 

feltételek is.  

Használjátok ki ezeket a lehetőségeket, még akkor is, ha nem 

kedveznek a testeteknek, mert ami kedvez a léleknek, azaz az 

üdvösségeteknek, az a testnek biztos, hogy kellemetlen és 

kényelmetlen, sőt még szenvedést okozó is lehet, mert a bűn és 

az arra való hajlam a testen keresztül tud megnyilvánulni és a 

különböző szintű fluidok ütközése fájdalmat idéz elő a testben. 

Amikor az ember már levetette testét, nagy fájdalmakat érez a ki 

nem használt lehetőségek miatt, de a test levetésével megszűnik 

minden fejlődési lehetőség! Ébredj fel emberiség a hosszú-hosszú 

álmodból szellemi öntudatodra és lépj a fejlődésed útjára, amíg 

erre kegyelemadta lehetőséged van a Szentlélek által!  

Mindent Isten munkál az Ő törvényeivel a Szentlélek ereje, 

újjáteremtő ereje által. Tőle, Belőle árad ki minden és pattant és 

pattan ki mindenki, így maga a Szentlélek ereje is amellyel 

irányítja, azaz átformálja, pontosabban újjáteremti a világot. 
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Itt a Földön, az Apostolok és tanítványaik voltak az első 

médiumai a Szentléleknek, annak a lelket felemelő és 

megvilágosító krisztusi hatalomnak, mely kiemelni a bűnből, a 

szellemi halálból és újjáteremteni a krisztusi életre volt hivatva 

mindazokat, akiknek a neve be volt és a mai napig be van írva az 

Élet Könyvébe. 

 Ti el sem tudjátok képzelni azt, hogy ezek az Istentől a 

Szentlélek által ihletett emberek milyen hatalmas erők birtokában 

voltak. Akikre rátették a kezüket, azok szinte újjá lettek teremtve. 

Tanításaik révén tömeges lelki-testi gyógyulások történtek. Ha 

sürgősen valahova hívást kaptak, testük eltűnt és ott 

materializálódtak újra ahova rendeltettek, vagy legalább is ahhoz 

a helyhez nagyon közel. Gyógyított még az árnyékuk is, főleg 

Péternek, aki amerre eljárt, ha akarta, az árnyékát is felhasználta 

gyógyító eszköznek.  

Amerre küldettek, tüzet gyújthattak, a Szentlélek tüzét mert ők 

maguk is teljesen át- meg át voltak hatva a Szentlélek tüzével. 

Erre az Úr mellett váltak alkalmassá, mert ugyanis mindenüket 

elhagyva követték Őt és Mellette olyannyira megtisztultak, hogy 

az egész valójukat teljesen áthathatta az Isten újjáteremtő ereje. 

Tehát az egész lényük lángolt Krisztusban és Krisztusért. Nem 

volt olyan része a lelküknek, amelyet át nem járt volna a 

Szentlélek. Ez meg is látszott a cselekedeteiken. 

Ezzel szemben a mai ember alig meri átadni magát a 

Szentléleknek, mert fél, hogy meg kell válnia az önös érdekektől 

és céloktól és az Isten kezébe kell lehelyeznie azokat. (Pedig, 

amint azt ti is tudjátok, amiről itt lemondotok, annak a 

százszorosát viszitek át a szellemvilágba. Ezért is áldásos dolog 

az adakozás, ugyanis egyidejűleg két dolog is gyarapszik 

általatok: a saját lelki vagyonotok odaát és építitek a szeretet 

országát.) 

Amikor az emberi lélekben, azaz egy-egy részében már kezd 

gyulladozni a ,,Tűz”, egyből azt hiszi, hogy őt megszállta a 

Szentlélek és befejezettnek hiszi az állapotát! Meg is kezd benne 

valamit munkálni a Szentlélek, de amikor komolyabb területekre 
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érne a lelki munka, akkor azt már az ördögnek tulajdonítja, mert 

olyan hajlamokat is ki akar égetni, amelyeket maga az ,,ember” 

nem tart bűnnek, ugyanis a hivatali szervek azon tulajdonságokat 

erényeknek tüntették fel. Ebből kifolyólag, sokan vannak 

olyanok, akik reggel még Istennek szolgálnak, de délidőben már 

a sátán oltárán áldoznak, mert ugyanis amióta a kereszténységet 

államvallássá tették, lassan, de biztosan oltották ki ezt a lelket 

megvilágosító és tisztító tüzet a hivatali szervek és követőik. Ez 

egy folyamatos hadat üzenés a Szentlélek ellen. 

De viszont, ha az ember a bensőjére hallgat, akkor más helyzet 

alakul ki. Tehát nem lehet minden felelősséget a hivatali 

szervekre hárítani, ugyanis mindenkit minden bukás előtt 

figyelmeztet a benső hangon keresztül a Szentlélek!!! Csak oda 

kell figyelni, mert sok esetben erősebb a bűn, a vágy hangja az 

emberben, mint a Léleké! 

A Szentlélek az egész valótokat van hivatva átformálni a 

krisztusi képmásra, nem csak azokat a részeket, amelyeket ti 

akartok, ugyanis - kedves testvéreim - csak a teljesen kimunkált 

és átformálódott lélek juthat be az Isten Országába. Krisztus a 

modell, mert Ő teljes egészében Istené volt! Hozzá kell hasonlóvá 

válnotok, az ereitekben az Ő vére kell, hogy csörgedezzen ahhoz, 

hogy levetkőzhessetek minden bűnös hajlamot. 

Sajnos az évszázadok folyamán sokszor kialudtak, vagy 

legalább is a minimálisra csökkentek a Pünkösdi tüzek, melyeket 

újra és újra gyújtott a kegyelem. Utoljára és a leghatékonyabban 

a szellemtanban gyúltak újra a Pünkösdi tüzek!!! 

Adjátok át magatokat ennek a lelketeket teljesen újjá formáló, 

újjáteremtő Tűznek, a szellemtannak, hogy benneteket is 

újjáteremthessen a krisztusi képmásra! Naponta olvassátok a III. 

kijelentés tananyagát, főként az alapkijelentésnek nevezett 

kinyilatkoztatásokat, melynek már a légköre is pozitív hatást kell, 

hogy kiváltson a lelketekben, mert a Szellem a szellemhez szól. 

Nyissátok tágra, azaz tárjátok ki teljesen a lelketek kapuit a 

Szentlélek ereje és világossága előtt, hogy megmenekülhessetek! 

Ne sajnáljátok önmagatokat, az emberi önös éneteket 
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átvilágíttatni a Szentlélek Világosságával, mert mindent, amit e 

Tűz kárnak és szemétnek ítél bennetek, azoknak ki kell égniük 

belőletek, mert csakis így juthattok el az Isten Országába! 

Isten Szentlelke legyen Veletek!!!  

Vegyetek Szentlelket!  

 

A NAGYBÖJTI IDŐSZAK  - 1. rész 

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Nagyböjt alkalmával az üdvösségről szeretnék még néhány 

gondolatot közzé tenni, mivel ez a negyven nap, de maga az egész 

élet is ezt a szent célt szolgálja. 

Az üdvösség gondolatát és annak titkát, legelőször Ábrahám 

kapta meg az angyal áldásán keresztül, mint egy pozitív, Istentől 

jövő, az üdvösség célját szolgáló, materializált erőtömböt, melyet 

Ábrahám a szívénél hordott és ez idő alatt ezektől az 

erőkisugárzásoktól megnövekedett az egyik fele a testének és 

mind azokénak, akik Ábrahám után birtokolhatták ezt a krisztusi 

ajándékot, az üdvösség csíráját, melyet évezredeken keresztül a 

Messiásra való vágyakozással, a törvényszerűségek 

megtartásával, vagyis a több évezredes fejlődésükkel, a próféták 

munkájával oly hatalmassá kellett növesztenie a választott 

népnek, hogy mint tiszta fluidokba, legyen mibe beágyazódnia, 

az üdvösséghordozó Máriának. 

De Ábrahám a materializált erőmennyiség mellett, 

ugyanebből, mármint az üdvösség gondolatának és ígéretének a 

zsidó nép szívében való elültetése és kifejlesztése céljából, 

Melkidezektől, - attól a materializált szellemtől-angyaltól, aki 

fizikálisan is megalapozta a választott nép városainak 

fundamentumait, miután maga Melkidezek is áldott meg és tört 

meg kenyeret és bort az Úr Jézushoz hasonlóan és osztatott szét 

Ábrahámmal, mellyel gyakorlatilag beindította a megváltást, 

mely Jézus áldozatában csúcsosodott ki és vált valósággá, - kapott 

egy nem emberi kéz által gyártott kehelyformát, melynek akkor 

még nem volt meg ugyan a talpazata, hanem később az évezredek 
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folyamán szintén nem emberileg gyártott alsó fele is előkerült és 

csak össze kellett illeszteni, mellyel az utolsó vacsorán, a kenyér 

megtörése után az Úr Jézus az Új és Örök szövetséget 

megnyitotta, belemondván az alapítás szavait: „Ez a kehely, az Új 

és Örök szövetség kelyhe az én vérem által, mely tiértetek és 

sokakért kiontatik a bűnök bocsánatára. Cselekedjétek ezt az én 

emlékezetemre, míg vissza nem jövök!” 

Melkidezek azzal a cselekedetével, hogy kenyeret áldott és tört 

meg, valamint az Úr jövőbeli kelyhében bort áldott meg és osztott 

szét, beindította a megváltás misztériumát, küldetését befejezte és 

eltűnt és többé sohasem volt látható sem Ábrahám sem a nép 

számára. 

Az Úr Jézus szentségi szintre emelte és az ő Testévé és Vérévé 

változtatta át a megtört kenyér és a bor misztériumát és ezeknek 

a cselekményeknek folytonosságára szólított meg bennünket, 

mert papi nép és szent nemzet vagyunk mindannyian, akik meg 

vagyunk hívva az üdvösségre, ugyanis Melkidezek örökre pappá 

szentelte Ábrahámot, mely papságot áldás formájában magával 

visz életeken keresztül az örökkévalóságba: „Pap vagy te 

mindörökké Melkidezek rendje szerint.” 

Az üdvösség misztériuma sok viszontagságok közepette 

évezredek után hatalmassá nőtte ki magát és Jézusban, - a 

hatalmas Messiás szellemben, Aki betöltött minden ószövetségi 

törvényt azzal a céllal, hogy egy magasabb és szellemibb szintre, 

a szeretet szintjére emelje fel, - valósággá vált, mert ugyanis 

minden mindennel összefügg, minden valaminek az alapját 

képezi, hogy céllá válhasson, mely cél elérése az, hogy azután 

újból a ráépülőnek az alapja legyen a fejlődés örök törvényében. 

De ahhoz, hogy ez így haladhasson előre, az előző szintet mindig 

meg kell tagadni és el kell hagyni, mint elnyűtt és használhatatlan 

ruhát, hogy a fejlődés újabb, tökéletesebb formát ölthessen 

magára: „Új bort nem öntenek régi tömlőbe és régi posztóra sem 

varrnak új ruhából foltot. Új bort csakis új tömlőbe lehet tölteni, 

és új foltot csakis új ruhára lehet varrni” - mondja az Úr. 
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Az üdvösségre, illetve az üdvözülésre való eljutáshoz, a 

választott népnek, több ezer évre volt szüksége. Rengeteg külső 

jelnek, mely a J.H.V. Isten szeretetét igazolja, le kellett játszódnia 

ahhoz, hogy a zsidóság valamennyire is „közel engedje” magához 

Teremtőjét. Isten adott, adott nagyon sokat, de kért is, kérte 

mindenből és minden szempontból az elsőt, a legszebbet, a 

legkedvesebbet azzal a céllal, hogy megtanulja az ő népe, hogy 

minden, de minden az Istent, a J.H.V.-t illeti meg. Isten áldása és 

jelenléte elsősorban a fizikális gazdagságban nyilvánult meg az 

Ószövetségben, de lelkileg és szellemileg is adott nagyon sokat, 

mert egyébként, ha csak fizikális dolgokat adott volna, soha egy 

lépést sem haladtak volna előre a fejlődésben, de adta a 

Tízparancsolatot és ha valaki megszegte annak bármelyikét, 

büntetéssel sújtotta azt az egyént a törvény ereje, mely nem ismer 

irgalmat, elnézést és bűnbocsánatot. De mielőtt Mózesen 

keresztül bemutatta volna a természeti törvényeket az Úr, előbb 

igencsak hosszú szenvedéssel, 400 (a mai időszámítás szerint 

mintegy 260) évi rabszolgai sorssal készítette fel a népet a 

következő állomásra való felemelkedésre, a törvények 

megismerésére. De amikor már megérettek lelkileg a 

szabadulásra és elérkezett a kivonulás hajnala, akkor is maradtak 

vissza Egyiptomban hitetlenek, akik nem hittek a szabadító 

Mózesben és akiknek leszármazottiat összegyűjteni, felkarolni, a 

bálványimádásból kiemelni, azaz az üdvösségre előkészíteni volt 

hivatva nagy nélkülözések és komoly megpróbáltatások és 

megvettetések közepette Szent József és Szűz Mária az 

Egyiptomba való menekülésük ideje alatt. (Jézus ugyanis 

titokban járt Egyiptomban a nyilvános működésének harmadik 

évében, hogy a szórvány zsidóknak is elvigye az Örömhírt!) 

Az Újszövetségben már a fizikális gazdagság visszahúzó erő, 

lásd a teve és a tűfoka példáját, ugyanis, a „gazdag ifjúnak” - aki 

egyébként már nem volt ifjú, hanem kora ifjúságától fogva lett 

gazdaggá - a vagyonos élet után szegény sorsot kellett vállalnia 

ahhoz, hogy a gazdagság okozta kötelékeket egy egész életen 
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keresztül vetkőzhesse le. Így valósult meg az a kijelentése 

Jézusnak, hogy az Istennél minden lehetséges. 

Az Újszövetségben már a lelki gazdagság, a lelki vagyon az, 

ami előre viszi az embert és a szellemi adományok képezik a 

telítettségét a léleknek, mert mindennek az anyagi síkról szellemi 

síkra kell átminősülnie. Így az ószövetségi véres áldozatoknak 

vér nélküli, vagyis szeretetáldozattá kell átformálódniuk, 

beleértve a Krisztus Urunk véres áldozatát is mely a Golgotán 

zajlott le, majd a vérnélküli mindennapi áldozattá formálódott és 

formálódik tovább, hogy a szív oltárán mutassa be mindennapi 

áldozatát az örök jelenben, mindaddig, amíg van mit feláldozni, 

amíg van minek elégnie, mert minden kárhozatra vivő hajlamnak 

ott kell elégnie, ahol minden elégetésre szánt „anyagból” a szív 

tiszta érzései szabadulnak fel és válnak gyakorlattá, hogy szebbé 

és boldogabbá tegyék a szürke hétköznapokat és istenibbé az 

istentelen világot. 

A Krisztus véres áldozatának, - melynek, a bárány a 

templomban történő leölése volt az előképe, - mire a Föld 

átváltozik, akkorra teljesen szellemivé kell átalakulnia, ugyanis, 

a jelenlegi forma, az oltáron történő vérnélküli áldozat 

bemutatása addig érvényes, amíg Ő vissza nem tér. Bátorkodom 

azt mondani, hogy a szellemtanba már visszatért (ami nem azonos 

a korszakzárással, hanem az igazság egy szellemibb formában 

történő megjelenésével), ezért ebben az újabb formában már erős 

hittel, szinte anyag nélkül is magatokhoz vonzhatjátok azokat a 

krisztusparányokat, melyeket egyébként évente három vagy négy 

alkalommal az Ő emlékezetére tesztek, amikor Úrvacsorához 

járultok. Az Új Világban már meg fog szűnni minden forma, mely 

az igazságnak megjelenési formát biztosít, mert minden 

igazságnak fel kell emelkednie és a formanélküliségben, az „egy 

akol, egy pásztor”-ban találkoznia, így a krisztusparányok 

anyagra való hatásának is az anyagnélküliség „formáját” kell 

magára öltenie. Mivel a szellemtan az Új Világ igazságának az 

előnyúlványa, így szinte teljes egészében forma és dogmanélküli, 

beleértve az Úrvacsora misztériumát is. Habár az átmenetet 
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képező keret is már érvényben van, amit vágyáldozásnak hívnak 

a katolikus egyházban és ha már ott meghatároztak egy ilyen 

érvényes „formáját” a dolgoknak, akkor ez mennyivel inkább 

érvényes a szellemibb igazságokban! 

Mivel a próbákban való helytállás határozza meg a tovább 

haladást, vagy a bukás a visszazuhanást, ezért amikor Mózes 

felment a Sínai hegyre, hogy megkaphassa azt az életformát, a 

Tízparancsolatot, amelyet, ha megtartanak, közeledni fognak 

lélekben a Messiás befogadása felé, hatalmas mennydörgések, 

villámlások és morajlások kísérték „Isten megjelenését.” Ezek, 

mint külső és látható jelei az isteni hatalmasságnak, 

hozzásegítették a zsidó népet ahhoz, hogy szíveikben növekedjen 

J.H.V. hatalmassága és az istenfélelem, mely a törvények 

betartására „kényszerítette” őket. Ez a nép semmivel sem volt 

különb a környező népnél, csak egyetlenegy lelki tulajdonságban 

és ez elegendő volt ahhoz, hogy kiválasztottakká válhassanak. Ez 

az egy Isten imádás volt. Mindannak ellenére, hogy komoly, 

félelmet gerjesztő jelei voltak a Tízparancsolat leközöltetésének 

mégis, hitetlenségükben a nép egy része visszaesett fejlődésének 

arra a szintjére, amelyből éppen ki akarta Isten Mózesen keresztül 

vezetni őket. Ez a bálványimádás szintje volt. Akik elbuktak a 

próbákban, mint a tovább haladásra éretlen lelkeket, Isten 

visszaszólította a szellemhazába azért, hogy ne gátolják az 

üdvösség kibontakozását, valamint, mivel alkalmatlanná váltak a 

tovább haladásra, a törvény őrlő malma, szétmorzsoló ereje 

megőröltette velük bukásuk következményeit és már csak egy 

következő fordulónál ölthettek testet, de már jóval kisebb 

eséllyel, mert kiestek a törvényes rotációból. 

Mivel az Ószövetségben lejátszódó események előképei az 

Újszövetség eseményeinek, ezért az Újszövetségben már 

szellemibb síkon játszódnak le azok a törvényszerűségek, melyek 

az Ószövetségben fizikálisan lejátszódtak. 

Vegyük csak figyelembe Mózes szerepét, aki kivezeti a zsidó 

népet a nagy nyomorúságból, az egyiptomi fogságból és vonjunk 

párhuzamot Krisztus Urunk munkájával. Az egyiptomi nép a 
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bálványimádás, a babonás hiedelem, a természeti erőkből alkotott 

istenségek és erkölcstelen élet világa, amely az Újszövetségben 

teljes egészében az első és második szférát tárja elénk mert, hogy 

egyébként is oda tartozik az effajta erkölcsi szint. Azok viszont, 

akik a pusztai vándorlás alatt haltak meg, mert senki sem mehetett 

be az Ígéret Földjére, aki hitetlensége és elégedetlensége miatt 

ellene fordult Mózesnek, beleértve a bálvány, vagyis az 

aranyborjút imádókat is, mert nekik is meg kellett halniuk, a 

harmadik szférának felelnek meg. Akik viszont kiálltak minden 

megpróbáltatást és bejutottak az ígéret földjére, azok a negyedik 

szféra lakosainak lennének nevezhetők, mert elhagyták az első és 

második szférát, túljutottak a Krisztusba vetett hit által a 

harmadikon is, így a Megváltó bevezette őket az első földfeletti, 

vagyis a negyedik szférába. Mózes nem ment be az Ígéret 

földjére, mert bizonyos okok miatt meg kellett halnia, de a 

következő életében Mária és Jézus mellett jelenik meg, mint 

külső védelmezője a magas isteni törvényeknek. De ahogyan 

Mózes meghal, úgy Jézus is meghal, azzal a különbséggel, hogy 

Ő mindannyiunk bűnéért áldozza fel magát, de a fizikai síkon 

megalapított „királyságban” nem vesz részt, hanem elküldi a 

Szentlelket, vagyis Szent Szellemeket, akik tovább viszik akár 

testben, akár a szellemvilágból az üdvözítő eszmét. Mózes is 

átadja a zsidó nép vezetését Józsuénak, majd birka irányítják a 

népet, ami megfelel a magas szellemi vezetőnek, akire az Úr az ő 

Anyaszentegyházát bízta, vagyis a negyedik szférát és attól 

felfelé, ahova a pokol, vagyis sem a földalatti, de még az első és 

második szféra sem tud már hatást gyakorolni, mert ezeknek a 

szféráknak lakói levetkőzték magukról az alacsony szférák 

természetét. A szent szellemek sokasága viszont, akik felett 

Józsué állt, a bírák, szimbolikusan. 

Tehát, ha mindenben Jézusra hallgattok, Ő kivezet benneteket 

a „rabszolgaságotokból” és az ezzel járó ön és egyéb 

bálványaitokból, át a harmadik szférán, az igazság és a szeretet 

világába, az első feltámadásra, a megígért igazság szellemének a 

vezetése által. 
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A jelenlegi nagyböjt is szolgáljon nektek kellő alkalommal 

arra, hogy felismerjétek mindazt, amit „pusztai vándorlásaitok” 

ideje alatt le kell vetkőznetek, ha már ki lettetek vezetve a saját 

magatok által megalkotott szolgaság világából, mert most ennek 

az ideje van! Ez is az üdvözülésetek szolgálja és annak egy részét 

képezi. 

Isten kegyelme legyen mindannyitokkal! 

 

A NAGYBÖJTI IDŐSZAK   - 2. rész 

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az egyedüli üdvözítő és a 

lelketeket újjáteremtő Jézus Krisztusban! 

Isten szeretete lehetővé tette számomra azt, hogy a még 

valamennyire is nyitva levő mennyei kapun keresztül szólhassak 

hozzátok, mint olyan néphez, akit Isten kegyelme azzal bízott 

meg, hogy az tiszta igazság fáklyahordozója és a fáklya lángjának 

ápolója legyen. De vigyázzatok, mert lassan kialudni látszik 

ennek a fáklyának a lángja, mert több irányból jövő oldalszél 

hatásainak van kitéve. Ezek a szelek nem mások, mint olyan 

alacsonyabb igazságok, melyek képtelenek benneteket elvezetni 

az igazságra, mert nem a tiszta igazság világából táplálkoznak, 

hanem meg vannak tűzdelve bizonyos hasonmásokkal, melyek 

megzavarják az ember fejlődését. 

Egy nép minél pontosabban betölti Isten akaratát, annál 

nagyobb mértékben élvezheti az Ő védelmét és annál nagyobb 

kegyelmekben részesül! De amint letér az Isten által kijelölt útról, 

fokozatosan megszűnik a védelme és ezáltal kiszolgáltatja magát 

az ellentétes erőknek és a sors igazságának. 

Aki kegyelemben él, annak Isten a kegyelem mértékével, azaz 

valamilyen formában mértéken felüli módon adja az ő 

kegyelmeit, ezzel ellentétben viszont aki kilép a kegyelem 

állapotából, annak egyre inkább szűkülnek a kegyelmi 

lehetőségei mindaddig, amíg kellő mértékű bűnbánatra nem jut és 

vissza nem tér az eredeti útra. A bűnbánat mértékét és a kegyelem 
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fokát a mindenható Isten határozza meg, akár egy egyénről, vagy 

népcsoportról legyen szó. 

Ezért kéri tőletek a kegyelem Istene, hogy főleg a nagyböjtöt 

szenteljétek Istennek és az Ő szent Fiának, hogy ha kiestetek a 

kegyelemből, akkor visszatérhessetek, vagy ha sikerült 

valamennyire is kitartani az úton, akkor tovább haladhassatok 

rajta, hisz ebben, a kegyelem szempontjából emeltebb szintű 

időszakban, illetve állapotban olyan folyamatok indulhatnak be a 

lelketekben, melyek elősegíthetik az Isten Országába való 

eljutásotokat, mert jaj annak aki itt marad azokra az időkre, 

amikor már a mennyek kapui bezárulnak és megszűnik minden 

kegyelem! Akkor már az ellentét hatalma lesz csak az uralkodó a 

maga féknélküli hatalmával. 

Ezért most kell megtérni és nem holnap, mert a ma a tiétek, a 

holnap Isten kezében van. Most még van lehetőségetek 

belekapaszkodni az Úr érettetek lenyújtott kezébe, de a nap már 

lemenőben és az árnyak hosszúra nyúlnak, jelezvén a teljes 

sötétség leereszkedését. 

Sajnos már jelenleg is igen erősnek látszik a sötét oldal 

hatalma, pedig nincs létjoga Isten birodalmában, hanem ti 

emberek adtok neki létlehetőséget bűnös hajlamaitok és 

vágyaitok kiélésével, melyekkel negatív erőket termeltek ki 

magatok körül, mely táptalaja a betegségeknek. Ha az emberiség 

nagyobb mértékben Istennek élne, a betegségek kórokozói nem 

tudnának sem természetes, sem mesterséges úton kitermelődni, 

mert nem volna rá alacsonyszintű fluidikus létlehetőségük. 

Ez egyaránt vonatkozik a népcsoportokra és az egyénekre is. 

Ha tehát hitben és félelem nélkül éltek - ugyanis a hitetlenség 

szüli a félelmet - akkor a betegségek, főleg a járványok 

erőrétegei, alattatok, a ti szintetek alatt suhannak el és ti 

érintetlenül maradtok velük szemben, amiért hálát adhattok a 

Mindenhatónak. 

A fentiekből kifolyólag, itt az utolsó időkben szeretném 

kihangsúlyozni a hitet és a hit harcának a szükségességét és 

fontosságát, - mert a hit a harc által tud csak fejlődni - ugyanis 
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mindinkább olyan helyzetek alakulnak ki a gonosz hatására, 

amelyekből csakis a hit által emeltethetik ki az ember. 

„Aki hisz üdvözül, aki nem hisz, már eleve elkárhozott!” - 

mondja az Úr. Az utolsó időkre ez fokozottan érvényes. Lassan ti 

is mindinkább látni fogjátok azt, hogy az életnek minden területén 

csakis az Istenbe vetett hit tud benneteket kiemelni a sátán 

lelkeket magával ragadni szándékozó karmai közül, melyek 

megnyilvánulnak a megfélemlítésekben, az erkölcstelenség 

törvényesítésében és annak gátlásnélküli terjesztésében, a 

járványok kitenyésztésében és széthintésében, mindennemű 

erőszak kivitelezésében, a testi élvezetek és káros szenvedélyek 

„szabadalmazásában” és terjesztésében, egyszóval az önzésnek 

mindennemű és rangú létlehetőségének a megteremtésében a 

fizikai világban! Az önzés minden bűnnek az alapja. De ha 

magasabb erkölcsi szintű életet éltek, mint amilyenen ezek a 

dolgok mozognak, akkor nem hatnak rátok! Vagyis éljetek tisztán 

és szentül, kiirtván a lelketekből a bűnt, hogy az ördögnek ne 

legyen birodalma, vagyis kapaszkodója a lelketekben, akkor, 

komoly esélyetek van arra nézve, hogy a sötét erőit, a betegségek 

kiváltó okait ne tudja belétek lövellni a sátán. Amikor az ember 

bűnözik, a saját életerőit kiszolgáltatja a sátánnak, aki ezeket sötét 

erőkké alakítva át, kísért és visszasugározza az erejétől 

megfosztott emberbe, amitől az egyén megbetegszik. Ezt én anti-

megváltásnak, vagyis a megváltás ellenkezőjének nevezném, 

mert az Úr, ennek éppen az ellenkezőjét cselekszi: nem rabol, 

hanem erőket ajándékoz, a negatív erőket magára veszi, 

szeretetével pozitívokká dolgozza át és Szentlélekerőkként 

visszasugározza kitermelőjükre, ha bűnbánatot gyakorolva 

közelednek Feléje. Ez a bűnbocsánat és ebben rejlik a megváltás 

misztériuma. A ti feladatotok is ez: megbocsátani szeretetből az 

ellenetek vétkezőknek! 

„Péter, te kőszikla vagy és én erre a kősziklára építem az én 

anyaszentegyházamat, melyen, a pokol kapui nem vehetnek erőt.” 

Tehát ha úgy éltek, hogy lélekben Péter szellemi egyházához 

tartoztok, akkor a pokol kapui tirátok a maguk erejével nem 
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tudnak hatással lenni és mentesek lesztek a járványoktól, mert a 

bűn zsoldja a halál, az erényeké az Örök Élet! „Higgyetek Én 

legyőztem a világot!” - a maga betegségeket kitermelő 

mivoltával. 

Isten veletek! 

 

„HIGYJETEK ISTENBEN, ÉS HIGYJETEK 

ÉNBENNEM!”   

 

Kedves földi testvérem az Úr Jézus Krisztusban! 

Isten szeretete öleli át a világot még az utolsó időkben is, 

mindannak ellenére, hogy ez fizikai szemekkel nem látható, de 

aki a hit szemével néz, az azzal is lát és minden rossznak látszó 

dologban is felfedi Isten szeretetét. Akik Istent szeretik, azoknak 

minden a lelki javukat szolgálja, akik viszont a sátán oltárán 

áldoznak, azok minden helyzetet az anyagi javaik gyarapítására 

fordítják. Ezért is teremtenek meg olyan állapotokat, amelyek 

erre a célra alkalmasak. De, aki minden helyzetben Isten akaratát 

kutatja, az a legrosszabbnak tűnő szituációban is felfedezi a 

számára azt az útirányt, amelyet ha követ, felragyog a Krisztus a 

maga hatalmával és hatalmas szeretetével. Ugyanis minden 

helyzet, amelyet látszólag a sátán ural, alkalmat nyújt az Istenhez 

való felemelkedésre. Isten azt is várja el, hogy a földi ember a 

problémák közepette, a problémák által és a problémákban is 

keresse és kutassa az Isten Országát és annak Igazságát! Aki így 

cselekszik, azt a megpróbáltatások közelebb viszik az Istenhez, 

míg akik nem az Isten akarata szerint igyekeznek eljárni a 

problémákban, azok messzebb esnek az Istentől. Akik Istenben 

hisznek és bíznak, azok az Istentől vehetik jutalmukat, viszont 

akik az emberi megoldásokba vetik hitüket, azok onnan veszik el 

méltó bérüket. Vigyázzatok tehát, hogy melyik csoportba 

társultok bele. 

A problémákat, melyeket ugyan az emberek hívnak a létbe 

bűnös hajlamaik kiélésével, azért engedi meg az Isten, hogy a 

lelkileg szétszórt és a jóléttől elkényelmesedett emberiség újra 
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visszataláljon a kitérőről az egyenes útra. A megszorításoknak 

mindig is ez volt a céljuk. De, mint mondtam, nem mindenkiben 

váltja ki ezt a hatást a dolog. 

Az agg Simeon azt mondta a templomba bemutatandó 

Gyermekre, hogy sokak felemelkedésére és sokak romlására lesz 

Izraelben. Így van ez minden megpróbáltatással is! Amit az 

ember nem tesz meg a jólétben, azt megteheti a 

megszorításokban, habár annak van nagyobb értéke, amikor az 

ember nem várja meg a bűnei visszahatását, hanem mindent az 

adott helyzetben tesz meg az isteni elgondolás szerint, mert a 

tegnap hézagját a ma foltjával nem lehet megfoltozni, mert akkor 

meg a mában keletkezik hézag, mely a holnapra vetíti ki hatását. 

Ezért kell mindenkor odafigyelni az isteni hangra. 

Az utolsó időkben nagyon sok negatív csapódik vissza, de aki 

Istenben igyekszik élni, azt Isten föléje emeli a „karmatikus” 

igazságok fölé, mert Ő felette áll minden törvényszerűség felett. 

Azért is nem lehet semmilyen eszközzel jövendőt mondani a hívő 

embernek, mert a kegyelem olyan kiszámíthatatlan eshetőségeket 

nyújt, melyek a karmatikus igazságok fölé emelik a hívőt. A hívőt 

Isten veszi a gondoskodásába és egyénileg vezeti, amely vezetési 

titkokba Isten nem enged semmilyen alacsonyabb igazságnak 

betekintési lehetőséget. A hívő embert nem a sors igazsága vezeti, 

hanem a kegyelem, mely feloldozza a bűnök következményeit, 

ezáltal érvényét is veszíti a sors keze! 

Mindezt azért mondom el, hogy higgyetek, ugyanis, rátok, ha 

hisztek, már nem érvényesek a mai események sem, hanem a hit 

által mindez fölé emelhet benneteket az Isten. 

Természetesen az előírásokat be kell tartani, mert meg kell 

adni a császárnak, ami a császáré, de Istennek is, ami az Istené! 

Ha már minden összeomlik körülöttetek a hitetlen világban, ti 

akkor se féljetek, mert a hitetek által az utolsó pillanatban is olyan 

megoldásokhoz vezethet el titeket az Isten, amelyeket előre sem 

megjövendölni, sem lekövetni nem lehet, mert minden az 

Istennek történő engedelmességetektől függ, az egyéni szabad 

akarat révén. Azt meg viszont pontosan nem lehet előre tudni, 
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hogy ki hogyan dönt, hogy a kozmikus hatásokat ki hogyan és 

mire használja ki. 

Higgyetek Istenben és Bennem is higgyetek, mert én 

legyőztem a világot!!! – mondta Jézus. Ne az ördögnek 

higgyetek!!! 

Isten veletek! 

 

SZENT JÓZSEF NÉVÜNNEPÉNEK ESTÉJE  

 

Kedves földi testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Nagy szeretettel köszöntelek benneteket a szellemhazából 

Szent József ünnepének estéjén, akit azért küldött az 

emberiséghez a Mindenható, hogy példakép legyen az Istennek 

történő engedelmességet illetően. Aki ismeri az ő életét, annak 

látnia kell Józsefen azt a sziklaszilárd hitet, amely átsegítette őt a 

komoly megpróbáltatásokon. Az előző életében nem mehetett be 

az ígéret földjére egy elhamarkodott cselekedet miatt, de szent 

Józsefként már oda helyezi őt az Isten kegyelme a leghatalmasabb 

Messiás szellem mellé, mint fizikai keretként védelmezni egy 

magasabb törvényt az alacsonyabbal szemben, mert ugyanis az 

alacsonyabb mindig is üldözi a magasabbat. Ha a magasabb 

kiállja az alacsonyabb támadásait, mindketten haladnak előre. De 

ha az alacsonyabb győz, mindketten buknak a fejlődésben. 

Jézus mellett lenni és munkát vállalni nagyon nehéz feladat 

volt, ma sem könnyű. De József már kisgyermekkorában 

„gyakorolhatta” mindazon erényeket, melyek alkalmassá tették őt 

arra a feladatra, melyre szüksége volt a hivatása betöltéséhez. Már 

kisgyermekként idősebb testvérei sokat üldözték „mássága” 

miatt. Már akkor kitűnt jámborsága és erős hite, a bátyáéihoz 

viszonyítva, akik irigységből kiközösítették és bármilyen 

apróságért bántalmazták, ha tehették. Ilyen esetekben a betlehemi 

barlangba rejtőzött, ahol Jézus később született. Tehát jól ismerte 

ezt a vidéket és konkrétan ezt a helyet. 

Ő is Dávid leszármazottja volt. Apjától sok földet örökölt, 

melyet legelőnek használt, de művelt is valamennyit. Isteni 
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indíttatásra házasodott. Egy száraz faágat kellett a kezében 

tartania és amikor felsorakoztak a szüzek, azt kellett eljegyeznie, 

aki előtt kivirágzik ez az ág. Volt egy előző jámbor legény is, aki 

próbálkozott, de a faág nem virágzott ki Mária előtt. Igy Józsefé 

lett a nagyon szép és bájos Mirjam. 

Később amikor József tudomására jutott jegyesének áldott 

állapota, ez jelentette élete legnagyobb próbáját. Mindent Isten 

rendelése szerint tett és mégis cserbenhagyta őt az az Isten, akit 

kisgyermekkora óta félt és buzgó jámborsággal követett? Még a 

száraz ág is pompásan kivirágzott és mégis hűtlen lett hozzá az 

Isten? Egy világ omlott volna össze benne, ha hosszú vívódás és 

tépelődés közepette a hite nem vitte volna diadalra az Isten iránti 

hűséget. És amikor átvergődte magát az első nagy hitpróbán, a 

szellemi vezetői mindent elmagyaráztak neki az isteni 

elgondolásról. Lelkében ott élt a Messiásnak a várása, hisz 

Mózesként jövendölt a Messiás eljöveteléről. Birtokában volt az 

a „kehely”, mellyel Jézus az új és örök szövetséget kötötte az 

emberiséggel. Benne volt a szövetség ládájában. 

A mai istenfélő embert is érik ilyen próbák, azt hiszem, ezt ti 

is tapasztaljátok a jelen időtökben. De ha kiálljátok a próbát, 

akkor Isten tovább vezet titeket és megvilágosodnak előttetek a 

dolgok, az, ami Józseffel is történt, hogy részesei lehettek a saját 

szinteteken a Messiás megszületésének, vagyis, tovább 

haladásotok révén egy magasabb igazság védelmezőjévé és 

hordozójává válhattok! Ez történt gyakorlatilag Józseffel is. A 

hitharcának az eredményes diadalra vitele által, védelmezőjévé, 

támogatójává lett egy magasabb törvénynek itt a parázna 

világban, a szeplőtelenül való fogantatásnak, mint ahogyan az a 

tőletek magasabb világokon történik. Ott az édesanya mielőtt 

áldott állapotba kerülne, nagyon felerősödik benne a vágy a 

„fogamzásra” és ezzel a vágyával vonzza be gyakorlatilag a 

megszületendő gyermeket. Ez történt Máriával is, nagyon vágyott 

a Messiás megszületésére és ezzel a nagyon erős vágyával tudott 

Előtte teljesen megnyílni és a méhébe fogadni. József ennek 
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nyújtott védelmet, egyébként Máriát agyonkövezték volna, mert 

senki sem hitte volna el az igazságot. 

József szerepére tehát elengedhetetlenül szükség volt. Ha ő 

nem állja meg a helyét, meghiúsul az egész megváltás! 

De mindez csak akkor közöltetett vele, amikor már kiállta a 

próbát. 

Ti sem tudjátok testvéreim, hogy ha elbuktok, milyen 

lehetőséget veszítetek el, de ha megálljátok a helyeteket, 

megvilágosodik a Krisztus, vagyis a következő állomás, ahol az 

Úr kitárt karokkal vár benneteket. 

Igaz, József „harmadik személy” volt a megváltásban, de mint 

mondottam, ha hűtlenné válik a próbában, meghiúsul az isteni 

terv. Próbáljátok a magánéletetekre vonatkoztatni ezt az 

igazságot is, hogy akár hányadik elemei vagytok a megváltásnak, 

a ti saját magatok számára mégis az első helyen kell, hogy álljon 

a saját magatok üdvössége, hisz azzal, hogy József kiállta a 

próbát, közelébe kerülhetett a Megváltónak, sőt amikor a Kisded 

csodálatos módon a világra jött, mint a „földi világ képviselője” 

Mária után, József vehette először karjaiba az újonnan született 

Gyermeket. Ti is, ha helytálltok, a „kezetekbe vehetitek” a 

Kisdedet. 

Nagy tehát a felelőségetek de ha helytálltok, nagy érte a 

jutalom is, mert Isten mértéken felül mér mindazoknak, akik 

Benne bíznak és szűken, akiknek a szenvedés az osztályrészük. 

Tehát egyik sem érdem, hanem minden kegyelemből adatik! A 

„jutalom” Isten szeretetének az ajándéka, hisz semmit sem tehet 

az ember önmaga erejéből, hanem kizárólag felső segítség révén. 

Akkor kérdezem én, kit is illet meg az érdem, ha nem a 

Mindenhatót? A szenvedés viszont nem büntetés, hanem a 

helytelen cselekedetek által megrontott erők helyreállítása, 

valamint tanulság arra nézve, hogy mi a bűn következménye. 

Képtelen lenne bárki is elszenvedni azt a mennyiségű negatív 

erőt, amelyet kitermel. Az Úr viszont azért jött le a Földre, hogy 

Ő, mint egy hatalmas Messiás elszenvedje mindazt, amit mi 

képtelenek vagyunk, de az Igazság törvénye viszont 
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könyörtelenül be akar hajtani rajtunk. Sokból, mindazoknak az 

elferdített erőknek a helyreállítása céljából, melyeket bukásai 

folyamán megrontott. Ezért vállalnak sok szenvedést és 

önmegtagadást a szentek. 

Szent József, ki az Úr mellett megerősödött, a következő 

életében egy nagyon komoly önmegtagadó életet vállalt 

remeteségben, Libanonban. De ez nem azt jelenti, hogy a Szent 

Család bőségben élt, sőt ellenkezőleg, nagyon sok esetben csak 

egy kis kenyérhéja jutott egész napra eledelül, vagy még az sem. 

Így volt ez főleg Egyiptomban, ahova a nagy Heródes 

gyermekgyilkossága elől kellett menekülniük. 

Ahol Józsefnek volt hivatása, arra a feladatra ő kapott 

indíttatást az angyaltól. Így volt ez az Egyiptomba való 

menekülés alkalmával is. Ott sok zsidó élt szórványban, akik 

leszármazottjai voltak azoknak a zsidóknak, akik nem követték 

Mózest a kivonuláskor. József ezeket gyűjtötte egybe és vezette 

vissza az iszonyú, gyermekáldozatokat felajánló 

bálványimádásból, az eredeti zsidó hitre. Sok helyen spontán 

ledőltek a bálványszobrok, amerre a Szent Család elhaladt. Volt 

rá példa, hogy kis zsinagógát is épített szent József az egyiptomi 

zsidóknak. 

Tehát ha az ember követi Isten akaratát, ha fizikailag nem is, 

de lelki értelemben rombolja a saját és ezáltal mások lelkében is 

a mai kor bálványait és még némi keretet is épít az igazságnak, 

hogy az emberek könnyebben befogadhassák. Sajnos olyan a mai 

ember, hogy keret nélkül nehezen tudja asszimilálni az igazságot, 

pedig a harmadik kijelentésnek éppen az a célja, hogy az isteni 

igazságot keretek nélkül tárja az üdvözülni vágyó emberiség elé. 

A keretekre eddig azért volt szükség, hogy megkülönböztesse a 

vallási irányzatokat egymástól, mint részletigazságokat, mert az 

ember képtelen a teljes igazság befogadására. De az utolsó időkre, 

akiket Isten a III. kijelentés által hívott meg az üdvösségre, a 

kereteket leépíti, mert az Új Világban már nem lesz helye a 

formáknak. Ott már „színről színre” látjuk az Istent, vagyis az 

isteni igazságokat, az eddigiekhez képest. Aki oda bejut, annak 
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ritkább lesz a teste és nyitottabb a lelke a formanélküli igazságok 

befogadására. Vannak a mai világban olyanok, akik megütik 

ugyan az Új világ mértékét, de még nem nyitottak a tiszta, illetve 

a formanélküli igazságok befogadására. Az ilyen lelkeknek 

szükségük lesz egy utolsó tisztulásként a mártírságra. Az Úr Jézus 

szavai szerint Isten egy szellemi lény, Aki szellemben és 

igazságban imádókat keres! Akik ki vannak választva arra, mint 

választottak, hogy bejussanak az Új Földre, azoknak bármi áron 

is de meg kell annyira tisztulniuk, hogy megfeleljenek minden 

kritériumnak, így a formanélküli ismeretek befogadásának is. 

Ebben a munkában nagy szerepe van Szent Józsefnek, mint 

missziós szellemnek, aki a következő testet öltésében Libanon 

vidékén tevékenykedett hosszú időn keresztül. Még életében 

hatalmas csodák követték, de halála után ezek a természetfeletti 

események sűrűsödtek és hatásaikban növekedtek. Mindez annak 

köszönhető, hogy nagyon komoly önmegtagadó életet élt és teljes 

engedelmességben szolgált Istennek, feletteseinek és 

rendtársainak. Természetesen hatalmas hite és még nagyobb 

szeretete szolgáltatott neki mindehhez erőt és kitartást. De nem 

kell elhallgatnunk azt sem, hogy igen magas szellemről lévén szó, 

magas és tiszta erőkkel rendelkezett, melyekkel jól tudott hatni az 

anyagi világra és a Reá bízott lelkekre. Neki is komoly szerep 

jutott ki az „emberek megváltásából”, hisz hatalmas negatív 

erőket tisztított át munkájával és nagyon sok embernek adott élő 

hitet és vezette el őket az üdvösségre, még muzulmánokat is! 

Érdemes tehát kérni a segítségét, mert biztos, hogy segíteni fog. 

Mivel szellemi állapotban van, ezért a szellemi hazában is 

komolyan dolgozik a lelkek üdvösségén. Alázatra, 

engedelmességre és önmegtagadásra irányít mindenkit, akit rá 

bízott az isteni gondviselés, de alázatosságában mindenkin segít, 

aki segítségét kéri. Ő is közvetít imákat, pontosabban semlegesít 

negatív erőket, főként azokét, akik hozzá imádkoznak, illetve, 

akik a segítségét kérik. Természetesen az Úr származásánál fogva 

messzemenőleg magasabban járt ebben a „feladatkörben” hisz Ő 

tisztította meg a legtöbb fekete erőt és így megtisztított állapotban 
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sugározta vissza a kitermelőikre. Amikor lejött megszületni, 

fokozatosan vetkőzte le az isteni erőrétegeit az Úr és hagyta ott a 

szférákban, ahonnan viszont erőket, vagyis emberi 

tulajdonságokat vett magára áttisztítás céljából. A 

legalacsonyabb erőrétegeket is magához vonzotta és helyette 

minden szférában hagyott valamit önmagából. Ha nem vetkőzte 

volna le az erői nagy részét az Úr, képtelen lett volna Mária 

méhéhez kapcsolódni, mindannak ellenére, hogy Mária teljesen 

tiszta, a paradicsomi tökéletességet elért szellem volt. Tehát már 

az emberi bűnöktől, negatív emberi tulajdonságoktól 

megterhelten jött a Földre, melyek hatásainak, mint kísértéseknek 

ellenállva földi tartózkodásának ideje alatt teljesen legyőzött és 

győzelmének eredményeit itt hagyta az emberiségnek. Ezért van 

nekünk kegyelem adta lehetőségünk a bűnök felett való 

győzelemre, melyért csak ki kell nyújtani a kezünket, hogy 

megkaphassuk azt, hisz „... Én legyőztem a világot!” Ő mindazok 

betegségeinek szellemi produktumát, akiket meggyógyított, 

akiket tanított és elfogadták tanait, akik ellenálltak a szavakba 

öntött haza hívó szónak, ugyanakkor bántalmazóinak és keresztre 

feszítőinek feléje kisugárzott sötét erőit magára vette, hogy 

szeretetével és szenvedéseivel átdolgozza tiszta isteni erőkké és 

úgy sugározza vissza az emberekre, hogy általuk eljuthassanak az 

üdvösségre. Az Ószövetségből hiányzott ez a lehetőség, akkor 

még az eredményekért nagyon komolyan meg kellett küzdeni. 

Ebből kifolyólag sokkal több volt az elbukás és a szenvedés is. 

Aki az Urat követni akarja, annak a saját szintjén ebbe a munkába 

kell belekapcsolódnia, hisz aki Engem követni akar, naponként 

tagadja meg önmagát, vegye fel a keresztjét és úgy kövessen, 

mondja Ő. Szinte csak az Ő kereszthalála óta van társmegváltás, 

vagyis a negatív erők szeretetből történő tiszta erőkké való 

átdolgozása a fejlett szellemek részéről mint segítség gyanánt, 

mert a földi ember amennyi negatív erőt kitermel bűnös 

gondolataival, vágyaival és cselekedeteivel, annyit képtelen 

semlegesíteni. Ebben nyújt segítséget a részetekre a jelen időkben 
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is Szent József szelleme, mint jelenleg is aktív munkása az Úr 

Jézusnak.  

Isten kegyelme legyen veletek ebben a nehéz időkben! 

 

AKI ISTENBEN HISZ, NEM CSALATKOZIK!   

 

Kedves földi testvéreim a mi Urunk Jézus Krisztusban! 

Isten aggódó szeretettel figyeli lelketek rezdüléseit és reagálni 

igyekszik minden lelki megnyilvánulásotokra az Ő hatalmas 

szeretetrezonanciáival, hogy megnyugodjék a lelketek a 

megpróbáltatások közepette, mert nem kívánja egyetlenegy 

gyermekének sem a bukását, hanem hogy megtérjen és éljen! 

Ennek érdekében tesz mindent, amit tesz, mint egy jó szülő, aki 

tudatosan neveli gyermekét. 

Isten benneteket az Örök Életre nevel, az Örök Boldogságra, 

hisz a szent Fia által helyet készíttetett a magasabb szférákban. 

Mindannak ellenére, hogy az Isten nem büntet, hanem a meglevő 

negatívokat fordítja vissza kitermelőikre, ezzel is azon 

munkálkodik, hogy minden Ő gyermeke átmehessen a halálból az 

életre. Higgyetek Isten szeretetében! Higgyetek, hisz Ő nem 

hagyott el benneteket! A megpróbáltatások közepette is veletek 

van, sokkal, de sokkal közelebb áll hozzátok, mint amikor derű 

ragyogja be életetek egét. Isten személyválogatás nélkül 

mindenkit szeret! De ebbe rendületlenül hinnetek kell!!! Ugyanis 

a hitnek erejével vagytok képesek magatokhoz vonzani Istent, 

vagyis amekkora a hitetek, annyira vagytok képesek megnyílni az 

Ő hatalmassága és mindenhatósága előtt. Aki Istenben hisz, nem 

csalatkozik! Maradjatok meg az élő hitben, hogy Isten 

védelmében részesítsen benneteket. „Kérjetek és kapni fogtok, 

keressetek és találtok, zörgessetek és megnyílnak nektek a 

Mennyek Kapui!” Tartsatok össze a szeretetben, hogy egységre 

jussatok, hisz egy hatalmas szellemi egységnek vagytok a részei, 

mely egység veletek van és Isten nevében, a szeretet szálán 

minden koron a segítségetekre siet, ha Isten felé igyekeztek 

emelni a lelketeket. Imádkozzatok, hogy ne legyen rajtatok úrrá a 
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pánik! Kérjétek a szeretet Istenét, hogy küldjön térségetekbe 

olyan angyalokat, akiket a Jelenések Könyvéből ismerhettek, 

akik csészéikből a jelenlegi problémákra öntenek ki megfelelő 

„fertőtlenítő fluidokat.” Továbbá tudjátok azt is, hogy a 

járványokat, a betegség szintjének megfelelő szintű szellemek 

terjesztik. Kérjétek az irgalmas Istent, hogy angyalai segítségével 

üldözze ki térségetekből őket! 

A magyar nép hordozója az isteni Igazságnak, ezért kapott egy 

nagy hatalmú őrangyalt, csak hathatósabban kellene kérni 

oltalmát. Össze kellene fognotok és mindannyian ugyanabban az 

időben közösen imádkozni az isteni védelemért és a térség 

„sterilizálásáért.” Együttes erővel, ha egyesítitek 

gyertyalángjaitokat, akkor az nagy lánggá fog növekedni és akkor 

sokkal többet értek el, mint külön-külön. „Ha ketten vagy hárman 

az Én nevemben összejöttök, Én veletek vagyok.” Ebben az 

esetben mi is könnyebben tudunk segíteni. Mindenekfelett 

Istenben higgyetek és Tőle várjátok a segítséget és a megoldást, 

akkor győzni fogtok. Jó lenne minél többen fognátok össze az 

országban, talán a nagy Magyarországon, és ahol csak 

testvéreitek vannak, a közös imára, hogy mihamarabb, minél 

nagyobb eredményeket érhessetek el. Ha böjt is párosulna az ima 

mellé, még eredményesebb lenne a munkátok. 

Isten adjon mindehhez kegyelmet, hitet és erőt! 

Isten kegyelme legyen veletek! 

 

ÖNMEGTAGADÁS  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Isten meghallgatta azon gyermekei imáit, akik forró szívvel és 

vágyakozó lélekkel könyörögtek népük megmentéséért és ebből 

kifolyólag egy hatalmas szellemáradat indult a megmentésetekre! 

Ennek érdekében kérlek benneteket testvéreim, hogy fogjatok 

össze és kapcsolódjatok bele ti is imáitokkal, esetleg böjtjeitekkel 

az ellentétes erők visszaszorításának munkájába! Istennél ugyanis 

semmi sem merev, hisz Ő felette áll minden törvény felett, mert 
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Ő a szeretet Istene, aki azon munkálkodik, hogy minden 

gyermeke megmeneküljön. Ha hisztek, érezni fogjátok a felétek 

közeledő magas testvéreitek jelenlétét szellemi 

környezetetekben, de kérlek Titeket, hogy higgyetek!!! Isten nem 

kívánja gyermekei halálát, hanem hogy hitre jutva haladhasson 

előre a fejlődés útján. Mindannak ellenére, hogy az utolsó időket 

élitek, Isten nem hagyott el benneteket, hanem azon 

munkálkodik, hogy mindenki üdvözüljön, főként, akinek neve 

benne találtatik az Életnek Könyvében. Az utolsó időkben 

nagyon szükségetek lesz a hitre, ugyanis az ellentét éppen azon 

munkálkodik, hogy az embereket kiforgassa hitükből a 

különböző divatos eszmeiségekkel, valamint a mind súlyosbodó 

megpróbáltatásokkal, de ne féljetek, mert: „Én veletek vagyok a 

világ végezetéig.” De hangsúlyozom, higgyetek! Összefogásra és 

kitartásra szólítunk fel tehát mindenkit. 

Ha valaha szükségetek volt arra, amit Jézus mondott, 

mindinkább szükségetek lesz: „Szüntelenül imádkozzatok!” 

„Virrasszatok és imádkozzatok, mert a lélek kész, de a test 

erőtlen.” Akkor mondta ezt az apostoloknak az Úr Jézus, amikor 

a sötétség órája közelgett el. Azt hiszem, ti is arrafelé közeledtek 

testvéreim! A mai ember igencsak elkényelmesedett és mert 

megváltozott az értékrendje, kizárta az életéből a különböző 

önmegtagadásokat, így a virrasztást is pedig az Úr itt összekötötte 

a két gyakorlatot, mert ugyanis ahhoz, hogy a lélek 

felemelkedhessék, szükséges az önmegtagadás. Egyébként is: 

„Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg önmagát, vegye 

fel a keresztjét és úgy kövessen Engem.” Tehát különben is 

szükséges az önmegtagadás, ha az ember a krisztusi úton akar 

haladni! Habár a virrasztás nem minden esetben az alvás 

megvonását jelenti, hanem a szünet nélküli imádság, azaz a 

folyamatos imádságos állapot mellett azon értékek, vagyis 

kegyelmek, mint isteni ajándékok megőrzését, melyekre a sátán 

folyamatosan pályázik. 

Az ősbukás folyamata alatt, nagyon sok erőt már átjuttattatok 

a sátánnak, de mivel mindent elvesztett, ezért nincs lelki vagyona 



37 

 

és továbbra is az erőitekre pályázik, ezért rabol. De mindenkinek 

az a feladata, hogy ezeket az erőket visszaszerezze, mert ugyanis 

akkor lesz elegendő lelki vagyona a felemelkedéshez. Erre 

szolgál gyakorlatilag az önmegtagadás, mert az önmegtagadás 

által épül le a testiség, mely a bukás által sűrűsödött ilyen 

„vastagra.” Ezért mondja Ádámnak Isten, hogy: „Véres 

verejtékkel keresed meg a kenyeredet.” Azt a lelki erőt, ill. lelki 

vagyont, mely az ő kezében van. Az Úr Jézus halála óta könnyebb 

a bűnök megtagadása, mert Ő hatalmas mennyiséget dolgozott át 

a mi sűrű fluidjainkból és mint kész eredményeket itt hagyott 

nekünk, azaz nektek földi embereknek, amelyekért csak hittel ki 

kell nyújtani a kezeteket. Minél inkább igyekeztek az 

önmegtagadásra, mind a hét fő bűn megtagadására, annál 

magasabbra emelkedhettek, mert nem húzza le a lelketeket a sűrű 

fluid világotok. Azt mondja Pál: „Ne uralkodjék tehát a bűn a ti 

halandó testeken.” (Róm 6:12) „Mert ha test szerint éltek, meg 

kell halnotok, de ha a Szent Lélek által megölitek a test 

cselekedeteit, élni fogtok!” (Róm 8:13) „Mint nappal illik, 

tisztességben, úgy járjunk: Nem dorbézolásban és 

részegeskedésben, nem kicsapongásban és szeretkezésben, nem 

viszálykodásban és irigységben...” (Róm 13:13) „Ezt szeretném 

mondani testvéreim, mert a hátra levő idő rövidre szabott. 

Ezután, tehát azok is, akiknek van feleségük, úgy éljenek mintha 

nem volna, és akik sírnak, mintha nem sírnának, akik örülnek, 

mintha nem örülnének, akik vásárolnak valamit, mintha nem 

volna az övéké, és akik a világ javaival élnének, mintha nem 

élnének vele, mert e világ ábrázata elmúlik.” (1Kor 7:29-32) 

Ebben az esetben föléje emelkedtek az alacsony szintű, 

betegségeket okozó fluidoknak. Tehát kezetekben a sorsotok, 

hisz kegyelemből sokat tehettek önmagatokért és egyben a 

világért is, mert össze vagytok kötve egymással. Ha eme 

felemelkedés mellé az ima is párosul, akkor teljes a kegyelem, 

mert az ima hatására betöltettek kegyelemmel. Mondja is az Úr, 

hogy ezt a fajtát csak imával és böjttel lehet eltávolítani. Hát azt 
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hiszem, hogy ez a jelenlegi kategória megfelel az Úr Jézus imént 

említett kijelentésének. 

Tartsatok ki tehát, mert „Én veletek vagyok minden nap a világ 

végezetéig!” 

Isten veletek!!! 

 

HÚSVÉT  

 

Kedves földi Testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Ezen a szent ünnepen kedves Testvéreim, amikor az Úr Jézus 

az ő testét adta lelki eledelül és vérét italul a Rá éhező és szomjazó 

lelkek számára, köszöntelek benneteket a szellemi hazából, ahol 

minden csupa fény és ragyogás, mert mindent az Ő szentsége tölt 

be. 

A közelmúltban beszéltem nektek szellemhívőknek arról, 

hogy a III. kijelentést követők részére az Úrnak Teste és Vére már 

egy szellemibb formában is meg tud jelenni, merthogy egyébként 

sem a túlzottan anyagiasított testet és vért kell látnotok a 

kenyérben és a borban, hanem a krisztusparányoknak az anyagra 

gyakorolt hatását. 

Mint azt ti is tudjátok, az Úr a Földre történő leszállása 

alkalmával fokozatosan magára húzta a súlyos, anyaggá 

sűrűsödött fluidruhát, a testet, - melyet az ő 33 éven keresztül 

történő önmegtagadó életével, az Atya legtisztább erőinek a Rajta 

keresztül a Földre leáramló szentsége révén, melyek a tanítások, 

a csodatételek alkalmával sugárzottak szét, - annyira átdolgozta, 

hogy már szinte anyagról nem is beszélhetünk, hanem olyan 

krisztusparányokról, melyek az Úr feltámadása és a 

mennybemenetele alkalmával szétsugárzódottak, mert lélekké 

tisztultak meg. Ebből táplálkozik az Úrvacsora, amikor a kenyér 

és a bor fölé helyezitek a kezeteket és kéritek az Urat, hogy 

változtassa át Testévé és Vérévé. 

De nagyon vigyázzatok, mert csak akkor vehetitek 

magatokhoz ezt a Krisztus lelkévé átszellemült anyagot, ha 

megszületett bennetek az elhatározás, hogy a tisztulás útjára rá 
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szeretnétek lépni és azon haladni előre, mert ugyanis a 

krisztusparányok tömege, vagyis az Úr jelenléte a lelketekben 

folyamatosan küzd a hajlamaitok ellen! Tehát, aki magához veszi 

Krisztus Testét és Vérét, de megmarad bűneiben, az ítéletet eszik 

és iszik magára. Az a lélek hiába vallja magát kereszténynek, akár 

spiritisztának is, mégiscsak a törvény által rotálhat a fejlődésben. 

Az Úrvacsorához való méltó járulás által viszont kiemel 

benneteket a lélekké formálódott Krisztus teste a kegyelmi 

állapotokba, ahol viszont előre láthatatlan és megjósolhatatlan 

esélyeitek vannak a tisztulásra. 

Ebben az állapotban már teljesen megszűnik a karma hatalma 

felettetek!!! Akinek Isten egyszer megbocsátja vétkeit, azt az 

egyént az Úr kiemeli az átlagból, egyénileg vezeti, azaz a saját 

tenyerén hordozza lelki értelemben, amely állapotban már hatását 

és érvényét veszíti a karma törvénye! A Krisztus igazsága már 

eleve oldja a karmát, mert aki Vele érdemben érintkezik, aki az 

Úrvacsorával él, azt Isten kétszeres törvény által vallhatja 

magáénak, ugyanis új és örök szövetséget köt vele az Isten az Úr 

Jézus által meghozott Új és Örök Szövetség által az 

Úrvacsorában. Aki tehát bűnbocsánatot nyer, az már többé nem 

követheti el azt a bűnt, mert Isten az ő oltalmába helyezte el, ahol 

védelmet élvezhet. 

Tehát a közelmúltban beszéltem nektek arról, hogy a Reá való 

vágyakozással magatokhoz vonzhatjátok a krisztusparányokat és 

íme eljött annak az ideje, amikor ezt a gyakorlatban már ki is 

vitelezhetitek! Ha igazából hittetek volna a nyilatkozatnak, most 

könnyebben mennének a dolgok. Igaz, ki milyen mértékben 

nyitott az igazságra és az Úrvacsora hittel történő felvételére, 

olyan mértékben képes befogadni a „Krisztus Testét” de ez eddig 

is így volt. Nagyon sok csalódás alakult ki már a megszokásból, 

lelki zártságból, hitetlenségből történő az Úr asztalához való 

járulás miatt, de ezért nem az Úr a hibás, hanem maga a 

felkészületlen lélek! Ezért kérjük tőletek a teljes bűnbánatot, a 

bűnök bevallását, hogy tudatosodjanak bennetek a kitisztítandó 



40 

 

hajlamok és ha szabadulást nyer a lelketek, akkor, hogy még 

inkább erősödhessék a hitetek a Krisztus áldozatában. 

Még ebben a nehéz időben is azt mondjuk, hogy az isteni 

szentség hatja át a világot, a ti világotokat is, kedves testvéreim! 

Ki mennyire hiszi és ki mennyire tárja ki előtte a szívét, olyan 

mértékben képes annak a befogadására Azt is mondhatnánk, hogy 

Isten szeretete, az ami keresztülhatol a világegyetemen, de sajnos 

maga a szeretet szó annyira elértéktelenedett, hogy a mai 

világban, főleg most, amikor az emberekből a nehéz helyzet 

kihozza még inkább az önzőséget és a kapzsiságot, szinte teljes 

egészében elvesztette erejét és a valódi értékét, pedig csakis a 

szeretet az, ami által eljuthatnak az emberek az üdvösségre. 

„...Mert éhes voltam és ennem adtatok, szomjúhoztam és innom 

adtatok, hajléktalan vándor voltam és befogadtatok, beteg voltam 

és meglátogattatok, börtönben voltam és meglátogattatok...” 

A szeretet viszont megbocsát, megbocsátja mások vétkeit. Ha 

nincs bennetek szeretet, akkor megbocsátani sem tudtok, de 

üdvözülni sem, mert az üdvözül, akiben szeretet van! „Arról 

ismerjen meg benneteket a világ, hogy a tanítványaim vagytok, 

hogy egymást szeretitek,” a szeretetbe viszont beletartozik a 

megbocsátás is. Isten is azért bocsátja meg vétkeiteket, mert 

szeret benneteket. 

Hogyan várhatjátok el az Istentől azt, hogy bocsájtsa meg a 

vétkeiteket, ha ti nem tudtok megbocsátani másoknak? Ezt jól 

tudta az Úr amikor a Földön járt, ezért kötötte a bűnök 

megbocsátását az egyéni megbocsátáshoz. „...Bocsátsd meg 

vétkeinket úgy, ahogyan mi is megbocsátunk az ellenünk 

vétőknek...” Az eredeti szöveg szerint viszont: „Engedd el az 

adósságainkat, amint mi is elengedjük mások tartozását!” 

Bűnbocsánat nélkül egy tapodtat sem tud előre haladni a bűnös 

ember, mert agyon nyomnák vétkeinek következményei és csak 

bűnt bűnre halmozna, mert a következmények visszahatásai 

újabb elbukást eredményeznének és a testbe zárt szellem, az 

ember sohasem tudna kikeveredni a „mókuskerékből”, hanem 

bűnre újabb bűnt halmozna, minek következtében sohasem 



41 

 

kerülne ki az adósok börtönéből. Tehát mindebből kifolyólag már 

meg is dőlt a pogány karma elmélete, mert az ember sohasem 

tudna annyit szenvedni, amennyi bűnt elkövetett, hogy úgymond 

kifizesse szenvedéseivel az adósságot!!! Van szenvedés a 

bűnbocsánat után, de ez az erők helyreállítása miatt van, vagyis 

azért, hogy az ember megtapasztalja bűneinek a 

következményeit, mert ha ez nem történne meg, az ember 

sohasem javulna meg! 

Minden esetben, ha kellő mértékű a bűnbánat, az ember 

feloldozásban részesülhet. De ameddig a másikban, esetleg 

Istenben látja szenvedéseinek az okát, addig még nem jutott el az 

egyén a bűnbánatra. Ahhoz, hogy valaki az adósa felé 

bűnbocsánatot tudjon gyakorolni, éreznie kell azt, hogy maga is 

rá van szorulva a bűnbocsánatra! 

Tehát amikor - a jelen esetben lélek szerint - az Úr asztalához 

érzitek magatokat hivatalosoknak, tartsatok 

lelkiismeretvizsgálatot, bocsájtsatok meg a másiknak, hogy ti is 

bocsánatot nyerhessetek, ugyanis nagyon sok ember szenved 

attól, hogy nem tud megbocsátani, de azt viszont elvárja az 

Istentől, hogy az ő vétkei halasztást nyerjenek! Engedjétek el a 

harag felhőit a fejetek felől és meglátjátok, kisüt a kegyelem napja 

felettetek és lelketek új ruhába öltözötten megnyugvást nyer a 

békében! 

Most Isten veletek! 

 

A III. KIJELENTÉS  

 

Kedves Barátaim és Testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az örök imádat és imádás „templomából”, illetve szférájából 

köszöntelek benneteket, akik oly kevesen vagytok, kik 

megmaradtatok az igaz úton, akik a szívükben hordják az eszme 

igazságát, a hamisítatlan igaz eszmét, mely tan elé még nem 

gördíttetett az emberi okoskodás áthatolhatatlan köveket, nem 

öntötte a külsőségek formájába és nem alkothatott belőle 

dogmákat, mert az igazság személyre szabott, mindenkinek a 
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lényegtörvénye határozza meg azt az igazságot, illetve utat, 

melyen járnia kell. 

Ebben a szférában mindazon szellemek tartózkodnak, akik az 

Örök Isten imádatát tartják a legfontosabbnak a szellemvilági 

életükben. Itt az örök hála készteti a szellemet az Isten imádására 

és magasztalására. Istent teljes szívből imádni a legboldogabb 

állapot. Szinte „megrészegedik” tőle a szellem. Valamilyen 

rózsaszínes és fehéres fluidfelhő ereszkedik le és tölti be ezt a 

szférát. Templomnak én neveztem el a szó legigazabb jelentése 

által, mert ilyennek kellene lenni egy földi templom légkörének, 

csak anyagiasított formájában, de mivel sokan nem a legtisztább 

szándékkal járnak az összejövetelekre, így nem is lehetséges az, 

hogy Isten megajándékozza az együttest a fent említett tiszta és 

boldog állapottal, legalábbis oly mértékben nem, mily mértékben 

lehetséges lenne, ha mindenki igaz szívvel és lélekkel közeledne 

az Istenhez. 

Az örök imádat templomában szerintem a legboldogabb 

szellemek tartózkodnak, mert Istent önfeledten imádni a lelket 

olyan boldoggá teszi, amilyen állapotot sehol sem élhet át a 

szellem. Az ezt követő boldog állapot a duálok mennyei 

esküvőjének állapota, valamint a végcélt elért szellemeké. 

Minél közelebb kerül a szellem Istenhez, annál hatalmasabb az 

öröme és boldogsága. Olyan állapotok ezek, melyeket testben el 

sem lehet képzelni, annál kevésbé átélni, mert ahogyan megvan a 

testi fájdalom végső határa, úgy létezik oly magas öröm, melynek 

határát, ha eléri az ember bele is halhat. Azért is vállalnak a 

missziós szellemek az örömök mellé komoly szenvedéseket, 

hogy semlegesítse egyik a másikat. 

Isten szeretete olyan hatalmas, hogy a III. Kijelentésen 

keresztül betekintést enged a magasabb szférákba azzal a céllal, 

hogy lelki erőt és reményt nyújtson a szenvedő gyermekeinek, kik 

meggörnyednek a kereszt súlya alatt és elveszítik még a 

reménységüket is a szebb és boldogabb jövőt illetően. Így Isten 

azt mondja szenvedő gyermekeinek az Ő szent fián keresztül: 
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„Gyertek Atyám áldottai és tekintsetek bele abba a világba, 

amelybe eddig csak hittel lehetett és győződjetek meg a valóság 

világainak valós voltáról, mely világ titeket is vár, ha 

levetkőztétek a Föld igazságait és levezekeltetek minden reátok 

kimért tisztulási formát, mely még ideköt titeket. Nézzetek és 

lássatok, hogy érdemes tisztulni, mert boldogok azok kik hittel 

viselik szenvedéseiket.” (Boldogok, akik sírnak...) 

Az Úr elsősorban azokat nevezi boldogoknak, akik Istenbe 

vetett hittel szenvednek és azokat, akik már elszenvedték 

levezekelni valójukat és mások boldogulásáért szenvednek. 

Mivel a magasabb világok igazságai, melyeket a missziós 

szellemek magukban hordoznak, megütköznek eme világ 

fluidáris igazságaival, így eme ütközés fájdalmakat és 

szenvedéseket váltva ki szenvedtetik a missziós szellemeket. Ezt 

jelenti az „Úrért szenvedni”. 

Az úgynevezett szentek is azért szenvedtek oly sokat lelkileg 

és testileg is, mert magas világokról jöttek ide segíteni és úgy az 

igazságaik, mint tiszta fluidjaik a szellemi, lelki és fizikai 

tevékenységeik folytán megütköznek a Föld szintjének 

igazságaival, erőrendszerével, fluidjaival, valamint azon lelkek 

kisugárzásaival, akikért küzdenek és harcolnak, akik reájuk 

vannak bízva. Ez a megváltás misztériuma: elszenvedni mások 

negatívumait, átdolgozni azokat szeretetté és úgy sugározni 

vissza azokra, akik az ütközéseket okozták. 

Az Úr Jézus a legmagasabb igazságokat, a legtisztább 

szeretetet hozta le erre az ellentétes irányú és alacsony 

igazságszintű világra, hisz a legmagasabb világról, mint az 

ősnapok lakója, a tökéletességet elért megváltó jött le, ezért – a 

fentebb említett törvényszerűségek alapján – a 

fluidösszecsapások eredményéből Neki kellett a legtöbbet 

szenvednie, hisz vissza kellett fordítania egy már régóta az 

ellentétes irányba rohanó világot, egy régóta lefelé zúduló lavinát, 

melyet maguk az emberek termeltek ki bűneikkel és folyton maga 

alá temette őket. 
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Igaz, Neki bele kellett pusztulnia az emberiség bűneibe ahhoz, 

hogy győztesként kerüljön ki a fluidok és erők összecsapásaiból. 

A nagy megmérettetésben, a nagy mérkőzésben szinte teljesen 

egyedül állt az óriási sereggel és hatalommal szemben, de amikor 

már azt hitte az ellentétes erő, hogy legyőzte örökre az igazat és 

a forma győzedelmeskedni látszott a lényeg felett, azaz az Úr 

kilehelte isteni lelkét, az ellentét építményei a Földet körülvevő 

alacsony szférákban összeomlottak és az Úr legyőzve a halált, 

mint a bűn következményét, feltámadt! 

Mivel uralta az időt, a teret és az anyagot; uraként az életnek 

és halálnak, a saját testének erőit és szétsugárzott anyagát újra 

összevonzotta és egy új, egy félanyagi testet alkotott meg 

magának a feltámadás alkalmával. Ezt a testet csak negyven 

napig használta és csak akkor, amikor megjelent az emberek 

között, de már csak azoknak jelent meg, akik hittek benne. 

Utoljára viszont a mennybemenetele alkalmával tette magát 

láthatóvá a megdicsőült testében, hogy a meghívottak lássák az Ő 

dicsőségét, a dicsőséges felemelkedését; de mivel a test és vér 

nem vehetik Isten Országa örökségét ezért az Ő teste 

szétsugárzott isteni szintre kidolgozott erőként a nagy 

mindenségbe azzal a céllal, hogy aki segítségül hívja az Úr nevét 

a világegyetem bármely pontján, magához vonzhassa – ha hisz – 

ezen krisztusparányokat, mint erőforrást az előrehaladáshoz. 

Ezen erők ma is munkálkodnak és viszik diadalra Isten 

akaratát: a világot átformálni a krisztusi képmásra! 

A Szentlélek ereje sem más valójában, mint az Ő ereje, melyet 

Pünkösdkor küldött el, mint élő és eleven erőmennyiséget az Ő 

életművének szétterjesztéséhez. Az Ő műve és munkája: 

feltámasztani a szellemileg halottakat az Életre, megbocsátani 

bűneiket, begyógyítani lelki sebeiket és elindítani, valamint 

tovább vezetni a fejlődés útján, hogy mindenki visszakerüljön az 

elvesztett Paradicsomba. 

Az Ő megváltói munkája nemcsak az akkor testben élőkre 

vonatkozott, hanem mindenkire, kinek neve be van írva az Élet 

Könyvébe. Mindannak ellenére, hogy a megváltás testben történt, 
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az Örök életre előhívott énetekért jött az Úr, de az anyag is tisztul 

és nemesül, ha a szellem megtanul rajta uralkodni, mert az anyag 

eredeti állapota az ősvilágosság, Istenből sugárzott világosság, 

mely a bukás révén anyaggá sűrűsödött. 

Mivel a megváltás anyagban történik, az anyagon, azaz a 

testen keresztül, így magyarázható a népszaporulat is, mert Isten 

törvényes keretek között ugyan és a lehetőségekhez mérten 

tisztulni és fejlődni küldi az anyagi világba minden gyermekét, ki 

fel van készülve a testet öltésre. 

Mivel a krisztusi korszak világválasztó korszak, ezért még 

nagyobb intenzitással küldenek testbe a gondviseléseket irányító 

angyalok javulni vágyó szellemeket, hogy minél többen 

lehetőséget kapjanak a megújuló Földre leszületni. A nem 

keresztény vallások követőit is ugyanezzel a céllal küldi Isten 

testbe, hogy végig haladva a saját vallási irányzataikon 

eljuthassanak a kereszténységbe, mert ugyanis Istenhez csak az 

Úr Jézus által juthatnak el. „Én vagyok az Út, az Igazság és az 

Élet, senki sem mehet az Atyához csakis Énáltalam”. (Ezt a témát 

lásd a Szellemi szózat az emberiség hét gyülekezetéhez című 

füzetben, mely a nagy kör médiumai által közöltetett le az Isten 

Országát és annak igazságait kutató emberiség számára 

Budapesten. Ezen könyvben a Hit gyülekezetéhez című fejezet 

taglalja ezt a témát részletesen.) 

Mohamed próféta minden egyes alkalommal, amikor egy 

követője átkerül a szellemi hazába, odaáll a szellemvilág 

kapujába és bocsánatot kér tőle a „ferde irány miatt” és küldi a 

keresztény vallások egyikébe megszületni, hogy megismerje 

Krisztus Urunk üdvözítő tanát és általa eljuthasson Isten 

Országába. Hasonló a helyzet a különböző jóga és más keleti 

irányzatokkal is, melyekkel szintén csak a II., illetve a III. 

szféráig lehet eljutni, tehát semmi esetre sem lehet bejutni a IV.-

be, csakis Jézus által. 

Nem a praktikák üdvözítik az embert, hanem az Egyetemes 

krisztusi Szeretet, amelyben, ha dolgozik az ember, juthat el az 

üdvösségre. A halálból az Életbe, csakis az Élet Fejedelme által 
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lehet, bárkiről is legyen szó, ugyanis nincs személyválogatás 

Istennél, hanem törvényszerűségek, melyeket mindenkinek be 

kell töltenie. 

Jézus Krisztus bűnbocsánatot hozott le, mely feloldja az ember 

„karmáját”. „Az Ember Fiának hatalma van megbocsátani a 

bűnöket”. Annyit vétett, bűnözött az ember, hogy képtelen 

mindannak a karmatikus hatását elszenvedni és így marad 

bűneinek terhe alatt, minek következtében újabbnál újabb 

bűnöket követ el. Így sohasem jut el az Isten Országába, csakis a 

bűnbocsánat által.  

Jézus Krisztusra tehát mindenkinek szüksége van. Megbocsát 

Ő mindenkinek, ha bűnbánó lélekkel feloldozásért esedez, 

kiemeli bűneinek következményei alól és olyan munkát bíz rá, 

hogy a kegyelem eszköze legyen és a rajta keresztül áramló 

kegyelmi áramlatok tisztára mossák úgy a saját, mint mások 

lelkét. Immár nem a karma taposómalmát rója, hanem Isten 

szőlőskertjében lett munkása a kegyelemnek, mert Jézus Krisztus 

kiemelte és munkásává tette képességeihez mérten. 

Sajnos a mai időkre a keresztény felekezetek sem képviselik a 

teljes igazságot, csak mozaikjai, tört üvegdarabkái annak és így 

nem tudnak teljes egészet nyújtani a Krisztust kereső embernek. 

Elemeikre bomlottak és így elvesztették az Egyetemes Erőt a 

Szeretetet, mely hozzásegítené őket az újra egyesülésre, pedig a 

Szeretet Mestere éppen hogy a szeretetre hívja fel minden 

követője figyelmét az utolsó vacsorán, mikor rendeletet adott ki 

minden Őt követő számára: „Szeressétek egymást!” 

A mai egyházat egy folyóhoz hasonlítanám, mely a forrásánál 

még egységes és tiszta, tiszta vizet ad a megfáradt és kiszáradt 

vándornak, de ahogyan haladunk az időben a vize mind 

szennyezettebbé válik, így már lassan képtelen betölteni 

küldetését, nem beszélve arról, hogy mielőtt a tengerbe ömlene, 

már kilépve medréből kis patakokra, erekre választódik szét és 

ezáltal csak mocsaras területeket képes éltetni. Sok ere mielőtt a 

tengerbe jutna, teljesen kiapad és kiszárad és szintén 

alkalmatlanná válik hivatása betöltésére. 
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Így válik képtelenné az Egyetemes Szeretet kiszolgálására a 

„folyó”, pedig az Újszövetség alapja és csúcsa a szeretet. Aki nem 

tudja betölteni a szeretet parancsát, „pogány” marad, vagyis az 

anyag urának szövetségéhez tartozik, bármennyire is a 

legnagyobb kereszténynek hiszi magát! Lehetnek szellemi 

adományai is, de ha szeretet nincs benne, olyanná válik, mint a 

zengő érc vagy a pengő cimbalom. 

Tehát ha a folyton szaporodó vallási irányzatok egyesülni 

tudnának a szeretetben, még a süllyedő világot is meg tudnák 

menteni a romlástól. Eleve nem is jutott volna ide a világ, ha a 

„Krisztust követők” tábora megmaradt volna az eredeti útján, 

melyet az Úr kijelölt. Isten mindig is próbálta visszaterelni a 

helyes útra egy-egy missziós szellem megszületésével az egyház 

követőit, de általában a vérükkel festették be azt a „trónt”, melyre 

az Isten helyezte őket. 

A folyó először akkor öntött ki medréből, amikor a római 

hatalom magához ragadta a Krisztust követők feletti hatalmat, 

amikor „államosították” a kereszténységet. Erőszakkal és vérrel 

átitatott lett az igaz eszme, mert Krisztus helyett immár állami és 

politikai érdekeket is védett. Az isteni igazságokat immár nem az 

Isten szellemétől áthatott emberek predesztinálták, hanem olyan 

egyének, akiknek szinte semmi közük sem volt az Igaz Eszméhez. 

A hiteles Krisztust követők kivégzésével kiölték a Szellemet 

is az egyházból-közösségből; de mivel az élő Krisztus helyett 

valamit adni kellett a lelkileg kiéhezett népnek, szobrokat, fából 

faragott krisztusokat állítottak fel a Krisztus Szelleme helyett. 

Nem tudom érzitek-e azt, hogy ez milyen óriási melléfogás, hiba 

volt ez az emberek részéről, hisz gyakorlatilag megölték az 

Egyházat, a benne uralkodó lényeget és helyette külső élettelen, 

azaz holt formát hoztak létre és adtak eledelül az embereknek. 

Mindezt követően jöttek a nagy zsinatok, melyeknek az volt a 

céljuk, hogy újonnan megalkotott hitigazságokat szögezzenek le 

és ezeket adják a nép elé; de ahhoz, hogy újakat alkothassanak, a 

régieket meg kellett semmisíteniük. Nagyon sok olyan igazságot, 

melyet a Krisztust ismerők tábora hordott magában kivettek az 
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iratokból és helyettük az önmaguk által a nép megfélemlítésére és 

butítására létrehozott igazságokat alkottak meg. Ilyen például az 

örök kárhozat fogalma, melyet az újra-testetöltés helyett tettek 

bele az iratokba, mert mivel az újra-testesülést kivették, helyette 

valamit bele kellett tenniük, mint dogmát, mint leszögezett és 

soha meg nem másítható hitigazságot, nehogy a nép elkezdjen 

gondolkozni és kutatni, hogy rájöhessen olyan igazságokra, 

melyek valódiak és nehogy feltámadjon lelkileg a nép, mert akkor 

nem lesznek a hatalom által manipulálhatók. 

Voltak titkos zsinatok, melyekről az utókor mit sem tud. Ilyen 

volt a Krisztus utáni 500-ban, melyet a császár felesége hívott 

össze. Mivel mindig az uralkodó hatalom írja a történelmet a saját 

szájízé szerint, így volt ez akkor is; a hatalmon lévő római 

birodalom és az általa vezetett római egyház írta a történelmet 

ellentétben a valóssal, azt adagolta be az utókornak, mint 

valóságot. Így történt meg az, hogy mást jegyeztek fel egy-egy 

zsinatról, mint amiről az valójában szólt. 

Így zajlott ez évszázadokon keresztül tele hamissággal 

Szentlélek nélkül. El lehet képzelni azt, hogy mivé válik egy 

olyan irányzat, melynek a vezetőségéből hiányzik a Krisztusi 

Szellem? A bűnök táptalajává válik és az elburjánzását idézi elő. 

Erre válaszul Isten egy Szentlélektől ihletett szellemcsoportot 

küldött testbe, de nem a hivatali szerveihez az egyháznak, hanem 

az egyszerű emberek közé, ugyanis annyira távol voltak az 

igazságtól az egyháziak, hogy lehetetlenség lett volna a 

befogadásuk. Mi sem bizonyítja ezt jobban, mint az a tény, hogy 

boszorkányoknak nevezték a szellemi adományokkal 

rendelkezőket és különböző brutális eszközökkel megkínozták és 

kivégezték őket. Annyira el voltak vakulva, hogy nem ismerték 

fel az isteni küldötteket, az adományaikat boszorkány 

mesterségnek tartották. 

Ez volt a „folyó” második, még komolyabb kiöntése medréből. 

Nehogy azt higgyétek tehát, hogy Isten boszorkányokat küldött 

az egyház megmentésére. (Minderről bővebben a „Szellemi 
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szózat a végidők kezdetén...” című médiumi nyilatkozataimat 

tartalmazó könyvben.) 

Visszairányítva elbeszélésem fonalát az eredeti 

gondolatmenethez azzal folytatnám, hogy mivel a Föld egy 

fejlődésben lévő bolygó, így az isteni kinyilatkoztatások a 

fejlődési turnusoknak megfelelőek, az emberi befogadó 

képességhez méretezettek. Ezért beszélt Jézus példabeszédekben. 

Az első kinyilatkoztatás Mózesen keresztül jött le a zsidó nép 

számára, ez volt az Ószövetség, de amikor megjelent Jézus a 

nyilvánosság előtt, Keresztelő János, az Ószövetség utolsó 

prófétája azt mondta: „Nekem kisebbednem kell, Neki 

növekednie.” Átadta a fejlődés folytonosságát a nálánál 

nagyobbnak, Jézusnak, mert az Ószövetség kora lejárt. Sajnos az 

a valóság, hogy nem a „hivatali” szervek azok, melyek felismerik 

a korszak végét és a következő korszak kezdetét, hanem egy-egy 

isteni küldött. 

Így volt ez a farizeusok esetében is, mert habár az ő feladatuk 

lett volna felismerni a Messiást, ehelyett keresztre feszítették Őt. 

A farizeusok és a papság, azaz a „hivatali szervek” mellett volt 

egy Istennek élő közösség, az esszénusok, kiknek prófétái és 

szent életű egyénei voltak, kik hivatva voltak arra, hogy 

kitermeljék azt a fluidvilágot, melyben Mária meg bírt születni, 

mint a megváltó édesanyja, hogy általa megszülethessen a várva-

várt messiás. 

Az Új Szövetségben a „hivatalos képviselők” ugyanazt tették, 

mint az előző korszakban, amelyben megölték a prófétákat. Jelen 

esetben a szentek nagy részét, valamint az inkvizíció áldozatait. 

Ezen cselekedeteikkel termelték ki maguknak az istentagadó 

eszmét, amely több mint ötven évig uralkodott felettük. (Minden 

eszmei áramlatnak előbb a szellemvilágban kell kitermelődnie és 

csak utána a Földön.) 

Így termelődött ki a jézusi, vagyis a II. kijelentés után a III., a 

szellemtan, mely természetesen a II.-on alapul, csak sokkal 

széleskörűbben mutatja be az isteni Igazságokat, vagyis 

mindazokat, melyeket Jézus csak példabeszédekben mondhatott 
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el; azonban tény az, hogy egy-egy szellemi világból irányított 

eszmei irányzat is addig él, míg el nem éri rendeltetése célját és 

át nem adja feladatát a belőle tovább fejlődő irányzatnak. Így volt 

ez az Úr idejében is; az Ószövetséget felváltotta az Új, új 

elvárásokkal és az azt betöltendő feladatokkal. Erre mondta az Úr, 

hogy „az új bort nem töltik régi tömlőbe, mert a forrás ereje 

szétveti azt”. Ezen igazsága is örök érvényű az Úr Jézusnak, mert 

ez a fejlődés útja. 

Ez a helyzet a mai kereszténységgel is; át kellett adniuk a 

feladatkörüket a III. kijelentésnek és Keresztelő János módjára 

nekik csökkenniük, így a III. kijelentésnek növekednie kellett, de 

ennek is csak már helyi sejtcsoportjai maradtak és akik még bele 

tudnak kapcsolódni a mai időkre már visszavonattatásban lévő 

eszmébe és élni tudják azt, azok még eljuthatnak az üdvösségre, 

de akik nem, azok Isten Országán kívül maradnak. A szellemtan 

már csak az elszórt kalászok begyűjtését végzi a nagy aratás után, 

de aki még eme gereblyevonásokból is kimarad, menthetetlenné 

válik az örök élet számára, mert már a szellemtan is 

visszavonóban van. Ezért is van az, hogy sok hasonló irányzat 

jelenik meg, mert az eredeti emelkedik felfelé, magával emelve 

azokat, akik élik a megismert isteni igazságokat; de az utánzat 

nem birtokolja az igazi erejét, sőt lefelé irányul. 

A szellemtan visszavonásával a kegyelem is visszavonattatik! 

– és bezárulnak a mennyeknek kapui, a Földre rázúdul az ok-

okozati törvény igazsága és elpusztít mindent, ami hamis, csak az 

igaz marad életben. Ezért kedves földi testvéreim éljetek Istennek 

és a hátralévő időt használjátok ki az Istennek történő 

engedelmesség által a tisztulásnak és a gyógyulásnak, ameddig a 

kegyelmi idő tart! 

A kegyelmi korszak ajándék Isten részéről, az Úr Jézus által. 

Ezért tanácsos megismerni és követni a Névtelen Szellem írásait, 

melyeket Eszter médium által írt és Vay Adelmáét, hogy ti is 

begyűjttessetek a mennyei csűrbe, amíg nappal van, míg be nem 

telik az üdvözültek száma a Földön. 
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A II.-ik kijelentés kora a fejlődés folytonosságát a III.-ik 

kijelentésnek Emmerich Anna Katalin médiumnő által adta át, 

amikor haldoklott és amikor azt mondta: „Az én uram szavaival 

fejezem be életemet és amidőn az ajkaim elnémulnak, a halottak 

fognak beszélni.” 

 

FELTÁMADOTT A MESTER!   

  

Feltámadott a Mester és lett nagyon sok ember vigasztalására, 

gyógyulására és tisztulására. Nagy szeretettel köszöntelek 

benneteket a szellemi hazából, a feltámadás világából, amely 

világ csupa fény, ragyogás és magas életerő. Az Úr a 

legmagasabb állapotba vivő törvényt hozta le a feltámadása által, 

abból a célból, hogy mindenki megtalálhassa az utat és legyen 

ereje követni a saját feltámadásának útját.  

Amikor feltámadott az Úr, új világokat, állapotokat nyitott 

meg, elsősorban mindazoknak az Ószövetségben, munkálkodó 

missziós szellemeknek, akik előkészítették az Ő jövetelét és 

munkáját az emberi szívekben és haláluk után bennrekedtek a 

pokol tornácában, mert még nem voltak a magasabb szférák 

megnyitva a számukra. Két nagy körből szabadított fel 

szellemeket az Úr: az egyikben Ádámtól Ábrahámig, a másikban 

Ábrahámtól Keresztelő Jánosig tartózkodtak a szabadulásra 

vágyók. Természetesen utána már minden egyes szellem, aki 

kiemelkedett a Föld légköréből, bemehetett a saját maga 

szférájába a vonzás törvénye alapján. 

Mi ebből a világból, a feltámadás világából szólunk hozzátok 

kedves testvéreim, azaz abból az üdvözült világból, ahol már 

nyoma sincs a Föld igazságának, anyagának és vonzalmának. Az 

üdvözültek világa ez, amely világot ez esetben a feltámadás 

világának neveznék, mert akik itt vannak, már végig mentek az 

első feltámadási folyamatokon és mehetnek magasabb világokra 

testet ölteni. 

A feltámadás, Isten által alkotott törvény, amely a legmélyebb 

állapotból, a legmagasabbra vezeti el a szellemet, amely út nem 



52 

 

más, mint maga Jézus Krisztus. Ő hozta le és Ő is töltötte be a 

legmagasabb hatványban ezt az isteni alkotást. E törvény nélkül, 

vagyis az Ő feltámadása nélkül, senki sem juthatna el az első 

feltámadásra. „Én vagyok a Feltámadás és az Élet, senki sem 

mehet az Atyához csakis énáltalam.” Ezért, csakis az Ő ereje és 

vezetése szükséges ahhoz, hogy ezt az utat végig bírjátok járni.  

A feltámadás lehetőségét halála pillanatában levitte a földalatti 

szférák legbelsejébe, a Föld gyomrába is, hogy akik rá akarnak 

lépni erre az útra, azoknak legyen erre Isten által adott 

lehetőségük. Többek között ez a hatalmas műve, (a sok más tett 

mellett) - az, amely messzemenőleg fölé emeli Őt a többi 

vallásalapító fölé - hogy mint Isten elsőszülött Fia a feltámadás 

lehetőségét hozta le a Földre és levitte a legmélyebb pokoli 

állapotokba is.  

A feltámadásról ez esetben, mint a lélek feltámadásáról 

beszélek a halandó lélekre nézve: feltámadni a halálból az Életre. 

Az élet szó alatt ugyanis mi nem azt értjük, amit ti emberek, mert 

attól, hogy valaki fizikailag él, még nem azt jelenti, hogy van 

benne Élet. Azt mondta az Úr, hogy azért jött, hogy nekünk 

Életünk legyen és bőségben. Ezt azoknak mondta, akik fizikálisan 

éltek ugyan, de szellemileg viszont halottak voltak. Az élet szó, 

tehát egészen mást jelent: szellemileg élni. Azt, viszont, hogy ki 

mennyire Él, azt azok az erők határozzák meg, amellyel egy 

ember, illetve szellem bírni vél, vagyis azoknak az erőknek a 

mennyisége. Az a szellem, aki a pokol fenekén van, szellemileg 

halott, mert nincsenek életerői és teljesen megmerevedett ebből 

kifolyólag. Az erők, amelyek éltetnék, teljesen megmerevedtek 

és beszűkítették minden mozgási lehetőségét. Ezzel ellentétben, 

ott, ahol élet van, szinte korlátlan a mozgási lehetőség, még akkor 

is, ha testben van az ember. Az Élet szféráiban fény van és 

ragyogás, tele teremtő erőkkel és alkotókészséggel. Minden, ami 

ott van, a maga teljes pompájában jelenik meg, olyan boldogító 

érzések kíséretében, amelyet csak azok éreznek, akik oda 

tartoznak.  
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Ennek a boldogságnak, azaz ezeknek a boldog, élettel telített 

állapotoknak az elérése a cél, melyet csak az Isten által vezetett, 

teljes megtisztulással lehet elérni!  

Hosszú út vezet odáig, de nem elérhetetlen, mert a hazahívó 

szó folyamatosan hív és vonz benneteket ezen az úton, amelynek 

az alsó vége a Föld legbelsejéből indul ki és a boldog világokon 

keresztül a Messiás világoknál fejeződik be. Ha betekintésetek 

lehetne a tiszta, örömteljes szférákba, sokkal gyorsabb lenne a 

fejlődésetek, mert meglátnátok azt az óriási különbséget, amely a 

földi és a mennybéli állapotok között van és azonnal maximálisan 

arra törekednétek, hogy elhagyjátok a szenvedésteljes földi 

állapotokat. De sajnos csak akkor láthat be oda az ember, illetve 

a szellem, ha már annyira megtisztult, hogy betekintése lehet.  

Az ember csak ott és annyit lát, amilyen szinten van! De a látás 

hiányának pótlására adatott a hit, ami az Ószövetségben még 

nagyon is hiányzott, ugyanis akkor még a messiásvárás volt a fő 

cél. A ti időtökre a hit mellé, illetve talán helyette, adatott a 

szellemtan, amely eszme óriási előny a többi eszméhez 

viszonyítva. Csak sajnos ez is már lassan „kihalóban” van, mert 

nagyon kevés az igazi eszmehordozó. Mint minden eszmébe, 

melyet az Örök Élet beszéde keltett életre, ide is kezd betörni az 

anyagiasság, az erkölcsi hanyatlás folyamata, pedig erre az 

eszmék eszméjére is vonatkozik az, hogy: „ingyen kaptátok, 

ingyen is adjátok tovább”, valamint az, hogy éljetek tisztán és 

szentül, mert az idő közel van. Ez is annak a jele, hogy az idő 

nagyon közel van!!! 

Induljatok el, mert ha nem akartok elindulni a lemondás és 

önmegtagadás, valamint az igazi szeretet útján, soha nem fogtok 

elérni a célba. Azt mondta az Úr Keresztelő Jánosról, hogy 

asszonyok szülötte között nem született nagyobb, mint Nála, de 

aki a Mennyek Országában a legkisebb, az is nagyobb, mint Ő. A 

Földön a Keresztelő volt a legfejlettebb, de a Mennyei 

állapotokban a legkisebb Jézus szavai szerint. De azóta új szférák 

nyíltak meg, új lehetőségekkel és esélyekkel a részetekre, csak 

használjátok ki, mert az idő nagyon közel van!!!  
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A két véglet közötti, mármint a szellemi merevség, illetve 

szellemi halál és a teljes feltámadás közötti utat nagyon sok 

fájdalom és szenvedés tölti be annak érdekében, hogy a páncélnál 

is keményebb rétegek, mint a bűn rétegei leválhassanak a lélekről. 

Az ember nem adja fel egykönnyen az elveit, a bűnös hajlamait, 

hisz ő alkotta meg őket, emiatt mennek nehezen a tisztulási 

folyamatok.  

Az emberi gőg a legádázabb ellensége a lélek tisztulási 

folyamatainak. Nagyon sok esetben már csak akkor adja fel a 

lélek a saját ferde igazságait, amikor már azok következményei a 

végsőkig szorítják őt. Ha az emberre a bűneinek következményei 

nem hatnának vissza, az ember sohasem javulna meg! Sohasem 

tanulná meg a lélek azt, hogy a bűn zsoldja (következménye) 

halál! Annál jobb, minél hamarabb visszakapja a 

következményeket, mert akkor könnyebben össze tudja kötni az 

okot az okozóval. Sok esetben azonban élete végén, vagy a 

következő életében hatnak vissza a következmények, attól 

függően, hogy mekkora a léleknek a teherbírása.  

Amikor már kész a lélek a bűnei következményeinek az 

elviselésére, gyakorlatilag, akkor indul el a lélek a fejlődés útján. 

Ezért mondja az Úr, hogy szedjük össze az utak széléről, az 

útkereszteződésekről a bénákat a vakokat, a sántákat és őket 

vezessük el a menyegzőre, mert a hivatalosak nem értek rá, 

ugyanis: „feleséget vettem, hat iga ökröt vettem.” - Vagyis „rabja 

vagyok” még a házasságon belüli paráznaságnak (feleséget 

vettem) illetve a vagyonszerzésnek (hat iga ökröt vettem). 

A léleknek magának kell asszimilálni a tapasztalatokat és a 

tanulságokat. Nagyon sok időnek kell elmúlnia ahhoz, hogy a 

tapasztalatait latba vetve küzdjön a hajlamai ellen, mert a lélek 

kész a küzdjen jóra, de a test erőtlen. A test felett is úrrá kell lenni 

ahhoz, hogy a feltámadási folyamatokban haladhasson előre az 

ember. A test szükségletein felül való ellátása a testnek, már bűn 

számba megy. Ezt oly nehéz felfogni bárkinek is! Mindazt, hogy 

mi számára a bűn és mi az erény, oly nehéz a bukott földi 

embernek felfognia, hogy hosszú évszázadok, sőt évezredek is 
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kevésnek bizonyulnak hozzá. Oly hamar visszaesik az ember még 

akkor is, ha kegyelmet és vezetést kap a fejlődéshez.  

A kegyelem olyan, mint a villámlás, egy pillanatra bevilágítja 

a lélek sötétjét és megvilágít mindent, vagy legalább is az aktuális 

kérdéseket, de amikor a másodperc töredéke alatt megszűnik a 

világosság, és a következő pillanatban már ráborul a mindent 

elhomályosító és eggyé olvasztó lelki-szellemi sötétség, akkor 

már csak a világosság emlékénél tájékozódhat valamennyire is a 

lélek. Addig, míg be nem következik egy újabb bevillanás, 

rendszerint elbukik a lélek és csak a következő kegyelmi 

bevillanásnál tud csak felállni.  

A két kegyelmi villanás közötti időt ilyen esetben a fájdalom 

és a szenvedés tölti be, de ilyenkor is tanul a lélek, tanulja 

megőrizni a kegyelmeket, amelyeket nem érdem, hanem szükség 

szerint osztanak. Mindebből kifolyólag, hullámvölgy és 

hullámcsúcs az emberi élet, de mégis szent ez az út, főként akkor, 

ha minél több kegyelmi világosságot kap, mert sok 

viszontagságon és szenvedésen keresztül, de az Isten Országába 

vezeti el az embert. 

Amikor már rendelkezik az ember némi tudással és ismerettel, 

akkor hajlamos az ember a kimagyarázkodásra, vagyis arra, hogy 

önmaga bűnös hajlamainak a megvédésre használja a tudását. 

Ezzel olyan, a páncélnál is vastagabb leplet alkot meg önmaga 

köré, mely visszaver minden isteni fényt és megfeneklik a 

fejlődés, sőt hanyatlásnak is indul, mert a fejlődésben nincs 

megállás, hanem vagy előre, vagy hátrafelé, de haladnia kell a 

fejlődésben levő szellemnek. Ezért ennek a védőpáncélnak a 

levetkőzése is még több időt és hosszú ideig tartó szenvedést 

igényel, attól függően, hogy az ember mikor látja be hiábavaló 

törekvéseit és mikor adja fel az önmaga hajlamainak védelmét. 

De, ha arra törekszetek, hogy a feltámadott Krisztussal 

szorosan tartsátok a kapcsolatot és igyekeztek Neki 

engedelmesek lenni, belátni minden bűnös hajlamotokat, minden 

furfangos védekezés és kimagyarázkodás nélkül, akkor 

felgyorsul a ti feltámadásotok és átmehettek a halálból az Életre, 
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a feltámadás világába, amely világ nem más mint az, amelynek 

alapkövéül az Úr Jézus Pétert szemelte ki annak a felismerésnek 

alapján, amelyet maga az Atya nyilatkoztatott ki a Szentlélek 

által: „Te vagy Krisztus, az Élő Isten Fia!” 

Ezért a mai napon ünnepeljétek a feltámadott Krisztust, Aki 

lehozta számotokra a feltámadást! Nélküle nem lenne még 

lehetőségetek sem a feltámadásra! De ne azokért a lehetőségekért 

ünnepeljétek Őt, amelyeket nektek lehozott, hanem magáért a 

jelenlétéért. De vigyázzatok és imádkozzatok, mert az idő nagyon 

közel van!!! 

Isten kegyelme, a feltámadott Krisztus szeretete és az Ő Szent 

Lelkének világossága és ereje legyen Veletek mindenkor. 

„Kit kerestek? Nincs itt Ő a holtak világában, hanem 

feltámadott és előttetek megy Galileába.” - Előttetek megy azon 

az úton, amelyen meghívott benneteket az üdvösségre. 

Higgyetek és bízzatok Benne, mert Ő legyőzte a világot! 

Ámen. 

 

TARTSATOK BŰNBÁNATOT!   

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Feltámadott a Mester és dolgozik jelenleg is érettetek az Ő 

Szentlelke és Szent szellemei által ugyanolyan intenzitással, mint 

annak idején, amikor közvetlen a halála pillanata után a Föld 

belsejébe szállott alá, hogy mindenkinek, aki üdvözülni akar, 

felkínálja a lehetőséget, majd a feltámadása után még negyven 

napig munkálkodott a Földet körülvevő körgyűrűkben is, hogy 

mindenki, aki hivatalos, eljuthasson az üdvösségre. Mivel húsvéti 

szent időben éltek, ugyanazok az események, melyeket 

említettem, a mai időkben is lejátszódnak úgy a szellemvilágban, 

mint a fizikai síkon, az Úr Jézus részéről, mindannak ellenére, 

hogy Ő elment. De az erőit, a krisztusparányokat viszont, mint 

élő és eleven erőket itt hagyta a számotokra, melyeket, ha hittel, 

bűnbánattal és javulni vágyással magatokhoz vonzatok, hatalmas 

munkát végez bennetek. Az Isten Országába való eljutáshoz nem 
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elég csak a tudás, hanem érdemben meg kell változnotok! Le kell 

vetkőznetek mind a hét fő bűnt a lelketekből, mert csak a 

megtisztult és kimunkált lélek juthat be az Isten Országába! A 

helyes és tiszta tudás egy olyan alap kell, hogy legyen, melynek 

a fényénél bűnbánatra kell jutnia a földi halandónak! Sajnos a mai 

egyházakba már annyira betört minden szempontból a 

megalkuvás szelleme, hogy képtelenek képviselni azokat a mély 

erkölcsi normatívákat, melyek elvezetnek az Isten Országába. Ha 

a szellemtani ismereteitek nem gerjesztenek benneteket 

önvizsgálatra, akkor még csak felszínesek azok az ismeretek és 

csak a felszínt érintik bennetek. Az az ember, aki csak a talaj 

felszínét munkálja, bizony, hogy hamar tönkre mennek a 

növényei, mert nem képesek a növények gyökerei a kemény 

talajon átfúródni. 

Amikor az ember megtér, először csak arra törekszik, hogy 

mindenki mást megtérítsen önmagán kívül. Akkor még mástól 

várja el azt, amit tőle vár el az Isten! Ezekre a típusokra mondja 

az Úr, hogy: „Mit ér az, ha az ember a fél világot megnyeri is az 

Istennek, de a saját lelkében kárt okoz vele?” De ahogyan a 

problémák mind mélyebbre és mélyebbre eresztik le a lélekben a 

szántóekét és a felső irányítás hatására a fentről kapott fényt, 

illetve világosságot lassan önmaga felé kezdi fordítani a lélek, 

úgy mind nagyobb és nagyobb mértékben látja be saját 

hiányosságait és igyekszik azoktól megszabadulni. Ez 

gyakorlatilag a megtérés következő fokozata, amire nagyon 

szüksége van a léleknek, mert csak tudással, de tele lelki 

hajlamokkal nincs esélye senkinek bejutni az „Ígéret Földjére.” 

Itt már a tiszta ismereten kívül elengedhetetlenül szükséges a 

bűnbánat! Ugyanis Isten felé, csak bűnbánattal lehet közeledni, 

önértékeléssel nem. De bűnbánatnak is akkor van értéke, ha 

változásokat idéz elő. Erről szól az alázatosság példaképének, 

Máriának „Istent dicsőítő” éneke. (Luk 1:46-53) A bűnbánat is 

akkor eredményes, ha az embernek a lelke mélyéig hatol a bűnei 

felett való fájdalom. Amennyiben ez még nem alakult ki, akkor 

könnyen visszaesik az ember a következő próbánál. De a 
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próbákra viszont mindaddig szüksége van a léleknek, amíg ki 

nem emelkedik egy-egy hajlamból. Amikor már sikerült az isteni 

gondviselés által meghatározott szintre eljutnia a léleknek, akkor 

megszűnnek, illetve érvényüket veszítik a megpróbáltatások. Ha 

valaki megerősödik egy-egy erényben, akkor a kísértések, 

mintegy lepattannak a lélekről, de ameddig hatást gyakorol a 

lélekre egy-egy kísértő gondolat, vagy érzés, akkor van még mitől 

szabadulni. Ezért mondja az Úr, hogy aki bűnös szándékkal néz 

a másik nemre, már paráználkodott azzal az ő szívében. Csak 

mellékesen jegyzem meg, hogy az Úr nem tett kivételt ebben az 

esetben az embernek a saját élettársával kapcsolatban sem! Ez 

alól azonban kivételt képez a gyermekek nemzése. 

Azért említettem ezt elsősorban, mert a paráznaság az a bűn, 

amelyben, főleg a mai világban legtöbbet vétkeznek az emberek. 

Lassan odafajulnak az ellentét törekvései, hogy szentesítik a bűnt 

és az erényt viszont ósdinak, maradinak és tudományosan 

megmagyarázva biológiai szükségletnek kiáltják ki. Ennek a 

süllyedési folyamatnak a megakadályozására adatott a 

szellemtan, azon belül is, jelen esetben, az Ószövetség szellemi 

magyarázata a N. Sz.-től. Ebben a könyvben taglalja az isteni 

küldött a bűnök lényegét Isten és a tiszta állapotokba való eljutás 

szemszögéből, amikor a Tízparancsolatot elemzi. Nagyon 

melegen ajánlom olvasásra, tanulmányozásra! Olyan sok mindent 

olvas az ember, amit nem is kellene, még a spiritiszta 

irodalomban is, de nincs szüksége mindenre, hanem csak arra a 

vezérfonálra, amely elvezeti őt az üdvösségre. 

Csak a jó és építő jellegű könyveket olvassátok! Olyan 

témákat, melyek elsősorban a lélek hajlamait, mélységeit és 

tulajdonságait taglalják, mert az idő rövid, nagyon rövid, főleg, 

ha a hajlamaitok mélysége szemszögéből nézzük a dolgokat. 

Ugyanis azok vannak meghívva a szellemtan által az üdvösségre, 

akiknek a 2000 év nem volt elég ahhoz, hogy kiemelkedjenek 

belőlük. 

Ezért kérjük tőletek újra és újra azt, hogy tartsatok 

bűnbánatot!!! Nagyot téved az az ember, aki azt hiszi, hogy már 
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elkészült az Isten Országára! Kizárólag Isten kegyelme által 

juthat be oda az ember, vagyis csakis az alázatos ember kész a 

feljebb emeltetésre. Az alázatos ember nem az erényei 

dicsfényében fürdőzik, hanem bűnbánatot tartva, bűnbocsánatért 

könyörög és könnyeivel igyekszik lemosni bűnei 

következményeit a lelki világáról. Az Isten Országa, a bűnök 

terhei alatt összetört és megalázott lelkekből tevődik majd össze, 

nem azokból, akik már késznek képzelik magukat bejutni, mert 

ez utóbbiak csak az „eredményeiket” látják, de a bűnös 

hajlamaikat viszont nem, ugyanis az önteltség bezárta a lelküket 

az önmegismerés, az alázat, azaz az Isten felé, ugyanis Feléje 

csakis alázattal lehet közeledni, önteltséggel nem! 

Ezért van szükségünk, azaz szükségetek Máriára, mint 

közbenjáróra! Ő, az ő alázatosságával képes csak felemelkedni az 

Égi magaslatokba, hogy felvigye imáinkat, illetve a ti imáitokat 

is a kegyelem trónusához. A ti könyörgésetek direktbe is 

felkerülhet, ha eléritek azt az alázatosságot, amely Máriában van. 

De nem csak a gőg, az önteltség gátol benneteket az Istenhez 

való felemelkedésben és eljutásban, hanem minden testies vágy, 

gondolat és érzés és ezeknek a megvalósítása. Minél tisztább a 

lélek, annál több benne az Isten, azaz az egyetemes, nem 

önmagát, hanem másokat boldogító szeretet. Tehát maga a 

testiség is ellensége a lélek felemelkedésének. Az alázatosság 

mellé szükséges az önmegtagadás is, a tisztuláshoz. Ezért mondja 

az Úr Jézus: „Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg 

önmagát, vegye fel az ő keresztjét és úgy kövessen engem.” 

Az utolsó és Új és örök szövetséget kínáló emelkedési 

lehetőség a szeretet, mely felülmúl minden karmát, hisz az Isten 

Országába vezet el benneteket. 

Hű és tökéletes példája annak, hogy a legmélyebb 

állapotokból, a bűn legmélyebb mocsarából, mélységes 

bűnbánattal, alázattal és az Úr iránti szeretettel meddig lehet 

eljutni: „Megbocsáttattak a te bűneid mert nagyon szerettél!” 

Tehát itt az óriási különbség a karma és a szeretet között, hogy a 

karma őrlő malmából soha nincs kiút, míg az imént említett úton 
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el lehet jutni a „karma” feloldásához, sőt odáig, hogy az Úr Jézus 

a feltámadása után annak jelent meg először, aki a legtöbbet kapta 

Tőle: Mária Magdolnának! 

Ha érdekel benneteket ez az út, olvassátok el a N. Sz. 

Közleményei II. kötetéből: „Mária Magdolna a bűnbocsánat 

bizonysága” című témát. 

Igyekezzetek testvéreim most megtérni, amíg az Úr itt 

tartózkodik a szférákban, hisz a feltámadás időszakát élitek, de 

nagyon leköti a lelketeket a világ, azaz a világban kialakult 

szituáció. Ezért az én Uramnak a nevében felhívást intézek 

hozzátok, hogy tartsatok bűnbánatot, térjetek Őhozzá, 

igyekezzetek Őt szeretni, hogy bűnbocsánatot nyerhessetek. 

Isten veletek! 

 

ALÁZATOSSÁG  

 

Kedves földi Testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az Istenből kiáradó, bennünket is éltető egyetemes szeretettel 

köszöntünk benneteket a szellemhazából. Innen, ahonnan annyi 

felhívás érkezett már felétek a megtéréseteket, a 

megigazulásotokat és majdan a megszentelődéseteket illetően, de 

sok esetben süket fülekre talál az a hazahívó szó, mely az 

üdvösségeteket, vagyis az újjáteremtéseteket van hivatva 

kimunkálni. Pedig kedves testvéreim, a hazahívó szó Istentől, az 

Ő benneteket „szerető szívéből” száll alá a bukott világokra. 

A hazahívó szó egy folyamatos, benneteket az üdvösség útján 

előrefelé terelgető, újjáteremtő folyamatos szellemi tevékenység, 

mely azóta intenzív, amióta az Isten felé való visszafejlődés 

beindult. Ennek a hazahívó szónak a leghatalmasabb megjelenési 

formája, mint személy, a mindannyiunk megváltó Ura: Jézus 

Krisztus és mindazok, akik az Ő nevében missziós munkát 

vállaltak a Földön. A szellemtan is mint eszme, (mint a szeretet 

eszméje) szintén a hazahívó szó képviseletében munkálkodik 

érettetek hatalmas erőkkel, mely erőknek sugarai még mindig 

elárasztják az ezen az úton haladókat. De ennek az 
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eszmeáramlatnak is egyszer egy rövid időre vége szakad és csak 

a „mag” fogja őrizni, mint egy titkos lángot, hogy majdan az 

újjáalakult Földön újra nagy lángra kaphasson és szétterjedhessen 

az egész megtisztult bolygón. 

A mai ember, aki felé ugyan olyan intenzitással áramlik az 

isteni szeretet, mint az idők kezdetén, nem hall és nem lát, 

legalább is nem oly mértékben, mint ahogyan azt a fejlődésének 

a menete megkívánná. Sok esetben már csak akkor figyel az 

ember az égi jelekre, amikor már összecsapnak a hullámok a feje 

felett! De van, amikor még akkor sem, mert az ember „öntudatos 

lény”, aki tudja azt, hogy mit akar és azt is, hogy neki mire van 

szüksége. Tehát nincs szüksége vezetésre, főleg az Isten részéről, 

pedig, ha tudná és látná azt, hogy mekkora szellemi munkába 

kerül a szellemvilágnak, vagyis a szellemi vezetésnek egy ember 

vezetése, bizony sokkal engedelmesebb lenne. 

Ahhoz, hogy egy emberhez el tudjon jutni egy fentről jövő 

gondolat, vagy érzés, bizony, hogy meg kell tisztítanunk azt a 

„csatornát”, amelyen ez a fent említett gondolatenergiát le 

lehessen közvetíteni, ugyanis a fentről jövő erők tisztábbak, mint 

maga a védenc erői, ezért ezekből a különbségekből kifolyólag 

megütköznek az erők, illetve fluidok és ezek szenvedéseket 

okoznak mindkét fél részére. De mi mindezt irányotokba érzett 

szeretetből vállaljuk, hisz nem lenne szeretet a szeretet, ha 

tétlenül nézné a bűnben sínylődő testvéreit. Mind addig szenved 

a szeretet, amíg valakit is szenvedni lát! Ezért dolgozunk 

értettetek fáradtságot nem ismerve és önmagunkat nem kímélve, 

de arra kérünk benneteket, hogy engedelmeskedjetek mind 

nagyobb és nagyobb mértékben az isteni akaratnak, ugyanis 

minden érettetek történik, ami veletek történik, a ti 

megtérésetekért. Hallom, amint gondoljátok, hogy már meg 

vagyunk térve, nekünk nincs szükségünk a megtérésre. Pedig 

kedves testvéreim, minden életben, minden nap és a napnak 

minden órájában rá vagytok szorulva a megtérés kegyelmére, 

mert mindig vannak a lelketekben olyan területek, melyek még 

be vannak záródva Isten előtt. 
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Minél inkább azt hiszi az ember önmagáról, hogy ő már tiszta 

és szinte teljes egészében meg van nyílva Isten előtt, annál inkább 

az ellenkezőjéről tesz tanúbizonyságot, mert a saját dicsfényétől 

elvakítva nem látja a saját hibáit és bűnös hajlamait. Pedig, a 

maga szintjén mindenki bűnös és mindenki rá van szorulva Isten, 

bűneit megbocsátó kegyelmére. Tehát a fejlődésnek minden 

szintjén bűnbánatot kell tartanotok, csak akkor haladhattok előre 

a tisztulás útján. Bűnbánatra, pedig csak a magát megalázni tudó 

ember képes, mert mindenkiben ott él az ősbűn, a gőg! Sajnos a 

gőg feljebb emeli az embert, attól a szinttől amelyiken valójában 

van és elhiteti vele, hogy nagy valaki. Ezért csak annyira kell az 

embernek megalázódnia, amilyen szinten valójában van. Ha ide, 

erre a szintre nem tud leereszkedni a lélek, nem tud tisztulni, mert 

nem képes meglátni és beismerni azt, ami még kitakarításra vár, 

tehát bűnbánatot sem képes tartani. Ezért mondjuk azt, hogy a 

tisztuláshoz alázatra van szükségetek! 

De ezt is, mint minden mást, kérnetek kell, ugyanis, ahhoz, 

hogy valamit megkaphassatok, alázattal le kell borulnotok a 

kegyelem Istene előtt. És mindazt, amit a térdeiteken állva 

könyörögtek ki és kaptok meg, tudatosodni fog bennetek, hogy 

nem a tiétek, hanem a jóságos Isten ajándéka. Nagyon hajlamos 

az ember arra, hogy mindent a saját munkája eredményeinek 

tudjon be, ami szintén csak növeli a gőgöt. Ezért is alkotta úgy az 

Isten a fejlődés törvényeit, hogy mindent kérjen az ember, hogy 

megtanuljon az Isten előtt megalázkodni. Az alázatos ember 

ugyanis nem egy lökd ide-lökd oda, pipogya ember, hanem egy 

Isten előtt meghajló, mély lelki életet élő, az isteni segítségre 

szoruló valaki, aki valamennyire is tudatában van bűneinek és 

annak, hogy azoktól, csakis a kegyelem által szabadulhat meg. 

Ezért az alázatosságban hatalmas erő rejlik és hatalmas erők 

szabadulnak fel, amikor az ember megalázkodik úgy az Isten, 

mint az embertársai előtt! 

Bármit is kérjen az ember az Istentől, főleg szellemi 

adományokra, lelki dolgokra gondolok, mindennek csak a csíráját 

kapja meg és aztán magának az embernek kell kemény lelki 
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munkával, engedelmességgel továbbfejlesztenie az adományait. 

Ez is az alázatosságot szolgálja, ugyanis a gőg egyedüli ellenszere 

az alázatosság! A világban nagyon sok probléma megoldódna, ha 

az emberek eljutnának odáig, hogy az alázatosságra mennyire 

szükség van. Maga az Úr Jézus is alázatos volt. „Tanuljátok el 

tőlem, hogy szelíd vagyok és alázatos szívű és békét találtok 

lelketeknek.” Ebben a mai rohanó és emancipált világban, amikor 

mindenki „ideges” ahhoz, hogy eljuthasson a békére, szelídségre 

és alázatosságra volna szüksége az emberiségnek. 

A szelídség egyik alkotó eleme az alázatosságnak. Ezen felül, 

mint első és fő alkotó eleme az alázatosságnak az engedelmesség. 

Majd ezt követi a szerénység. Utána következik az elnézés, majd 

jön a türelem, mint mozaikja az alázatosságnak. Ugyan olyan 

fontosságú továbbá a megelégedettség, mint erény, mely nem 

hiányozhat az alázatos ember szívéből. Az „utolsó” alkotó része 

még a háládatosság, mely, ha hiányzik az emberi lélekből, 

szintén nem alakulhat ki az alázat az emberi szívben, pedig Isten 

felé, kizárólag alázattal lehet közeledni. Ez okból mondja az Úr 

azt, hogy az utolsó napon külön választja a juhokat a kecskéktől, 

vagy a kosokat a juhoktól, mert ugyanis a juhok, az elfogadó 

életprincípiumot képviselik, míg a kecskék, illetve a kosok az adó 

életelvet szimbolizálják. Isten felé, az adó életelvnek is 

elfogadóvá kell válnia ahhoz, hogy megnyílhassanak számára a 

mennyek kapui. Ezért az elfogadó beállítottsággal rendelkező 

lélek az Úr jobbjára, míg az Isten felé is csak kizárólag adó 

hozzáállással bíró lélek, az Úr bal oldalára fog kerülni az ítélet 

napján! Ezért mondom és ismétlem, hogy Isten felé, csakis, mint 

elfogadó, mint „juh” közeledhetik az emberi lélek. Ezért, vagyis 

a ti saját, de az összesség előrehaladása érdekében, törekedjetek 

alázatosságra!!! - még ebben a fenekestől felfordult világban is, 

ahol már sárba tiporják nem csak az emberi, de az isteni 

értékrendet is! Ti ne engedjetek ennek a sátáni törekvésnek 

semmilyen áron, mert az üdvösségetek függ tőle! 

Időben, ahogyan közeledtek az Úr II. eljövetele felé, úgy mind 

nagyobb ördögök engedtetnek rá az emberiségre, próba gyanánt 
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is, meg azzal a céllal is, hogy a kísértések a lelketek legmélyéből 

is kihozhassák az ott lappangó hajlamokat megtisztulásotok 

céljából. De a legnagyobb kísértések ellenére is, hűeknek kell 

maradnotok az isteni akarathoz, mert csak az üdvözül, aki 

mindvégig kitart! Azok ugyanis, akiknek nem voltak mélyen 

fekvő hajlamaik, már régen elhagyhatták a földi szférákat. Csak 

azok maradtak itt, az isteni bölcs elrendelés szerint, akiknek 

valami oknál fogva szükségük van ezekre a világra váró 

megpróbáltatásokra ezekben a mégis kegyelmi időnek mondható 

időszakban. Amikor már viszont véget ér ez a „megkönnyített” 

fejlődési lehetőség, Isten kegyelme egy utolsó tollvonással 

kiragadja az arra érdemeseket az anyagi világból, akkor amikor 

szétküldi angyalait a szélrózsa minden irányába, hogy 

összegyűjtsék azokat, akik az Úréi lettek, hogy a legdurvább 

időszakban már ne legyenek jelen. Csak az úgynevezett „magot” 

hagyja lent a Földön, akik hivatva lesznek bevinni a „magot” az 

Isten Országába, a megújult Földre. Ezt az időszakot rövidíti meg 

az Úr a választottakért, ugyanis egyébként senki meg nem 

menekedhetne a gonoszság borzalmai elől. Ezeket az Úr a 

Névtelen Szellem által készített „akolba”, azaz védett helyre fogja 

helyezni, hogy ne essen bántódásuk. 

Törekedjetek testvéreim arra, hogy ha itt maradtok, az Isten 

Országába kerülhessetek, mert csak az üdvözül, aki mindvégig 

kitart!!! 

Most Isten veletek! 

 

 

 

„EL NEM MÚLIK EZ A NEMZETSÉG, MÍGNEM 

MINDEZEK MEGLESZNEK.”   

 

Kedves gyermekeim, és testvéreim, az én szent Fiamban, az 

Úr Jézus Krisztusban! 

A ti égi Édesanyátok, akit az Úr a kereszten függve, amikor 

nagy fájdalmaim közepette megszakított velem minden vérségi 
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köteléket, nektek ajándékozott, szólok hozzátok a magas 

szellemhazából, hogy kitartásra buzdítsalak benneteket. 

A Földre fokozatosan mind nagyobb és nagyobb nehézségek 

és megpróbáltatások engedtetnek rá, ezt ti is nagyon jól tudjátok 

és mind inkább érezni is fogjátok magatokon, de ezért ne 

vádoljatok senkit, mert minden eszme először a szellemvilágban 

termelődik ki és csak utána kerül le a Földre a képviselői által. 

Nagy megpróbáltatásban lesz része az emberiségnek és csak az 

üdvözül, aki ezekben a megpróbáltatásokban mindvégig kitart. 

Kitartani viszont csak élő hittel lehet! Az utolsó időkre, a nagy 

megpróbáltatások idejére, a külső hit, vagyis az élet nélküli 

csontváz már nem ér semmit, mert nincs ereje ahhoz a harchoz, 

amelyet a bűnnel szemben kell vívnia a mai embernek, inkább 

megalkuszik és a bűnt is erénynek titulálja. 

Ezek az eszmeáramlatok, melyek jelenleg végig söpörtek és 

söpörnek szinte az egész Földön, nem most keletkeztek, hanem 

már nagyon régi keletűek, csak mindig újabbnál újabb formában 

jelennek meg. A sátán már hosszú-hosszú ideje dolgozik azon, 

hogy főleg az utolsó időkben mind nagyobb mértékben 

megrontsa az emberiséget. Arra törekszik, hogy az utolsó időkre 

teljesen kiölje az emberekből a hitet, mint összekötő kapcsot a 

mennyei világokkal és ezáltal minél több lelket megronthasson, 

mert tudja azt, hogy az ideje hamarosan lejár. 

De mi, mint a magas szellemi vezetés és irányítás, azon 

dolgozunk az Úr Jézus nevében, az Ő akaratával összhangban, 

hogy higgyétek és érezzétek azt, hogy felettetek vagyunk és 

védelmezünk benneteket!!! Ha valamikor is szükségetek volt a 

kegyelemre és a védelemre, ezután még jobban szükségetek lesz, 

mert a gonosz hatalma folyamatosan növekszik a Földön. Már az 

1940-es, 1950-es években Lucifer is megjelent a Föld 

légkörében! Mindezeket az Úr Jézus megjövendölte, amelyeknek 

„be kell következniük.” Ti is tudjátok ezeket a dolgokat, ha 

ismeritek az Írásokat, de ha a III. kijelentést is behatóan ismeritek, 

akkor viszont ismernetek kell mindennek a szellemi hátterét, 
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vagyis a kiválogatódás törvényét, mely a fejlődést szolgálja. 

(Lásd: Szellem, Erő, Anyag)  

Azért mondja az Úr, hogy mindennek meg kell történnie, mert 

a Föld is alá van vetve a kiválogatódás és a fejlődés örök 

törvényének, vagyis a fluidok összevonásának! Régebben még 

nem volt annyira feltűnő az, hogy ennyi bűn van a világon, mert 

elvegyülhetett a jó között, hogy a jó próbára legyen téve és ha 

megállta a helyét, akkor a gonoszat húzva maga után 

fejlődhessen, míg a rossz tanulhasson a jótól és követhesse azt. 

De mivel az utolsó időket élitek, a fluidok összevonását, amikorra 

a jó már kévébe köttetett és csűrbe gyűjtetett és szinte csak a rossz 

maradt, az is csoportosul, azaz össze-vonattatik, hogy 

kilökethessen és új világot alkothasson, ahol „lesz sírás és fogak 

csikorgatása”. De egy következő fordulónál ismét a létbe 

szólíttasson az örök taszítás és vonzás törvénye által. Tehát azért 

lehettek és lehetnek a gonosznak felvonulásai ország, illetve 

városszerte, mert a fluidok vonatnak össze és velük együtt 

mindazok, akik azokhoz a fluidokhoz tartoznak. Ismétlem, 

„ezeknek mind meg kell történniük!” A fluidok összevonása 

hatást gyakorol a természeti erőkre, ezért alakulhatnak ki 

különböző viharok, földrengések, vulkánkitörések és más 

természeti rendellenességek. Mindezt jelenleg is befolyásolja az 

emberi tényező, ezért különböző területeken különböző formában 

és erősségben jelennek meg az imént említett természeti 

katasztrófák. Ha „szüntelenül imádkoztok”, valamelyest a pozitív 

irányba befolyásolhatjátok ezeket a megnyilvánulásokat. Sok 

múlhat tehát, egy-egy kontinens, illetve terület helyzetén attól, 

hogy az ott élő emberek miként cselekednek, illetve hogyan 

éreznek. Minél több a nemes cselekedet és érzés, annál kevésbé 

tud rombolólag hatni az erők csoportosítása. Szenvedéseikkel 

nagyon nagy mennyiségű sötét fluidot semlegesítettek és a 

pozitív irányba tereltek a stigmatizált áldozati lelkek, de erre az 

időre már nagyon nagy százalékuk dolga-végezetten távozott, 

mert a korszakzárásra befejezték munkájukat. 
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Gyermekeim, testvéreim, nagyon vigyázzatok az 

érzésvilágotokra, a cselekedeteitekre, a kapott kegyelmeitekre, a 

helytelen életviteletek miatt a visszaforgató erők nehogy 

visszaszállítsanak benneteket a fentebb említett negatív erők 

összevonásába és csoportosításába, mert akkor ti is kilökettek a 

tűzkarikák által egy újonnan kialakuló mellékbolygóra, a „tüzes 

gyehennára, ahol lesz sírás és fogak csikorgatása!” 

Ha hisztek és ha a III. kijelentés igaza szerint éltek, akkor a 

kegyelem benneteket erre az időkre a Névtelen Szellem által 

létrehozott akolba helyezhet, ahol védelmet kaphattok minden 

komolyabb megpróbáltatással szemben. Higgyetek Istennek 

ezekben a reátok vonatkozó ígéreteiben, melyben védelmet ígér 

nektek a komolyabb megpróbáltatásokkal szemben. Ha meg 

viszont (figyeljetek csak) „zsinagógák és helytartók elé visznek 

benneteket az Én nevemért (történetesen a szellemtanért, mert 

akkorra már a „zsinagógák” egyesülnek a „helytartókkal”) akkor 

nem lesz mitől félnetek, mert a benneteket addig vezető szellemek 

fognak helyettetek, általatok beszélni!” 

Ti, kedves gyermekeim, egy új világ, a megtisztult és megújult 

Föld állampolgáraivá lenni, erre vagytok meghívva, ha helyes 

önmegismerés által kiirtjátok magatokból az oda nem való 

hajlamokat és helyükbe az isteni erényeket dolgozzátok bele, 

kitermelve ezáltal azokat a tiszta vonzerőket, amelyek által oda 

bevonzathattok. Nincs semmi ingyen, mindenért komoly harcot 

kell vívni, meg kell dolgozni. 

 

TARTSATOK BŰNBÁNATOT!   

 

„Ha a jobb szemed visz bűnre, vájd ki, és dobd el magadtól, 

mert jobb neked, ha egy vész el tagjaid közül, mintha egész tested 

vettetik a gyehennára. Ha pedig jobb kezed visz bűnre, vágd le és 

dobd el magadtól, mert jobb neked, ha egy vész el tagjaid közül, 

mintha egész tested vettetik a gyehennára...” Tehát bármelyik 

szerved által a kárhozat útjára lépsz, távolítsd el, minthogy ne tudj 

visszafordulni a kárhozatba vezető útról az üdvösség útjára. 
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Bizonyára nem fizikai csonkításokról van szó, hanem azoknak 

a félrefejlett lelki tulajdonságoknak a lemetszéséről, melyek az 

embert a bűn útjára terelik. 

Nagy a tét tehát, mert az erők, és az erőkhöz kapcsolódó 

szellemek kiválogatódása idejének a vége nagyon közel van és a 

sátán arra törekszik, hogy a bűnöket az erények fényében 

csillogtassa meg az emberek szemei előtt és ezáltal széppé és 

tetszetőssé tegye, hogy a lelkileg labilis egyéneket mihamarabb 

eltérítse, a választottakat viszont komoly próba elé állítsa és a 

halálba vezető útra helyezze. 

Legyetek résen, nehogy a sátán hálójába essetek, mert nem 

szabadultok onnan ki egykönnyen, ugyanis az erők tömörítése 

által fokozódik a vonzereje a bűnös fluidoknak. 

Testvéreim, ne halasztgassátok Pató Pál úr módjára a 

megtéréseteket, mert nagyon közel az az idő, amikor meg fogják 

ítélni az emberiséget. 

A jelen a tiétek, a jövő Isten kezében van! A jelen minősége 

által munkáljátok ki a jövőtöket, tehát aki nem dolgozik a 

jelenben, annak nincs érdembeli jövője! A jeleneteket viszont a 

múltatokkal építettétek ki, de ismételten hangsúlyozom, hogy a 

jelen a tiétek és dolgozzatok az örök jelenben, ugyanis az Örök 

Életeteket építitek a jelen munkátokkal!!! Ne akkor akarjátok már 

csak építeni az Örök Életeteket, vagyis a belső világotokat, 

amikor már összeomlik a külső világ, mert az már nem a hit világa 

a számotokra, hanem külső bizonyítéka annak, hogy közel az idő. 

A külső világ összeomlása már az ítélet részét képezi, vagyis az 

összegzését, az meg már nem nyújt igazából sem kellő időt, sem 

lehetőséget, de már alkalmat sem arra, hogy kimunkáljátok 

magatokban azokat a tiszta erőket, melyekkel bevonzathattok az 

Új Földre. Addig építkezzetek ameddig erre hit és kegyelem adta 

lehetőségetek van a jelenben, mert ha nem, akkor teljes lelki 

ürességgel fogtok majd megállni az isteni ítélőszék előtt! 

Tagadjátok meg önmagatokat, ugyanis azzal, hogy „vájd ki, 

vágd le...” a legszigorúbb önmegtagadásra szólít fel benneteket 
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az Úr, ugyanis azokkal a hajlamokkal, amelyekkel jelenleg 

rendelkeztek, még nem juthattok be az Isten Országába. 

Lesznek nagyon nagy csalódások, mert sokan teljesen 

természetesnek veszik azt, hogy be fognak jutni az Isten 

Országába, ugyanis már itt a Földön abban érzik magukat. Az 

ilyen lelkeknek nincs kellő önismeretük. Akiknek itt a Földön 

nincsenek problémáik, küzdelmeik és harcaik, azok a lelkek még 

nem jutottak el a kellő bűnbánatra és nem érzik azt a 

méltatlanságot a bűneik lelket lesújtó hatását, amely hatások 

kimunkálnák a szabadulást és azt a kellő alázatot, amely az Isten 

Országába való bejutáshoz szükséges. Lelkileg összetört, bűnös, 

de a bűneitől megszabadult ember lesz alkalmas az Isten 

Országára. De ha mindezt nem munkáljátok a lelketekben, az idő 

és az idővel együtt a lehetőségek is elmúlnak felettetek és lelkileg 

üresen, szárny-szegetten kerültök át a szellemvilágba és nem 

tudtok felemelkedni arra a szintre, amely szint az Isten Országát 

jelenti a számotokra. (A szárnyak, illetve a szárnyak nagysága a 

lelket felemelő erők szimbóluma.) 

Dolgozni kell, ha nem fizikailag, akkor lelkileg! Munka nélkül 

nincs előrehaladás, mert csak az Isten Országa szintjére 

kimunkált lélek juthat be oda. Ha nem így cselekszetek, akkor 

bűnbánat híján az Istent fogjátok vádolni a kudarcaitokért. 

„Hittem és bíztam a kegyelem bűnbocsátó erejében és még sem 

kerültem be az ígéret földjére!” - tör fel majd lelketekből a sirám, 

nem tudva azt, hogy a bűnbocsánat még nem azonos az 

üdvösséggel. A feloldozás adja meg azt a lehetőséget, hogy 

mindazt leküzdje az ember, amiért addig rá volt utalva a lelket a 

bűn terhe alól felszabadító isteni szeretetre. Isten ugyanis 

szeretetből bocsátja meg a vétkeiteket, engedi el az 

adósságaitokat az Igazság Törvényével szemben. De ahhoz, hogy 

ti feloldozásban részesüljetek, nektek is meg kell tudnotok 

bocsátani mindazoknak, akik ellen vélt, vagy valós sérelmeitek 

vannak, vagyis nektek is el kell jutnotok arra az isteni Szeretetre, 

amely lehetővé teszi számotokra a benneteket körülvevő sötét 

erők feloldását. „Arról ismerjen meg benneteket a világ, hogy az 
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Én tanítványaim vagytok, hogy szeretitek egymást.” A 

szeretethez hozzátartozik elsősorban az, hogy ne bántsátok meg 

egymást, de mivel nem vagytok tökéletesek és ebből kifolyólag 

ez lehetetlen, ezért az egymás szeretéséhez hozzá kell tartoznia a 

megbocsátásnak is, mert megbocsátani csak szeretetből és az 

önismeret által történő, a másik megértése által lehet! 

Itt jutottunk el a szeretet szükségességére ahhoz, hogy az 

ember az üdvösségre el tudjon jutni, mert ugyanis bárki, aki bűnt 

követ el, a szeretet, azaz Isten szeretete ellen vét, de hogy mindezt 

felismerjétek, szükséges a bűnbánat, a bűnök beismerése és 

kiirtása. De ahhoz viszont, hogy mindezt meg tudjátok tenni, 

szeretetre van szükségetek, hisz „aki Engem szeret, megtartja a 

parancsaimat.” 

Így alkot egy egészet az egész lelki életetek, hogy szeretetből 

kell engedelmeskedni az Istennek, vagyis szeretettel válaszolni az 

Ő irányotokba gyakorolt szeretetére, valamint szeretetből 

megbocsátani, feloldani az ellenetek elkövetett bűnöket, de 

ahhoz, hogy minderre eljuthassatok, nektek is ki kell irtani a 

lelketekből a hajlamokat, hogy azok „helyei” betöltethessenek az 

isteni Lényeggel, vagyis annak a szférának az erőivel, 

igazságaival és vonzerejével, ahova meghívott benneteket az 

Isten kegyelme, hogy a vonzás törvénye által oda be is tudjon 

benneteket vonzani! 

Tartsatok bűnbánatot és kérjétek Istent, hogy oldozzon fel 

benneteket bűneitek terhei alól. Amikor az isteni szeretet ezt 

megteszi veletek, egy hatalmas felszabadulást éreztek, valamint 

mint a megbocsátás jeleként megóv benneteket attól, hogy 

ugyanabba a bűnbe visszaessetek, hisz szeret benneteket! 

(Kérdezlek titeket, hogy hol van itt a karma „igazsága”?) De erre 

a szeretetre válaszul viszont komolyan kell dolgoznotok a 

hajlamaitok kiirtásán, mert a sátán nem alszik, hanem mindent 

megtesz annak érdekében, hogy benneteket visszarántson az ő 

hálójába, vagyis a földi igazságokba és törvényszerűségekbe. 

Mert ha visszaestek, akkor a világban zajló események hatást 

fognak gyakorolni rátok! De ha felülemel benneteket a kegyelem, 
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akkor azokban a magasabb állapotokban már nem ér utol 

benneteket a Földön zajló események mindent magával ragadó 

örvénye, mert az Isten az ő tenyerébe helyezett benneteket, ahol 

már a pokol kapui nem vesznek rajtatok erőt. 

Mindehhez azonban nagyon erős védelemre van szükségetek, 

azaz a védelembe vetett erős hitre, ugyanis mi, mint a magas 

szellemi vezetés, védelmezünk benneteket, ha kitartóan 

törekedtek a lelki előrehaladásra, valamint, ha kéritek a védelmet 

az Istentől, akkor Ő a mi védőszárnyaink, az Én védőpalástom alá 

helyez benneteket, mert az Égi Édesanyátokká lettem, akinek 

gondja van rátok. Ahhoz, hogy dolgozni tudjatok, szükségetek 

van a védelemre, ugyanis ezért munkálkodunk mi mindannyian, 

csak tartsatok ki, mert nem vagytok egyedül, hanem egy hatalmas 

szellemi egységnek vagytok a részei, mindannak ellenére, hogy 

testben vagytok. A szeretetünket sugározzuk felétek, még akkor 

is, ha ti ezt nem érzitek és ez a szereteterő telített mindazokkal a 

lelki tulajdonságokkal, melyek ki kell, hogy fejlődjenek bennetek 

ahhoz, hogy eljuthassatok az Isten Országába. 

A világ irányvonala, ahogyan közeledünk a végítélethez, mind 

rohamosabban süllyed erkölcsileg a legmélyebb és 

legalattomosabb emberi tulajdonságok, bűnök felszínre jutása 

felé, hisz mindinkább a sátán az úr. Hatalmát csak a testen 

keresztül, a test vágyain keresztül tudja érvényre juttatni, ezért, 

ha a testet megtagadjátok, magát a sátánt tagadjátok meg, 

megszakítjátok a vele való kapcsolatot és húzzátok előre a 

fejlődés útján. 

Tartsatok ki gyermekeim, mert csak az üdvözül, aki mindvégig 

kitart. Áldjon meg benneteket az én szeretett Fiam az ő 

kegyelmeivel!!! Ámen. 

* 

Égi Édesanyánk, vigyázz ránk, fogadj bennünket a 

védelmedbe, hogy ne tudjon bennünket a sátán az ő hatalmába 

keríteni, még ebben a mindinkább erősödő ördögi befolyásokkal 

bíró világban sem! Ámen. 
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PÜNKÖSD REGGELE  

 

Reggel felé láttam, hogy az Olajfák hegyére, oda, ahonnan az 

Úr a mennybe felment, az égből egy ezüstösfehér, ragyogó 

fényfelhő ereszkedik alá és közeledik az apostolok Sion hegyén 

álló háza felé. A távolból gömbnek láttam, melynek mozgását 

édes meleg fuvallat kísérte. Amint közeledett a fényfelhő, egyre 

nagyobb lett, és mint fénylő köd vonult a város fölött, míg a Sion 

és az Utolsó Vacsora háza fölött mind jobban összesűrűsödött és 

egyre fénylőbben sugárzott, majd, mint fényes nap megállt, és 

egyre erősödő szélzúgással, mint alacsonyan szálló viharfelhő 

leereszkedett. 

E zúgás közben láttam, hogy sok zsidó, akik látták a felhőt, 

rémületükben a templom felé futottak... Az egész egy gyorsan 

közeledő zivatarra hasonlított, de nem a földről fölfelé, hanem az 

égből lefelé jött, nem sötét, hanem egészen fényes, nem dörög, 

hanem susog, és a susogó mozgást frissítő, meleg légáramlatnak 

éreztem. 

Amikor a fényfelhő már egész alacsonyan állt, az Utolsó 

Vacsora háza fölött, és erősödő zúgással egyre fényesebb lett, 

láttam, hogy a ház és a környéke egyre világosabb, az apostolok, 

a tanítványok és az asszonyok egyre csendesebbek és 

bensőségesebbek lesznek.... 

Most napfölkelte előtt három óra tájban láttam, hogy a zúgó 

felhőből hirtelen hét, fehér fénykéve indul, melyek keresztezték 

egymást, és a kereszteződés alatt sugarakká válnak, majd lángoló 

cseppekké oldódnak, és lehullanak a házra és környékére.  

A hét fénykéve találkozási pontját szivárványfény vette körül, 

és ebben mintha fénylő, lebegő alak képződne. Úgy tűnt nekem, 

hogy ennek az alaknak a válla alatt kitárt szárnyai vannak, de 

igazában nem nevezhetem őket szárnyaknak, mert minden csak 

sugárzó fénynek látszott rajta.  

Ebben a pillanatban az egész házat és környékét a fényesség 

teljesen átjárta. Már nem láttam az öt ágú lámpa fényét, az 

egybegyűltek mind elragadtatásba estek, dermedten, arcukat 



73 

 

öntudatlanul, szomjazóan emelték a magasba, és láttam, hogy 

mindegyikük szájába fénysugár hatol be, mint kicsi lobogó 

lángnyelv. Olyan volt, mintha szomjasan belélegeznék, vagy 

innák a tüzet, és mintha lobogna a vágyuk, és valami a szájukból 

föllobbanna efelé a lángnyelv felé.  

Ez a szent tűz a tanítványokra és az előtérben jelenlévő 

asszonyokra is kiáradt, és a ragyogó felhő, mint lezuhogó 

fényeső-felhő, lassanként szétoszlott. A lángnyelvek különböző 

erősséggel és színben szálltak le mindegyikükbe.  

A viharszerű zúgás sokakat felébresztett. A Lélek sok 

közelben lakó követőt és tanítványt megmozgatott.  

Miután a kiáradás megtörtént, örömteli bátorság töltötte be az 

egész gyülekezetet. Valamennyien megmozdultak, és mintha 

megrészegültek volna az örömtől és a bizalomtól. Mind a Szent 

Szűz köré gyűltek, akit frissnek, de, mindenki közül egyedül, 

egészen nyugodtnak és csendesnek láttam szent 

összeszedettségében. Az apostolok azonban ölelkeztek és 

örömteli beszélő bátorság hatotta át őket. Mintha azt kiáltozták 

volna egymásnak: „Milyenek voltunk mi? És mi lett belőlünk?” 

A szent asszonyok is átölelték egymást. A környéken levő 

tanítványok megmozdultak.  

Az apostolok hozzájuk siettek és mindenkiben örömmel, 

bizalommal és bátorsággal teljes új élet lobbant fel. De a belső 

megvilágosodás és megerősödés kitörése most hálaadásba ment 

át. Az imádság rendjébe álltak fel, és nagy megindultsággal 

áldották és dicsérték Istent, közben pedig a fény lassanként 

elhalványult. Péter beszédet tartott a tanítványoknak, és többeket 

elküldött a jóérzésű pünkösdi idegenek tartózkodási helyére.  

Az Utolsó Vacsora házától a Bethesda-tóig több fészer és 

nyitott hálóhely volt, ahol az ünnepre jött idegenek alhattak és 

állataikat beköthették. Nagyon sokan még aludtak, mások ébren 

voltak, és a Szentlélek kegyelméből is részesedtek, mert az egész 

természet megmozdult. Sok jó ember kapott belső ébredést, a 

rosszak azonban félénkek, aggódók és még megátalkodottabbak 

lettek.  
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Azok közül, akik azon a környéken szálltak meg, ahol az 

alakuló közösség találkozóhelye volt, többen húsvét óta itt 

tanyáztak, mert hazájuk távolsága nem tette lehetővé, hogy haza 

menjenek és pünkösdre újra visszajöjjenek. Mindaz, amit láttak 

és hallottak, a tanítványok iránt nyitottabbá és bizalmasabbá tette 

őket. Amikor most az örömtől megrészegült tanítványok 

hozzájuk jöttek, és hirdették a Szentlélek ígéretének 

beteljesedését, tudtára ébredtek belső megújulásuknak, és a 

tanítványok felszólítására mind a közelben lévő Bethesda-tó 

körül gyülekeztek.  

Közben az Utolsó Vacsora házában Péter rátette a kezét öt 

apostolra, akiknek a Bethesda-tónál tanítaniuk és a keresztelésben 

segíteniük kellett. Úgy gondolom, hogy a fiatalabb Jakab, 

Bertalan, Mátyás, Tamás és Júdás Tádé voltak ezek. Ennél a 

szentelésnél mintha ez utóbbinak látomása lett volna, olyan volt, 

mintha azt látnám, hogy az Úr testét karjaival magához ölelné. 

Ezután láttam, hogy mielőtt a szentelő eszközzel a Bethesda-

tóhoz mennének megszentelni a vizet és keresztelni, megkapják 

Jézus Anyjának áldását, mégpedig térdelve. Jézus 

mennybemenetele előtt ez állva történt. Láttam, hogy az 

apostoloknak ez a megáldása minden távozásuk és visszatérésük 

alkalmával megtörténik. 

Jézus Anyja ezen áldáskor, és általában, amikor az apostolok 

közötti méltóságában jelent meg, nagy, fehér palástot, arca előtt 

sárgás fátylat viselt, a fejéről kétoldalt egészen a földig égszínkék 

szalag omlott alá, mely elöl kissé átfordult és hímzés díszítette, a 

fejéhez pedig fehér, finom selyemkoronácska rögzítette...  

  

Keresztelés a Bethesda-tónál  

  

Most a Bethesda-tóhoz igyekeztek mindazok, akiket a 

szétküldött tanítványok a környező szálláshelyekről és az Utolsó 

Vacsora háza közelében lévő nagy, régi házból (Dávid vára) ide 

küldtek. Nagy érdeklődés és mozgás volt közöttük, és a 

tanítványok örömmel mondták el nekik, hogy mi történt. 
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A mai ünnepre, amelyre Jézus korábban jelezte a keresztelést, 

a tónál lévő zsinagógában, melyet a tanítványok lefoglaltak, 

bizonyos előkészületek történtek. Láttam, hogy a zsinagóga 

termének falait szőnyegekkel borították, szekrényeket, 

válaszfalakat, a terem közepére oltárfélét állítottak, és a tótól a 

bejáratig fedett sátorfolyosót építettek. 

Az apostolok az Utolsó Vacsora házától a Bethesda-tó 

zsinagógájáig körmenet-szerűen, ünnepélyesen jöttek kettesével, 

hosszú fehér ruhában, és hozták magukkal a vízszenteléshez és a 

keresztséghez szükséges szereket. A Szent Szűz, és az asszonyok 

és tanítványok követték őket, és megérkezve előkészítették a 

keresztelőruhák szétosztását. 

Az apostolok bőrtömlőben megszentelt vizet és vízhintő 

csokrot hoztak, ami semmiképpen sem volt seprű. Jézus a 

mennybemenetel előtti vacsora után még egyszer kioktatta őket a 

vízszentelésről és a keresztelésről. A sokaság nagy örömmel 

fogadta őket. Ebben a sokaságban sok idegen zsidó volt, akik 

húsvét óta gyűltek a városba, és a látottak és hallottak hatására 

vonzódtak a közösséghez. 

A Bethesda-tó környéke az ilyenek megszokott táborhelye 

volt, és azáltal, hogy Jézusnak sok követője volt közöttük, a 

kegyelem közelébe kerültek, úgyhogy elképzelhető, hogy a 

Bethesda-tó az itteni keresztség által ennek a sokaságnak ugyan 

az lett, mint a galileai tenger volt Jézus hegyi beszéde által az ott 

táborozó karavánoknak. De még sok rosszindulatú ember volt 

közöttük és a mozgolódás láttán a városból is sokan kapcsolódtak 

hozzájuk. Az öt apostol, akikre Péter rátette a kezét, szétoszlott a 

tó öt bejáratához és nagy lelkesedéssel beszéltek az összegyűlt 

néphez. Péter pedig elfoglalt egy tanítószéket, amelyet a külső 

körzettől számított harmadik körzetbe állítottak fel számára, mert 

ez a terasz volt a legszélesebb. A hallgatóság betöltötte a tó összes 

teraszát. 

Amikor az apostolok beszéltek a néphez, a sokaság 

megdöbbent, mert mindegyikük a saját anyanyelvén hallotta 

beszélni őket. E csodálkozás közben történt, hogy Péter fölemelte 
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szavát, ahogy az Apostolok Cselekedeteiben meg van írva (2:14; 

40). 

Amikor sokan kérték a keresztséget, Péter Jánossal és fiatalabb 

Jakabbal ünnepélyesen megszentelte a vizet, úgy, hogy az Utolsó 

Vacsora házából tömlőben hozott szenteltvizet a vízhintővel 

finom sugarakban a tó vize fölé hintette. 

A felkészítés és keresztelés egész nap tartott. A nép, amely 

betöltötte az összes teraszt, csoportokba rendezve jött, és 

váltották egymást Péter tanító széke körül. A többi apostol a 

bejáratoknál beszélt. 

A Szent Szűz és a többi asszony a tónál lévő zsinagógában a 

fehér keresztelőruhák kiosztásával foglalatoskodott. E ruhák 

ujjait a kéz felett fekete szalaggal megkötötték, a keresztelés után 

eloldották, és a ruhákat egy halomba tették le. Az öt apostol, 

akikre Péter rátette a kezét, a tó öt bejáratánál keresztelt. 

A keresztelendők ráhajoltak egy korlátra, a vizet egy tálba 

merítették, ebből marokkal háromszor a fejükre öntötték, és a víz 

visszacsorgott a tóba. A tálban lévő víz 5-10 pár kereszteléséhez 

volt elegendő, azután újra megöltötték. Mindig két megkeresztelt 

helyére lépett két keresztelendő, és az előbbiek már, mint 

keresztszülők tették kezüket a vállukra. Az elsőként kereszteltek 

tanítványok, vagy követők voltak, akik csak János 

keresztségében részesültek. A szent asszonyokat is 

megkeresztelték. 

...Lehettek vagy háromezren, akik ma a közösséghez 

csatlakoztak. Az előkészítő tanítás és a keresztelés egész nap 

tartott. Este visszatértek az Utolsó Vacsora házába, és 

vacsoráztak, sok megáldott kenyeret osztottak szét, utána még 

esti imát végeztek. 

Ma, minden zsidó kis kosárkában két kenyérkét ajánl föl a 

Templomban az idei gabonából. Nagy halmokba rakták, később 

a szegények kapták meg. Egyszer azt is láttam, hogy a főpap 

kezében a törökbúzához hasonló, nádszál vastagságú kalászokból 

csokor van. Valami gyökér szerűt, és számomra ismeretlen 

gyümölcsöt is felajánlottak. A fészerekben lakó emberek 
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szamarai ezzel a gyümölccsel voltak megrakva, és a nép vásárolta 

tőlük. A kenyér saját sütésük volt. Az apostolok csak a két 

kenyeret ajánlották fel Péter által. 

 

URUNK MENNYBEMENETELE  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim, az Úr Jézus Krisztusban! 

Az Úr Jézus nevében köszöntelek benneteket a szellemi 

hazából, mint olyan testvéreket, akik készültök az Úr 

mennybemenetelének az ünnepére.  

Nem lehet senkinek az Atyával kapcsolata csakis a Szentlélek 

által, ugyanis az Atya Rajta keresztül közli akaratát az 

emberekkel. A szent Lélek, illetve a Szent Szellemek munkája 

nélkül viszont nincs vezettetés, illetve nincs előrehaladás. Mivel 

az ember testbe van zárva, ezért van szüksége olyan vezetésre a 

magas szellemi hazából, amely messzebbre, és többet lát minden 

földi embernél, sőt tisztán látja Isten akaratát, melyet követnie 

kell, mert kinyilatkoztatja neki. Eleve így van megalkotva Isten 

részéről a szellemi törvény, hogy senki se dicsekedjék!  

A másik komoly dolog, amiért nagyon fontos az Úr 

mennybemenetele: „Elmegyek, hogy helyet készítsek nektek.” Az 

Úr ugyanis rögtön, a feltámadása után sokat dolgozott a túlvilági 

állapotokban, új szférákat nyitva meg azzal a céllal, hogy az 

Ószövetségből itt ragadt missziós szellemeknek legyen 

felemelkedési lehetőségük, vagy ha itt maradnak tovább 

dolgozni, akkor legyen tartózkodási helyük. Továbbá, hogy 

maguknak az ebből a világból valóknak is meglegyen a tovább 

fejlődési lehetőségük, vagyis, hogy eljuthassanak az első 

feltámadásra.    

Az Írásokban az áll, hogy „testestől felemelkedett a 

Mennyekbe!” Ha nem lenne betekintésetek a kulisszák mögé 

bizony, hogy nem lenne lehetőség megmagyarázni ezt az 

ellentmondásnak tűnő kijelentést, ugyanis az áll másik helyen, 

hogy „a test és a vér nem örökölheti az Isten Országát.” Mint azt 

ti is tudjátok, az Úrnak már a születésétől kezdve egy félanyagi 
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teste volt, mindannak ellenére, hogy ennek a világnak a fluidjaiba 

öltözködött bele. Ezt a testet az Ő istensége 33 évig áthatotta, 

minek következtében ez a test élő lélekké, eleven lelki erőkké 

alakult át. A feltámadása után amikor megjelent, az Ő testét, 

abban a pillanatban „formázta meg újra”, azaz, vonzotta maga 

köré, hogy láthatóvá válhasson.  

Ez történt gyakorlatilag a mennybemenetel alkalmával is, 

hogy azokat az erőket, amelyek valaha a testét alkották, újra 

összevonta és miután mindent elmondott és mindenkit megáldott, 

az Atyától vonzatva elkezdett emelkedni fizikailag a magasba és 

szellemileg azokon a szférákon át, melyeket újólag nyitott meg és 

folyamatosan árasztotta áldását, hogy minden állapot 

megtelhessék az Ő lényegiségével. Emelkedett a „felhőkig” (a 

Földet körülvevő felső szférákig) ahol aztán „felhő takarta el” és 

nem láthatták Őt többé. Idáig (a Föld mennyei állapotáig) valóban 

testestől emelkedett, ahol szétsugározta a lélekké minősült 

anyagát a testének, de ahhoz, hogy tovább emelkedjen, már le 

kellett vetkőznie minden „anyagot” önmagáról. 

Mielőtt mindez megtörtént, Jézus Máriától nagyon megható 

búcsút vesz, a szeretet legmagasabb fokán megölelik egymást, 

minek következtében Mária lelke zokog az elválás fájdalmától, 

ugyanis mindig is nagyon vágyott Fia közelségére, ezért is történt 

az, hogy az Úr a három és fél nap helyett már harmadnapra 

feltámadt a halálból, melynek soha nem is volt a része, mert Mária 

hő imáját meghallgatta a mindenható Isten. De immár nem a 

Szent Fiától vesz búcsút, mert a vérségi kötelék megszakítása: 

„Asszony íme a te fiad”, valamint a „Befejeződött” szó 

kijelentése Jézus ajkairól, mely oly erővel hatott az egész 

természetre, hogy a golgota ketté hasadt Jézus és a jobb lator 

között és a feltámadás után első találkozása Szent Fiával teljesen 

megváltoztatta Mária Jézushoz való viszonyát.  

Mindez előtt úgy szerette Őt, mint ahogyan egy isteni 

gyermeket a tisztaság legfelső fokára eljutott szívvel lehet, de a 

fent említett események után már úgy tekintett Jézusra, mint az Ő 

„Istenére”, aki Őt megalkotta és mint egy olyan valakire, Aki 
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győzedelmeskedett a halál felett! Ezután már így imádta 

„gyermekét” és ezzel a hozzáállással ölelte is át, Aki után még 

jobban vágyódott, mint valaha. Ebben a búcsúölelésben Jézus 

részéről ott volt egy ígéret, miszerint vissza fog jönni Érte, csak 

tartson ki mindezen ígéret beteljesedéséig. Mária lelke ekkor 

megnyugodott és alázatos meghajlással fogadta Jézus ígéretét.  

Mind a ketten odamentek a szikla legmagasabb csúcsához, 

amelyet már nagy sokaság vett körül, gyakorlatilag mindazok 

Jeruzsálemből és környékéről, akiket Jézus oda hívott, hogy 

vegyenek részt az Ő felemelkedésén és Jézus felment a szikla 

legtetejére. Amint elbúcsúzott Máriától, már mindinkább fényleni 

kezdett, jobban, mint azelőtt bármikor, de amint felállott a 

sziklára, a fény mindinkább erősödni kezdett. Ahogyan 

emelkedett felfelé, alakja mindinkább ragyogott, már túlragyogta 

a Napot, az alakja folyton növekedett, hangja olyan volt, mintha 

harsonák hangja szólalt volna: „Menjetek minden felé a világban, 

hirdessétek az örömhírt minden népnek és kereszteljétek meg őket 

az Atya, a Fiú és a Szent Szellem nevében. Aki hisz nektek és 

megkeresztelkedik, az üdvözül, aki nem hisz, már eleve 

elkárhozott…” 

A felemelkedése, olyan volt, mint egy felfelé ívelő 

diadalmenet, mert magával emelte a földi szférákból mindazokat 

a szellemeket, akik az Ő munkája eredményeként elhagyták a 

Föld szféráit. Ők voltak azok, akik először részesülhettek az „első 

feltámadásban.” Ezeket a szellemeket nem láthatta szinte senki, 

ezért nincs róla feljegyzés, de a ragyogó alakját viszont mindenki 

látta, majd egyszer csak a nagy fényesség egy másik fénybe lépett 

be és utána már ez a Fényesség nem volt többé látható.  

 A „felhő”, illetve fénygömb, amelybe az Úr belépett, 

gyakorlatilag egy, a messiási szintnek megfelelő fluid gömb volt, 

melyben duálja jött az adó feléért, akitől „el kellett szakadnia”, 

amikor Jézus „munkába indult” a Földre. A női fele mindaddig a 

szellemvilágban maradt és ott munkálkodott a női felek 

tisztulásán, ameddig az Úr idelent dolgozott. Neki is voltak 

nagyon komoly fájdalmai, melyeket fel kellett, hogy ajánljon a 
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Mindenhatónak, elsősorban a szétvált, valamint a még szét nem 

vált, de lebukott és az abszolút tökéletességet még nélkülöző 

messiásokért, de mivel nem lehet szeretetből határokat, sem 

korlátokat húzni a másokért való szenvedésben és a másokért való 

munkában, ezért nem lehet egyöntetűen határt húzni a 

messiásokért és a paradicsomiakért való munka között sem. Így 

hát dolgozott minden bukott szellemért. Nagyon fájt Jézus női 

részének mindaz, ami Jézusnak, hisz mindent érzett Ő a messiás 

világban, amit duálfele itt a Földön. Nagyon fájdalmas volt a 

szétválás, de az Istennek történő engedelmességnek és a 

szeretetnek hatalmas kényszere sokkal erősebb volt mindennél!  

Az örökkévalóságnak tűnő 33 év különlét után történő 

találkozás, illetve összeolvadás öröme leírhatatlan fényáradatban, 

boldogságban zajlott le. Ahogyan emelkedtek felfelé az Ősnapok 

hazájába, világok köszöntötték és dicsősítették a halál felett 

diadalmaskodó Messiást, míg az Atya „kitárt karokkal” fogadta a 

legkedvesebb és legengedelmesebb Fiát és a „trónja mellett levő 

trónra ültette Őt”. Isten új nevet adott Neki, mely név fogalommá 

vált a mindenségben, mert az Atya a mindenütt jelenvalóság 

ajándékával ruházta Őt fel.  

Miután felment az Ősnapok világába, az apostoloknak és a 

tanítványoknak tíz napra volt szükségük ahhoz, hogy a zsidóktól 

való félelmükben és az Úr iránt való vágyódásuk által annyira 

megnyíljon a szívük, hogy befogadó képessé váljanak az Úr, a 

Messiás világokból történő elküldésére.    

Miután az utolsó vacsora termében összegyűltek az Úr 

követőinek egy része Máriával az élen, egyszer csak zúgó vihar 

jelent meg Jeruzsálem felett, valami sejtelmes és rejtélyes fényes 

felhő kíséretében, melytől az emberek megrémültek és a 

templomba, vagy az otthonaikba menekültek. Ez a fluid gömb 

végül is az utolsó vacsora terme felett megnyugodott, mintha 

összezsugorodott volna és a tetőn keresztül behatolt a terembe és 

elkezdett szétáradni.  

Legelőször is Máriát árnyékolta be ragyogás és az Ő feje felett 

ebből a fényből egy korona képződött! Az isteni Fiú 
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megkoronázta és a világ győzedelmes királynőjévé tette az ő földi 

édesanyját azokkal az isteni erőkkel, melyeket Ő maga tett 

szentségivé, azaz messiási szintűvé az emberiség számára. Az ott 

jelenlevő többi ember homloka felett viszont lángnyelvekké 

alakult a Szentlélek, megvilágosítva és megerősítve őket miáltal 

hatalmas építőmunkásaivá lettek az Isten Országának az emberi 

szívekben. De ez a feladatuk nem csak egy földi életre 

szorítkozott, hanem a szellemvilágbeli, azaz az Isten Országa-béli 

jelenlétükre is, hiszen azt mondja az Úr a magvetőről szóló 

példabeszédben: „Az, aki a jó magot veti, az Emberfia, a 

szántóföld a világ, a jó mag a mennyek országának fiai…” (Mt 

13:37-38…) „…Menjetek el minden felé az egész világon…” (Mk 

16: 15…) 

Mindez az Ő mennybemenetelének az eredménye kedves 

testvéreim! Amikor felemelkedett az Atyához, magával vitt 

benneteket az ő szívében és bemutatott Neki mindannyiatokat, 

hogy közbenjárhasson érettetek az örökkévalóságokon át, míg el 

nem juttok a legtökéletesebb állapotokba Őhozzá: „Legyetek 

olyan tökéletesek, mint amilyen tökéletes a ti mennyei Atyátok!” 

Isten kegyelme legyen veletek Testvéreim!!!                               

 

PÜNKÖSDI SZÓZAT  – 1.rész 

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Nagy-nagy szeretettel köszöntünk benneteket a Szentlélek 

birodalmából, a béke, az egység és a harmónia hazájából, 

ahonnan a felétek való közeledésünkkel, irányított 

gondolatainkkal, mint a Szentlélek munkásai, árasztjuk szét 

közöttetek azokat az erőket, melyek az első pünkösd alkalmával 

a Földre ki lettek árasztva, hogy a szellemi megvilágosodás minél 

nagyobb fokára juthassatok el a saját lelki-szellemi állapototokat 

illetően. 

Az ősbukással egy óriási káosz alakult ki a teremtettségben, 

szintek jöttek létre. A legmagasabb állapotoktól a 

legalacsonyabbig különböző fokozatú és sűrűségű világok 
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vannak, melyek vagy felfelé, rosszabbik esetben lefelé haladnak 

a fejlődés útján, mert megállás nincs, mindennek és mindenkinek 

haladnia és dolgoznia kell valamerre az örök törvényben, melyet 

Isten a bukott világoknak, az eredeti állapotukba való 

visszajutásuk szempontjából hozott létre. 

A bukással megváltozott a szellem állapota és elhelyezkedése 

a teremtettségben. A bukás szintjének megfelelően 

összezsugorodott és ebből kifolyólag megváltozott, vagyis 

lesüllyedt a gondolkodásmódja mert elhomályosult az értelme is, 

aminek következtében kisebb-nagyobb mértékben elfeledte a 

szellem azokat az állapotokat is, amelyekből kibukott és így, hogy 

emberi szavakkal éljek, földönfutóvá lett és céltalanná vált a 

teremtettségben, mert elvesztette a legfőbb szálat, az Istenhez 

való tartozását is, mivel elvesztette a fő cél elérését az örök 

fejlődés által, vagyis a fejlődés csúcsára való eljutást. 

Mindez az Istentől való eltávolodás óriási károkat okozott 

magában a szellemben, olyan károkat, amelyeknek a 

helyrehozása bizony nem könnyű feladata a léleknek, főleg itt 

ebben a mélyre süllyedt világban, a Földön. Óriási szellemi 

munkát vesz igénybe az egész bukott teremtettség visszavezetése 

azokba az állapotokba, amelyekbe az Isten megalkotta, de nem 

lehetetlen, mert Isten erre egy, a bukott világokat átölelő törvényt 

alkotott meg, melyben minden olyan szellemgyermek munkába 

van szólítva, akinek van Isten felé irányuló és áldozatkész testvéri 

szeretete és ebből adódóan teherbírása, mert ez a munka nagy 

terhekkel jár. Helyreállítani mindent, amit az ellenszegülő 

szellemek elrontottak és ezzel kialakítottak maguk körül, bizony 

nagyon hosszú folyamat. Nézzétek csak meg az Urat, hogy 

mekkora terheket kellett neki magára vennie csak azért, hogy 

lehozza és az emberek elé tárhassa az egyedüli üdvözítő eszmét, 

az áldozatkész szeretet eszméjét. Óriási, emberi szavakkal ki nem 

fejezhető és emberi értelemmel fel nem fogható terheket vállalt 

magára, azzal a céllal, hogy ezt a bukott Földet, a rajta élő és a 

szférákban élő szellemgyermekeit bekapcsolja abba a nagy 
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törvénybe, amely hivatva van egyesíteni és az eredeti állapotba 

vezetni a bukott világokat. 

Minden szellemet megvilágosítani, azaz egyénileg rávezetni a 

bűnbeismerési folyamatokra, valamint oda, hogy szembe szálljon 

a már felismert hajlamokkal és levetkőzze azokat, tiszteletben 

tartva a szellem szabad akaratát, a feladata a Szentlélek 

munkásainak, mert ez biztosítja gyakorlatilag a fejlődés menetét. 

A szellem fejlődése azonban magával vonja az anyag fejlődését 

is. Minderre világokat átfogó törvényeket alkotott meg az Isten. 

A Szentlélek kiáradása világokat átfogó, azokat egyesítő és az 

Istennel harmonizáló törvényen alapul, és nem csak itt a földi 

világban dolgozik, hanem az egész bukott teremtettségben, 

mindaddig, ameddig egyetlenegy a bukásától szenvedő szellem 

lesz a teremtettségben. 

Amikor az Úr az Atyától elküldte a Szentlelket, ebbe a 

törvénybe kapcsolta be a Földet és a rajta élő szellemeket. De 

mindezt megelőzően, az emberi szívekben „helyet kellett, hogy 

készítsen” a Szentlélek befogadására azáltal, hogy elszenvedi a 

bűneik következményeit és betölti ezek helyeit az Örök Igével, 

azaz annak a magvával, mert ugyanis magának az embernek kell 

az Ige magvát gyümölcsözővé tennie az életében, a Szentlélek 

ereje és megvilágosító kegyelme által. 

Az Úr szavai szerint a Szentlélek elleni bűn nem bocsáttatik 

meg, mert az ember, ha megtagadja a Szentlelket, gyakorlatilag a 

saját tisztulási folyamatainak a lehetőségét tagadja meg! A 

tudatosan elkövetett bűn gyakorlatilag a Szentlélek ellen 

elkövetett bűn, melynek a következményeiből részesülnie kell az 

embernek, hogy tudatosodhasson a lelki világában az a tény, hogy 

minden bűn következménye szenvedés és a szellemi halálba viszi 

az embert. 

Ez gyakorlatilag már a megtapasztalásnak az útja, amely 

sokkal silányabb és lassúbb, mint a hitnek az útja. Aki hisz, 

semmi esetben sem utasítja vissza a Szentlélek vezetését és 

irányítását, mert hisz Annak vezetésében, mindannak ellenére, 

hogy nagyon sok esetben göröngyös és tövises úttalan utakon 
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vezeti az embert, de hatalmas eredményeket képes kimunkálni 

ezáltal az emberi lélekben. 

Ne utasítsátok vissza a Szentlelket, mert Isten szeretetét 

utasítjátok vissza általa, ugyanis a Szentlélek Isten szeretetének 

az egyik leghatalmasabb megnyilvánulási formája, mely elvezet 

titeket az üdvösségre. Egyébként minden törvény Isten 

szeretetének a bizonyossága, mert mind azt munkálja, hogy 

megtisztuljatok, hogy visszaépüljetek az eredeti állapotaitokra és 

bejuthassatok az Örök Boldogság hazájába. 

A Szentléleknek munkásai vannak, akik dolgoznak érettetek 

az Isten Országába való eljutásotokon. A Szentlélek szellemi 

mozgalmának első kiemelkedő alakja, akit kétezer éve ismertek, 

Mária, mint azoknak az erényeknek a bemutatója, amelyeknek az 

elsajátítása szükséges az Isten Országába való eljutáshoz. Ahhoz 

azonban, hogy az ember megismerhesse Máriát és értéknek tartsa 

az erényeit, nagyon sok viszontagságon kell átmennie a léleknek, 

csalódnia a bűn, a káprázat világában, és ezáltal mindenáron az 

erényeket tartania értéknek. Ekkor válik a lélek számára az Úr 

után Mária a leghatalmasabb értékké és segítő szellemmé. 

Mindazok, akik nem tisztelik kellőképpen Máriát, mint a tisztaság 

és alázatosság megtestesítőjét, gyakorlatilag nem tisztelik azokat 

az erényeket sem oly mértékben, mint ahogyan azt kellene. 

A Szentlélek kétezer évvel ezelőtt kiáradt és azóta is dolgozik 

mit sem veszítve erejéből, csak tiszta edénnyé kell, hogy váljatok 

ahhoz, hogy Máriához és az apostolokhoz hasonlóan be tudjátok 

fogadni. Sőt bátorkodom azt mondani, hogy mindannyiótok 

homloka előtt ott világít a fénycsóva, csak a lelketek tisztaságától 

és befogadó képességétől függ a munkájának minősége. 

Tagadjátok meg magatokat, a lelketeket kárhoztató 

hajlamaitokat, és fogadjátok be a lelketeket az üdvösségre 

elvezető Szentlélek erejét és világosságát. Tegyétek félre 

legalább időnként a munkát, vállalva az evangéliumi 

szegénységet, mert a munka a világhoz köt benneteket, ugyanis 

ahol a kincsetek, ott a szívetek és éljetek Istennek, mert ez a világ 

elmúlik, ugyanis minden dicsősége a koporsóé. Az Úr szavai 
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szerint mindenről, amiről itt lemondotok, odaát a sokszorosát 

fogjátok megkapni érte. A lemondás miatt nem válik üressé az 

ember, hanem a túlvilágra viszi át az itt megtagadottakat. De 

mindehhez erős hitre, tudatos lelki életre és Szentlélekre van 

szükségetek!!! 

Addig dolgozzatok önmagatokon, míg a Szentlélek korszaka 

be nem zárul, - mely korszak a III. kijelentéssel csúcsosodott ki - 

és vissza nem vonja Isten a Tőle kiáradó Szentlelket, mert nagyon 

közel van ennek az ideje! Most még dolgozik, most még végzi 

feladatát, ami nem más, mint az, hogy a világot átformálja a 

krisztusi képmásra. És ahogyan vonattatik vissza, úgy emeli ki az 

anyagi világból és viszi magával azokat a lelkeket, akiket sikerült 

átformálnia. Ez hasonlóan fog lejátszódni ahhoz, mint amikor az 

Úr emelkedett fel a mennybe, mert Ő is magával vitte a Föld 

akkora megérett szellemeit, azzal a különbséggel, hogy akkor 

csak a szellemvilágból emelte ki az Úr az övéit, az 

elkövetkezőben viszont azokat is magával ragadja, akik akkor 

testben lesznek, és a Szentlélek által sikerült átformálódniuk, 

kivetkőzniük ebből a világból. Az akkor itt maradottakra viszont 

egy Szentlélek-nélküli világ vár, amiből ti ne kérjetek. De, akiket 

szinte csak egy lépés választott el ettől a visszavonattatástól és itt 

maradtak, mint szellemtan hívők, azok számára a Névtelen 

Szellem, mint a jelenlegi szellemi mozgalom vezetője, egy külön 

védelmet, az Ő szavaival élve aklot készít a megvédésük céljából. 

Vegyetek Szentlelket (és nem fogtok semmiben sem hiányt 

szenvedni)!!! 

Isten veletek! (A lelkem lángban ég Krisztusért és azt 

kívánom, hogy ennek a lángnak világosságánál felismerhessétek 

a Szentlelket amikor az üdvösségre hív benneteket!) 
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PÜNKÖSDI SZÓZAT  – 2.rész 

 

Pataky árpád spirituális tanító jelentkezése halála után 

 

Kedves Lajoskám és Ti mindannyian, akik olvassátok és el is 

hiszitek a valóság világából való jelentkezésemet, ahova - az én 

látásom szerint - idő előtt kellett átköltöznöm, ugyanis sokat 

szerettem volna még dolgozni abban az eszmekörben, amelyben 

meghívást kaptam a munkára, de a felső hatalmak másként 

döntöttek a sorsomat illetően. Így rövid idő alatt át kellett 

költöznöm. Amit nem végeztem el a Földön, hatványozott erővel 

és test nélkül, tehát tisztább látással végezhetem ideát és ideátról, 

mert a test levetésével már eleve tisztábban lát az „ember”. (A 

kislányom lelki világának átformálódásán is dolgozom.) De azóta 

sokat tanultam, nagyon sokat - mert a tanulás örök - és mindezt 

az eddig elsajátított tudást szeretném a lelketekbe belesugározni, 

mindaddig, ameddig erre kegyelem adta lehetőség lesz. Tehát 

dolgozom az igazság széthintésének területén, azoknál, akiknek a 

homlokán ott látom a Szentlélek pecsétjét, vagyis azt a 

„lángnyelvet”, amelyet a kegyelem adott pünkösdkor a világnak. 

Nagyon nagy szükség van a tiszta ismeretre, a Szentlélek 

világosságára, abból a szempontból is, hogy a lélek felismerhesse 

és beismerhesse azokat a hajlamokat, amelyek gátolják őt a 

fejlődésben. (Az igazi lelki munka még csak ekkor kezdődik, 

mert nem elég a hajlamokat felismerni, le is kell küzdeni őket az 

erények gyakorlásával.) Ezek a negatív tulajdonságok sajnos 

eltávolítják a szellemet Istentől és egymástól, mert széthúzást 

idéznek elő az emberek között! A tisztaság vagy legalább is a 

tisztulási folyamatok fokozatosan közelebb viszik a szellemeket 

és az embereket Istenhez és egymáshoz is, főként, ha 

közösségekről, illetve spirit körökről van szó. Nagyon fontos az 

egységre való törekvés és eljutás, de ehhez szeretetre van 

szükség. 

Ezt felismerve, az életem utolsó éveiben törekedtem volna erre 

az egységre a spirit körök között, de sajnos mély, nem 
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megbocsátott és gyógyulatlan sebekbe, emberi tudálékosságba és 

önérzetbe, a gőg többféle megnyilvánulási formájába ütköztem, 

mint széthúzó erőkbe, melyeket mindenkinek önmagában kell 

felismernie és legyőznie ahhoz, hogy egymás felé 

közeledhessenek a szellemtani eszmében hívők. Ideát nagyon is 

láthatóak azok a negatív erők, melyek a széthúzások által 

kitermelődtek és a szétszakadásokat előidézték. Sajnos, nagyon 

sok esetben, főleg még fiatal korban, a szellemtani tudás az alázat 

helyett elbizakodottságot, az önmegismerés helyett, viszont 

mások megítélését idézi elő. 

Mindezt látva felmerül bennem a kérdés, hogy vajon miránk 

szellemtan hívőkre mekkora mértékben érvényes Krisztus Urunk 

kijelentése: „Arról ismerjen meg benneteket a világ, hogy a 

tanítványaim vagytok, hogy szeretitek egymást!” 

A szeretetnek át kellene hidalnia a nézet és 

véleménykülönbségeket, főként nekünk, akik annyi mindent 

kaptunk Krisztus Urunktól! De erre senki sem gondol. Sokkal 

tovább jutott volna a magyar spiritizmus, ha összefogtak volna a 

különböző körök és egyesült erővel küzdöttek volna a világból és 

a szellemvilágból jövő árral szemben. Ezért még most is 

összefogásra szólítanék fel minden szellemtan érzelmű testvért, 

mert olyan idők jönnek, amikor nagyon is szükségetek lesz az 

összefogásra és az egymás mellett való kitartásra! Látom és 

immár ti is láthatjátok azokat a viharfelhőket, - amelyeket maguk 

az emberek termeltek ki magatartásukkal az évszázadok 

folyamán -, közeledni felétek, emberek felé, melyek igencsak 

megváltoztatják a világ felszínét úgy lelki, mint fizikai 

értelemben! 

A virtuális szinten való összetartás még kevés az egységre 

jutáshoz, mert a fizikai együttlét alatt tudnak elsősorban 

kiéleződni a legyűrendő hajlamok, melyeknek a másik részéről az 

egymás elfogadásában, szeretésében kell feloldódniuk. Ahhoz, 

hogy a szeretet ki tudjon fejlődni közöttetek, az Úr Jézus nevében 

össze kell jönnötök minél gyakrabban és tudatosan építeni a 

szeretetkötelékeket, mert csakis ez tud megvédeni benneteket a 
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sátán cselszövéseivel szemben! A közösségbe való 

beletartozásotok érdekében mindenkinek nyújtania is kell 

valamit, nem csak elvárni, mert csakis így épülhetnek lelki várrá 

a közösségek. Aki csak elvár és semmit sem nyújt a maga 

szintjén, az előbb-utóbb ki fog hullani a körből. A széthúzás, a 

meg nem értés, a félreértés a sátán leghatalmasabb eszköze! 

Vélemény és nézetkülönbségek mindig is voltak, vagy legalább 

is még nagyon sokáig lesznek, mert mindenki más oldalról, 

vagyis a saját lelki beállítottságán keresztül nézi és látja az 

igazságot, mindannak ellenére, hogy az Igazság egy és egyetemes 

és hatalmas erőket tömörítve igyekszik megmenteni, a még 

megmenthetőt. Az Igazság olyan alakot ölt, azaz olyan oldalról 

közelíti meg a lelket, amely oldala sebes a léleknek, vagyis ahol 

gyógyulásra van szükség. Ezért is vannak a nézetkülönbségek az 

emberek között. Az igazság betűi eléghetnek, elkophatnak, de az 

Igazság az marad és nem változik, esetleg csak új alakot ölt és 

nektek ezt az Örök és Egyetemes Igazságot kell követnetek, mely 

a Szentlélek által szinte lánctalpakon nyomul bele a sötétség és 

hamisság világába, hogy újjáépítse mindazt, amit a sátán 

lerombolt az ellenszegülés által. 

Ebbe a munkába vagyok beleállítva mindazokkal együtt, akik 

a Földön valamennyire is megismerték az Egyetemes Igazságot, 

vagy legalább is egy, az átlagismerettől nagyobb részét, hogy 

dolgozzak magamon és másokon. 

A kegyelmes Isten megengedte, hogy pünkösd szent 

ünnepének előestéjén szólhassak hozzátok testvéreim, ugyanis ez 

az ünnep a mi ünnepünk, a spirit köröké, azé az eszmeiségé, 

amelyben meghívott bennünket a kegyelem a munkára. 

Méltatlannak érzem magam a Szentlélek kiáradásának napján 

szólni, ezért jelentkeztem most egy nappal a legnagyobb 

mennyiségű és legtisztább erőket tartalmazó ünnep előtt. 

Többen megbotránkoztak már azon, hogy miért az én szeretett 

Lajoskámat választottam eszközömnek. Erre a kérdésre a N. Sz. 

tanításának egy részletével szeretnék válaszolni, melyet 

kimásoltatok vele: 
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„Ebben a munkában az Isten Szentlelke a ti lelketeken 

keresztül akarja az ő tervét végrehajtani. 

De valahogyan félre ne magyarázzátok a szavaimat s ezt a ti 

közvetítő hivatásotokat, mert hiszen vannak esetek, amikor a 

közvetítő nem olyan értékes, mint az, akit vagy amit a Szentlélek 

ki akar menteni a mélységből, a kárhozatból, talán éppen egy 

kevésbé értékes lélek alkalmas erre, talán a Szentlélek ennek egy 

érzés-szálán keresztül kapcsolatot tud teremteni, és sikerül az, 

ami elől az a megmenteni szándékolt lélek vagy a bűn, vagy a 

fájdalom, vagy a hosszú hiába való kísérletezés miatt bezáródott, 

és önmaga nem nyitná meg magát a Szentlélek hatásának, 

azonban egy másik lélek alkalmas arra, hogy azt a kicsiny rést, 

ami még nyitva maradt, kitágítsa a hit számára a hiten keresztül 

pedig a bizonyosság: a Szentlélek számára. Így az, aki előtt 

úgyszólván az önmaga hibája folytán el volt zárva a lehetőség, 

hogy fölemelkedhessék, azáltal, hogy eszközül szolgált a 

Szentlélek akaratának megvalósulásában, a nagyobbnak, az 

érdemesebbnek fölemelkedésében kiváló szolgálatot teljesít. 

És amikor a megmentett már magasan lebeg - sokkal 

magasabban, mint a közvetítő eszköz - akkor a közvetítő eszköz is 

megkapja a maga munkájának gyümölcsét abban a 

fölszabadulásban, abban az örömben, hogy talán tudtán és 

akaratán kívül ő is jót cselekedhetett. 

Talán ilyen közvetítő eszközökké avatott, vagy avat titeket a 

Szentlélek, hogy a ti tévelygéseiteket elfedhesse, hogy 

betakarhassa és megbocsáthassa a bűneiteket, hogy a ti 

engedelmességeteken keresztül - nem a ti érdemeitekért, hanem a 

Krisztus érdemeiért - bűnbocsánatot és kegyelmet adhasson 

nektek, s felöltöztessen titeket a hitnek fénylő ruhájába abban az 

időben, amikor majd az Igazság törvénye előtt számot kell 

adnotok.” (Ezot. I.) 

Kedves földi testvéreim, ezzel az idézettel fejezem be 

nyilatkozatomat és azt kérem tőletek az Úr Jézus nevében, 

szeressétek egymást és napi szinten olvassátok a sárga lapok 

betűit, a Névtelen Szellem tanításait! 
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Isten veletek, nyíljatok meg a Szentlélek kiáradása előtt, 

Akinek a szolgái vagyunk és leszünk, ameddig Isten akarja! 

 

ÚRNAPI SZÓZAT  

 

Pataky Árpád spirituális tanító jelentkezése halála után 

 

Istent az ő Szent Fiáért, az Urat a Földön és a szellemvilágban 

végzett munkájáért, dicsérő és dicsőítő angyal és szellemkarok 

nevében köszöntünk benneteket földi testvéreim a 

szellemhazából, abból az ünnepélyből, mely nem szűnik meg 

soha, hogy meg ne szűnjék Istennek és az Úr Jézusnak dicsérete 

soha azért, amiért lehajolt a bukott világokba, hogy megtisztítsa 

és felemelje mindazt, ami veszendőbe indult. 

Mindezen isteni műnek valódi értékét, a földi ember szinte 

egyáltalán, vagy alig-alig tudja értékelni. Ha nem így lett volna, 

nem feszítették volna Őt keresztre, vagy ha meg tudná látni oly 

hatalmasnak, amekkora valójában volt mindaz, amit Isten és az 

Úr a bukott emberiségért tett, akkor sokkal nagyobb igyekezettel 

követné Őt a Golgotára. Sajnos az ember nem lát és nem hall oly 

mértékben amilyen mértékben kellene, hanem lót-fut a világi 

dolgai után, mit sem törődve az üdvösséggel. Így az ünneplése is 

felszínes marad. A mai nemzedékről is ugyanazt mondhatja az 

Úr, hogy ez a nemzedék csak az ajkával tisztel engem! Pedig a 

dicsőítésnek és az imádatnak, főként az örök imádatnak óriási 

értéke van és nagyon nagy hatást tud gyakorolni a lélekre, illetve 

immár a szellemre. 

Erről szeretnék most néhány szóban beszélni. 

Az ember tele s tele van önértékeléssel, hiúsággal, gőggel, 

mely tulajdonságok nem engedik a lélekben növekedni az Istent, 

az Isten nagyságát, hanem hogy így mondjam, bezárják a lelket 

Isten előtt, a szellemet viszont börtönbe zárják és nem engedik 

kibontakozni. A lélek fejlettségének megfelelően alakulnak ki 

olyan élethelyzetek, - melyeket ti szenvedéseknek neveztek - 

amelyek ezeket a páncélnál is keményebb rétegeket lassan, de 
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biztosan hántják le az emberi lélekről. Egy-egy ilyen hántolási 

folyamat után egy kicsivel tisztábban lát és érez a lélek, habár 

még nem látja azt, hogy ezeknek a lelki folyamatoknak 

köszönheti a tisztulását. Ezért sokszor tiltakozik az ember a 

szenvedés ellen, pedig, ha magas szellemi szemekkel nézné és 

látná a saját állapotát, még kérné is az Istentől a szenvedéseket. 

Ezért láthattok magas szellemeket önfeledten szenvedni. 

De amikor már valamennyire is tisztultabbá válik a lélek és 

eljut odáig, hogy bizonyos dolgokat, ha nem is mindent, meg tud 

köszönni Istennek, akkor ezek a fent említett bűnrétegek, 

valamennyivel könnyebben tudnak leválni a lélekről, mert végül 

is az alázatosságra való eljutás a cél! A hálaadással csökken a 

lélekben az emberi gőg, önérzet, amely tulajdonságokat sok 

esetben nem hogy leépíteni igyekezne az ember, hanem 

motivációként vannak jelen. De amikor odáig jut el az ember, 

hogy valamit is meg tud köszönni az Istennek, az azt jelenti, hogy 

elismeri Őt mint felette álló nálánál hatalmasabb lénynek. 

Ilyenkor már kezd a lélek lassan megalázódni a szellemi 

hatalmasságok előtt, mert olyan élethelyzetbe helyezik a 

gondviselését irányító kezek, melyet sem megoldani, sem 

kikerülni nem tud. Így kényszerül a lélek Istentől kérni és várni a 

megoldást. Ha sikerül a dolog, beindulhat az emberi gőg 

leépítésének a folyamata, de egyenlőre még csak a külső 

körülmények alakítása és majdan a hálaérzés kialakulása által. 

(Egy példával szolgálok a külső és belső dolgokra: Az 

Ószövetségben azon a valakin nyugodott Isten áldása, aki gazdag 

volt, hisz megáldotta az Isten! Ezzel ellentétben az Új Szövetségi 

ember számára az a gazdagság, amely akkor még áldást jelentett, 

mindinkább köteléket jelent. Pl.: erre a gazdag ifjú esete, akinek 

a következő létében szegénynek kellett megszületnie ahhoz, hogy 

eljuthasson az Úr által nevezett tökéletességre.) De még mindig 

nagyon-nagyon messze áll a lélek attól, hogy a maga valójában 

tudja értékelni azt az Isten művet, amelyet Isten a Szent Fia által 

tesz a bukott világért, mert még nagyos is szűk a látóköre, csak 

önmaga körül kezd látni bizonyos, Isten által irányított dolgokat. 
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Ilyenkor kezdi látni és engedni azt, hogy az Isten irányítsa az 

életét. Tehát épül le az emberben az önmagába vetett hit és 

sugárzódik át Istenbe. Ilyen esetben már valamelyest mélyebb a 

hálaadás is, ami tovább növeli Isten értékét a lélekben és építi le 

az „embert.” Az „ember”, ő akar, cselekedni akar nagy dolgokat, 

emberért, hazáért, még Istenért is, de ezt mind az „ember” akarja 

és nem biztos, hogy az Isten! Az embernek elsősorban nem 

akarni, hanem engedelmeskednie kell az isteni Akaratnak! De 

ameddig az emberben ott él az ősbukás szövevénye, az 

ellenszegülés, az egyéniesülés, vagyis az összhangból való 

kiválás, addig nem tudja értékelni az engedelmességet, az 

összhangba való beleolvadást, pedig, mivel az Isten Országában 

nincs egyéniesülés, csak harmónia és közös akarat, az Istennek 

való engedelmesség által, így csakis akkor juthat be a lélek Oda, 

ha legyőzött önmagában minden ellenszegülési folyamatot, 

amihez alázatra van szükség. 

Mindennek csak a felismeréséhez hosszú és terhes életekre, 

szenvedésteljes sorsokra van szüksége a léleknek. 

Tehát minden egyes élet egyugyanazon célt szolgál: 

harmonizálni az emberi szellemet. Tehát minden egyes élet ebből 

a szempontból irányítva van, pontosan meghatározva az, hogy 

mennyit kell szenvednie és ezáltal tisztulni a léleknek. A cél a 

fontos! De általában kevesen érik el a meghatározott célt, mert 

nem tudják betölteni Isten akaratát és ilyen esetben visznek 

valami ledolgozni valót magukkal következő életbe. De ez csak 

itt a kegyelmi időben lehetséges, hisz hullámvölgy és 

hullámcsúcs az emberi élet. Alá kell szállnia ahhoz, hogy 

felemelkedhessék, mert előtörnek a testen keresztül a lelki 

hajlamok, melyek, ha az ember nem figyel eléggé oda, akkor 

kezeletlen állapotban nyersen gyakorolnak hatást a lélekre. Az a 

jó, ha a hullámvölgy és a hullámcsúcs között mind kisebb és 

kisebb a távolság, vagyis, mind csekélyebbre kelljen 

alásüllyednie a léleknek ahhoz, hogy ráeszméljen bűnös voltára 

és felvegye a harcot az alsóbbrendű énjével szemben. Amikor 

valamennyire is külön tudja - rosszabbik esetben - tapasztalatok 
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útján - különböztetni hatásaiban a jót a rossztól, az erényeket a 

bűnöktől, akkor elkezd küzdeni a kárhozatba vivő hajlamok ellen, 

de mindezt csakis Istennel összhangban tudja tenni, ugyanis egy-

egy győzelem után mindig erősebb kísértéseket kap, melyek a 

lelkéből gondviselés-szerűen törnek elő, azzal a céllal, hogy 

megismerje önmagát és hogy legyőzze azokat. Ez a fejlődés 

kozmikus útja! Mert bármit cselekszik is a lélek, legyen bár 

utcasöprő, vagy a legnagyobb szónok, mindig önmagát viszi a 

vásárra, azaz mindig mindenki a saját maga próbáját éli mindig 

erősebb formában, mert a magasabb szint magasabb 

követelményekkel jár, tehát mindig mélyebben és mélyebben 

szánt a gondviselés ekéje a lélekben! Tehát ne csodálkozzatok 

azon, ha eddig ismeretlen hajlamok törnek elő a lelketek 

mélyéről. 

De ha a lélek mélyéről a hála is fel tud törni mindezért a 

gondviselésszerű kegyelemért, bizony, hogy sokkal könnyebb a 

harcokat megharcolni, mert aki hálát érez, annak a lelkében már 

él az, hogy minden és mindenki, így ő is Isten kezében van. Ekkor 

már felismeri a lélek azt, hogy minden irányított a lelki és a fizikai 

élet terén és akkor jár jól, ha engedelmeskedik a felső 

irányításnak, mert csak akkor tud célba érni. 

Mint mondtam, a hála érzése és kifejezése a legjobb és a 

leghathatósabb eszköz az Isten előtt történő megnyílásra. Ez a 

megnyílás a legboldogabb állapota a léleknek. Ettől nincs 

boldogítóbb érzés, pedig így is csak rétegződve képes a lélek 

befogadni az Istent, ugyanis, ha csak egy kicsivel is nagyobb 

„dózist” kapna az Istenből, azonnal belehalna a lélek abba az 

örömbe, amelyet az isteni jelenlét idézne elő a lelkében. Amint 

tisztul a lélek, úgy nő a befogadóképessége is. A hála érzése is 

nagyban befolyásolja a lélek nyílását az ő Istene felé. Tehát 

adjatok hálát minden koron mindenért, és sokkal könnyebb lesz 

az életetek vitele, a szenvedések elviselése és felgyorsulnak a 

fejlődésetek folyamatai, a lelketek megtelik olyan mennyei 

örömökkel, amelyet sehol máshol nem élhet át a lélek. Ezeknek 

az örömöknek viszont az a rendeltetésük, hogy kiemeljék 
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időnként a lelket az anyagi világ vonzalmából olyan 

eszmekörökbe, amelyet ha megízlel a lélek, könnyebben és 

boldogan tudja elhagyni az anyagi világot. 

Jelenleg, a mai napon az Istent és az Urat dicsőítő 

szellemkarok üzenete felétek: Hálaadó szívvel dicsérjétek a 

Mindenhatót az Ő Szent Fiáért, azért amiért az Utolsó Vacsorán 

a kenyérbe és a borba belefolyatta önmagát, vagyis az össz lelki 

vagyonát és szentségi szintre emelte azt. Kijelentette, hogy aki 

nem eszi az ő Testét és nem issza az ő Vérét, annak nincs 

közössége Vele. Tehát elengedhetetlenül szükségessé tette az Úr 

asztalához való méltó járulást mindazoknak, akik Vele 

közösséget szeretnének alkotni. 

Nektek spiritiszta érzületűeknek viszont még mélyebb és 

tisztább érzésekkel kell hálát éreznetek, amiért anyag nélkül is 

magatokhoz vonzhatjátok azokat a Krisztusparányokat, 

amelyekké az Ő testét alakította tiértetek, „elszórt kalászokért.” 

Ennek az ünnepe van ma testvéreim, ezért zengenek ma 

hálaéneket a mennyei karok! 

 

„Magasztalja lelkem az Urat 

és szellemem ujjong az én 

megváltó Istenemben, mert 

rátekintett alázatos szolgájára 

és mostantól fogva boldognak 

mond engem minden nemzedék, 

mert nagy dolgot tett Velem a Hatalmas.” 

 

Kedves földi emberek, Mária ujjongó öröménekével zárjuk 

felétek intézett rövid, a lehetőségekhez alkalmazkodott 

szavainkat az Úrnak szentelt napon, amikor Őt dicséri és dicsőíti 

a hatalmas angyalok kara, helyettetek is, amiért itt hagyta 

Önmagát a Krisztusparányokban, azokban az Élő Lélekké vált 

fluidokban, melyeket ha magatokhoz vesztek, öntudatlanul is 

küzdenek bennetek a bennetek levő gonosz hajlamok ellen. 

Mondjatok ezért hálát a Mindenható Istennek!!! 
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Ha nyitva állnak a lelki füleitek, meghallhatjátok az Angyalok 

gyönyörű, egybecsengő hálaénekét, melyet nem az ajkukkal 

énekelnek, hanem a szellemükből feltörő hála vált ki szellemi 

hangokat és reszketteti meg és hozza mozgásba az ottani szférát. 

Lélekben csatlakozzatok ti is ehhez az angyali énekhez és az 

angyalok karának fluidvilága be fogja tölteni a lelketeket. 

Halljátok-e már a lelketekben felcsendülni az angyalok örök 

himnuszát? „Dicsőség a magasságban Istennek...” 

Kedves Testbe öltözött testvéreink, azt kívánjuk, hogy a ti 

lelketekben is felcsendüljön az angyali himnusz örök dala és 

társuljon a mi egy zúgó tűzzé alakult hála zuhatagunkhoz, mely 

felfelé irányul a Kegyelem Trónja felé és meg fog változni a 

hozzáállásotok a földi dolgokhoz. 

Isten veletek, dicsérjétek Őt ti lelkek, pengesse meg a hála a 

lelketek húrjait örökkön örökké. Ámen! 

 

AZ ÖNVIZSGÁLAT FONTOSSÁGA  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az Isten dicsőségét hirdető angyali karok nevében köszöntelek 

benneteket a szellemi hazából, ahol az ellentétnek már nyoma 

sincs, nemhogy hatalma lenne bármi és bárki felett is. Itt minden 

érzés és gondolat tiszta és tisztán törekszik előre a fejlődésben 

Isten, az örök cél felé. Minden ami itt körülvesz bennünket, 

tisztán hirdeti Isten dicsőségét, mert megszűnt minden 

rétegződése az isteni igazságoknak és szeretetnek, nincs lélekbeli 

akadálya a kiáradásoknak. Természetesen mindezt a Földhöz 

viszonyítva mondom, ugyanis a Föld még egy nagyon rövid ideig 

az ellentét hazája, míg ki nem löki magából a salakot hogy 

megtisztulva beléphessen a fejlődő bolygók sorába. Míg az eddig 

rajta uralkodó és hatalmat gyakorló ellentétes erők és fluidok 

kilöketnek a velük azonos szinten lévő szellem egyedekkel együtt 

a „tüzes gyehennára”, abba a lávatömbbe, amely körülveszi a 

Földet, hogy egy újabb mellékbolygóvá alakulva magába zárja 

vele azonos szinten lévő szellemeket, addig a rajta testesült első 
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és második szféra képviselői fognak uralkodni és a háttérből 

irányítani a saját maguk erkölcsi szintjének megfelelően. 

Ahogyan közeledtek a végső kiválogatódás felé, úgy fog 

növekedni eme szférák hatalma a Föld felett, de nem ti felettetek, 

mert amely szférába ti tartoztok, illetve tartoznotok kell, annak a 

szférának az igazsága gyakorol rátok hatást és egyben az tart 

felettetek ítéletet is. 

Amikor az ember megszületik, hogy úgy mondjam, az első 

szféra veszi körül a maga rettenetes igazságaival, melyet le kell, 

hogy küzdjön, de a saját szférájából kap hozzá segítséget és 

irányítást, amelyet ha meg nem tagad, eredményes harcot fog 

vívni az ellentéttel. Minden alacsonyabb eszme próbaként van 

jelen a földi életben, melyen keresztül kell, hogy menjetek 

életetek során. A próbák kihozzák a lelketek mélyéről, a lélek 

redői alatt meghúzódó, leküzdésre váró hajlamokat. Tehát a lelki 

életnek ezen a szintjén még szükségesek a próbák, amelyek az 

emberi lelket befelé fordulásra kell, hogy serkentsék, ugyanis 

önmagától, sok esetben képtelen a lélek a beismerésre és az 

önmaga elszántságából a fejlődésre. 

Azok a lelkek haladnak tovább, akik fejlődőképesek, akik már 

itt a földi életben is a fejlődésre törekedtek és elérték a negyedik 

szféra színvonalát. Ezért mondtam, hogy itt a mi világunkban már 

nincs ellentét, hanem fejlődés van. 

Akkor nőtt ki egy lélek bizonyos hajlamokból, ha már nem 

vágyódik rá, hanem undorodik tőle. Itt ebben a ti világotokban 

ennek az elérésére jócskán adódik alkalom, főleg ahogyan 

közeledtek a szétválás felé. Ugyanis a magas állapotokból jött 

missziós szellemek az idő rövidsége miatt mind kevesebb 

alkalommal születnek meg, hogy szenvedéseikkel semlegesítsék 

az alacsony szférák erőit és kisugározzák a saját, Istentől kapott 

tisztább erőiket segítség gyanánt tinektek, elhullatott 

kalászoknak. 

Azért szorgalmazzuk mindig a hajlamok felismerését és 

leküzdését, hogy ne legyen a lelketekben az alacsony 

igazságoknak táptalaja, hisz azzal, hogy csak beszéltek róla és 
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magatokat tökéletesebbnek tartva másoknál, történetesen 

azoknál, akiket vezetni véltek, még nem juthattok az Isten 

Országába, de még csak az előcsarnokába sem. Csakis a 

megfeszített és folyamatos lelki élet, vagyis a hajlamok 

leküzdése, a szeretet gyakorlása hozhat a számotokra tisztulást, a 

lelki sebeitekre gyógyulást, azaz előrehaladást. Aki többnek 

képzeli magát a másiknál, már eleve nem lehet vezető, mert 

hiányzik belőle az alázatosság, és az ezzel járó önismeret. 

Tekintsetek magatokba és vizsgáljátok meg a cselekedeteitek 

mozgató rugóit és meg fogjátok találni a hiúságot, az irányítani 

vágyást, a fölényességet, az igazságoskodást, rosszabbik esetben 

a fennhéjazó gőgöt, minden dolog felülbírálását stb, melyek 

feljogosítanak benneteket, hogy „vezetők” legyetek. 

Egy vezetőben alázatosságból, a lelki terhekből és a rengeteg 

munkából kifolyólag nem szabad hogy tudatosodjon az, hogy Ő 

vezető. Ezt a „tisztséget”, hogy úgy mondjam a hajlamok nevezik 

meg a lélekben és teszik naggyá. Ezt is, mint minden mást, az 

ellentét sugallja a hiúságon, gőgön, énközpontúságon, 

elismerésvágyon és más hajlamokon keresztül. Nem azt 

mondom, hogy nincs vezetői beosztás Isten részéről, de ha nincs 

meg hozzá a kellő alázat, akkor az emberi lélek a „címben” 

fennakad és nem tud sem továbbfejlődni, sem a munkáját 

eredményesen végezni, mert a hajlamai elfedik a látóhatárt a lelke 

körül és nem érezhet emiatt mindenkor tisztán. 

Természetesen mindezek a hajlamok, mivel benne vannak a 

lélekben, más körülmények között is elő tudnak törni, amikor 

megfelelő alkalom kínálkozik. 

Azt mondjátok, hogy az alkalom szüli a tolvajt. Én azt 

mondom, hogy a hajlamai azok, melyek a kísértéseket megszülik, 

hogy érvényesülhessenek, vagy legalább is arrafelé megy az 

ember, amerre a kísértés létrejöhet, mert a hajlama arra vezeti őt. 

Ezért mondja az Úr, hogy szüntelen imádkozzatok, hisz az 

állandó, vagy legalább is a mind gyakoribb kapcsolattartás az 

Égiekkel, lehetővé teszi számotokra azt, hogy figyelmeztetést 

kaphassatok - ez esetben - a lelki veszélyre nézve. „...Ne vígy 
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minket kísértésbe”. Ugyanis a balga ember sok esetben fejvesztve 

belerohan a saját vesztébe, vagyis olyan kísértésekbe, ahol szinte 

biztos a bukás. Nem mintha az embert olyan kísértésbe engedné 

az Isten, ahol az ember biztos elbukik, hanem a felkészületlensége 

miatt bukhat el az ember. Isten mindig ad annyi erőt, hogy az 

ember helyt tudjon állni, csak az ember szétszórja ezeket a segítő 

energiákat olyan dolgokra, amelyek nincsenek benne az isteni 

tervbe és ilyen esetben, nagyon könnyen elbukik a lélek. 

Itt van például a törvénytelen gyermekek esete. Ti is tudjátok 

azt, hogy Isten csakis törvényes keretek között munkálkodik. A 

törvényes keretek között megfogant gyermek fel van készítve 

odaát a földi életre. Ezzel ellentétben, egy olyan gyermek, aki 

törvényen kívül fogan, idő előtt születik meg és nincs felkészítve 

tiszta erők szempontjából az angyalok által a földi élet 

nehézségeire és így sokkal könnyebben elbukik a kísértésekben. 

Ilyenkor a gyermek vétke, a szülő vétke is egyben, mert nem az 

isteni akarattal azonos időben és alkalomkor adott életet egy 

szellemnek, vagyis jogtalanul nyúlt bele az Élet titkába! Tehát, 

„...Ne vígy minket a kísértésbe!” (Ne vigyél, helyesebben, ne 

engedj kísértésbe esni, mert az embert nem az Isten viszi bele a 

kísértésbe, hanem a saját hajlamai.) 

De az élet tele van mindenféle kísértéssel, mert az élet 

minősége a lélek minőségét tükrözi vissza, ugyanis azoknak a 

lelkeknek az erőiből tevődik össze a Földnek az anyaga, akik a 

bukásuk ideje alatt a hasonló hasonlót vonz törvény alapján 

összevonzattak és testet ölthettek rajta. Ezeket úgy nevezi az Úr, 

hogy ebből a világból valók. Azt mondja az Úr, hogy virrasszatok 

(a test megtagadásának különböző formái) és imádkozzatok, 

hogy kísértésbe ne essetek! Mert az élet a hajlamaitoknak 

megfelelően, tele van kísértésekkel, ugyanis „az alkalom szüli a 

tolvajt”, az alkalmat viszont a „tolvaj” szüli a lelki természetével, 

mert minden előbb szellemi síkon történik meg, aztán 

materializálódik. 

Ne hibáztassatok soha senkit, főleg ne Istent a kísértésekért, 

mert a saját lelki természetetek hívta azokat életbe. Habár az Urat 
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is megkísértette a sátán és azokat is, akik magasabb világról 

jöttek, mert azzal, hogy magukra veszik a magasabb szellemek a 

földi testet és a Föld erőit, ezzel magukra veszik a kísértéseket is. 

Minél magasabb világról jön valaki, annál mélyebbről kap 

hatásokat amelyeket le kell neki küzdenie. Ezért szenvedett az Úr 

a legtöbbet, de szenvedéseivel a legtöbb negatív erőmennyiséget 

tisztította meg. 

De sajnos, most a korszak végén, újra mind nagyobb negatív 

erők szabadulnak fel a Földből az összevonások által, hogy 

megmérettessenek a végítélet alkalmával. De ha mindvégig 

kitartatok, akkor üdvözülni fogtok. 

Jelen esetben úgy néz ki, mintha szünetet tartana az erők 

vezére csatlósaival, de ez csak látszat, mert erőgyűjtést végez, 

hogy újra megmutathassa hatalmát, ugyanis a vesztét érzi és ki 

akarja tudatosan tombolni magát azáltal, hogy próbára teszi, ha 

lehet még a választottakat is. De ez is a vesztét okozza, mert 

másokat kísértésbe vinni bűn. 

Készüljetek mind erősebb hittel, a nagy megmérettetésre, és ne 

feledjétek, hogy az összefogásban és az önmegtagadásban 

hatalmas erő rejlik. A sátán a testen keresztül támad, mert a test a 

bukás produktuma, azaz az övé, ezért kell megtagadnotok a testet 

a maga kívánságaival együtt, hogy ne tudjon hatásokat kifejteni 

rátok nézve az ellentét hatalma. 

Nagyon jó eszköze jelen időkben a félelem és pánikkeltés, 

tehát ne higgyetek neki, mert minden szava gonoszság és 

hazugság! Mindinkább és mind nyíltabban ki fogja mutatni 

gonoszságát, de csak az árnyakat növeli előttetek. Ha nem hisztek 

az árnyak nagyságában akkor le fogjátok tudni győzni azokat, de 

ha az ellentét elhiteti veletek a hazugságait, akkor megvan az 

esély arra, hogy úrrá fog lenni rajtatok a pánikkeltésével. 

„Higgyetek Istenben és bennem is higgyetek, mert én 

legyőztem a világot...” 

Isten veletek!!! Az Úr nevében fogjuk a kezeteket, ha 

engeditek, ill. ha akarjátok, csak hittel és összefogással tartsatok 

ki egymás és Isten mellett az imában! A virtuális világ nem 
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adhatja meg azt az igazi lélekben történő összetartozást, mint amit 

az együtt elmondott ima adhat nektek! 

Szeretettel egy egyszerű túlvilági barátotok! 

 

TÖRVÉNYBEN ÉLNI  
teremtés, bukás, duál-felek kapcsolata 

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az Isten dicsőségét hirdető angyali karok nevében köszöntelek 

benneteket testvéreim a szellemi hazából, a hetedik nap estéjén, 

hogy ismételten lehozzam számotokra Isten felkaroló szeretetét, 

melynek a befogadására ezekben az utolsó időkben mind 

nagyobb és nagyobb szükségetek lesz. 

Kapaszkodót szeretnénk nektek nyújtani az Isten törvényeibe 

való belekapaszkodásra való felhívásunk által, mert ugyanis 

mindinkább el fog szabadulni a pokol minden felé a 

törvénytelenség és erkölcstelenség által. 

Isten törvényei soha nem változnak, mindannak ellenére, hogy 

a képviselői, a mai ember lelki állapotához, talán erkölcsi 

nívójához akarják le degradálni azokat és nem az emberiséget 

vezetni az isteni törvények betartása felé. Mindennek ellenére 

csakis azok haladhatnak előre, akik Isten törvényei szerint élnek. 

Mindebből kifolyólag a kísértések, a bűn elterjedésével és az 

erkölcsi szint hanyatlásával mind jobban meg fognak növekedni 

körülöttetek! De ha az Isten törvényeibe igyekeztek beleférni, 

ezeket a törvényeket a Földön érvényesítő magas és tiszta 

szellemek védelme alá kerültök, akik az ő fluid-világukkal 

körülvesznek benneteket, azaz lelkileg beleemelnek benneteket 

egy magasabb fluid-világba. 

Nagyon sajnos azonban az, hogy a törvénytelenség, mind 

nagyobb méreteket ölt és szinte már az a „törvénytelen”, aki 

törvényesen él. Ez annak a következménye, hogy a kegyelem 

visszavonatik, valamint annak, hogy Isten csak törvényes keretek 

között működik és a törvénytelen megjelenéseket a Földön nem 
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tölthetnek be törvényes szellemek. Ez azt jelenti, hogy az isteni 

törvényszerűségek szerint a törvénytelenül fogant szellemek, 

amiről az elmúlt alkalommal szóltunk, nem lehetnek magasabbak 

a harmadik szféránál. Ilyenekből mind több és több születik meg, 

akik már nem hordozzák magukban az isteni igazságokat, és így 

nem is tudják előbbre segíteni a Földet, hanem inkább a 

hanyatlásba viszik a gondolat- és érzésvilágukkal, valamint ezek 

materializálásával. 

Törvénytelen úton belenyúlni az Élet nagy titkába, éppen 

akkora bűn mint a gyilkosság! Olyan életet létrehozni, vagyis 

olyan szellemet életbe hívni, akit Isten nem akar, éppen olyan 

bűn, mint kioltani olyan életet, amelyet még Isten nem akar 

elvenni, senkinek nincs jogában, tehát egyforma elbírálás alá 

esik. Ugyanis akit törvénytelen úton hívnak életbe, még nincs 

felkészítve az életre és így sokkal nagyobb az esélye a bukásra, 

akinek meg elveszik az életét, jogtalanul fosztják meg az Élet 

iskolájától és így ő sem éri el azt a fejlődési szintet, amelyet az 

Isten kiszabott neki. Tehát, megrövidíteni bármi módon bárkinek 

is azt a fejlődési lehetőségét, amelyet Isten megad, 

„gyilkosságszámba” megy és ez viszont mostanában már nagyon 

is el van terjedve, nem beszélve arról, hogy ide sorolható teljes 

joggal az abortusz is, ha meg törvénytelen magzatnak szakítják 

meg az életét, akit már egyszer életbe hívtak, szinte kétszeres 

gyilkossággal ér fel. A törvényes magzat életének a megszakítása 

szintén kétszeres bűnszámba megy, mert nemcsak a gyermek 

veszíti el az élet lehetőségét, hanem a szülők is, amelyet a 

gyermek hozott volna nekik, főleg ha egy fejlettebb szellemről 

van szó, aki mindig csak a pozitív felé viszi a szülőket. 

A bűn mindig halálos sebeket okoz a lelken, mert a zsoldja 

halál, és a mai fiatalság mire oda kerülnek, hogy házasságra 

lépjenek, már teli s teli vannak lelki sebekkel és teljes egészében 

össze van keverve a fluid-világuk idegen, Isten által nem 

betervezett fluidokkal. Ugyanis minden egyes bűnös kapcsolattal 

összekeverednek az erők, vagyis a fluidrészecskék, és a 

születendő gyermek már nem csak a szülők fluidjait öröklik, 
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hanem megkevert, azaz idegen fluidokat is, melyek idegen bűnös 

tulajdonságokat tartalmaznak és ezek olyan terheket rónak a 

harmadikra, a gyermekre, amelyekre az Isten által nincs 

felkészítve, azaz nincs ellátva kellő erővel, mert Ő a bűnt soha 

sem tervezi bele az ember életébe, azt az ember viszi bele és 

ezáltal a teher által a gyermek bukási aránya sokkal nagyobbra 

nő, mint ha az Istentől megáldott, azaz tiszta párkapcsolatból 

születik egy utód. Tehát a szülő a paráznaság bűnével nem csak 

magát raboltatja meg, ugyanis, már maga az ember, ha bűnt követ 

el és beszennyezi a lelkét, mind kevésbé lesz az elkövetkezőkben 

a bűnnel szemben ellenállóvá, hanem a gyermekét is hozzásegíti 

ahhoz, hogy elbukjon a házasságba való idegen fluidok 

bevitelével. 

A mai világba viszont már az is természetessé vált, hogy Isten 

szent színe előtt nem kötnek házasságot, vagyis nem kérik Isten 

áldását a házasságukra, pedig, ha valamire, illetve Valakire 

szüksége van az embernek, nemcsak a házasságban, de jelen 

esetben a házasságában, akkor az az áldás és maga az Isten! 

Ebben az esetben, mivel, hogy úgy mondjam, kizárták az Istent, 

sokkal silányabb és védtelenebb lesz a párkapcsolatuk és sokkal 

könnyebben bekövetkezhet a szakadás, ami aztán „jogosnak 

tűnő” újabb bukáshoz vezeti a feleket. Sajnos a mai világban már 

az első házasságból való válás elérte a több mint 60%-ot, a 

másodszorra kötött házasság válási aránya viszont már több mint 

75% (!), hisz ebből a kapcsolatból, mivel törvénytelen, még 

inkább hiányzik az Isten. 

Ma már maradinak tartják azokat, akik a paráznaságot bűnnek 

tartják és tisztán, (szinte már nincs is ilyen) indulnak a 

házasságba. De nézzük csak meg, hogy hogyan és mikor alakult 

is ki a paráznaság? 

Az ősbukás során nem azonnal következett be a paradicsomi 

duálok szétválása. Az első bűn, amely a szellemeket Istentől 

eltávolította, a gőg volt és ennek a fokozatos erősödése, hogy úgy 

mondjam folyamatosan rongálta a szellemek minőségét és az 

vezetett gyakorlatilag a duál-szakadáshoz. Ezt a folyamatot egy 
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jól indult és folyamatosan romló házassághoz tudnám hasonlítani. 

Amikor szétváltak a duálok, rájöttek, hogy bűnt követtek el, mert 

a szakadás által gyakorlatilag még lejjebb süllyedtek a bukás 

skáláján. No már most, hogy helyrehozzák a hibát, megpróbáltak 

újra egyesülni, de mivel a szétválással elégett a fluid-szalag, 

amely összekötötte őket, így képtelenné vált az újraegyesülésük. 

Minden egyes sikertelen próbálkozás, újabb bukást szült. Így fel 

is hagytak ezzel, mert az újabb kudarcok szinte a 

felismerhetetlenségig eltávolította őket egymástól, de az 

egyesülési vágy azonban nem halt ki, mert csak a két fél alkot egy 

egészet, így immár nem a saját, hanem a más duáljának a párjával 

tovább folytatták az egyesülési kísérleteket, persze még kevesebb 

sikerrel. Ezek a pillanatnyi érintkezések egy-egy pillanatra egy 

bizonyos fokú „elektromos kisülést”, pillanatnyi gyönyört, de 

egyben lelki kiégést is és ennek következtében újabb bukást 

eredményezett. Ennek a szellemvilágbeli folyamatnak a Földre 

levetített képe a házasságkötés, a paráznaság is, amely konkrétan 

a nem duál-párok egymás között történő érintkezésének a testben 

való megjelenési formája, amely cselekmény éppen úgy kiégeti a 

lelki erőket, mint amikor a szellemvilágban próbálkoztak az 

egyesüléssel. 

A Földön történő házasságkötésnek három törvényes formája 

van, ami két embert, egy nőt és egy férfit összeköthet. Az első, az 

Isten előtt kötött házasság. Ezt követi a közös gyermekvállalás 

mint Isten előtt megáldott kötelék, mely két embert egy közös 

törvénybe kapcsol bele. És a harmadik, mely mind a kettőt 

felülírja, ez a duáltalálkozás. Ez abban nyilvánulhat meg, hogy a 

duálfelek találkozása miatt felbontható egy nem duál házasság, 

még akkor is, ha törvényes házasságot kötöttek és ha családjaik 

is vannak. Valójában egy házasságot a benne élők törvényes 

magatartása tesz törvényessé és nem a külső forma. 

Egyébként csak nagyon indokolt esetben válhat el két nem 

duál, és pedig akkor, amikor az élete forog kockán valamelyik 

félnek, de az elválás nem jogosítja egyik felet sem egy következő, 

az érzékiségre alapozott házasságkötésre, még kevésbé egy 
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szertelen, kicsapongó és szabad életre! De mégis mit látunk a mai 

világban? Az isteni törvények kiforgatását és az ellenkezőjének 

az igazzá tételét, de az isteni törvények nem változnak, főleg amit 

Isten egybekötött azt ember szét nem választhatja (csak 

minimális, az Isten előtt indokolt esetben.) 

Mindezek a hozzáállások és felfogások, amelyeket 

bemutattam, mind gyakoribbak és még gyakoribbak lesznek a 

Földön és oly nagy mértékben, hogy szinte üldözni fogják azokat, 

akik az isteni törvényeket igyekeznek követni. De mi mégis csak 

bátorítani szeretnénk benneteket, nem csak a fent említett 

legsúlyosabb törvények betartására, hanem a többinek is a 

megélésére testvéreim, mindannak ellenére, hogy mind nehezebb 

lesz a jónak a megvalósítása a Földön. De a törvénynek a 

megszegése most is, ugyanazokat a következményeket vonja 

maga után, mint bármikor máskor a fejlődés folyamán. Erre 

mondtam azt, hogy Isten törvényei nem változtak. 

A parancsok betartása, illetve megszegése, beleértve a szeretet 

parancsát is, hozzák létre a kiválogatódást! 

Ha már Isten törvényei ugyanazok, mint kétezer évvel ezelőtt, 

és ha figyelembe veszitek azt, hogy Isten a paráznaságot is 

gyilkosság számba veszi a fent említettek szerint, akkor attól a 

rengeteg bűntől, amelyet az emberiség csak mostanában 

elkövetett, még az a csoda, hogy forog a Föld. 

Ha nem lett volna Isten bűnbocsátó kegyelme, melyet az Úr 

Jézus hozott le és helyezte bele a világot ebbe a törvénybe és nem 

születtek volna missziós szellemek, akik komoly szenvedéseikkel 

semlegesítették nagy részét a fent említett rengeteg negatív 

erőknek, már régen bekövetkezett volna a Föld forgásának a 

leállása és elkövetkezett volna az utolsó ítélet. De akkor sokan ti 

közületek, mint a kévékből kihullott kalászok, sem kaptak volna 

esélyt az üdvösségre. Tehát érdemes hálát adni Istennek az Ő 

munkájukért, mindannak ellenére, hogy sokan a szellemtan-hívők 

közül nem sokra értékelik az ő áldozatvállalásukat, talán csak 

azért, mert nem a III. kijelentés munkásainak látszottak, pedig, ha 

már magasabb világ lakójaként jöttek a Földre, ha szavaikkal nem 
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is, de cselekedeteikkel és a lényükkel bizony, hogy a szellemtani 

igazságokat hirdették és hozzájárultak ezáltal a III. kijelentés 

kialakulásának a Földön. 

A Földre váró nagy mennyiségű, karmikus erők lecsapódását 

hatalmas angyalok tartják vissza attól, hogy rázúduljon a 

bolygóra, de már alig-alig bírják ezt a feladatukat ellátni. Ugyanis 

oly naggyá nőttek ezek az erők és látva a nép gonoszságát 

valamint azt, hogy mennyire rászolgáltak a szenvedésre, 

könyörögnek az angyalok Istenhez engedélyért, hogy ráengedjék 

a népekre a büntetéseket. Isten viszont még mindig azon 

munkálkodik, hogy minél több gyermeke megtérhessen, azaz 

amíg több lesz a megtérésre alkalmasak száma, mint a 

megátalkodottaké, addig dolgozni kell az emberek javulásán. 

Amint ezek az arányok nagyban megváltoznak, akkor már a 

karmikus igazságok rá fognak zúdulni a Földre, mert akkor már 

nem bírja a Föld a sok negatív erőt átdolgozni és megáll a forgása. 

Ekkor kezdődik meg Európában a három napi sötétség, míg 

Amerikában a világosság. Mivel nem éri a napfény az európai 

részt, ezért hirtelen le fog hűlni a levegő. Amikor ezt észlelitek, 

akkor azonnal menjetek be a lakásba és zárjatok el minden 

nyílást, nehogy a mérges gázok betörjenek és ne menjetek ki mind 

addig, amíg ez a jelenség tart. Ez kb. három napig tart. A Föld ez 

idő alatt rengeni fog, mert löki ki a salakját önmagából és 

csoportosításra vonja össze a fluidokat és a szellemeket egyaránt, 

akik még a Földön maradtak. Ez egy októberi napon fog 

bekövetkezni. (A felületes hangoskodóknak mondom, hogy nem 

említettem sem napot, sem órát, ahogyan azt az Úr akkor 

kijelentette az angyalokra vonatkozóan.) De ha nem vétetek az 

isteni törvényszerűségek ellen, nem eshet nagyobb bajotok 

testvéreim! Istennek ugyanis gondja van az övéire. Mert kik is az 

Övéi? Azok akik megtartják parancsait! Ti tartsatok meg minden 

elvárását az Úrnak, ugyanis aki a Tízparancsolat ellen vét, az 

annak a büntetését kapja, aki viszont az Úr ellen vét, az ennek a 

büntetését éli meg. Aki viszont a Szentlélek ellen vét, az erre 

vonatkozót fogja osztályrészül kapni. 
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Mindez mellett törvényes felemelkedési lehetőséget biztosít a 

hetedik nap megszentelése. Ezért az ellentét mindent megtesz 

annak érdekében, hogy ez ne valósulhasson meg. Úgy irányítja a 

társadalmat, hogy az ember mire a hetedik naphoz ér, addigra 

azonkívül, hogy beledől az ágyba és semmi komolyabbra nem 

képes, esetleg azon az egy órán kívül, amikor elmegy a 

templomba, de a lelke szinte alszik a fáradtságtól. 

Az emberi fejlődés korszakokra van osztva akár kicsiben, akár 

nagyban figyelitek meg a dolgot. Ami emberileg megfigyelhető a 

fejlődésben, az a holdkiválástól holdkiválásig való fejlődési 

turnus. Igaz, ez a megfigyelés nagyon silány a szellemtani 

ismeretek nélkül, de mindennek ellenére, minden holdkiválás 

alkalmával erkölcsi rostát él meg az emberiség. Így volt ez az első 

és így lesz hamarosan a második holdkiválás alkalmával is. 

De én most nagyon röviden a hetedik napról szólnék, mivel 

egy hét is egy rövid fejlődési turnust képez, mivel az utolsó napja 

a vasárnap az előző hat nap eredménye. Ha Istennek tetszően 

éltétek a lelki értelemben vett hat munkanapot, akkor a hetedig 

nap élvezhetitek annak gyümölcsét, de ha ennek az ellenkezője 

történt, akkor a vasárnapotok inkább a „büntetésnek” a napja, 

vagy legalább is nagyon silányan fogjátok megélni a hetedik nap 

kegyelmeit, az Istenhez való felemelkedést. 

A mai emberiség nagyon sokat csalódott már a vasárnapi 

kegyelemkiáradásokban, mert nem tudta azt, hogy lelki 

értelemben hat napon át dolgozzál és a hetedik napon pihenj, 

vagyis ha a hat napon rest volt, akkor a hetedik napja sem lesz 

különb, mert nem dolgozta ki hat nap alatt a hetedik nap 

felemelkedési lehetőségét önmagában. Ha nem volt képes az egy 

heti, vagyis a hat napos fejlődési turnusban megfelelni az isteni 

akaratnak, akkor bukást észlel a hetedik napon! 

Tehát kedves testvéreim, a kis fejlődési turnusokból tevődnek 

össze a nagyobb, majd a nagyobbakból a még nagyobb fejlődési 

szakaszok, de mindegyiknek a végén összegzik az angyalok a 

cselekedeteitek eredményeit. 
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Bizonyára tudjátok azt, hogy minden nap végén, amikor 

nyugovóra hajtjátok le a fejeteket, az igazság angyalai megmérik 

a napotok alakulását, amiről számot kell adnotok az isteni 

ítélőszék előtt. Minden egyes nap a tegnap szüleménye és minden 

egyes holnap a ma eredménye testvéreim. Ezért hát szüntelenül 

imádkozzatok, hogy az örök jelen Isten akarata szerint alakuljon, 

mert eljön a nagy számadás napja, amikor nagyító alá vesznek 

minden perceteket szinte és ennek a megmérettetésnek az 

eredménye fogja eldönteni a további jövőtöket, hisz a nagy 

korszakzárás ideje jön el hamarosan. 

Most Isten áldása legyen veletek. Egy túlvilági barátotok. 

 

A GŐG  

 

Kedves földi testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az Istent dicsőítő és a dicsőségét hirdető Angyali karok 

nevében köszöntünk benneteket, akik az Ő dicsőségét hirdetjük 

és építjük közöttetek földi emberek között, mert a Feléje hálát és 

dicsőséget sugárzó lélekben fokozatosan épülnek le a gőg-

hegyek, melyek útját állják az isteni kegyelmek beáramlásának az 

emberi lelkekbe. Ez az elsődleges, amelyet a földi embernek le 

kell építenie, hisz ez a legősibb és ezáltal a leghatalmasabb 

ellenszegülést kifejtő tulajdonság, mely rengeteg szellem bukását 

hozta létre a teremtettségben. Ez a legősibb bűn, tehát a 

legmélyebben gyökerezik a szellemben, melyet le kell vetkőznie. 

Szinte hegyekké, áthatolhatatlan hegyekké nőtte ki magát, a 

minden szenvedés előidézője és forrása. 

Sokkal, de sokkal kevesebbet kellene szenvednie a léleknek, 

ha meg tudna maradni alázatosnak, de sajnos éppen a gőg a 

legnehezebben felismerhető és kezelhető bűn, mely uralja a 

lelket. Azért mondja az Úr, hogy: „Az utcanők és paráznák 

elkerülnek titeket az Isten Országában”, mert a paráznaság a 

maga törvénytelenségével (amiről az előző közleményben 

szóltunk) hamarabb felfedhető és sokkal könnyebben leküzdhető 

mint a gőg, mert a paráznaság sokkal nyilvánvalóbb, viszonyítva 
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más bűnökhöz, főként a gőghöz viszonyítva. (Az első 

törvénytelen kapcsolat, a paráznaság által megteremtődik egy kis 

szörnyeteg, egy ördög, amely aztán mindig is a kicsapongásra 

serkenti az embert, és minden egyes bukással megrabolja az 

elkövetőket, főként ezért bűn a paráznaság. Ettől a teremtménytől 

utána már csak „böjttel és imával”, azaz komoly 

önmegtagadással és tiszta élettel lehet megszabadulni. A 

duálfeleknél viszont még szigorúbbak a törvények, mert az 

érzékiség a duálérzés bomlásnak indult hullája.) A paráznaságnak 

is gőg és önzés az alapja! Tehát a gőg, hogy így mondjam fő bűn, 

mert minden bűn csíráját képezi. Erre mondja Keresztelő János, 

hogy a (gőg)-hegyeket és halmokat hordjátok el, a mélyedéseket 

töltsétek be, hogy minden simává legyen. A gőgnek a lélekben 

komoly kinövései, hegyei vannak, míg a paráznaságnak 

mélységei, illetve mocsarai, melyek a bukás folyamán 

keletkeztek bennetek. 

Az ember amennyire benne él a természetben, a természet 

olyannyira benne él az emberben, hisz a gőg valóságos heggyé 

nőtte ki magát, és a paráznaság, valóságos bűzös mocsarakat 

alkotott a lélekben. A Föld a bukott szellemek fluidjaiból 

gyúrtatott össze, tehát muszáj, hogy azonos legyen a lélekkel, és 

otthont nyújt, a tisztulás otthonát, éppen azoktól a hegyektől és 

bűzös mocsaraktól való gyógyulást, melyek a bukást okozták. 

Tehát maga a Föld hű tükörképe az emberi léleknek. A hegyek 

mutatják a gőgöt, a sivatag az élet hiányos voltát, vagyis a lelki 

életre vonatkozó terméketlenséget és lelki sivárságot, illetve 

elsivatagosodását a léleknek. A tenger a maga háborgásával a 

lélek háborgását, örökös nyugtalanságát, elégedetlenségét, 

valamint a mélyében élő szörnyek viszont a lélek mélyében élő 

mindenfajta bűnszörnyeteget ábrázolja. Míg a nyugodt és tiszta 

tó, mely visszatükrözi a Nap sugarát, az Istenben élő ember 

tükörképe, aki az isteni sugarakat tükrözi vissza a földi világra. A 

síkságon lévő, tápanyagban gazdag, jó minőségű termőföldek a 

Földön élő szellemek - lelki értelemben véve - legtermékenyebb 

rétegének a kivetített tükörképe. Az őserdők viszont a lélekben 
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élő sűrű ősi hajlamok kisugárzásaiból keletkeztek, melyek otthont 

adnak vad és mérgező kisebb-nagyobb mérgező „állatoknak”. Ezt 

az őserdőt, mint hajlamokat sok, jelentéktelennek látszó 

gyarlóság képezi. Ide tartozik: a büszkeség, a fennhéjázás, az 

önteltség, a makacsság, az engedetlenség, a 

befolyásolhatatlanság, a hajlíthatatlanság, a hiúság, a dac, a 

dicsvágy, a becsvágy, az önértékelés, a hatni vágyás és mindaz, 

amiben a lélek felfuvalkodásában önmagára nem ismerve 

mindent csak maga alatt kíván szemlélni. 

Ahhoz, kedves testvéreim, hogy a gőgöt le tudjátok győzni, 

bűnbánattal és a szabadulásra való vággyal oda kell tudni borulni 

a kegyelem trónusa elé és mind az itt felsorolt hajlamokat fel kell 

ismernetek mint „erdőt” és az isteni erőkkel, - melyhez az 

Úrvacsora által is, de „direktben” is közvetlenül az ima által 

hozzá lehet jutni -, le kell küzdeni és át kell alakítani erényekké. 

Amint az ember egy kis világossághoz jut, - főként a 

spiritisztákra jellemző - azonnal tovább akarja adni, vagyis - sok 

esetben a gőgtől és hiúságtól vezéreltetve - saját magának 

dicsőséget akar kreálni vele. Erre mondja az Úr: „...Aki utánam 

akar jönni...” és nem azt mondja, hogy aki előttem akar járni, 

vagyis, azt szeretném mondani ezzel, hogy nagyon szükséges a 

példaadás, mint egyik eszköze az igazságok hirdetésének, mert 

csak azt várhatja el az ember a másiktól, illetve azt taníthatja, amit 

ő maga már be tud tölteni!!! A gőgnek és alkotóelemeinek 

ellenszere az alázatosság, de sajnos, ez mellett is megbúvik a gőg. 

Amikor az ember azt állítja magáról, hogy alázatos, már 

megjelent az alázatosság mögött a gőg, mert az alázatos ember 

nincs tudatában alázatosságának. Az az alázatos, aki pontosan 

ismeri lelki világát, elhelyezkedését a teremtettségben és nem 

becsüli túl önmagát, hanem tudatában van kicsinységének, 

bűneinek és bűnösségének, ezzel szemben Isten felmérhetetlen 

nagyságának és hatalmának. Az alázat nem kicsinyíti le az 

embert, hanem az őt megillető helyre szállítja alá. Minden 

hozzáállás, ami ettől eltér, már meg van fertőzve a gőg 

valamelyik alkotó elemétől. 
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A Föld egyenlő az emberrel és az ember is egyenlő a Földdel. 

- Porból vétettél és visszatérsz a porba. (Reinkarnáció, illetve 

körforgás.) - Mindaddig megy ez így életeken keresztül, ameddig 

az emberi lélek, bele nem kapcsolódik az ezekből az állapotokból 

kiszabadító krisztusi, lelket átformáló és újjáteremtő 

kegyelmekbe! De mindennek a folyamatnak a beindulásáig, 

bizony nagyon sokat kell szenvednie, szenvedve tapasztalnia a 

léleknek, hogy az a páncélnál is keményebb réteg elkezdjen 

vékonyodni és leválni a lélekről az ütközések és megaláztatások 

révén, mert ugyanis az ember amiben gyenge, ott kell hatásokat 

tapasztalnia. Ha alázatra szeretnél jutni, mert érzed ennek az 

erénynek a hiányát, tapasztalj gőgöt, ha szeretet fejlődésére van 

szükséged, tapasztalj szeretetlenséget, vagyis bármelyik erényt 

szeretnéd „fejleszteni”, tapasztald annak az ellenkezőjét zokszó 

nélkül és akkor elvérzik benned a bűn csírája is! 

Ahogyan nehéz a léleknek magának felismernie a gőgöt, úgy 

nehéz szellemi szempontból nézve megmagyarázni annak káros 

voltát, mert nincs fogalmatok azokról a boldog gőgmentes 

állapotokról, melyek Isten közelében vannak. A gőg, ahogyan 

vastagodik, úgy csökken a lélek áteresztő képessége az isteni 

fénnyel szemben és teszi mind boldogtalanabbá és élettelenebbé 

a szellemet. Minél gőgösebb egy világ, annál boldogtalanabb és 

annál távolabb esik Istentől, (fizikailag is) azon egyszerű oknál 

fogva, hogy ledegradálódott a befogadóképessége. (A földi és az 

ezen a szinten levő világok szinte teljesen kiestek az isteni 

hatáskörből a gőg és alkotóelemei miatt, és az Úr Jézus állította 

helyre a dolgokat.) 

A gőg leküzdésében, illetve az alázatosság gyakorlásában 

addig kell dolgoznotok ameddig arra a pontra el nem értek, 

amikor kezdetét vette a kialakulása a szellemetekben! Ennek az 

egyedüli módja az Istennek történő engedelmesség. Ez az amit 

elrejtett a bölcsek és hatalmasok elől és feltárt a kicsiknek. A 

bölcsek és hatalmasok a saját bölcsességükre támaszkodva 

akarják berendezni és irányítani saját és mások életét, kihagyva 

az alázatosságot és az Istennek történő engedelmességet. 
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Ilyen szempontból lesz megítélve a Föld az utolsó ítéletkor, 

amikor külön lesznek választva a juhok a kecskéktől. A juhok az 

Istennek történő engedelmes lelkeket, (elfogadó) míg a kecskék 

az engedetleneket és gőgösöket (adó) szimbolizálják. (A 

duáloknál a férfi fél az adó, míg a női fél az elfogadó fél, de 

Istennel szemben, az adó félnek is elfogadó féllé kell válnia, 

egyébként a törvény letaszítja trónjáról.) Itt is érvényre jut 

tulajdonságaiban az emberi természet, amelyet eddig csak a föld 

felszínével azonosítottunk, de annál is inkább érvényes ez az 

emberre, mivel a növények és ez esetben az állatok, az ember 

gondolatainak alkotásai, melyeket Isten nem semmisített meg, 

mint az ember bukottságából kifolyólag tökéletlen alkotást - 

ugyanis az ember nem veszítette el a bukással az isteni, azaz 

teremtő tulajdonságát, hanem ledegradált formában jelen van - 

hanem megjelenési formát adott neki, hogy felfejlődhessen a 

legmagasabb elemi lélek szintjére és amikor elérte ebben a 

kategóriába az abszolút tökéletességet, akkor Isten szellemmel 

ajándékozza meg. („Most már olyan az ember, mint egy 

közülünk...”) 

Tehát van mit dolgoznotok, mert a fő cél még nagyon messze 

van, de ha minél többet dolgoztok önmagatokon, annál hamarabb 

célba fogtok érni! Ennek a fő célnak az elérése a földi életetek 

célja. 

A gőg mindenkor az „embert” helyezi a dolgok magaslatára az 

Isten helyett, Akit viszont minden dicsőség megillet. (Sajnos ez 

jellemző még a spiritisztákra is, főként a médiumokra, akik egy 

idő után a sajátjuknak vélik adományukat, nem számolva azzal, 

hogy a Szentlélek adománya az magáé a Szent Szellemé, melyet 

a médiumon keresztül érvényesít, mert neki természetes 

tulajdonsága, amíg az ember esetleg csak alkalmas erre a 

feladatra, de nem az övé az adomány.) 

Ezért mondja dicsőítő imájában Mária azt, hogy Isten az 

alázatosakat felmagasztalja, a gőgösöket letaszítja trónjukról, (a 

saját maguk által kiépített gőg hegyekről) vagyis a gőg által 

bezáródott lélek maga-magát taszítja le a bezáródás által arról a 
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magaslatról, amelyet az önmagáról alkotott hamis képe által 

alkotott meg és kerül a gőghegy-törmelékek alá, ahonnan csak 

akkor kerülhet ki, ha már átemésztette a törmelék egy bizonyos 

részét, vagyis amikor az isteni Kegyelem erre alkalmasnak látja. 

Eme bukás után újabb próbája következik a léleknek és ha sikerül 

átvergődnie magát a gőg-kísértésen, akkor tovahaladhat a lélek 

egy következő próbáig. 

Azt, hogy a gőg, milyen nagy mértékben forrása minden lelki 

békétlenségnek (idegességnek) mi sem bizonyítja jobban, mint az 

Úr kijelentése: „Tanuljátok el tőlem, hogy szelíd vagyok és 

alázatos szívű és békét találtok lelketeknek.” Mária az alázatosság 

példaképe: „Magasztalja lelkem az Urat és szellemem ujjong az 

én Megváltó Istenemben, mert rátekintett szolgája alázatos 

voltára...” Mária a legalázatosabb, ezért kapta a 

leghatalmasabbat, az Úr Jézus Krisztust. (Ti is magatokba 

fogadhatjátok Őt lelkileg, ha bírtok Mária alázatosságával, 

vagyis, ha elhordjátok a hegyeket...) 

Az ember azt hiszi, hogy ha lemond az igazáról és átengedi azt 

másnak, akkor ő maga kisebb lesz és csorbát szenved az 

egyénisége, pedig - mivel az Igazság Istennél van - így az a lélek, 

aki meg tud alázkodni Isten és ember előtt és be tudja tölteni az 

alázatosság mind a hét fő alkotóelemét, azzal éppen hogy 

erősödik a lélek, tisztulnak az erői és növekszik benne az isteni 

jelenlét. A gőg Isten nélküli állapotokat szül! Ahogyan erősödött 

a gőg a szellemben, úgy záródott be és távolodott el Istentől, 

vagyis az Élettől. Az Élet maga a boldogság, a szabadság, a 

szabad akarat lehetőségét teremti meg, mert amikor már 

kiemelkedett a szellem a törvénytelenségből, akkor már szabad 

akaratában sem tesz törvénytelenséget, de ezzel ellentétben a 

földi ember azt hiszi, hogy akkor szabad, ha nem kell korlátok 

közé szorítva sínylődnie és azt tehet amit csak akar, illetve, amit 

a bűnös vágyai diktálnak. Ez nem szabadság, illetve „nem szabad-

akarat”, hanem rabság, mert a bűnös vágyak vezérlik az embert 

és nem az ember a vágyait. Az ember csak azt hiszi, hogy 

szabadsága van és hogy szabad akaratból dönt dolgok felől, de 
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sajnos amikorra már rájön arra, hogy a dolgok fordítva 

működnek, már késő, mert az embert már rabláncra bilincselte a 

sátán, melyből sokkal nehezebb szabadulni, mint megkötöztetni. 

Minél mélyebbre bukik egy szellem, annál szűkebbek a szabad 

akarat nyújtotta lehetőségei. Ennek a fent említett bukott 

hozzáállásnak a megfékezésére hozta Isten létre a törvényeket, 

(korlátokat) vagyis azt, hogy a negatív cselekedetnek negatív, 

míg a pozitív cselekedeteknek pozitívak a következményei. 

Keresztelő János bűnbánatot hirdetett a zsidóknak a pusztában, 

és akik megvallották bűneiket, megkeresztelte őket a Jordán folyó 

vizével, illetve alámerítette őket a folyóba, attól függően, hogy 

mi volt az isteni elgondolás. 

Az Úr Jézussal való találkozáshoz, ugyanis elengedhetetlenül 

szükséges a bűnök beismerése és megvallása, mint alázat 

gyakorlat és megtisztulási folyamat, mert gőghegyekkel, 

valamint a paráznaság mocsaras mélységeivel és a keresztség 

nélkülözésével képtelen az ember befogadni az Isteni Megváltót. 

A keresztég által azokba az isteni áramlatokba kapcsolódik bele 

az ember, amelyek Istenből folyamatosan áradnak alá a bukott 

világokra. Keresztelő János Isten előtt bűnbánatot gerjesztett az 

emberekben, mert Ő eléje csak bűnbánattal lehet járulni mint 

elfogadó félnek, és a keresztség által az embert azonnal be is 

kapcsolta az isteni áramlatokba. János azon dolgozott, hogy az 

emberek képesek legyenek az Úr követésére, ugyanis elég szigorú 

kritériumai voltak annak, hogy valaki tanítvány lehessen. 

Mindenét el kellett hagynia: családot, otthont, gazdaságot és 

gazdagságot, vagyont és az életét teljesen le kellett helyeznie 

Isten kezébe annak, aki követője akart lenni az Úrnak. Ő (Ker. 

János) volt az a szűk kapu, akin keresztül el lehetett jutni az 

Üdvözítőhöz. 

Nincs ez másként ma sem kedves testvéreim. Keresztelő János 

szelleme ma is ugyanazt a feladatot végzi, mint amikor fellépett 

a pusztában, és bűnbánatra serkentve az embereket készítette elő 

az Úr útját az emberi szívekben. Sőt, mint az elmúlt század 
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misztikus alakja több millió embert vezetett az Úr színe elé a 

bűnbánat által. 

Őt Ézsaiás megjövendölte: „Előtted küldöm követemet, hogy 

készítse elő az Úr útját.” 

Jelenleg is ebben munkálkodik Ő, bűnbánatra szólít fel, hogy 

ezzel a kegyelemmel megtisztuljanak az emberek az Úr Jézus 

befogadására. Ahhoz, tehát, hogy az ember lelkébe 

beköltözhessen az Úr, az ösvényeknek ki kell egyenesedniük, a 

hegyeket el kell hordani, a vájatokat és mélységeket be kell tölteni 

és csak akkor találkozhat valaki is az Úrral. Nem változott ez a 

törvény ma sem, mert az Isten örök, a törvényei is azok! Jelenleg 

is Keresztelő János az a szűk sikátor, az a keskeny ösvény, 

amelyen el lehet jutni az Úr Jézushoz. Ő tisztít és ő határozza meg 

a tisztulások eszközeit és időtartamát is. Tehát mindenki Rajta 

keresztül juthat el a magasabb állapotokba, még ha azt nem is 

tudja. 

Hosszú és rögös életek sorozatának a szenvedésein át vezet a 

lélek útja, míg annyira meg nem megtisztul, hogy fel nem ismeri 

az Úrban a szabadító Messiást, Akire szüksége van ahhoz, hogy 

kiemelkedjen a folyamatos újra testetöltési folyamatokból, mert 

nem a testetöltések száma, hanem a bűnt bűnnek való felismerése 

és azok levetkőzése hozza meg a szabadulást a „porból”, melynek 

részévé lett a lélek a bukás folyamán. 

Ismételten hangsúlyozom, hogy fogjatok össze és tartsatok ki 

az imában, mert az ellentét visszavonultnak látszik, de valójában 

csak taktikát változtatott egy rövid időre erőgyűjtés céljából. Ha 

az életviteletek magasabban áll, mint az ellentét rémisztgető 

munkája, - mert ugyanis a bolhából elefántot kreál, vagyis naggyá 

növeszti az árnyakat, azért, hogy nagynak és erősnek tűnjön fel - 

akkor nincs hatalma felettetek. De ha hasonlóvá váltok az 

ellentéthez gondolatokban, érzésekben és cselekedetekben, akkor 

viszont a hatása alá kerülhettek. Ne engedjétek át magatokat a 

haragnak, a dühnek, a kegyetlen érzéseknek, mert ezt mind az 

ellentét munkálja bennetek! Legyen a szívetekben, szeretet, 

megbocsátás, tisztaság, hűség és Istenbe vetett hit és bizalom és 
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békét és megnyugvást találtok lelketeknek, ugyanis az isteni 

lélek, amely mindezt munkálni igyekszik bennetek, csak ilyen 

esetekbe tud megnyugodni rajtatok. A negatív érzésekkel elűzitek 

a Szentlelket a lelketekből. Csakis a szeretet, az egységre való 

törekvés hozhatja meg számotokra a békét és a nyugalmat és a 

gyógyulást. „Ha ketten, vagy hárman az Én nevemben összejöttök 

én veletek vagyok.” És kire is van szüksége a mai embernek is, ha 

nem az Úr Jézus Krisztusra? 

Az Ő békéje legyen veletek mindenkor! 

Egy túlvilági barátotok, kinek a lelke lángban ég Krisztusért! 

 

NAPI TANÁCSOK, SEGÍTÉS  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Nagy-nagy szeretettel köszöntünk benneteket a béke, a 

harmónia és a szeretet világából, ahol az Igazság már nem más 

mint a tökéletessé lett szeretet, mely mindaddig nem képes 

boldog lenni, míg másikat szenvedni lát. Ettől az édes 

„kényszertől” vezérelve intézzük hozzátok egybehangzó intő és 

mégis benneteket felkaroló szavainkat, mely nem más 

gyakorlatilag, mint hazahívó szó a végtelenben, vagy legalább is 

annak egy megnyilvánulási formája felétek. 

Az ember bűnt bűnre halmoz, főként addig ameddig 

megtéretlen, mert egyáltalán nincs fogalma arról, hogy szellem-

erkölcsi szempontból nézve a dolgot van rossz, jó és van még 

jobb. Azt ugyan látja, hogy van rossz a világban, de odáig nem 

jut el a lelke, hogy ő maga is részese a rossz kialakulásának a 

Földön a hibás természetével és az ebből fakadó cselekedeteivel. 

De mivel minden bukott szellem meg van hívva az üdvösségre, 

így minden megtéretlen léleknek is egyszer beismerésre kell 

jutnia a saját lelki állapotát illetően és el kell jutnia a megtérésre. 

Igaz, ez a szellemi vezetés részéről sok lelki munkába kerül, de 

ez a cél, hogy minél több ember világosságra juthasson és 

elkezdje felszámolni a lelkében addig helyesnek ítélt rossz 

hajlamokat és helyükbe azok ellenkezőjét, az erényeket építeni be 
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azzal a lelki munkával, amelyet Isten kegyelme rá bíz az ő 

gyermekére. Ez még csak a kezdet, a lelki élet kezdete. Ilyenkor 

még sok esetben a szentesített hajlamok az eszközei, mozgató 

rugói a fejlődésnek mert nem lehet egyszerre mindent 

beismertetni a lélekkel, csakis ahogy tisztul, nő a világossága, 

melynek a fényénél lassan kezdi felismerni a jónak hitt rosszat a 

lelki világában. 

A megtérés kezdetén még erősen dominál a gőg, mint hajtóerő, 

mert ugyanis a lelkébe lassan beszivárgó ismeret, amely csak még 

az értelemig jutott el, hisz még nincs kipróbálva, azt hiszi, hogy 

már minden szempontból tulajdonát képezi a lelkének és a 

megismert igazság egy-egy tört tükör darabkáival üt-vág maga 

körül, mert azt hiszi, hogy a teljes igazságot birtokolja és ebből 

kifolyólag jogosnak tartja cselekedetét. Ilyenkor még másra 

akarja ráilleszteni azokat a fejlődéséhez szükséges 

követelményeket, amelyek éppen rá vannak kiszabva és 

keményen ítélkezik, ha valaki nem tartja be az általa kiszabott 

„penitenciákat”. A nálánál magasabban fekvő igazságok követőit 

is elítéli, mert csak a saját lelkében lévő gyenge fényű 

mécsvilágnál látottak alapján ítéli meg a másik embert. 

Az ilyen lelket hagyni kell, mert a folyamatos vonzó törvény 

ki fogja munkálni a megfelelő eszközeivel a tisztábban látást 

minden léleknél. Igaz ez nem megy egyik napról a másikra, mert 

hullámvölgy és hullámcsúcs az emberi élet, mely teli s teli van 

bukásokkal és ezek következményeivel, a szenvedésekkel, az 

ember tisztulása és okulása céljából. 

Minél közelebb áll egy ember az Istenhez, annál kevesebbet 

tör pálcát más ember felett, mert annál tisztábban látja saját 

állapotát, vagyis azt, hogy még mennyi munkája van a saját lelki 

világán és szinte nincs ideje másokkal foglalkozni, mert mit is ér, 

ha az ember a fél világot meg is nyeri az isteni igazságoknak, de 

ha ez miatt ő maga lemarad az előrehaladásban talán oly annyira, 

hogy nem tud magának annyi lelki vagyont összegyűjteni, hogy 

be tudjon jutni az Isten Országába. 
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A hívő ember sokszor bűnösebbnek látszik, mint a hitetlen, 

mert a hívőnek a hajlamai fel vannak nyitva tisztulás céljából, míg 

a hitetlen lelket Isten még hagyja futni, mind addig, ameddig a 

következmények meg nem érnek arra, hogy visszaüssenek az 

isteni szeretet hatására és megállásra kényszerítsék a vesztébe 

rohanó lelket. Ebből kifolyólag, a hívő ember sokszor többet 

vétkezik, mint az a hitetlen, aki még nem alkalmas a lelki életre. 

De mégis azt mondom, hogy a hitetlen ember az, aki bűnt bűnre 

halmoz, mert nincs önkontrollja. A mércéje az az, hogy nekem 

minél több jusson ki mindenből és a másik nem érdekel, 

ellentétben az isteni szeretettel, amely azt mondja, hogy előbb a 

másik és csak utoljára következem én és hogy az anyagi javakat 

nem arra kaptam, hogy összegyűjtsem, hanem arra, hogy lelki 

vagyonra váltsam be az Igazság angyalainál azáltal, hogy 

figyelembe veszem a nélkülözőnek szükségleteit! 

A világ, főként a mai világ teli s teli van a bűnök korlátlan 

kiélési lehetőségeivel, mely lehetőségek mind erőszakosabban 

kínálják fel a bukás lehetőségét, hogy próbára tegyék, ha lehet 

még a választottakat is. Elég, ha az ember csak a kisujját adja oda 

az ördög által felkínált eshetőségeknek, azonnal fertőzi és 

mérgezi az egész lelket a bűn. De mind addig, ameddig hézagos 

az emberi lélek, addig küzdenie kell a bűn ellen, a világban 

folyton erősödő bűn ellen. 

De mi is a bűn valójában, mikor ami az egyiknek egyáltalán 

nem okoz lelkiismeretbeli kérdést, addig a másiknak ugyanaz a 

dolog égbekiáltó cselekedet lenne? Mi határozza meg azt, hogy 

kinek hol az a mérce, ameddig elmehet egy-egy dologban, amikor 

van Tízparancsolat, vannak evangéliumok, melyek bizonyos 

erkölcsi normatívát, mint korlátot vonnak az ember lelke köré? 

„Amit szabad Mohamednek, azt nem szabad a kisökörnek” - szól 

az emberi mondás, éppen azért, mert nem mindenkire egyformán 

vonatkoznak a szellem-erkölcsi követelmények, attól függően, 

hogy a fejlődés létrájának ki melyik fokán áll. De az még is csak 

meg van határozva, hogy hova kell elérnie az embernek, hogy be 

tudjon jutni az Isten Országába. 
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Én mindazt bűnnek nevezném, illetve bukásnak, ami 

megrabolja az emberi lelket, - nyilvánuljon meg az akár 

gondolatban, érzésben vagy cselekedetben - és a lélek erői ezáltal 

az ellentétes szellemeknek folynak át, mint az ős-bukási 

folyamatoknál. Az ősbukás alkalmával, ahogyan a szellem 

állomásról állomásra zuhant lefelé, úgy vált mindig szegényebbé, 

ami az isteni erőket illeti. Ugyanezek a folyamatok, illetve 

eshetőségek vannak jelen minden egyes bukás alkalmával, hogy 

a lélek szegényebbé válik a lelki erőket illetően és ebből 

kifolyólag még többet bűnözik, ugyanis elveszítette azokat az 

erőket, melyek a továbbhaladáshoz szükségesek és megindul 

lefelé a lejtőn és mindaddig megy ez így, amíg a lélek bűnbánó 

szívvel oda nem borul a kegyelem trónja elé, hogy Isten 

szabadítsa meg őt vétkei következményeitől és adjon újabb esélyt 

a javulásra. Ezzel ellentétben, minden ami épít, ami tölti a lelket, 

az erény számba megy az Istennél, vagyis a fejlődő léleknél, mert 

közelebb viszi az emberi lelket Istenhez. 

Kedves testvéreim, ahhoz, hogy önmagatokkal, illetve a 

bennetek meghúzódó gonosz hajlamokkal eredményesen fel 

tudjátok venni a harcot, közösségre van szükségetek! Ugyanis, 

„...ha ketten vagy hárman az én nevemben összejöttök, veletek 

vagyok.” A krisztusi jelenlétre, a Vele való találkozásra és 

kapcsolattartásra, viszont mindannyitoknak szüksége van. Addig 

használjátok ki a kegyelem adta lehetőségeket, ameddig nappal 

van, mert amikor elhangzik a kiáltás, hogy: Jön a vőlegény, akkor 

már nem lesz lehetőség olajat gyűjteni a lámpásaitokba és 

egymásnak sem fogtok tudni adni, mert akkor már az addig 

megszerzett eredményeitekkel lehet csak világítanotok a 

sötétben! Jelenleg még oda bújhattok mások eredményei mögé, 

de amikor eljön az Úr, mindenki csakis a saját eredményeivel 

állhat meg Előtte. 

Mind nagyobb szükségetek lesz az összefogásra, az együvé 

tartozásra, mert olyan idők jönnek, amikor csak a szeretetbeli 

összetartás és az Istennel kiépített kapcsolat fog a számotokra 

védelmet nyújtani a folyton növekvő gonosszal szemben. 
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Legalább hetente egyszer tartsatok imaórákat és hívjátok 

segítségül az Úr nevét, hisz közös erővel a szívetekben és az Úrral 

a lelketekben, sokkal könnyebb diadalt aratni a gonosz felett. Azt 

írja Jakab apostol az Ő levelében, hogy valljátok meg egymásnak 

bűneiteket..., (ha ez nem lenne fontos alkotóeleme a közösségnek, 

biztos, hogy nem említette volna) mely oldja a gonosz erejét, 

alázatra segíti az embert és építi az összetartozást, elősegíti az 

egymás megértését és elfogadását, valamint szeretetet épít, mely 

védelmet nyújt a gonosszal szemben. Ezek olyan követelmények, 

amelyeknek a betartására mindenkinek szüksége van, de egyedül 

a magányban senki sem képes megvalósítani, csak is 

közösségben. Mit gondoltok, miért hullottak szét régen a 

közösségek? Mert nem tartották be az előbb említett elvárásokat, 

ugyanis hiányzott hozzá a kellő alázat és így nem volt meg hozzá 

a kellő bátorságuk sem. Azt hitték, ha feloszlatják a közösséget, 

akkor nyugodt lelkiismerettel bűnözhetnek, hisz már nem kellett 

beszámolni egymásnak a tetteikről, pedig tudták azt, hogy 

felelőséggel tartoznak Istennek és egymásnak is, de mivel ezt 

elmulasztották megtenni, így a pozitív eredmény is elmaradt. 

Istennek tehát az lenne az akarata, hogy alkossatok közösséget, 

a fent említett elvárásokkal, ha igazából a krisztusi úton akartok 

haladni, ugyanis csakis így hozhat fejlődést Isten egy 

közösségben a tagoknak. Tudom kevésnek látszik az idő erre, de 

ha tudnátok, pontosabban ha éreznétek azt, hogy milyen gonosz 

idők jönnek és azt, hogy hogyan tudtok védelmet biztosítani 

magatok és mások számára, bizony azon munkálkodnátok 

maximális mértékben, hogy a hátralevő rövidke időt, ameddig 

lehetőségetek lesz összejárni, igyekeznétek kihasználni. 

Ne vegyétek ezt ijesztgetésnek testvéreim, csupán az 

eljövendő állapotok közlésének. Kizárólag rajtatok múlik az, 

hogy mit valósítatok meg az isteni akaratból a saját lelki 

üdvösségetek és az előrehaladásotok megkönnyítése érdekében, 

hisz a közösségbe való tartozás több szempontból is megkönnyíti 

a fejlődéseteket: tükröt képez a részetekre, ami elősegíti az 

önmegismeréseket stb. 
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Az összejövetelek megtartásának a lehetősége mindinkább 

szűkülni fog, tehát használjátok ki a hátralevő időt! Amikor 

összejöttök, imádkozzatok, olvassatok a legfelsőbb vezetés 

tanításaiból, hogy bearanyozzon benneteket annak a világnak a 

fluid rendszere ahova az általatok olvasott igazság tartozik, mert 

ki mivel foglalkozik, annak pora lepi be. Aki téglagyárban 

dolgozik, annak téglaporos lesz a ruhája, aki földet művel, annak 

a föld porát lehet meglátni az öltözékén, aki viszont az Isteni 

Igazságokban tevékenykedik, annak aranypor lesz a 

munkaköpenyén. Ezért kérlek titeket, hogy tagadjátok meg 

önmagatokat, a káros szenvedélyeiteket, („...részegítő italt nem 

iszik...” „...Isten Országa nem evés és ivás, hanem a 

Szentlélekben való öröm”) és éljetek Istennek, mert nem lehet egy 

ugyanazon időben Istennek is és a mammonnak is szolgálni! 

Ne a tőletek távol eső igazságokat keressétek, hanem azokat, 

amelyek leleplezik a bűnös hajlamaitokat és megmutatják belőlük 

a kivezető utat. („Ha megismeritek az Igazságot az Igazság 

szabaddá tesz titeket! ...” Ha nincs szabadulás a megismert 

igazság hatására, akkor valami nincs rendben az 

„igazságaitokkal!” (Pedig) „Nektek megadatott, hogy 

megismerjétek a Mennyek Országának titkait...”) Hiába azonban 

a fennkölt igazság, ha nincs szabadulás, pedig a III. kijelentés 

tartalmazza a legnagyobb erőt a szabadulásotokhoz, melyeket 

elsősorban önmegtagadással, („...ezt a fajtát böjttel és imával...”) 

imával és a szabadulásra való forró vággyal tudtok csak 

magatokhoz vonzani. De ehhez is szükség van közösségre! 

(Amelyet a virtuális kapcsolattartás nem helyettesíthet.) 

Ha a tőletek távol eső igazságokat kutatjátok és nincs meg 

hozzá a kellő fejlettségi szintetek, akkor szinte biztos az, hogy 

helytelenül fogjátok azokat értelmezni és nem fogjátok tudni 

betartani azokat az erkölcsi követelményeket, amellyel a 

megismert igazság együtt jár és így szinte biztos, hogy el fogtok 

bukni. Erre mondja az Úr, hogy boldogok a lélekben szegények, 

akiknek együtt halad a fejlettségi szintjükkel az igazság 

megismerése is. Törekedjetek inkább a szeretetre, a szeretetből 
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történő engedelmességre. „Aki engem szeret, az megtartja 

parancsolataimat” - mondja az Úr. „Arról ismerjenek meg 

benneteket az emberek, hogy tanítványaim vagytok, hogy egymást 

szeretitek.” Aki szeret és szeretetből engedelmes, annak könyvek 

nélkül is megvilágosodnak az isteni Igazságok, (akkor ti fogtok 

könyveket írni) hisz azt mondta az Úr, hogy: Elküldöm 

számotokra a Szentlelket, Aki elvezet titeket az Igazságra. 

Vezetni viszont azt lehet, aki menni akar. Az Istennek történő 

engedelmességgel messzebbre tudtok jutni az Igazságok 

megismerésében is, és sokkal széleskörűbb ismeretekre tehettek 

szert, mert a lelketek talaját már eleve fellazítja, előkészíti a 

szeretet. De mind a kettőre szükségetek van, mert az igazság 

szeretet nélkül csak durva váza az isteni lényegnek, de a szeretet 

viszont vak bölcsesség és tiszta tudás nélkül. Így hát ki kell, hogy 

egészítsék egymást, de ha az egyik előrehaladottabb a másiknál, 

akkor felbomlik a harmónia és biztos, hogy a másik is a kárát 

vallja ennek. 

Tudjátok magatokról azt, hogy a nagy aratás ideje alatt 

kihullottatok a bekötött kévéből a mélyen fekvő bűnös 

hajlamaitok miatt (vagyis nem tudtatok elkészülni az aratásra) és 

ebből kifolyólag kint rekedtetek a tarlón és hogy az idő miattatok 

lett meghosszabbítva? Érzitek-e ennek a súlyát? Igyekezzetek 

ehhez a tudathoz mérten mind felelősségteljesebben élni az 

életeteket, mert a vihar szele, nemhogy csak meglebegteti a 

kabátotok szegélyét, hanem már viharfelhőkké tornyosult, zúgó 

szélvésszé tömörült és így felerősödve már a teljes ruházatotokat 

tépázza meg, ha nem vigyáztok, mert annyira közel van! Ti 

viszont még nem lettetek begyűjtve és a viharos jégeső beleveri 

kalászaitokat a tarló sarába és a fagyos csapadék kiverheti és 

tönkreteheti a búzaszemeiteket, vagyis a „lelketeket alkotó 

erényeiteket”, mert elég csak egy bűnben visszaesni, máris viszi 

a lelketek többi erényét. Vigyázzatok és imádkozzatok, hogy 

kísértésbe ne essetek, hogy meg ne raboljon benneteket a sátán. 

Továbbra is összefogásra szólítunk fel benneteket az imában, 

mert imával és komoly áldozatvállalással még pozitív irányba 
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befolyásolhatjátok a népetek és a saját sorsotok alakulását. Mint 

azt már az előbbiekben kifejtettük, a megmentésetekre (amelyről 

Grünhutnál is olvashattok) Isten küldött egy magas szellemekből 

álló csoportot, akiket komolyabb munkával és összpontosított 

összefogással magatokhoz kell vonzanotok, hogy bele tudjatok 

kapcsolódni a munkájába. 

Mit mondott „Keresztelő János” itt a XX. században? 

„Irigylem a magyarokat, mert nagyhatalmú őrangyaluk van, 

csak hathatósabban kellene kérniük oltalmát országukra.” A 

Szent István által Szűz Máriának felajánlott országukra. 

A kegyelmi lehetőségek még adottak egy rövid ideig, de ha 

nem ismeritek fel őket és kihasználatlanul haladtok el mellettük, 

akkor kívül maradhattok az Isten Országán. A megismert igazság 

kötelez, de nem üdvözít mindaddig, amíg csak elméleti szinten 

foglalkoztok vele és nem viszitek át a gyakorlatba. Ahhoz 

viszont, hogy ezt megtehessétek, minden nap valaminek 

belőletek el kell égnie a szeretet oltárán. 

Vigyázzatok tehát az életetekre, hogy minél kevesebb erőt, sőt 

ha lehet, semennyit ne engedjetek át a sátánnak és ne engedjétek, 

hogy elrabolja tőletek lelki vagyonotokat az ellentét!!! 

Szeretettel: egy túlvilági barátotok, kinek lelke lángban ég 

Krisztusért. 

 

KERESSÉTEK ÉS KUTASSÁTOK ISTEN ORSZÁGÁT… 
  

Drága földi Testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Kedves földi testvéreim, kétezer év távlatából folyamatosan 

hangzik felétek Krisztus Urunk felhívása, mit sem veszítve 

erejéből, mintegy meghatározva ezzel az emberi élet és a szellem 

életének célját, talán kiemelve ezáltal a többi Ige fölé: Keressétek 

és kutassátok Isten Országát és annak Igazságát és a többi mind 

megadatik hozzá nektek! 

A felületesen gondolkodó, a felszínen úszó hívő ember 

számára, mintha ellentmondás látszanék az előző 
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megnyilatkozásban elhangzott tanítással szemben, miszerint: 

„Boldogok a lelki szegények”, kiknek az értelmi fejlettségük nem 

haladja túl lelki fejlettségüket, pedig éppen, hogy a két Ige 

kiegészíti egymást, ugyanis itt is erről beszél az Úr, alátámasztva 

azt az egy ugyanazon igazságot, miszerint a földi embernek az 

Isten Országának, vagyis a szeretet országának a keresését 

helyezte elsődleges célként, mert az Isten Országa a szeretet 

Országa és ez az elsődleges, amit keresnetek kell és ha 

megtaláltátok önmagatokban egy kicsinyke részét, akkor jöhet a 

felhívás másik része, az isteni igazságok keresése. 

De mivel az Isten Országa örök és csak lépésről-lépésre, 

fokozatos tisztulással valamint a lelkiekben történő 

gyarapodással közelíthető meg, ezért a keresésetek és kutatásotok 

is örök és örök célt szolgálnak. 

Ha az ember a szeretet oltárán igyekszik elégetni önmagát, (az 

Isten Országába való eljutás céljából) akkor meghal ugyan a 

világnak és az igazságainak a számára, de a cselekedeteivel olyan 

erőáramok keletkeznek a lélekben, melyek bizonyos vegyi 

átalakulások folytán, kiégetik, illetve legyőzik és átalakítják a 

bűnös hajlamokat erényekké. Ezért is valóság az az igazság, 

miszerint minden nap valaminek el kell égni a lelketekben, ha a 

szeretet oltárán áldoztok. Az elégett hajlamok teszik 

gyakorlatilag lehetővé az isteni Igazságok megismerését, mert 

minden egyes szabadulással, hogy így mondjam valamit tanul, 

illetve tapasztal a lélek, vagyis meggyökeresedik benne egy-egy 

isteni Igazság, akár olvassa, akár nem. De ha olvas is az ember, 

általában azok az igazságok rezonálnak be a lelkébe, amelyek már 

mint tapasztalatok kezdenek asszimilálódni a lelkében. 

Akkor lépnek fel az első problémák, amikor a sorrend, vagyis 

az igazságkeresés nagyban megelőzi és túlhaladja a fejlettségi 

szintet, amikor már nem a szeretet gyakorlása a fő cél, 

bármennyire tisztának látszódjon is a törekvés, mert ilyen esetben 

megbújik a lélek redői mögött bizonyos fokú elismerésvágy, 

hiúság, a kevésbé tájékozottak felett bizonyos uralkodási vágy, 

mely már nem szeretet, hanem gőg. Ezzel a magatartással viszont 
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az ember nem építi sem a saját, de még a mások lelki világát sem, 

mert a gőg ősbűn, mely megrontotta a teremtettséget. Akkor 

áldásos a tudás, ha az a szent célt, vagyis a fejlődést szolgálja és 

nem a hajlamaitokat hizlaljátok vele. 

A fent említett ige, hazahívó szó, mellyel vonzza, hívja úgy a 

földi embert, mint a szellemet a keresésre, kutatásra, vagyis a 

fejlődésre, de ebbe a hazahívó szó által kiváltott fejlődési útba 

rengeteg bűn, fájdalom, szenvedés, csalódás, bűnbánat és 

feloldozás szorul, amíg az ember lassan ráébred a világi élet 

semmisségére és helyébe mennyei célokat tűz ki feladatul, hisz a 

világi élet eleve Isten ítélete alatt nyugszik. 

Az az ember, aki a szeretet oltárán áldoz, végül is teremt, 

teremt egy Új Világot, (építi az Isten Országát) egy új országot, 

melyről azt mondja az Úr Pilátusnak: „Az én királyságom nem 

ebből a világból való, mert ha ebből a világból való volna, akkor 

a katonáim megvédenének engem.” De éppen hogy azt a fenti 

világot - melynek lakosai az ellenségszeretet által nem támadnak 

és nem védekeznek, hanem meghajolnak, hogy a szeretet oltárán 

áldozzanak önmagukért és másokért - építi mindenki aki a 

szeretetet tűzi ki fő célként a földi életben. „...Jöjjön el a Te 

Országod...” De mint ahogy, mindenért a fejlődés folyamán, úgy 

ezért is komolyan meg kell dolgoznia mindenkinek: „...Véres 

verejtékkel keresed a te kenyeredet...(!)” vagyis a fent említett 

munkának eredményét komoly erőfeszítéssel tudod csak elérni. 

Végül is mindenki, minden bukott szellem, erre az építésre, 

illetve újjáépítésre van meghívva, mert mindenkinek újjá kell 

építenie mindazt, amit a saját bukásával lerombolt az Isten 

Országában. Ezáltal fog újjáépülni a teremtettség. Tehát az Úr 

Jézus felhívása az Isten Országa keresésére, mint hazahívó szó, 

munkára szólít fel minden bukott és hűen maradt szellemet, mert 

ez a kijelentése: „Keressétek Isten Országát és annak igazságát”, 

tartja fenn, élteti a világegyetemet és a szellemeket. 

Ezért hát munkára fel, kedves testvéreim, dolgozni és csakis 

dolgozni, hogy minél többet visszaépítsetek abból ami ellentétes 

irányt vett fel a lelketekben, hogy minden hegy elhordassék, és 
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minden mélyedés feltöltessék, vagyis hogy minél inkább 

helyreállhasson a lelketekben a harmónia, addig ameddig nappal 

van, pontosabban ameddig le nem száll az éj és be nem áll a 

mindent egybeolvasztó és magába szívó sötétség! 

Építsétek újjá a bűnökké vált erényeket a lelketekben azokkal 

az újjáteremtő krisztusi erőkkel, melyeket lehozott és itt hagyott 

a számotokra. Vonjátok magatokhoz ezeket a lelketeket 

újjáteremtő krisztus-parányokat és éljetek ezekhez az erőkhöz 

méltóan, a szeretet gyakorlása által, mert ehhez bőven kínálkozik 

alkalom a földi életben. 

Nagyon hajlamos az ember arra, hogy másoktól várja el az 

erények gyakorlását vele szemben, de ez annak a jele, hogy 

nincsenek benne a lelkében az embernek az elvárt erények és 

mások pozitív tulajdonságaival szeretné pótolni a saját 

hiányosságait. Semmi esetre sem lehet másoktól foltot kérni a ti 

elnyűtt és kiszakadozott lelki ruhátokra, mert az ilyen felszínes 

cselekedetet azonnal észreveszi a sátán és lecsap rátok. A lelketek 

hiányosságaira saját lelketekből kell kitermelnetek a „foltokat”, 

mert csakis így lesz tiétek az eredmény és nem másé, vagyis nem 

adhattok senkinek olajat a lámpásába, hanem mindenkinek a saját 

lelkének eredményei kell hogy világítsanak és ezek csak a saját 

környezetét fogják bevilágítani és nem a másét. 

Az ember nem várhat el mástól erényeket, főként akkor, 

amikor ő maga nélkülözi azokat, mert nem tudja segíteni azok 

kialakulását abban a másikban, ugyanis nincs meg hozzá a kellő 

lelki töltöttsége. Csakis Isten támaszthat elvárásokat 

gyermekeivel szemben, mert Ő az abszolút tökéletesség, tehát 

van Neki miből előmozdítani bennetek az erényeket. Mivel Isten 

mindent és mindenkit a szeretet szemüvegén keresztül néz és lát, 

így nem is biztos az, hogy attól a valakitől pontosan azt várja el, 

amit ti szeretnétek. 

Az ember ha valamit is „elvár” valakitől, azt csakis 

példaadással teheti, mert akkor már van benne azokból az 

erényekből, melyeket a másikban esetleg építenie kell. 
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A szeretet soha nem vár el semmit, főként azt nem, ami 

egyébként nincs meg a másikban, hanem betölteni igyekszik a 

hiányokat. Isten képes az Ő abszolút hatalmával erényeket 

teremteni. Az ember ezeket a folyamatokat esetleg csak 

elősegítheti, ha arra Istentől „felhatalmazást” kap. De a másik 

félnek viszont alázatból be kell tartania a másik elvárásait, ha 

azok nem ellenkeznek az isteni törvényszerűségekkel. 

Amikor az ember az Isten Országát keresi és erre példát 

szeretne látni, akkor az Urat kell figyelnie, hisz Ő mutatta be 

legtökéletesebben az áldozatkész és mindenkinek megbocsátó 

szeretetével. A szeretet ugyanis „...nem gerjed haragra... a 

rosszat nem rója fel...” tehát megbocsát minden ellene 

vétkezőnek. 

Az Úr jól ismeri az embert mint tökéletlen lényt, aki nap mint 

nap botladozik, hibázik, bűnözik és ezáltal nap mint nap rá is van 

szorulva Isten bűnbocsátó kegyelmére. De azt is tudta, hogy a 

másiknak viszont megbocsátani nem tud, mert nincs akkora 

szeretete, hanem gyűlölettel tekint az ellene vétkezőre, ezért 

kötötte a sértett fél bűneinek a megbocsátását a vele szemben 

elkövetetett vétkek megbocsátásához! 

Alapvetően nem azért bűnös az ember, mert bűnt követett el, 

hanem azért, amiért a bűnt elkövette, vagyis mert benne élnek a 

lelkében a bűnös hajlamok! A számadás napján ezek a hajlamok 

fognak ítélet alá esni, vagyis az, hogy az utolsó hét testetöltés alatt 

mennyit tisztított ki önmagából belőlük és hogy elérte-e az Isten 

által megadott normatívát. 

A szobában is éppen úgy lehet vétkezni, mint ahogyan a 

világban és a világban is lehet tisztának megmaradni, mint a 

szobában, mert a bűnös érzésmegmozdulások ítéltetnek meg 

elsősorban és azok nagysága az, ami megítéli a lelket. „Aki bűnös 

vággyal a másik nemre néz, már paráználkodott azzal az ő 

szívében” - mondja az Úr mindazoknak, akik azt hiszik, hogy 

csak a cselekedetek által ítéltetik meg az ember. 

A szentek sokszor éppen a cellájukban fedezték fel a lelkükben 

levő hajlamokat a befelé fordulás és magukba tekintés által. „Ha 



127 

 

imádkozol menj be a belső szobádba és ott imádkozzál...”, mert 

éppen hogy ott történhetnek az önmegismerések az Atya 

kegyelme által. Amikor az ember legyőzi a gőgöt, mint a bűnök 

takaróját, akkor látja meg azt, hogy ki is ő valójában. Ezért 

érezték a szentek a világon a legbűnösebbeknek magukat. És ezt 

a cellában való befelé fordulással érték el nagy fájdalmak 

közepette (stigmák). Ők érezték magukat a legbűnösebbeknek, 

akik a Földért a legtöbbet tették! Hol van ehhez mérten egy 

átlagember bűn beismerése? Merő pöffeszkedés az sokszor tele 

önigazolással. (Maga Eszter médium, amikor bűnbánatot tartott, 

kényszercselekedetből a szó legszorosabb értelmében 

megszaggatta a ruháját, mert annyira fájtak neki a bűnei. Mikor 

követhetett el ekkora vétkeket, hogy egy ilyen 

kényszercselekedet tört elő a lelkéből, amikor folyamatosan a 

Névtelen Szellem közelében élt?) 

Két fajta ember típus van: a bűnös és a nem bűnös ember, 

pontosabban a bűneit beismerő és a bűneit be nem ismerő ember! 

Ebből kifolyólag mondjuk azt, hogy az Isten Országát Isten 

„bűnös emberekkel”, vagyis a bűneit beismerő emberekkel akarja 

betölteni, mert azok a fejlődőképesek. 

A világban is lehet védelemben lenni, ha akkor megy az ember 

oda, amikor Isten küldi. „Nem azt kérem Atyám, hogy vedd ki őket 

a világból, hanem, hogy őrizd meg őket a gonosztól.” 

Azzal a hozzáállással, hogy csak az elkövetett bűn fog ítélet 

alá esni, bármilyen gonosz lélek be tudna jutni az Isten 

Országába, ha olyan környezetben születne meg, ahol nem 

tudnának a gonosz hajlamai felszínre kerülni. Az Országba, 

csakis az áldozatkész, megbocsátani tudó, kimunkált lélek juthat 

be, aki önmagáról is tudja azt, hogy bűnös és hogy rá van szorulva 

Isten bűnbocsátó kegyelmére. 

Tehát az Istentől jövő megbocsátásra mindannyiótoknak 

szüksége van! De ahhoz, hogy ezt megkaphassátok, először is 

bűnbánatra, majd az ellenetek elkövetett bűnök megbocsátására 

van szükség! „Engedd el adósságainkat, miképpen mi is 

elengedjük mindazokét, akiknek velünk szemben adósságaik 
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vannak.” Ugyanis a nem megbocsátás, úgy jelenik meg mind a 

két lélekben az Igazság törvénye előtt, mint egy ki nem egyenlített 

számla, minek következtében hézagok keletkeznek a lélekben, 

melyek a szeretet által betöltésre, illetve kiegyenlítésre várnak. 

Mind a két félnek meg kell jelenni Isten ítélőszéke előtt! A 

vétkesben az fogja a megítélés tárgyát képezni, hogy kellő 

mértékben megbánta-e tettét, és igyekezett-e feloldásért esedezni 

embertársánál és Istennél, míg a másik félben az, hogy helyt 

tudott-e állni a szeretet parancsát illetően és szívből meg tudott-e 

bocsátani, mert csakis akkor mehetnek be az Isten Országába, ha 

mindketten megfeleltek a szeretet parancsának!!! 

A Megbocsátás a legszentebb cselekmény a világon, mert 

isteni eredetű és mert oldja a sötétséget, vagyis építi általa az Isten 

Országát, a szeretet Országát! 

Istennek áll jogában megbocsátani, de ezt a hatalmat le 

helyezte az ember kezébe: „Akinek vétkeit feloldozzátok a 

Földön, fel lesz oldva a mennyben is...” Ez a gesztus elsősorban 

a megbocsátóra van pozitív hatással, mert átengedi magán folyni 

azokat az isteni erőket, melyek feloldozzák vétkei alól a bűnöst 

és ezzel kiegyenlítette a számlát az isteni igazságszolgáltatás 

előtt. Ameddig ez nem történik meg, addig mind a ketten 

szenvednek az a lelki egyenlőtlenség miatt, amely kettőjük között 

kialakult. 

Isten amikor valakinek megbocsátja vétkeit, az a valaki 

ugyanazt a súlyos vétket már nem követi el többé, mert a 

bűnbocsánat gyógyít. Ugyanis önmagából ad ilyenkor az Isten 

olyan feloldozó erőket, amelyekkel a vétkező meggyógyul. Ez 

vonatkozik tireátok is, hogy amikor bűnöket bocsátotok meg, 

akkor azzal a saját és a másik gyógyulását is elősegítitek. 

A másik személyre, aki a feloldozást kapja, szintén pozitív 

hatással van a dolog, mert feloldozásban részesül azoktól az 

erőktől, melyek őt az elkövetett bűnhöz kötik minek 

következtében a két ember között lévő erőáramok 

kiegyenlítődtek! Az Igazság törvénye az embert mindaddig 

hozzáköti a bűnhöz, ameddig feloldozást nem kap. 
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A megbocsátani nem tudó lélek is szenvedhet hasonlóan, mint 

az aki a másik ellen vétkezett! 

Tehát a megbocsátásra mind a két félnek szüksége van: a 

sértett félnek is éppen úgy mint a sértő félnek. 

Ezért, azt kérjük tőletek, hogy bocsássatok meg egymásnak, 

hogy a ti vétkeitek is bocsánatot nyerhessenek Istennél! 

„Keressétek (tehát) az Isten Országát, (a szeretetnek 

Országát) és annak igazságát és a többi mind megadatik hozzá 

nektek.” 

Isten soha sem hazudott, mindig is betartotta ígéreteit, így az 

Isten által kijelölt úton járó ember mindig is megtapasztalhatta az 

ő Atyja gondoskodó szeretetét, de ha az ember letér erről az útról, 

akkor ezzel letért a gondoskodás útjáról is. Pedig: „Ne 

nyugtalankodjatok az életetekért, hogy mit esztek és mit isztok, se 

testetekért, hogy mit vegyetek fel. Nem több-e az Élet a 

tápláléknál és a test a ruházatnál? Nézzétek meg az ég madarait, 

nem vetnek, nem is aratnak, csűrbe sem gyűjtenek és Mennybéli 

Atyátok mégis eltartja őket. Nem vagytok ti sokkal értékesebbek 

náluk? Aggódásával ki tudná meghosszabbítani az életét csak egy 

arasznyival is? ...A mennyei Atyátok tudja azt, hogy nektek mire 

van szükségetek... Ti csak keressétek Isten Országát és annak 

igazságát és a többi mind megadatik hozzá nektek.” 

Befejezésül az időkkel kapcsolatban hadd idézzek Pétertől, 

vagyis a N. Sz.-től egy rövid idézetet: 

„…el fog jönni az Úrnak napja, mégpedig úgy mint a tolvaj, 

amikor az egek recsegve-ropogva elmúlnak, elemek égve 

felolvadnak és a Föld és a rajta levő alkotások mind megégnek.” 

„Tehát a hegyek megolvadnak, a tengerek elpárolognak, az 

emberek elragadtatnak.” 

Nagy-nagy szeretettel: egy túlvilági barátotok, aki azon 

dolgozom sokadmagammal, hogy mindazok bejuthassanak az 

Isten Országába, akiknek neve be van írva az Életnek Könyvébe. 

Egyébként ebből a célból, sok-sok lelki munkás munkája révén 

hosszabbította meg az Isten a kegyelmi időt. Adjatok Neki hálát 

ezért a cselekedetéért, mert ha már elérkezett volna a számadás 
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ideje, akkor közületek nagyon sokan nem jutottak volna be az 

Isten Országába, de azáltal, hogy Isten meghosszabbította a 

kegyelmi időt, esélyt adott azoknak is, akiknek ez utánra kell 

elkészülni. 

 

MEGBOCSÁTÁS  

 

Kedves, Istent és embertársaitokat szerető földi testvéreim az 

Úr Jézus Krisztusban! 

Az isteni szeretetnek, annak a mindeneket átfogó, éltető és a 

bukott világokat haza hívó, vagyis megbocsátó egyetemes 

krisztusi szeretetnek nevében köszöntelek benneteket a szellemi 

világból, mely a mi Urunkat, Jézusunkat a megválásra késztette. 

Sajnos, nagyon sajnos az, hogy a mai időkre ez a fent említett 

üdvözítő szeretet már egy elcsépelt fogalommá vált talán 

vallásos, de még a magukat hívőknek nevezett körökben is. Ezen 

csoportosulások közé is már annyira betört a világnak a molohja 

(moloch = mindent elnyelő, egyre súlyosabb áldozatokat követelő 

erő), hogy az igazi egymásnak élő szeretetnek nyoma sincs, 

legalább is abban a mértékben, amilyenben az tevékenykedni 

lenne képes. Igaz mindent meg lehet magyarázni, mert minden 

embernek megvan a saját igazságtörvénye és ami ezzel nem 

egyezik, az már elvetendő. Nem csak a csoportosulásokba tört 

már be a szeretetlenség, hanem a keresztény családokba is, - 

habár a csoportosulások éppen hogy a családokból kellene hogy 

felépüljenek - mert akkora nyomással van rájuk a világ, mert 

hovatovább, az ember kint él a világban és a világ komoly hatást 

gyakorol rá. A világ a maga szűk és alacsony erkölcsi és hitetlen 

normatívájával mindent be akar kebelezni, mert élni és 

terjeszkedni akar. Isten azért tartja fenn a világot, (ebben a 

szóhasználatban a világot, amelyről szó van), mert a benne levő 

emberiséget folyamatosan meghívni igyekszik az üdvösségre, 

vagyis átvezetni a halálból az Életre. De mivel az utolsó időkben 

kihűl a szeretet, ezért elgyengül minden, mert a lényeg hiányzik 

az emberekből. Testvér testvér ellen támad, gyermek szülő ellen, 
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mert hiányzik a krisztusi szeretet a mai világban, még azok 

lelkéből is, akik azt hiszik, hogy szeretnek. Minden fakulttá vált, 

színtelenné és élettelenné, mert nem a hit hálózza be a világot, 

hanem ellenkezőleg, a hívő emberek is folyamatosan 

elvilágiasodnak, pedig a szeretetre nagyon is szükség van, mert 

kizárólag a szeretet vezet el benneteket az üdvösségre. 

Az emberek sok esetben szeretetnek nevezik, ha például 

adakoznak, még akkor is, ha mások elnyűtt holmiait oszthatják 

szét, pedig az ilyen „szeretet” tele van hiúsággal, 

énközpontúsággal, dicsvággyal, elismerésvággyal, egyszóval 

gőggel. Az igazi szeretet talán ott kezdődik, amikor az ember a 

saját - nem a feleslegéből, mert vagy kidobja, vagy másnak adja 

- szükségleteiből tud adni más rászorulóknak, mert érzi Isten 

közelségét és szeretetét és hinni tud abban, hogy kap Tőle 

másikat. 

A szeretet fokmérője lehet például egy benneteket ért sérelem. 

Mint mindig és mindenben, így ebben az esetben az Urat, mint 

a szeretet és megbocsátás nagymesterét vesszük példának, Aki 

bántalmazóiért és kínzóiért így imádkozott Teremtő Atyjához: 

„Bocsáss meg nekik mert nem tudják mit cselekszenek!” A 

hóhérok, akik Őt lelkük teljes brutalitásával a rendelkezésükre 

álló néhány óra alatt a szó legszorosabb értelmében halálra 

kínoztak, beleértve a keresztre feszítést is, alacsony fejlettségi 

szintjük miatt valóban nem ismerték fel a názáreti Jézusban a 

zsidók királyát, a várva várt Messiást. Mivel egy részük 

Egyiptom, míg a másik részük észak Olaszország tájairól való 

rabszolgamunkások voltak és nem zsidók, így eleve még mielőtt 

az Úr meg nem halt, (mert az üdvösség a zsidóknak adatott) nem 

is ismerhették Őt fel, tehát valóban nem tudták azt, hogy mit 

cselekszenek és az Úr még is azt kéri Istentől, hogy bocsásson 

meg nekik. Pedig az Úrnak kellett volna megbocsátani, mert Őt 

érték a számotokra elképzelhetetlenül hatalmas bántalmazások és 

halál kínzások. De az Úrnak nem kellett, hogy megbocsásson, 

mert meg sem haragudott, ugyanis annyira rendíthetetlen és 

kibillenthetetlen volt a szeretete. De annak érdekében, hogy a 
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hóhérok tovább tudjanak haladni a fejlődésük útján, mégiscsak 

szükségük volt a feloldozásra, mert az elkövetett bűnök annyira 

lefogják a lelket, hogy a negatív erők feloldozása (bűnbocsánat) 

nélkül képtelen a lélek a továbbhaladásra. (Itt látható a pogány 

karma-elmélet helytelen volta, ami azt állítja, hogy az embernek 

el kell szenvednie az összes bűnt, amelyet kitermelt. Én azonban 

az mondom, hogy képtelen a lélek elszenvedni mindazt, amit 

kitermelt magának, hanem szüksége van feloldozásra). Az Úr 

halálával azonban, - mivel feloldattak bűneik alól - a hóhérok is 

bizonyos testetöltések után, meg lettek hívva a megtérésre. Ugyan 

ez volt a helyzet azzal a néptömeggel is, mely bizonyos összeg 

ellenében, de mégis a gyűlölettől fűtve, feszítsd meg-et kiáltozva 

őrjöngött amikor egy egyetemes fluid-felhővé alakult ki a 

szándék mely mindenkit magával ragadott, akinek egy kis 

hajlama is volt arra, hogy a nálánál magasabb igazságot a 

vesztőhelyre kívánja: az Úr úgyszintén teljesen stabil maradt 

szeretetében és mindazokat a gyűlölet-villamosságtól szikrázó 

fekete fluidokat magára véve, kínszenvedésével és 

kereszthalálával átemésztette, hogy megváltsa az ott jelenlévő 

tömeget, mint tizenkét embertípust Júdással bezárólag, mely 

akkor képviselte a Földön az emberek azon típusait, akik meg 

vannak hívva az üdvösségre. 

Sokszor hallani tőletek: Megbocsátani lehet, de feledni soha ... 

megbocsátok, ha majd bocsánatot kér.... megbocsátok, ha majd 

megváltozik stb., mert a mai emberben, - ahogyan halad az idő az 

Úr II. eljövetele felé - folyamatosan hűl ki a szeretet, pedig az 

üdvösségetek szempontjából a szeretetre és a szeretetből való 

megbocsátásra bizony mindannyitoknak szüksége van! 

Bizonyára kevesebb szeretet van abban, aki sért, mint abban 

akit sérelem ér és meg tud bocsátani, mert a szeretettel ellátott 

egyén megérti a sérelmezőt és igyekszik neki segíteni azáltal, 

hogy - az Urat követve - feloldozza őt azoktól a kitermelt negatív 

erőktől, amelyeket saját magának kitermelt vétkével. De ha a 

sértett félben ugyanakkora, vagy még nagyobb haragot vált ki a 

sérelem, mint amekkora a sérelmezőben volt és azt mind vissza 
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sugározza, akkor viszont fordított a helyzet. Ha bűnbocsánatot 

gyakorol a megbántott fél a sérelmezőjével szemben, akkor 

megszabadul a fejlődését visszafogó negatív erőktől és bűneit 

beismerve haladhat tovább a fejlődés útján. Igaz azonban az, hogy 

a sérelmezőnek bűnbánatot kell tartani és úgy Isten, mint ember 

előtt megvallva bűneit, bocsánatot kell kérnie a sértett féltől, hogy 

a dolog mindkét léleknél a helyes kerékvágásban haladhasson 

tovább. Addig nem várhat bocsánatot a bántalmazó, míg szívből 

bocsánatot nem kér, de a sértett fél sem várhat addig a másiknál 

előrehaladást, amíg őt fel nem oldozza bűnei alól, mert az Igazság 

törvénye mindaddig bűnei következményeihez köti a vétkezőt, 

amíg a sértett fél szeretetből fel nem oldozza őt. Tehát végül is 

mind a kettőnek szeretet próbája az egész, melyben ha mindketten 

megállják a helyüket, közelednek az Isten Országa felé. 

Az Isten Országának lakói között szeretet van, megbocsátással 

kimunkált szeretet, hisz a hosszú életeik folyamán, melyeket a 

Földön éltek, bizonyára sokszor megbántották, talán meg is ölték 

egymást, de csakis úgy juthattak el az Isten Országába, hogy 

kiegyenlítették az egymás között lévő feszültségeket, illetve 

számlákat, az Igazság törvénye előtt. 

Az Igazság törvénye könyörtelen, mindent behajtani igyekszik 

az emberen, illetve szellemen, míg meg nem érkezik a feloldozás. 

De mivel képtelen az ember mindent visszafizetni, mert olyan sok 

van a számláján az Igazság törvénye előtt, ezért csakis 

bűnbocsánat által tud továbbhaladni a vétkező és csak akkor 

hagyhatja el bárki is a Földet, ha már minden kötöttség alól fel 

van oldva. Ameddig ide köti valami, bármennyire is haladja túl 

fejlettségében a Földet, egyszer vissza kell térnie, hogy 

feloldozza a megmaradt kötelékeket az isteni elgondolás szerint. 

Ezért mondja az Úr, hogy: „Békülj ki felebarátoddal addig, 

ameddig az úton vagy, nehogy kiszolgáltasson a porkolábnak és 

akkor vissza kell fizetned az utolsó fillérig.” 

De miért is foglalkozunk kicsit bővebben a szeretetből történő 

megbocsátással? Mert a mai „művelt és emancipált” emberben túl 

nagy az önérzet és nem képes a megbocsátásra. 
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Sok házasság ebből kifolyólag megy tönkre, mert nem tudnak 

megbocsátani egymásnak, pedig szeretetbeli kötelességük lenne 

az. De végül is, hogy tud eljutni az ember a megbocsátásra, mikor 

ő a sértett fél és nemhogy megbocsátani igyekszik, hanem 

megtorolni az ellene elkövetett vétket? „Bocsásd meg vétkeimet, 

úgy, ahogyan én is megbocsátok az ellenem vétket elkövetőnek.” 

Akkor tudja feloldozni a másikat, amikor rádöbben arra, hogy 

maga is bűnbocsánatra szorul. Habár ez csak a feloldozási 

folyamat kezdetét jelenti, amely folyamatnak a szeretetből 

történő feloldozásig kell eljutnia, vagyis az „ellenség-szeretetig.” 

Aki szeretni tudja az ellenségét az már valóban felette áll az 

ellenségének és tud vele bánni, mert a nagyobb mindig megérti a 

kisebbet, de ellenkezőleg soha, ezért is bántalmazza őt a kisebb. 

De csak akkor képes valaki a megbocsátásra, ha nagyobb a 

szeretete a másik féllel szemben. 

Ezért azt mondom, hogy mutasd meg a szeretetedet és 

megmondom ki vagy! 

Az Isten Országa a szeretnek az országa, tehát szeretet nélkül 

nincs üdvösség. Még a ti alapítótoknak (akit a szellemtan 

ősatyjának neveznek) Allan Kardecnak is ez volt a mottója, mert 

a szellemtan tartalmazza a legnagyobb szeretetet, mert ugyanis 

azoknak adatott, akik kihullottatok a bekötött kévékből és mert az 

Atya szeretetből olyan titkokat tárt fel előttetek, a III. kijelentés 

által meghívottak előtt, amelyek azelőtt lepecsételt titkok voltak 

a két évezred folyamán. 

Isten részéről korlátlan és határtalan a szeretet, csak az a 

kérdés, hogy mennyit tud az ember ebből befogadni és 

hasznosítani a saját és mások üdvösségére, hisz a szeretet ad, 

folyton csak ad és nem vár vissza semmit, főleg azzal szemben 

nem, akivel a szeretetet gyakorolta. De erről az elmúlt 

alkalommal már kifejtettük a meglátásunkat. De a megbocsátás is 

egyfajta ajándék, mert az ember a vétkest a feloldozásával és 

ezáltal a továbbhaladási lehetőségével ajándékozza meg. Ezért a 

megbocsátás a legistenibb cselekedet, mert együttműködés és 

azonosulás az isteni akarattal és elgondolással és egyben a 
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legnagyobb isteni titok is, mert a meglévő, a kitermelt negatív 

erők alól fel tudja oldozni a vétkezőt, úgy, hogy a szeretet oltárán 

ezek elégnek és semmivé lesznek, vagyis megszűnnek létezni. 

A Föld az élet iskolája, tantárgya a szeretet, tanítja az alkalom, 

melyből bőven kijut itt ebben a szeretetben szegény világban, de 

akik pozitív eredménnyel zárják ezt az iskolát, azok mehetnek 

egy fokozattal feljebb, ahol az itteni csúcs, ott az alapot képezi, 

hogy egy magasabb világon kezdhessék elölről ugyanazt amit itt 

abbahagytak csak magasabb szinten, mert megállás nincs, csak 

fejlődés, vagy bukás, mely indirekt úton, tehát hatásaiban még is 

a fejlődést szolgálja a szenvedtetve nevelő törvény által. 

A megbocsátás Istennek egy óriási ajándéka! A fentiekben 

elmondottak alapján próbáljátok elképzelni azt, hogy mi lenne 

akkor ha nem lennének megbocsáthatók a vétkek, ha nem lenne a 

negatív erők feloldozására lehetőség? Gyakorlatilag megállna a 

fejlődés, mert a kitermelt negatív erők annyira lefognák a világot, 

hogy képtelen lenne a lelki romok alól bárki is valaha is 

kikeveredni! Ha Isten nem bocsátotta volna meg az óriási 

ősbukást és nem alkotta volna meg a szellemeket hazavezető 

törvényeket, soha egyetlen egy szellem sem tudott volna 

kiemelkedni a szellemi halálból! 

A megbocsátással tehát elősegítitek a saját és mások, illetve a 

Föld átalakulását. Még ősemberi szintre sem juthattatok volna el, 

ha Isten nem gyakorol felétek bűnbocsánatot, de sokan nem 

tudnának egy-egy élet után újból megszületni, ha Isten nem 

bocsátotta volna meg az abban az életben elkövetett bűneiket. 

Kövessétek tehát Isten munkáját, hogy az isteni természet 

részesei lehessetek! 

Az ember alaptermészete önző, amiből kifolyólag minden lelki 

és anyagi eredetű szerzeményét magának akar megtartani, ezért 

nem tud szeretni, vagyis ezért nem nyitott a másik ember felé. 

Fél, hogy minden szerzeményét ellopja valaki és ebből kifolyólag 

szegényebbé válik, pedig az isteni törvényszerűségeket (a 

szeretetet) ha figyelembe vesszük, a dolgok éppenhogy 

ellenkezőleg működnek. Ha megfigyeltétek, mindig annak 
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gyarapodtak úgy a fizikai, mint a lelki kincsei, akik tudtak adni, 

(természetesen nem a multikról beszélek) mert azáltal, hogy 

adtak, a lelki nyúlványaik (szeretetből) kiegyenesedtek a másik 

ember felé és átsugárzott rajtuk az az isteni szeretet, mely hivatva 

van építeni az Isten Országát. (Az önző embernek ezek a lelki 

nyúlványok mind visszafelé, a lélek felé vannak görbülve és 

képtelenek bárminemű lelki kapcsolatteremtésre. A 

kapcsolatteremtésük csak addig terjed, ameddig az önző céljaikat 

szolgálja, de ez nem jelent kapcsolatot az Isten előtt, mert lelki, 

illetve szeretetbeli kapcsolat nem alakult ki!) Aki viszont az Isten 

Országát építi, annak az eshetőségei is megnövekednek azok a 

szétsugárzott erők által, melyek a bármiféle szeretetből történő 

adakozás által kitermelődtek a lelkében. Ezek az eshetőségek 

manifesztálódnak és gyarapszik az ember lelki és testi vagyona. 

Mindebből kifolyólag az önző ember, rendelkezzék bármekkora 

vagyonnal is, lelkileg szegény marad. Egy embernek minél több 

lelki nyúlványa van kiegyenesedve, annál önzetlenebb és 

szeretetteljesebb és elfogadhatóbb mások számára. És minél több 

lelki nyúlványa van Isten felé irányítva, annál több van az 

emberek felé is, mert Tőle jön a gazdagság. 

A megbocsátani nem-akarás is egyfajta önzésből fakad. Az 

ember nem akarja megosztani a másikkal azt a csekély lelki 

vagyonát (szeretetből fakadó megbocsátás) amivel rendelkezik, 

mert a másik nem érdemli meg, (szerinte) mert megbántotta és 

így a lelki nyúlványok nem tudnak kiegyenesedni és nem jöhet 

létre a kiegyenlítődés. 

Adja meg mindannyiótoknak Isten kegyelemből azt, hogy 

mindezt megértsétek és a szívetekben megérezzétek, (szükségét 

érezzétek úgy a bocsánatkérésnek, mint a bocsánatadásnak) 

valamint azt, hogy élni is tudjatok vele a ti és mások üdvösségére. 

Ámen! 

(Ui.: Mivel minden betegség lelki eredetű, vagyis akkor 

kaptok el egy betegséget, (akár járványokat is) ha annak a 

betegségnek megfelelő bűn él a lelketekben. Ebből kifolyólag 

mondjuk, hogy a külső dolgok kevéssel nyújthatnak védelmet 
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bárminemű betegséggel szemben, mint a lelki tisztaságra való 

törekvés, illetve a védangyalok szeretete. Kérjetek Istentől 

védangyalokat a problémáitokra. Egyébként is tudnotok kell azt, 

(amit Padre Pio is mondott) hogy a magyaroknak nagyhatalmú 

őrangyaluk van, csak hathatósabban kellene kérniük oltalmát 

országukra.) 

Egy benneteket szeretetből az üdvösségre elősegítő testvéretek 

a szellemi hazából, akinek a lelke lángban ég Krisztusért. 

 

NE NÉZZ VISSZA  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Nagy-nagy szeretettel köszöntelek benneteket testvéreim a 

szellemi világból az Isten dicsőségét hirdető angyali karok 

nevében. 

Aki egyszer rátette az eke szarvára a kezét, az többé ne nézzen 

vissza, mert ugyanis az ember a szívével néz és lát és amerre 

tekintget, a szíve vágya is arra felé irányul, vagyis akit Isten 

kiemelt a bűn mocsarából és ráhelyezett a fejlődés útjára, az többé 

ne vágyjon vissza az előző állapotába, mert az már visszaesést és 

a kegyelemmel való visszaélést jelent a számára, mely nem marad 

„büntetés” nélkül. Ez minden állapotra érvényes, mert bármilyen 

magasan legyen is valaki, az előző állapotba való visszaesés, 

következményeket von maga után. 

A megtérés alkalmával Isten az embert gyakorlatilag a 

halálból, vagy legalább is az oda vezető útról emeli ki azáltal, 

hogy sok bűnét elengedi és új esélyeket ad a javulásra, de ha nem 

használja ki a lehetőségeket és visszaesik a bűnös életébe, akkor 

Isten azt a leplet, amellyel lefedte az egyén bűneit, felemeli vissza 

és az ember nem csak a bűnbe, hanem a szenvedésbe is 

visszaesik, mert lejjebb mindig sűrűbbek a fluidok és minél 

sűrűbbek a fluidok az előzőekhez viszonyítva, annál nagyobb 

szenvedéseket okoznak. 

Akit Isten meghív az üdvösségre, annak lelkében, - arányosan 

a terhelhetőségével -, egy bizonyos idő után mind mélyebben és 
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mélyebben szánt, de ha az ember vissza-vissza tekintget a múltba, 

akkor az „ekéje” bizony, hogy kifordul a földből és így 

rendetlenül megy a lelki élet, megbomlik a fejlődés 

törvényszerűségének munkája, minek következtében felbomlik a 

lelki élet és megreked a haladás. Ez plusz szenvedéssel jár. 

Csak a jól megművelt, azaz mélyen felszántott és kitakarított 

talajba tud a „Mag” mély gyökeret növeszteni. Ha az ember nem 

irtja ki a lelkéből gyökerestől a bűnt, akkor az kihajt újra és 

elszívja az élet erőit az erények növekedésétől és akkor a 

kifosztott lélek már képtelen a jó követésére. Tehát nagyon fontos 

az, hogy az ember rátegye a szántóekére a kezét, vagyis, hogy 

felszántsa és ezáltal az Ige számára befogadóvá tegye a lelke 

talaját. 

A felszínesen gondolkodó és érző ember lelkében az isteni 

lényeg nem tud mély gyökeret növeszteni és az életben megjelenő 

kísértések hamar ledöntik a növekedésnek induló palántát, mely 

könnyen kiszáradhat. Ezért mondjuk, hogy még időben tegyétek 

rá a szántó eke szarvára a kezeteket és végezzetek alapos lelki 

munkát, feltérképezvén az erények számára kietlen és 

terméketlen részeket bennetek, hogy azokon a területeken mélyen 

szántva termékennyé tehessétek a lelki világotokat. 

Ha valaki rátette a kezét a szántó eke szarvára, az igyekezzen 

minél mélyebben szántani. Általában a szenvedés és az általa 

kialakult bűnbánat az, ami a lélekben mély barázdákat váj. 

(Tehát, ha a szenvedés által hív az Isten az üdvösségre, engedd át 

magad ennek a hívásnak, mert az üdvösségedet, vagyis az örök 

életedet akarja kimunkálni általa. Ez az ú.n. Ker. Jánosi munka, 

amiről már szóltunk, vagyis készítsétek elő az Úr útját..., mert 

abban a lélekben nem tud meggyökeresedni az isteni Ige, amely 

nincs előkészítve annak befogadására, hanem hamar kiszárad.) 

Amikor ráteszitek a kezeteket az eke szarvára, vagyis 

beleálltok a lelki munkába, a saját átszellemesülési 

folyamatotokba álltok bele, hisz jelenleg még, inkább lelkeknek 

mondanálak benneteket, mint szellemeknek. Az 

átszellemsülésetek azáltal történik, ahogyan vetkőzitek le a bűnös 
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hajlamaitokat és helyükbe erényeket ültettek. Ezzel a folyamattal 

lassan alakultok át arra a „formára”, ahogyan a lebukás előtt 

néztetek ki az Isten Országában. Igaz ez még igen messze van, de 

ha soha nem kezditek el a lelki munkát, soha sem fogtok a végére 

érni. Ebben a feladatkörben munkálkodni nyújt lehetőséget a 

földi élet és az egész bukott teremtettség a maga fokozataival. 

Mivel egyszerre lehetetlenség elérni az eredeti állapotot, ezért 

az Isten szeretetből fejlődési turnusokra osztotta fel az 

előrehaladásotokat. Minden egyes fázis végén van egy állomás, 

amelyet egy-egy élet alatt el kell érnetek, ahol az Úr kitárt 

karokkal vár benneteket. Nem a testetöltések száma hozza meg 

az előrehaladást, hanem a lelki munka! 

Igazi megtéréssel és komoly lelki munkával életeket 

spórolhattatok meg. Mostanra már ennek az ideje lejáróban van, 

mert mindenkinek aki testben van, halála után már nem lesz több 

lehetősége testet ölteni, mert még a ti életetekben (igaz attól függ, 

hogy meddig éltek) el fog jönni az Úr, ha Isten meg nem 

hosszabbítja a kegyelmi időt még egy arasznyival. Neki ez 

jogában áll, hisz Ő a kezében tartja az összes törvényt, tehát 

felette áll minden törvényszerűségnek. 

Használjátok ki az előttetek álló nagyon rövid kegyelmi idő 

nyújtotta lehetőségeket, mert amely lehetőségeket elmulasztotok 

kihasználni, azok már többé nem térnek vissza és ha nem 

használjátok ki azokat, akkor kihasználatlanul az ítéletetekkor 

ellenetek fognak tanúskodni, mint olyan lehetőségek, melyeket 

Isten a megmentésetekre adott. A fejlődésetekre elrendelt 

helyzetek kihasználatlansága űrt képez a lelketeken, amelyen a 

sátán játszi könnyedséggel be tud sétálni, vagy legalább is 

komoly hatásokat tud belelövellni a lényetekbe, melyek 

rombolólag hatnak rátok. A fejlődéseteket szolgáló alkalmak 

Isten ajándékai a részetekre, amelyeket ha nem használtok ki, 

akkor ellenetek szólnak az ítélet napján. 

Minél fejlettebb egy lélek, annál nagyobb a felelősségérzete 

még itt a Földön az elmulasztott kegyelmi idővel és 

lehetőségekkel kapcsolatosan. Ti már csak odaát fogjátok észlelni 
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az eltékozolt időnek a hiányát, amikor rájöttök arra, hogy sokkal, 

de sokkal többet is megtehettetek volna addig ameddig testben 

voltatok, ugyanis vannak olyan hajlamok, amelyeket csak 

testben, a fizikai síkon vetkőzhettek le! Ezért szorgalmaznánk 

mindenkor a megfeszített lelki munkát, köztetek, testben élő 

szellemek között. 

Főként ezt a munkát támogatja Isten is, melyhez erőt és 

alkalmat is ad bőven a földi életben. „...és a többi mind megadatik 

hozzá nektek!” 

Tehát ha az ember az Isten útján jár, akkor az isteni szeretet, 

ha a hajlamokat nem is támogatja, de gondoskodni fog rólatok, 

gyermekeiről. „...Ha a ti gyermeketek kenyeret kér tőletek, vajon 

követ adtok neki? Ha halat kér, akkor vajon kígyót adtok neki? Ti 

gonosz létetekre, ha tudtok jót tenni gyermekeitekkel, mennyivel 

inkább teszi ezt veletek a ti mennyei Atyátok...” De ez azokra 

vonatkozik, akik már rátették az eke szarvára a kezüket és 

elindultak az Úton. (Én vagyok az út...) 

Igaz nagyon sok esetben ez az Istentől jövő gondoskodás 

működőképtelennek látszik, de ennek is megvan a maga miértje: 

sokszor igényesebb az ember, mint azt az Isten meghatározta és 

ilyen esetben már nem olyan intenzitású a fentről jövő támogatás, 

mert az ekével való munka sem az igazi már, mert még nem irtotta 

ki az ember a meghatározott időre azokat a hajlamokat, amelyeket 

már nem támogat az Isten és ezáltal hát rövidre szabottá válik az 

az anyagi keret, amellyel az Isten megajándékozza gyermekét, 

vagyis az ember hűtlenné vált ahhoz az úthoz, illetve lelki 

munkához, amelyiken járnia és dolgoznia kell. Soha nem az Isten 

fordul el az embertől, hanem az ember az Istentől. Ezért hát ne 

vádolja senki az Istent, ha valami oknál fogva rosszul megy a 

sora! Sajnos helytelen és bűnös emberi tulajdonság a mi általunk 

előidézett sorsért az Istent vádolni, pontosabban gőg, vagyis az 

alázat, illetve a helyes önismeret hiánya teszi ezt bennünk, amit 

le kell győzni önmagunkban. 

Az ember mindig mindenre magyarázatot vár az Istentől, 

sokszor „tudományos” tézisekkel akarja megismerni és kikutatni 
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a kikutathatatlan és megismerhetetlen Istent, mert azt hiszi, hogy 

ha mindezeket megleli, akkor közelebb kerül az Istenhez. Az a 

baj, hogy ezzel még nem tisztul meg senkinek a lelke. A 

szellemtan is, amely által több mindent megismerhet az ember az 

Istenből, egy ugyanazon igazságot hirdet, mégpedig az Istennek 

történő engedelmességet! Ez a leggyorsabb út, amely az Istenhez 

vezet, mert Ő tudja azt, hogy nektek mire van szükségetek. Ha az 

Ő útján haladtok, akkor, azzal párhuzamosan mind több és több 

isteni igazság világosodik meg a lelketekben. 

Ha megfigyeltétek a legkomolyabb médiumokat, orvosi 

ismeretek nélkül is olyan betegségeket gyógyítottak meg, 

melyeket még az orvosok sem tudtak. (Mert a betegségek 

szellemi okait és az egyén szellemi környezetét igyekeztek 

felsőbb indíttatásra megváltoztatni, amelyek a betegségeket 

okozták.) Minderre leghatásosabb módszer a Szentlélek által 

történő feloldozás, vagyis a bűnöknek a megbocsátása a betegnél. 

Ezt bárki, aki el van telve Szentlélekkel, megteheti, ha késztetést 

érez rá! Ugyanis a feloldozás kiszolgáltatása is adomány! 

„Kezedbe adom a Mennyek Országának kulcsait és akit 

feloldozol a Földön, annak az egyénnek a bűnei fel lesznek 

oldozva a Mennyekben is...! „Bocsánatot nyertek a te bűneid, kelj 

fel és járj! És ami nagyon fontos, ...menj, de többé ne 

vétkezzél!!!” Sajnos az emberek nemhogy fogyasztanák az 

elszenvedni valót, hanem szaporítják a bűnös hajlamaik 

kiélésével. 

Habár maga az Úr sem gyógyított meg mindenkit, csakis 

azokat, akiknek akkora hitük volt, hogy hitükkel és 

bűnbánatukkal bele tudtak kapaszkodni az Úr Jézusba. Példa erre 

a Siloe tavánál 30 éve gyógyulni vágyó ember. Akkor az Úr csak 

azért ment oda, hogy azt az embert meggyógyítsa, de sem előbb, 

sem később, hanem csakis akkor, amikor a gyógyulásának az 

ideje eljött. „...- Meg akarsz-e gyógyulni? - Uram nincs emberem, 

aki elsőként a vízbe vinne. - Akkor kelj fel és járj! - szólt az Úr.” 

Tehát elsősorban engedelmességre van szükségetek az ismeret 

túlzott magatokévá tétele és a nagyot akarás helyett, mert amikor 
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a lelketek alkalmassá válik a tiszta tudás befogadására, Isten ki 

fogja munkálni és meg fogja adni nektek, amire szükségetek van. 

Akkor tanuljatok, amikor arra indíttatást éreztek és azt, amire 

késztetésetek van, mert akkor már valamennyire kész a lelketek a 

meghatározott tudás befogadására. Aki nem így cselekszik, annak 

félre tud siklani az élete. „Keressétek Isten Országát, annak 

igazságát, és akaratát majd a többi megadatik hozzá nektek.” 

Aki egyszer rátette az eke szarvára a kezét, az a valaki 

nemhogy csak ne nézzen vissza, hanem szorosan tartsa is azt a 

kezében, mert ahol az Isten munkába szólítja az embert, akár a 

saját, akár más lelkek talajának a megmunkálására, (habár az első 

feladat soha sem fog megszűnni) nagyon kell vigyázni, mert a 

megművelendő talaj kemény, rögös és élettelen és könnyen 

kidobja az ekét a talajból, vagyis a sokszor a lélek olyan 

akadályokba ütközik, amelyekről azt hiszi, hogy képtelen vele 

megbirkózni és fel akarja adni az egész küzdelmet és harcot. Ilyen 

esetben bizony nagyon komolyan, Istenbe vetett hittel, meg kell 

tudni kapaszkodni a már előzőleg meghozott elhatározásba, 

melyet a sátán folyton támad, de ki kell tartani, ameddig csak 

lehet. Isten ugyanis, amikor munkába szólította a lelket, adott 

hozzá kegyelmet is, csak az ember sok minden másra szétszórja 

és amikor szüksége lenne rájuk, akkor erőtlenül roskad bele az út 

porába, illetve a megmunkálandó rögös földre és várja a 

következő kegyelmi kiáradást. 

Az igaz, hogy minden alkalommal akadályba ütközik a lélek 

talaját szántó eke, hisz az a feladata, hogy amikor megakad, akkor 

ki is szántsa, hogy legyen is ereje kiszántani az akadályokat, 

melyekbe beleütközött. Vagyis, hogy felszínre hozza az ott 

lappangó, addig ismeretlen hajlamokat, tehát az eke minden 

egyes alkalommal „megakad”, hogy így mondjam és ekkor kell 

tudni nagyon erősen megkapaszkodni Isten kegyelmébe, hogy a 

szántás tovább tudjon folytatódni, vagyis a lelki munka ne 

rekedjen meg, hanem folytatólagosan haladhasson tova az isteni 

elgondolás szerint. 
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Sokszor azonban nem más az eke, mint maga a szenvedés, 

amelyet nem Isten teremtett, mert nem akarata a szenvedés, de az 

ember kitermelt negatív erőit kénytelen az „ember felé fordítani”, 

hogy ezáltal is tisztuljon és ezáltal felszínre juthassanak olyan 

lelki tulajdonságok, amelyek gátolnak benneteket az 

előrehaladásban. A negatív erőkhöz viszont mindenkor hozzá 

vannak tapadva ellentétes irányú szellemek, akik végül is a 

szenvedéseket előidézik, mert az ellentétnek nincs semennyi 

pozitívuma, tehát csakis szenvedtetni tud, mindannak ellenére, 

hogy minden pozitívat megígér, csakhogy elbuktassa az embert. 

Gyakorlatilag ez azt jelenti, hogy az ellentét be van kapcsolva a 

fejlődésetekbe, mint eszköz. 

Erre mondok nektek egy tanulságos mesét: 

Noé Istentől parancsot kapott az életmentő bárka 

megépítésére. Embereivel, családjával elment az erdőbe, hogy 

kivágják a bárka építéséhez alkalmas és szükséges fákat. Ez a 

munka is bizony nagyon hosszú ideig tartott. Utána mind egy 

meghatározott helyre vonszolták, hogy majd megkezdhessék a 

megfelelő méretekre való feldarabolását a fának. Egy éjjel 

azonban jött az ördög és amikor Noé felébredt, akkor nem látott 

mást, mint azt, hogy a fa, amelyet nagy kínok és gyötrelmek 

közepette sikerült összehordani, mind össze-vissza van vagdosva 

és dobálva. Noé igen elszomorodott a lesújtó látványtól, de még 

is csak neki fogott az építésnek. Amikor a kezébe vette a 

fadarabokat, csodálkozva tapasztalta azt, hogy minden fadarab 

méretre van vágva! Mindegyiknek megvolt a maga helye. Az 

ördög tehát méretre vágta a fát.  

Eddig a mese, aminek szellemtani alapjai vannak, mégpedig 

az, amit fentebb említettem, hogy az ellentét be van kapcsolva a 

fejlődésbe, vagyis csak azt és annyit tehet veletek, amennyit Isten 

megenged, sem többet, sem pedig kevesebbet. 

A bűnös hajlamai ellen küzdő embernek a hajlamok 

leküzdésével párhuzamosan a benne lakó és a kívülről támadó 

gonoszt, - mely a bűnök elkövetése által hozzá tapadt -, le kell 

küzdenie. Ezért mondja az apostol, hogy: „Szellemi 
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hatalmasságokkal van harcunk.” Akkor vannak szabadulások, ha 

az ember szabaddá válik a hajlamoktól, mert a bűnös hajlam a 

táptalaja és a kapcsolódó eszköze a gonosznak. (Egy szent nőről 

jegyezte fel a krónikás, hogy paráznasággal nem bírta támadni az 

ördög, mert ez a bűnös hajlam nem volt meg benne!) 

Mind a fentiekből kifolyólag komoly hitre és még komolyabb 

Istenben való megkapaszkodásra van szükség ahhoz, hogy 

amikor mélyen szántja a szenvedés (az ellentét) az ember lelkét 

és testét akkor ne adja fel, hanem erősen tudja fogni az eke szarvát 

egészen a sor végéig, vagyis addig, ameddig az isteni elgondolás 

a végét meg nem határozza, illetve szükségesnek tartja. 

Sok esetben olyan a mai ember, illetve szellemhívő 

gondolkodása, hogy ha már egy-egy nyilatkozat nem tartalmaz 

magas fokú tudományos fejtegetéseket, hanem inkább a 

lelkiségre fekteti a fő súlyt, akkor már arra a nyilatkozatra nincs 

is szüksége. Én még is csak azt mondom, hogy elsősorban 

vezettetésre és a vezettetésnek történő engedelmességre van 

szükségetek, mert hozzátok képest, a szellemvilágból sokkal 

tisztábban látják védőangyalaitok azt az útirányt, amelyen 

haladnotok kell. 

Ami azonban nagyon-nagy baj a mostani időkben az, hogy 

jócskán meglazultak azok az erkölcsi követelmények, melyek 

meghatározói és irányadói voltak valamikor a fejlődésnek és 

ebből kifolyólag meglazultak azok az erkölcsi kötelékek is, 

amelyek húzták előre az embereket a fejlődés útján, habár a lelki 

élet mindig is belső munka volt, de mindennek ellenére, a külső 

tényezők is hozzá segítettek a belső munkához. Egyedül ami által 

Isten valamennyire is erkölcsi értéket tud adni a még lelkileg 

valamennyire visszamaradott, de fejlődni és tisztulni vágyó 

léleknek, az a III. kijelentés. Ezt a tanítást még nem tudta erkölcsi 

alapjaiból kiforgatni az ember, hacsak meg nem változtatja a 

szövegét, vagy ha a komolyabb tanításokat félre nem teszi és 

alacsonyabb szintűeket helyez előtérbe. De ez már a szellemtan 

hanyatlását jelentené! Így is már ebből az eszmeiségből a 

komolyabb eszme hordozók egybegyűjtettek és felvétettek a 
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mennyei csűrökbe és csak a tapasztalataik és tanulságaik 

maradtak hátra, melyeket felhasználhattok a lelki életetek 

építéséhez. 

Az utolsó időket élitek, mely időszakban mind nagyobb 

mértékben terjed el a bűn és mindezt szinte tudatos 

erőszakossággal cselekszi az ellentét, felhasználva minden 

eszközt arra nézve, hogy meggyengítse az emberek hitét, mint 

fentről jövő táplálkozási lehetőséget a sátán ellen. „Ha 

visszajövök, vajon találok-e hitet a Földön?” 

A sátán minden Mennybe vezető utat leépíteni és elzárni 

igyekszik, így a III. kijelentést is. De az isteni Igazságot nem lehet 

hideg falak közé, illetve sírkamrába zárni, mert minél nagyobb 

erővel igyekeznek eltiporni, annál nemesebb formában fog 

feltámadni!!! 

Amikor már úgy látszott, hogy az Urat teljes egészében 

legyőzte az ellentét, hisz meghalt és még egy olyan követ is 

hengerítettek a sírja elé, amelyet sem Ő, sem mások nem tudnak 

elhengeríteni, amikor még az apostolokban is szinte kihalt a hit, 

mert úgy érezték, hogy az Úr Jézussal a hitüket is eltemették, 

egyszer csak megremegett a föld és ezzel a jelenséggel 

egyetemben a pokol addigi építményei is megremegtek és 

összeomlottak, mert a feltámadási folyamatok megkezdődtek. Az 

Úr szelleme visszatért a testbe, egy nemesebb és ragyogóbb 

fluidumú formába, ugyanis a testéhez szükséges anyagának egy 

részét „otthonról” az Ősnapokból hozta, melyen a halál soha sem 

arathat győzelmet és kijőve a sírból feltámadott! 

Törvényszerűen így lesz ez a szellemtannal is! Amikor már 

úgy látszik, hogy szinte megszűnik létezni, akkor a kegyelem még 

egy rövid időre felfogja támasztani. Ez lesz az a rövid és világos 

korszak, amelyet a Névtelen Szellem előre megjövendölt! 

Vannak olyan dolgok, amelyeket Ő tud csak, mert ugyanis az 

Úr Rá (mármint Péterre) bízta ennek a Földnek a szellemi 

irányítását. Ő viszont az Úr nevében nagyon sokat dolgozik, a 

Föld „legutolsó korszakában” élő emberiségének az üdvözülése 

érdekében. 
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„Aki egyszer az eke szarvára tette a kezét, az többé ne nézzen 

hátra.” 

Szeretettel egy szellemvilágbéli barátotok 

SZERETET   

 

Az Isten dicsőségét hirdető angyali karok nevében köszöntünk 

benneteket földi testvéreim a magas szellemi hazából! 

Hálatelt szívvel mondunk köszönetet a mindenható Istennek, 

amiért a szívetek legmélyéről igyekeztetek eleget tenni 

felhívásunknak, (amelyet nem csak a virtuális világban, hanem a 

szívetekben is igyekeztünk közzé tenni) amely számotokra is 

valóban próbát jelentett, mert az egymásrautaltság, mindenkor 

szeretetpróbát jelent mindenkinek, de akármilyen próbában ha 

megálljátok a helyeteket, előrehaladást eredményez. Aki 

igyekezett ebben a próbában is helyt állni, az közeledett lélekben 

a szeretet szálán Isten, az egység, vagyis a harmónia felé. Egymás 

felé is közeledtetek, mert ahogyan Isten felé haladtok, úgy 

egymás felé is közeledtek vagyis épül közöttetek az egység, mert 

a szeretet épít és kiemeli az embert ebből az anyagi világból. Erre 

viszont nagyon nagy szükség van, mert az üdvözül, aki el tudja 

hagyni ezt a bűnös világot, akinek isteni segítséggel sikerül 

lerendezni minden adósságát a földi törvényekkel és magasabb 

igazságok szerint tud élni! Mindig, minden helyzetben a szeretet 

gyakorlása legyen a legfőbb feladatotok, mert ez hozza meg 

számotokra a leggyorsabb átalakulást, fejlődést. 

Nekünk nincs pénzünk, (hála Istennek) de van lelki 

vagyonunk, amiből bőséggel oszthatunk nektek, ha kéritek, ha 

érzitek a hiányát. 

Minden előrehaladás az életben, megpróbáltatással, illetve 

lemondással jár. Ahogyan megtagadjátok önmagatokat, a bűnös 

hajlamokat, bármelyik produktumáról is legyen szó a bukásnak, 

úgy emelkedtek Isten felé. Ez az, amire a szellemvilágban nincs 

lehetőségetek! Ebből kifolyólag kérjük tőletek azt, hogy minél 

nagyobb mértékben használjátok ki a földi életet. A 

szellemvilágban ugyanis mindenki bevonzatik a saját szférájába 
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és nincs lehetőség kísértéseket szenvedni és azok felett győzelmet 

aratni, mert bármikor is győzöl egy-egy hajlamod felett, 

önmagadat nemesíted ó ember! A szeretet a tiéd és minél többet 

adsz belőle, annál inkább gyarapodik. Hiába hiszi a kertész azt, 

hogy az övé a virág az illatával együtt, amikor az illat magáé a 

virágé, amely azt kiontotta magából és minél több virág van, 

annál több az illata is. Így van ez testvéreim a szeretettel is. Minél 

többen vagytok, akik gyakoroljátok a szeretetet, annál több 

mennyei illat vesz benneteket körül itt, ebben a bűnöktől bűzös 

világban. A példa bizony hogy helytálló, mert a szeretettől 

kivirágzik az ember lelki világa, mert isteni érzések csíráival 

telítődik a lélek, ha szeretettel van eltelve. Ezt kérni kell Istentől 

és az adott helyzetekben alkalmazni, vagyis gyakorolni. 

Gyakorlat nélkül maga az elmélet szinte semmit sem ér, mert 

olyan mint egy meg nem valósult álom. 

A harag is a léleknek a saját produktuma, mint a szeretet és 

nem azé aki azt kiváltotta, azzal a különbséggel, hogy a harag 

nem épít, hanem rombol! Annak a lelki világát rombolja 

elsősorban, aki kitermelte a gerjedelmeket. A harag villamos 

kisüléseket gerjeszt a lélekben, amelyek visszahatást gyakorolnak 

főleg akkor, ha alaptalanok. 

Ha valaki haragra gerjed, holt biztos az, hogy a felindulásáért 

a másikat hibáztatja és nem önmagát, pedig a szeretetpróbán 

bukott el. Ezzel kapcsolatban, ha figyelembe vesszük Pál apostol 

szeretethimnuszát, bizony egészen más áll benne. „A szeretet 

türelmes, a szeretet jóságos... nem gerjed haragra, a rosszat nem 

rója fel, nem örül a hamisságnak, hanem örömét az igazság 

győzelmében leli...” 

A földi ember nagyon mélyre bukott szellemgyermeke 

Istennek, ebből kifolyólag nagyon sokat kell dolgoznia és 

szenvednie önmagán ahhoz, hogy eredményeket érjen el. Minden 

egyes kis eredmény komolyan meg van próbálva az Élet részéről, 

hogy valós-e az, vagy csak még egy felszínen úszó buborék, 

melyet a következő pillanat már semmivé tesz, hogy egy 

következő lehetőségnél újból próbát élhessen és tartósabbá 
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válhasson. Mindaddig megy ez így, ameddig csak benne él egy-

egy hajlam a lélek mélyén, mert Istennek az a célja, hogy 

megtisztuljatok bűnös hajlamaitoktól és azok következményeitől, 

amire a legjobb eszköz a szeretet gyakorlása. 

Nem akkor érik a lélek, amikor minden jól megy, ez már 

következménye egy-egy jól végzett munkának, hanem akkor 

amikor küzd, szenved és harcol. Ilyenkor tudja a lélek 

megbecsülni az eredményeit. Ha minden az ölébe hullana, 

befektetett munka nélkül, bizony, hogy játszi könnyedséggel 

adná oda a sátánnak azokat a lelki értékeket, amelyekhez 

befektetett munka nélkül jutott hozzá. Ez volt az ősbukás egyik 

oka. Egyébként, ha komolyan megküzd az ember a lelki 

előrehaladásért, az eredmény akkor is ajándék, mert annyira kicsi 

az ember, hogy képtelen lenne kiharcolni magának bármit is úgy 

lelki, mint fizikai téren. Küzd és harcol az ember (véres 

verejtékkel keresed meg a te kenyeredet) valamiért, amire 

indíttatást érzett és egyszer csak „megjelenik” neki az Isten és a 

kezébe adja az áhítozott eredményt. Vigyázzatok tehát, nehogy 

elbizakodjatok, ha kaptok valamit, mert az életben minden az 

Isten ajándéka! „Az emberé a munka, az Istené az áldás.” Ezt 

hallja a szántóvető ember Isten ajkairól, amikor a munkája 

eredményéért imádkozik az aratás Urához. Így van ez testvéreim, 

a lelki élet területén is: hat napon dolgozzál, a hetedik napon 

élvezd a hat napi munkád gyümölcsét. Minden munka, amelyet 

másokért végzel, a te lelki javadat szolgálja elsősorban, mert te 

magad tisztulsz általa. Te leszel az, aki minden egyes elvégzett 

munka után megtelsz szeretettel és ez a cél. Mindannak ellenére, 

hogy a szeretetet mások felé nyilvánítod ki, a te szíved fog 

gyarapodni azzal az isteni ősérzéssel, vagyis, ismétlem, a 

szeretettel, amely a bukásod folyamán szinte gyűlöletté 

degradálódott le. A hitnek kell vissza alakulnia ősérzéssé, vagyis 

szeretetté, mert ugyanis az Isten Országában már nincs hit, csak 

szeretet van! Ha nem hiszitek, nézzétek meg az Urat, mekkora 

áldozatot vállalt érettetek csupán szeretetből! Képes lenne-e 

bámelyikőtök is ekkora áldozatot zokszó és harag nélkül átvinni? 
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Nincs olyan ember itt a ti világotokon, aki ne lenne rászorulva 

Isten szeretetére, illetve bűnbocsátó kegyelmére! De miért is 

fontos, hogy gyarapodj szeretetben? Azért mert: 

„Megbocsátattak a te bűneid, mert nagyon szerettél” - mondja az 

Úr Mária Magdolnának. 

A megbocsátás egyik előfeltétele a szeretet Isten és 

embertársaitok felé, mert Isten nem kívánja a bűnös halálát, 

hanem, hogy megtérjen és éljen, vagyis ad alkalmat arra, hogy az 

Úr szőlőjében dolgozza le a szeretet gyakorlásával a bűnei 

következményeit (ebben az értelemben) és ne a szüszifoszi 

görgetéssel egyenlő „karmikus” szenvedéssel. (Minden egyes 

bűn elkövetésével az ember a szeretet ellen vét, illetve a szeretet-

áramlásokban idéz elő zavart, legyen az akár lopás, paráznaság, 

vagy gyilkosság stb. A szenvedéssel ezeket a megrontott erőket 

van hivatva az ember helyreállítani. Alapvetően a szenvedés nem 

karma, hanem ezeknek a megrontott, az áramlásokban megzavart 

erőknek minden szempontból történő helyreállítása. Pl.: ha egy 

magas pozíción levő ember többezer embert legyilkoltat, az lenne 

a karmája, hogy ahány embernek kiontotta az életét, ő maga 

annyiszor haljon meg erőszakos halállal. Nem azt mondom, hogy 

gyilkosságért nem kell nemtermészetes halállal fizetni, de a 

jelenleg említett esetben ez képtelenség lenne. (Legyen erre 

példa: akár Hitler, akár Sztálin.) Ilyen esetben az Igazság 

törvénye az ilyen szellemet a szellemvilágban becsomagolja a 

saját fluidjaiba és addig nem ölthet testet, amíg ezt, vagy 

legalábbis egy részét át nem emésztette. 

De amennyiben egy-egy gyilkosságért meggyilkoltatik valaki, 

akkor is a megromlott szeretet erőknek a helyreállításáért 

szenved. De ebben az esetben is rá van szorulva az ember Isten 

bűnbocsátó kegyelmére, mert képtelen mindazt helyreállítani, 

amit elrontott. 

Isten vagy teljesen eltörli a következményeket, vagy meghagy 

egy részt belőle és elodázza arra az időre, amikor a lélek 

megerősödik annyira, hogy képes átemészteni a dolgokat zokszó 

nélkül, de ekkor is csak mértékkel teszi ezt a kegyelem. (Ez a 
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kegyelem.) De még is csak az a legjobb, ha mihamarabb 

megszabadul az ember az elszenvedni valótól. 

Azt, hogy ki milyen bűnre milyen helyreállítási penitenciát 

kap, elsősorban az határozza meg, hogy milyen mélyek azok a 

hajlamok, melyből kifolyólag elkövette a bűnt. Mondok erre egy 

megtörtént esetet példának: 

Az egyik fiatalember bizonyos okoknál fogva az előző 

életében megölte szüleit. Abból a célból, hogy helyrehozza a 

megromlott erőket, a következő testetöltésben ugyanazoknak a 

szülőknek lett a gyermeke. A megromlott erők miatt nagyon rossz 

volt közöttük a viszony, de a jelenlegi életben már a gyermek egy 

bizonyos időre inkább elmenekült a szüleitől, minthogy még 

egyszer elkövesse ugyanazt a bűnt. Mivel a gyilkosság által 

magának okozott lelki sebeket, így ameddig ezek a sebek 

valamennyire is be nem gyógyultak, addig távol volt a szüleitől. 

De amikor már újra egy fedél alá lehetett őket hozni, a gyermekük 

ennek az előző életben meggyilkolt házaspárnak a gyámja lett. 

Nem nősülhetett meg, hanem azt a feladatot kapta, hogy miután 

a szellemvilágban elszenvedte bűnei egy részét, szeretetben 

kiápolja mindkét szülőjét, hogy a gyilkossággal megromlott 

erőket helyreállítsa. Tehát neki nem kellett erőszakos halállal 

meghalnia, habár azt mondja az Úr, hogy aki karddal öl, az kard 

által vész el. (Ez nemezis formájában megtörtént a 

szellemvilágban.) 

Ugyanez a törvény fog megnyilvánulni a Földdel nagyban, 

ami ennél a fiatalembernél kicsiben: Jelenleg még a kegyelem 

védettsége alatt áll a Földetek, de lassan és folyamatosan ez a 

kegyelem vonatik vissza. Amikor teljes egészében vissza lesz 

vonva a kegyelem, akkor meg fog szűnni a védelem is és hirtelen 

fog rázúdulni a Földre az angyalok által eddig visszatartott 

negatívum. Miután kitombolta magát ez a kitermelt negatív 

erőtömeg, mely nagymértékben meg fogja változtatni a Föld 

felszínét, utána a helyreállítás időszaka jön el. 

Mellékesen említem meg, hogy a bocsánatkérés és a 

bocsánatadás szintén a kiegyenlítés (talán legjobb) eszköze, 
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amire nagyon nagy szükség van, mert haraggal, vagyis 

megrontott erőkkel nem lehet bemenni az Isten Országába, hanem 

csakis kiegyenlített számlákkal. Tehát a kiegyenlítődésnek 

mindenképpen meg kell történnie és minél előbb annál jobb! 

Tehát a szeretet gyakorlása elsősorban benneteket emel, tisztít 

és oldoz azután a másikat, ezt jól jegyezzétek meg, mert a szeretet 

a ti lelketek produktuma, amelyben a másik meg tud fürödni. Ide 

tartozik a megbocsátás is a szeretet produktumai, illetve 

gyümölcsei közé. Isten is szeretetből bocsát meg nektek, vagyis 

szeretetével begyógyítja az ellene elkövetett bűneitek okozta 

sebeiteket. Ha már ilyen jó az Isten felétek, akkor nektek egymás 

felé is ezt kell gyakorolnotok, vagyis azt, hogy szeretetből 

begyógyítani egymás sebeit a megbocsátás által. (Ha azt 

akarjátok, hogy bűnbocsánatra jussatok, akkor gyakoroljátok 

magatokat a szeretetben!) 

A valamire való mai ember ebben a bűnnel terhelt világban a 

családcentrikusságot tűzi ki legfőbb célnak, mert óriási nyomást 

gyakorol az erkölcstelenség a családokra és ha valakinek nincs 

elég hite és hiten alapuló szeretete, bizony a féltudatosan és 

tudatosan irányított negatív hatások a családokat addig támadják, 

amíg szét nem rombolódnak. A mindinkább felerősödő bűn-

áradatok ellen, egyedüli védőpajzs a benső hiten alapuló Isten és 

egymás felé irányuló krisztusi szeretet, mert a szeretet foka nincs 

befejezve a családdal, illetve a család irányába sugárzott 

szeretettel, hanem az Úr szavai szerint tovább kell fejlődnie: „Aki 

jobban szereti apját, vagy anyját, feleségét és gyermekeit, az nem 

méltó Hozzám.” (Ugyanis akkor a zsidóságban a nők még 

másodrangúaknak számítottak, ezért említette az Úr a férfiaknak 

a feleség szeretetét, mint csak egy állomást a fejlődésben a végcél 

helyett. Mária áldozatos munkája majd igazából a szellemtan 

hasábjain megjelenő duáltörvény mutatta be és tette a megfelelő 

helyre a nők értékes szerepét a fejlődésben és nem a női 

emancipáció. A felvilágosodás, éppen hogy káoszt 

eredményezett, mert az egyenjogúsággal felcserélődtek a 

szerepek, ami viszont nem helyénvaló.) Akinek csak a családig 
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terjed a szeretete, annak a lelki világában bezárul egy kör, amiből 

nem tud kilépni és azon túl már önzővé válik. Ahhoz tehát, hogy 

a szeretetetek ki tudjon törni eme gyűrűből és tovább tudjon 

fejlődni, erős hitre van szükségetek, valamint a próbákban való 

helytállásra, olyan helytállásra, ahol a vérségi köteléketeket felül 

kell hogy írja a mindeneket átfogó egyetemes krisztusi szeretet, 

amely konstans, nem személyválogató. Ennek a kifejlődése 

érdekében sokszor szembeállítja Isten a családot és az Ő akaratát: 

„Szembe fordul a fiú az apával, a meny az anyósával... hisz nem 

azért jöttem, hogy békét hozzak a Földre, hanem kardot.” Ez 

hozza meg gyakorlatilag a fejlődést, mindannak ellenére, hogy 

ezek ütközések és békétlenségek. De mi is az, ami bennetek 

egymással megütközik? A különböző fejlődési szint, amelyet 

nem hagy nyugodni a fejlődés törvénye, hanem munkába szólítja 

a bennetek levő szintet, az abban rejlő krisztusi eszmét a 

fejlődésetek céljából. „A rókáknak barlangjuk van, a 

madaraknak fészkük, de az Ember Fiának (mint eszmének) nincs 

hová a fejét lehajtania”, mert nem tud megnyugodni az örökös 

rotációból kifolyólag. 

Mint mindenben, úgy ebből a szempontból is vizsgáljuk meg 

az Úr viselkedését. Amikor az Úr úgymond Isten ügyét szolgálta: 

tanított, gyógyított stb. megszakította Máriával a vérségi 

köteléket és így szólt hozzá: „Mi közöm hozzád asszony, (és nem 

Mama, ahogyan egyébként szólította Máriát) az én időm még nem 

jött el.” Minden egyes alkalommal hasonló volt a magatartása a 

vérségi kötelékkel szemben, mint az említett esetben, amikor 

Isten ügyének szolgált. Az első „hivatalos” ilyen 

megnyilvánulása Jézusnak 12 éves korában történt, amikor Mária 

aggódó szeretetére válaszolva azt mondta: „Nem tudod, hogy 

nekem az én Atyám dolgaiban kell munkálkodnom?” Valamint, 

amikor egy nagy tanítás közepette szóltak neki tanítványai, hogy 

jött az Édesanyja és testvérei, akkor is azt mondta, hogy: „Kik az 

én anyám és kik az én testvéreim, ha nem ti, akik hallgatják és 

megtartják Isten Igéit?!” 
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(Mária ragaszkodása nem egyszerű emberi ragaszkodás volt, 

hanem nagyon mély elkötelezettségen és kötelességtudatból 

megnyilvánuló féltésen alapult olyan szempontból, hogy 

magának az Atyának a gyermekének nevelésének feladatát 

vállalta magára és ez miatt nagy felelősséggel tartozott Istennek 

Jézust illetően.) A legvégső elszakítása a vérségi köteléknek a 

keresztfán történt Jézus részéről: „Asszony, íme a te fiad...” 

Mindez nem azt jelentette, hogy Jézus nem szerette Máriát, 

inkább nagyon is szerette, mert ugyanis amikor kettesben voltak, 

a jó és szófogadó Fiú és édesanyja nagyon tiszta szeretettel 

hosszú-hosszú ideig átölelték egymást. Az is bizonyította Jézus 

Mária iránti szeretetét, hogy a mennybemenetel előtt, nagyon 

mély és szeretetteljes búcsút vett Édesanyjától és ígéretet tett 

neki, hogy Vele marad mindvégig és hogy Mária elé jön a 

mennybevitele alkalmával. 

Mária tiszta lénye most is magában hordja hőn szeretett szent 

fiának minden egyes ölelését, a feléje kimondott édesen csengő 

szavait: „Mama” és a legtökéletesebb szeretetből fakadó 

öleléseknek a nyomait! 

Tehát kell szeretni a családot, de jobban, vagyis, 

mindenekfelett Istent és ha választani kell a család akarata és az 

Isten akarata között (amennyiben a kettő nincs összhangban), 

akkor az egyetemes krisztusi szeretetből kifolyólag a magasabbat 

válasszátok, mert ez visz benneteket előre a fejlődésetek útján, 

ugyanis a szeretet az az isteni erő, amelyet ha befogadtok és 

kiviteleztek a gyakorlatban, akkor újjáteremti a lelketeket a 

megadott modellre, a krisztusi képmásra. A bukással ugyanis 

annyira eltorzult az eredeti formátok, hogy képtelen lenne bárki 

is felismerni benneteket, ha rátok nézne. Azért küldte Isten a Fiát, 

hogy megláthassátok a legtökéletesebb példát. De az ember 

annyira kifordult önmagából a bukás által, hogy nem ismerte fel 

Őt, hanem keresztfára juttatta és ugyanezt tenné, illetve teszi most 

is az emberiség. 

Ámen. 
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Egy, a szeretetben benneteket előre segítő szellemtestvéretek 

és barátotok. Ne feledjétek, a jókedvű adakozót szereti az Úr, - 

mondja, illetve írja az apostol. Mire van szükségetek ahhoz, hogy 

ebből a szempontból szeressen benneteket az Isten? Hitre és 

szeretetre. Isten kegyelme és szeretete legyen veletek! 

 

ISTEN ÉS SZERETET  

 

Az Úr Jézus szent szeretetének a nevében köszöntünk 

benneteket földi testvéreim a szeretetnek a világából! 

Mivel Istenben egyáltalán nincs önzés, ezért Isten maga az 

önmagát adó szeretet, amivel átöleli a világmindenséget, 

beleértve azt a világot is, amely Őt körülveszi, mármint azt a 

világot, amely egy előző teremtés produktuma. Ennek a világnak 

is egy része a tiétekhez hasonlóan lebukott, de már teljes 

egészében visszafejlődött az Atyához. Ez a Világ már teljesen 

átlátszó (jobb földi kifejezés híján) mert annyira ritka, hisz az 

anyag legfelsőbb hatványának sincs nyoma, sőt a legtökéletesebb 

tisztaságnak a legmagasabb hatványát képezi. Úgy is 

mondhatnám, hogy szinte teljes egészében azonosult Istennel, 

vagyis Istenben él és Isten őbenne. Ebből kifolyólag elmondható 

Róla, hogy Isten Szeretete teljes egészében, maximális mértékben 

át tudja világítani ezt a tökéletességre eljutott világot 

szellemgyermekeivel együtt. Ezeknek a szellemeknek egyáltalán 

nincs a lelkükben akadály, amely meggátolná az isteni áramlatok 

keresztülhatolását a szellemükön. Ezért mondtam azt, hogy 

átlátszóak az isteni világosság előtt. Nincsenek olyan egyéni 

törekvéseik, melyek különböznének a másikétól, vagy Istenétől, 

mert a tökéletességükből kifolyólag mindenről egy-ugyanazon 

véleményük van, minden gondolatuk azonos, hasonlóan az 

érzésviláguk is, de mégis teljesen önálló, mindegyikük az 

abszolút tökéletességet elért lényei Istennek. Hogy így mondjam 

rajtuk keresztül akadálytalanul sugárzik felétek Isten szeretete, 

hisz Ők a világegyetem stabil tartó oszlopai, „Isten helyettesei”, 

akik teljes egészében azonosultak Istennel, vagyis, szinte Isten 
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lényének részei, mert teljesen Benne élnek az Istenben. „Legyetek 

olyan tökéletesek, mint amilyen tökéletes a ti mennyei Atyátok.” 

(Mt 5:48) 

Isten Önmagát adó szeretete teljesen áthatja a világot, a 

világokat, az egész Hozzá visszafejlődött és még fejlődésben levő 

világokat, hogy minden éljen Általa, ami éltetve van, a Belőle 

kisugárzott élet, vagyis szereteterő által. 

Isten az ő hatalmas szeretetéből kifolyólag ma is teremt 

szebbnél szebb, az emberi elme számára felfoghatatlan világokat, 

amelyeknek gondját viseli, mert minden és mindenki Benne, 

Belőle és Általa él! Tehát Isten létezésének bizonyítéka az, hogy 

Élet van! - mondja a Névtelen Szellem, de én azt mondom, hogy 

nem csak a létezésének, hanem bűnbocsátó kegyelmének a 

bizonyítéka az, hogy élet van mert megbocsátotta a hatalmas 

ősbukást és rendszerbe foglalta a bukás produktumát az anyagot 

és végtelen világegyetemet alkotott belőle ami által a bukott 

szellem nemcsak magát, hanem a lerántott anyagát is 

visszanemesítheti abba a tiszta állapotba, amelyet elhagyott. 

Testvéreim, ez mind Isten önmagát adó szeretetének, bűnbocsátó 

kegyelmének nem csak bizonyítéka, hanem óriási ajándéka is 

egyben. 

Istennek ez a kegyelme nélkül, örökös kárhozat lenne csak 

végeláthatatlan szenvedésekkel telítve, amelynek soha sem lenne 

vége, hanem örökkévalóságokon keresztül minden szabadulásra 

való reménység és enyhület nélküli kín, de Istennek a szeretete 

ezt nem engedi meg, ezért adta a lehetőséget a visszajutásra. 

Ezt a fent említett világot nem csak megalkotta, hanem rendet 

tart fenn ebben a számotokra hihetetlenül nagy univerzumban 

(mert olyan hatalmas, hogy még a hitetekkel sem tudjátok átfogni, 

csak a tökéletességet elért szellemek képesek erre) és ha valahol 

bukás általi káosz keletkezik, akkor viszont rendet teremt a 

megalkotott törvényeivel oly módon, hogy a szellemek a 

törvényszerűségek által magukat fogják törvényes szellemekké 

dolgozni, jelen esetben itt a Földön az Úr Jézus kegyelmének 

segítségével. 
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Amikor megtörtént a bukás, minek következtében emberi 

számokkal ki nem fejezhető mennyiségű szellem hagyta el 

otthonát, az édes otthont és lépett a kárhozat útjára, (pedig azt 

mondjátok, hogy a számsor végtelen, mert ha lenne egy utolsó 

szám, ahhoz is hozzá lehet adni x számot, ami tovább folytatná a 

számtengert), minek következtében egy óriási káosz alakult ki a 

mindenségben, melyet Isten az szeretetével folyamatról 

folyamatra állított helyre, hogy rend legyen és a gyermekei is 

rendet tanulva lassan térjenek vissza az elhagyott paradicsomba. 

Óriási szeretet és szereteten alapuló türelemre volt és van szükség 

ahhoz, hogy ezek az újjáteremtési folyamatok által a szellemek 

haladhassanak előre a fejlődés útján, hisz nagyon sok a visszaesés 

és tagadás, melyet előbb ki kell dolgoznia a Gondviselésnek a 

szellemekből, mert csak ezután indulhat be a fejlődés. Ha 

figyelembe veszitek azt, hogy magát a Földeteket Istennek 

milyen „hosszú ideig tartott lakhatóvá tenni,” akkor rájöttök arra, 

hogy mindezt csakis irántatok való szeretetből tette. Pedig maga 

a Föld egy viszonylag fiatal bolygó a naprendszerben, hisz nem 

akkor keletkezett amikor a többi, hanem jóval később, mert amíg 

a többi égitest a Napból szakadt ki egy-egy szellemcsoport 

bukásával, akik magukkal rántották az anyagukat is és ebből 

keletkeztek a Nap körül az égitestek, addig a Föld már az ezekről 

a bolygókról lebukott szellemeket foglalja magába és anyaguk 

összeolvadásával kialakult a Föld mint égitest. 

Isten ugyanis a szellemek szeretetből történő teremtésekor 

csak napokat teremtett, ahova kihelyezte az embrió szellemeket 

fejlődés, vagyis az abszolút tökéletesség elérése céljából, de az 

ellenszegülés által nem csak ők maguk buktak, hanem 

sűrűsítették a „lakhelyük, otthonuk” anyagát is. Így süllyedt a ti 

Napotok a hatodik napköri szintre, ahonnan már nincs lehetőség 

tovább süllyednie, hanem a rajta lévő szellemek, akik tovább 

süllyedtek, fluidjaikkal együtt kilökettek a Napból, amiből lettek 

tulajdonképpen a bolygók. De a Föld, mint mondtam, nem a 

Napból löketett ki, hanem a kialakult bolygókról mint 

ellenszegülő szellemek, szintén ki lettek taszítva és ezeknek a 
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szellemeknek a magukkal rántott anyaga képezi tulajdonképpen 

a Föld anyagát. Ezek vagytok ti testvéreim. 

Nagyon sok szeretetébe került Istennek, illetve az Úrnak, amíg 

a nyers erőket összeolvasztotta és lakhatóvá tette, amíg kialakult 

az élő sejt majd maga az élet a vizekben, mint a fejlődést 

visszautasító fluidokban és majd lassan, a természettörvény 

évmilliókon keresztül történő munkája által lassan a 

szárazföldön, hogy testet ölthessen minden víz által elválasztott 

kontinensen egy-egy emberpár, mint az emberiség magja. 

Minden kontinensen más és más típusú, illetve másik égitestről 

lebukott szellemek ölthettek testet. Ez magyarázza meg a 

népfajok különbözőségét és eredetét. Mindez reinkarnáció által 

kezdődött. A vízben élő legfejlettebb faj a szirének lelkeinek a 

szintje, akik a következő testetöltéskor már a szárazföldön 

születnek meg. 

Mindennek a kialakításához, bizony tökéletes szeretetre volt 

és van szükség mind a mai napig, mert, Isten nem egyik 

pillanatról teremti újjá gyermekeit, mert akkor nem lesz meg a 

bukás keserű tapasztalata, minek következtében újabb lehetőség 

áll fenn a bukásra, hanem folyamatosan ráengedi Isten az 

emberekre bűneiknek következményeit, hogy megtanulják 

egyszer és mindenkorra azt, hogy az ellenszegülés szellemi 

halálba vezeti a szellemet. 

A nyers erőket rendszerbe foglalni, formákkal látni el, mintegy 

melegágyat készíteni a legprimitívebb embereknek, hogy testet 

ölthessenek és beindulhasson a Föld felszínén is az élet és a 

reinkarnációs folyamat, mindezt megalkotni volt hivatva az isteni 

szeretet az Úr Jézus által. Az Úr teljes egészében ismerte és ismeri 

a Földet, hisz az Ő szeretet energiájának a munkája által 

keletkezett nagyon hosszú folyamatokon keresztül olyanná, hogy 

egyáltalán testet lehessen rajta ölteni az „ősembernek.” Tehát a 

megváltás a fejlesztő munkájának a „végén” történt, hogy így 

fejezzem ki magamat. Kezdettől fogva Ő fejlesztette ki az 

ősemberi szintről a választott népet, annyira, hogy elérhesse azt a 

szintet, hogy fluidilag kitermelhessék Máriát, Aki tisztaságánál és 
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fejlettségi szintjénél fogva alkalmas lesz méhébe fogadni az Urat, 

hogy megválthassa az üdvösségre kijelölt népet, és ez az 

üdvösség kiterjedhessen az egész világra. Mindebből az 

következik, hogy J.H.V. maga az Úr Jézus Krisztus volt, amit 

Dávid király látomásában meg is látott és azonnal le is írt: „Azt 

mondja az Úr, az én Uramnak...” Mindebben az Ószövetségi 

munkában természetesen részt vett Mária is, aki elsősorban az 

elfogadó felek bátorítója és segítője volt, szintén hatalmas 

szeretetből. Hatalmas munkát kellett végeznie ahhoz, hogy az adó 

fél szemében az elfogadó felet egyenrangúvá tegye, mert a nőket 

még a mai napig is alacsonyabb rendűnek vélik sok helyen a 

férfiak, mert nem tudják azt, hogy fejlődésük az elfogadó fél 

kezébe van lehelyezve. 

Alázkodjatok meg ti gőgös férfiak, a női fél előtt, mert tőle 

függ az üdvösségetek, a visszatérésetek az elvesztett 

paradicsomba. 

Az elfogadó fél vette le a tiltott gyümölcsöt, ezért neki duplán 

kell szenvednie mint az adó félnek, de éppen azért, hogy bukását, 

vagyis a megromlott erőket helyrehozhassa, neki kell 

lekönyörögni és leközvetíteni a fejlődéshez szükséges 

kegyelmeket is. Tehát a férfi sorsa a nő, még ha le is nézi őt. A 

férfi sorsa a nő kezébe van lehelyezve. 

Egy-egy nép fejlettségét az mutatja meg, hogy mily mértékben 

tisztelik a nőket! 

Az újjáteremtési folyamataitokhoz, Isten, az Úr és az érettetek 

munkálkodó szellemek részéről hatalmas mennyiségű szeretetre 

és ebből fakadó türelemre van szükség, mert szabad akarattal 

rendelkező lények vagytok és ezt tiszteletben kell tartani, vagyis 

úgy rendezni az életeteket, hogy magatok döntsetek a jó mellett! 

A világ végtelen, már csak az a része is, amelyet a Földről 

észlelni lehet különböző technikai eszközökkel, pedig ezek az 

általatok észlelt világok kb. a ti szinteteknek megfelelő nívón 

vannak. A ti műszereitek a ti anyagi szintetektől ritkábbat, azaz 

fejlettebbet nem igazából tud észlelni, pedig tudjátok azt a 

Szellem Erő Anyag című könyvből, hogy ez a világrend, 
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amelyben ti éltek, a hatodik napkörbe tartozik és hogy az Istenig 

még ötnek kell lennie, amely világokat ti nem láthattok és nem is 

észlelhettek, csak rátok való hatásaiban, mert a tökéletesebb 

mindig vonzza a kevésbé tökéleteset előre a fejlődés útján, 

amelyek sokkal nagyobb kiterjedésűek mint a tiétek, mert 

ritkábbak. Az Isten önmagát adó szeretete ezeket is át- meg átöleli 

az életet biztosító szeretetével, merthogy olyan hatalmas, hogy a 

teremtettség minden parányáról tudomása van és irányítja, de az 

ember a hit hiánya miatt fél rábízni magát erre az önmagát adó, 

gondoskodó szeretetre, ugyanis, ha már nem azt kapja, amit 

szeretne, akkor azt hiszi, hogy nem szereti őt az Isten és elfordul 

tőle. Pedig Isten mindenkor hű, még a Tőle legmesszebbre 

eltávolodott gyermekéhez is, ha a gyermeke hű az ő Teremtőjéhez 

és akaratához. Soha nem az Isten fordul el az embertől, hanem az 

ember az Istentől! 

Sokan azt hiszik, hogy Isten egy házi zsarnok, aki erőszakkal 

akar uralkodni az embereken és folyton csak elvár, pedig Isten 

kizárólag azt adja amire az embernek az előrehaladáshoz 

szüksége van. Az az ember aki így gondolkodik, talán inkább 

anyagi szemszögből nézi és látja a dolgot és nem az Istenhez való 

visszatérés szempontjából. Pedig Isten szeretetet sugároz szét 

minden felé és arra vár, hogy az Ő cselekedete visszhangra, 

vagyis viszonzásra találjon minden ember szívében, hisz ezáltal 

hívott meg mindenkit az örök boldogságra. Igaz, megengedi az 

ütközéseket, hogy napvilágra kerüljenek az ember alsóbbrendű 

énjéből feltörő hajlamok, hogy ezáltal lehulljon a lélek 

gyümölcseinek férgese és csak az egészséges gyümölcs érhessen 

be az Isten ítéletének és az istentelen emberek romlásának 

napjára. 

Ha hinne az emberiség Isten szeretetében, akkor sokkal 

előrébb lenne a világ, sokkal könnyebben menne minden. Sokkal 

kevesebb munkával sokkal többet lehetne termelni, mert a 

természet is sokkal tisztább lenne, hisz mindenen Isten 

szeretetének az áldása nyugodna és éltetne mindent, de az ember 
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nem hiszi Isten szeretetét, így mindent önmaga akar megoldani 

sokszor Isten nélkül. Itt van alapvetően a legnagyobb hiba! 

Isten önmagát adó szeretete az Életnek minden területén 

megnyilvánul. Mindenekelőtt a fent említett bűnbocsánatban, de 

itt a Földön is a forrásokban, vagyis az életet adó vizekben, a 

kenyeret adó gabonában, a gyümölcsérésben, a napfényben, a 

napkeltében és napnyugtában, a sötétben és a világosságban, az 

életben és a halálban, a fájdalomban és a szenvedésben, az 

örömben és boldogságban a szükségben és a bőségben, az 

adakozásban, a védőszellemek munkájában, az Úr halálában és 

feltámadásában, a III. Kijelentés megjelenésében és annak 

felfejlődésében, a médiumi közlésekben és tebenned ó ember, 

akár keresed Őt, akár nem, akinek életet adott az Isten azzal a 

céllal, hogy keresd Őt az ő szeretetének minden megnyilvánulási 

formájában, Aki felhozza a napot gonoszokra és jókra és esőt ad 

gonoszoknak is és jóknak is. Isten szeretete megnyilvánul 

mindenben, ami elősegíti a te Hozzá való közeledésedet, te 

parányi gyermeke az isteni lényegnek. Isten adott, nagyon sokat 

adott, mielőtt még bármit is kért volna bárkitől is, ezért nem 

szeretni, hanem viszont szeretni kell Őt! 

Hinni testvéreim, hinni Isten önmagát adó szeretetében, 

túláradó kegyelmében még ebben az ellentét által felfordított 

világban is, hogy kiemelhessen benneteket és egy magasabba 

emelhessen fel, ahol megtapasztalhatjátok gondoskodását! 

Ne feledjétek, Isten maga az önmagát adó szeretet, Aki 

benneteket a megteremtésetek után az Örök Boldogságra hívott 

meg, csak ti elhagytátok azt a hazát, amelyen oda el is juthattok 

volna és ebből kifolyólag hontalanná és boldogtalanná lettetek, 

de az Ő vonzalmának engedelmeskedve, a benső hangra hallgatva 

gyorsan haladhattok vissza az elvesztett örök otthon felé! 

Az isteni szeretetnek egy megnyilvánulási formája, az Ő 

dicsőségét hirdető angyali karok nevében. 

Ámen. 
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„OLYANOK LESZTEK MINT AZ ISTEN”   
 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az Isten dicsőségét hirdető angyali karok nevében köszöntünk 

benneteket földi testvéreim a magas szellemi világból, a 

szeretetnek ama „Országából”, ahol még sajnos üresen áll 

mindazoknak a helye, akik fizikailag is és szellemileg is koldus 

ruhában és koldusbottal a kezükben a Föld poros országútját 

róják. Mindebből kifolyólag csorbát szenved az öröme, a 

boldogsága mindazoknak, akik itt élünk és dolgozunk és csorbát 

szenved Istennek dicsérete, vagyis hiányoznak még a teljes 

összhangból azok a szeretetsugarak, melyeket az örök hála érzése 

kelt fel azokért az óriási kegyelmekért, amelyeket a Mindenható 

folyamatosan tanúsít bukott gyermekei felé, mert nem teljes az 

üdvözültek létszáma. Mindaddig, amíg nem tör fel minden 

teremtmény szívének teljéből a hálaének, ameddig vannak 

fenntartások, addig hiányos az Isten folytonos imádata úgy a 

szellemi hazában, mint a Földön. Sokan inkább szidalmazzák az 

Istent az örök háládatosság helyett, nemhogy dicsőítő énekükkel 

bele tudnának olvadni az angyali karok énekébe. 

Akkor lenne tökéletes a dicsőítés, ha már mindannyian itt 

lennétek és minden hiányosságot betöltőn törne elő és csendülne 

fel a harsonák hangjához hasonlóan minden szív legmélyéről 

örökkévalóságokon át hangzana az Istent dicsérők 

szeretethimnusza és soha de soha nem szűnne meg senki Őt 

dicsérni és magasztalni. 

Ó, örök hálára és imádatra méltó hatalmas Isten, hadd 

köszönjünk meg Neked minden kegyelmet és szeretetet, amellyel 

a mi földi testvéreinket vezeted az örök cél felé, megbocsátván az 

ő bűneiket és gyarlóságaikat. Dicsér és magasztal Téged az én 

lényem is Örök Isten, amiért munkába szólítottál és ezáltal az 

Irányodba érzett hálából és lényem Feléd érzett szeretetéből 

kifolyólag, építhetem a Te Országodat a földi világban. Köszönet 

Neked mindörökké, mert a sötétségbe lánctalpakon benyomuló 
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örök világosságnak egy sugara az én földi testvéreimen keresztül 

sugározhat át és mint fáklyafény terjedhet szét a világosság, hogy 

világítson azoknak, akik vágyódnak a Te tiszta fényed és a benne 

foglalt igazságaid után. Valamint azért is köszönetet mondok, 

mert folyamatosan mosod tisztára földi testvéreimet, mint az 

igazság eszközeit és azokat is, akik az ő általuk leközölt 

világosságnál ismerhetnek meg Téged, Ó hatalmas Istenég, Atyja 

minden élő lénynek, és mert vezeted őket az Örök boldogság felé! 

Istent mindenekfelett szeretni, vagyis viszont szeretni kell és 

szeretetből imádni mindazért amiért feltámasztotta és 

folyamatosan támasztja fel és teremti újjá a szellemi halálba, 

dermedtségbe zuhant gyermekeit! Megszüntetni az örökösnek 

tűnő pokoli állapotokat és Isten Országává formálni azokat az 

idők végtelenében, ez az isteni szeretet feladatköre a bukott 

világokon. Ezt a munkát legelső sorban bűnbocsánattal lehet 

kezdeni és utána jöhetnek a taszítás és vonzás törvénye által az 

újjáteremtési folyamatok. 

Tinektek még halvány fogalmatok sincs arról az óriási 

kegyelemről és annak a reátok gyakorolt hatásáról, amit Isten 

tanúsít felétek, mint ahogy arról a paradicsomról sem, amelyet 

kíváncsiságból és engedetlenségből a hazugság szelleme hatására 

elhagytatok, mert hittetek neki: „Nem haltok meg, hanem olyanok 

lesztek mint az Isten!” A lelketek mélyén él egy bizonyos fokú 

emlékezés, mely egy elvesztett boldogságról regél és kelti fel az 

örök küzdelem „ösztönét”: legyőzni az őskígyót és visszajutni az 

elvesztett paradicsomba. Ez a „kényszer” nem hagyja 

belenyugodni a lelket a szenvedésbe, hanem keresi a kiutat a lélek 

mélyén még akkor is, ha már minden szál szakadni látszik is, mert 

érzi a lélek, diktálja a sejtelem, hogy valahol van egy létállapot, 

ahol megszűnik minden szenvedés, felszárad minden könny és 

megoldást nyer minden megoldatlan probléma és ez az állapot 

nem más, mint az elvesztett paradicsom, vagyis az Isten Országa. 

Sajnos az ellentét hazugságába vetett „hit” benne van a mai 

ember lelki világában is és még mindig erősebb mint az Igazság 

szellemének hatalma, mert a bukás óta hordozza magában ezt a 
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hamis eszmeiséget, hisz annak idején ráhallgatott, melyet 

fokozatosan az Istennek történő engedelmességgel tud csak 

levetkőzni az ellenszegülő szellem. 

Az ördög nagyon tudatos munkát végez, vigyázzatok. Az a 

célja, hogy a szellemet, vagy éppen a földi embert elszakítsa 

Istentől, az Örök élet forrásától, amit csak hazugsággal tud 

megtenni. A hazugság viszont gőgöt eredményez. A gőg meg 

mint adó erő lép fel Istennel szemben, ami a lélekben mint 

szembehelyezkedő tulajdonság nyilvánul meg. Ez viszont nem áll 

meg, hanem továbbfejlődik és megszüli a második bűnt, mintegy 

elfogadó tulajdonságot, az érzékiséget. A szellemben ugyanis, aki 

eltávolodik az éltető erőtől, az isteni tulajdonságok 

halványodnak, míg az ellentétes tulajdonságok viszont 

erősödnek. Mondok erre egy egyszerű példát: Amikor egy 

hegymászó belezuhan egy mély szakadékba és a segítségére 

sietnek a társai és egy kötelet engednek le a mélybe. A 

szerencsétlenül járt ember viszont egy bizonyos idő után nem 

akar belekapaszkodni a segítségbe, hanem elengedi a kötelet, 

mert azt súgja neki valaki, hogy egyedül is ki bír mászni a 

szakadékból, mert egyedül is van olyan erős és lezuhan újra a 

mélybe és újból összeveri magát. Mindaddig kénytelen ott 

maradni, míg rá nem jön arra, hogy nem szabad hinni a hazugság 

szellemének és hogy csakis a kötél általi segítség révén lehet 

kijönni a szakadékból. Így jár minden földi halandó, aki a 

hazugság szellemére hallgat és elhiszi azt, hogy önmaga erejéből 

képes kijutni az önmaga alkotta szakadékból. 

Az ellentétes megnyilvánulás, mindig is az alázatosságot és az 

Istennel szemben történő függő viszonyt támadja: „Olyanok 

lesztek mint az Isten” (minden tisztulási és fejlődési folyamat 

nélkül). Abban van az óriási hazugság, hogy Istennek a szintjét 

teremtett lény soha el nem érheti, csak az Őt megközelíthető 

szintet, amelyet Isten minden egyes teremtménye számára 

viszont, mint végcélt tűzött ki. A gőgből történő „Isten fölé 

emelkedésre” a mai ember is habzó szájjal ráharap, mert ez az 

„Istennek lenni” törekvés éppen úgy él a mai emberben is, mint 
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„6000” évvel ezelőtt Ádámban és Évában: Olyannak lenni, mint 

az Isten, sőt, ha lehet, még nagyobbat is alkotni mint Ő, titkon ez 

motivál nagyon sok embert. Mekkora gőg az ami ezt az érzést 

diktálja és még a korszakzárásra sem kopott ki a szellemekből ez 

a gőg, amely pontosan úgy szedi áldozatait ma is, mint az ősbukás 

kezdetén. A mai ember is „Isten” akar lenni, csakhogy alapjában 

meginog a dolog lényege, mert nem alázattal és a szeretet 

hatalmával szeretne „uralkodni”, hanem diktátori hajlammal a 

szívében és önző magatartással, amitől aztán szenved elsősorban 

saját maga és azok is akik felett uralkodik. Aki így uralkodik, az 

eleve bukik, ha nem igyekszik belátni bűnös hajlamait, de akik 

szenvednek tőle, azok még tisztulhatnak is a megaláztatás által, 

ha alázattal fogadják a felettük uralkodó zsarnokot. 

Az uralkodni vágyás, (ha Isten megengedi) egy rövidke 

pillanatra fel is emeli az embert egy saját maga által készített 

gőgtrónra, de a következő pillanat már nem az övé, hanem az 

isteni ítélőszéké, mely letaszítja őt trónjáról és egy olyan valakit 

helyez oda, aki a „térdein” és minden megaláztatást elfogadva, a 

szeretet hatalmával élve építette ki „trónját”. „Az alázatosakat 

felmagasztalja, míg a gőgösöket letaszítja trónjukról” - Mária 

éneke. 

A szellem mélyén ott él az emlék, hogy valaha isteni 

tulajdonságokkal rendelkezett, amelyeket az Isten a teremtés 

pillanatában ültetett bele a szellembe, vagy legalább is arra volt 

meghívva, hogy elérje azt a szintet, amely hasonlóvá teszi őt 

Istenhez, de a bukási folyamatok által degradálódott. Az abszolút 

tökéletes szint elérése az isteni szinthez hasonló állapotot 

eredményez (lásd Jézus Krisztus, aki részt vett a paradicsomi 

szellemek megteremtésében), „Legyetek olyan tökéletesek, mint 

amilyen tökéletes a mennyei Atyátok.” (Mt 5:48) Ez az abszolút 

szeretetnek a szintje. 

Isten az ő „felsőbbrendűségét” mindenkor megtartja a 

teremtett gyermekeivel szemben, ami azt jelenti, hogy az Ő 

szintjét nem érheti el senki, ezért mindenkor mindenki 

engedelmességgel és szeretettel tartozik Neki, de teljes 
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szabadságot ad mindenkinek, aki már teljesen ismeri a 

törvényeket és be is tartja azokat. Mert ha nem így volna, akkor 

újbóli bukás-hullámok indulnának be a teremtettségben, ugyanis 

az első bukás bizony úgy kezdődött, hogy az első teremtmények, 

a messiások egy része hatalmasabbak akartak lenni, mint Isten és 

éretlenül akartak Isten nélkül alkotni, de éppen az ellenkező 

hatást érték el, mert azáltal, hogy figyelmen kívül hagyták Isten 

szeretetét és saját erejükből „teremtettek”, ezért, az isteni erőket 

nélkülözve, elkezdtek zsugorodni, azaz leépülni olyannyira, hogy 

teljesen ellenszegülővé válva démoni szintre süllyedtek. Azok 

viszont akik hűek maradtak az első teremtésből, külön 

„egyedülálló” részt kaptak a világegyetemben, amelyet a 

törvények ismerete által vezethetnek az örök fejlődés útján az 

örök cél felé. (Ez vár tirátok is testvéreim, ha majd végérvényesen 

célba értek!) 

Évával és Ádámmal az volt a probléma, hogy tetszett nekik az 

isteni szintre való azonnali eljutás gondolata. De ha nem az 

ellentétre hallgatnak, aki azt súgta nekik, hogy befektetett munka 

nélkül, vagyis fejlődés nélkül elérhető az abszolút tökéletesség, 

csak rá kell hallgatniuk a hazugság szellemére, de ezzel bizony 

nagyot buktak. Ha viszont hittek volna Isten vezetésében és nem 

zölden vették volna le a gyümölcsöt, akkor már régen elérték 

volna azt a szintet, amelyet az ördög hazugsággal ígért nekik. 

Jézus elérte az abszolút tökéletességet, így teljes egészében az 

Övé volt a Föld, a naprendszer és több naprendszer is, mint egy 

„külön világrész”, amelyet Ő hozott létre, vagyis alkotott meg. 

Amikor Mária is felfejlődött a társmegváltói szenvedéssel, azaz 

munkával a messiási szintre, - mert olyan feladatkört töltött be, 

amely erre a szintre való eljutáshoz szükséges -, akkor az Úr 

átadta Neki a naprendszer irányítását (Napba öltözött Asszony), 

a Földét viszont „Péter apostolnak” adta, akkor amikor hatalmat 

adott neki a bűnök feloldozására. Mária a 2000 év alatt is 

rengeteget munkálkodott a „Mária-jelenések” által adott 

üzeneteken keresztül az emberiségért. (Akkor van valakinek 

„joga” és lehetősége munkálkodni emberek, illetve 
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embercsoportok fejlődésén, ha már előbb, vagy az adott 

alkalommal szenved el azok bűneinek a következményeiből.) 

Mindenkinek, aki ebbe az ellentétes irányú világba testet ölt, a 

hazugság szellemével kell szembenéznie és megküzdenie. Nem 

volt kivétel ez alól maga az Úr Jézus sem. Amikor a sátán felvitte 

Őt egy magas hegyre és megmutatta Neki azt a bukott világot, 

amelyet éppen annak az eszmeiségnek a hatalmától jött 

megváltani, aki Őt a hegyre felvitte, azt mondta az Úrnak, hogy 

mindezt amit most lát, Neki adja ha leborulva imádja őt. Ez is 

pontosan olyan hazugság volt, amelyet Évának és Ádámnak 

mondott az ellentétes szellem, mert ha az Úr hitelt adott volna a 

szavának, akkor Ő maga is a hatalmába került volna a világgal 

együtt, amelyet a hazugság szellemétől jött megváltani. De az Úr 

nem inogott meg, mert jól tudta azt, hogy csakis nagyon kemény 

munkával, kínhalálba menő szenvedéssel tudja legyőzni a 

hazugság szellemét, amely valóban uralta akkor és egy bizonyos 

mértékben ma is uralja a világot. 

Ahogyan szellemi síkon hittel közelebb lehet hozni távol eső 

dolgokat, úgy a hazugság szelleme is közel hozhat olyan 

dolgokat, amelyek a birtokában vannak, de a kárhozatba visznek, 

ha az ember neki adja oda az életét! Ezért hát jól vigyázzatok, 

mert ez a Föld a hazugság szelleméé és ő is tesz komoly 

ígéreteket, de csak fizikai síkon, mert csak itt a bukott világban 

van hatalma, ember által éltetett hatalma és ha hisztek neki fel is 

emelhet benneteket egyik pillanatról a másikra magas pozíciókba, 

amelyekről nem is mertetek még csak álmodni sem, de az 

üdvösségetekkel kell fizetnetek érte! 

Ne táplálkozzatok a hazugság szellemének asztaláról, mert, 

ugyanis mit mondott Isten a kígyó képében megjelenő 

kísértőnek? „A földön csússz ezután és a port egyed életednek 

minden napján.” Ha a hazugság asztaláról táplálkoztok, akkor 

nektek is a port ,a legalattomosabb fluidokat kell fogyasztanotok 

a hazugság szellemével együtt és nem fogtok tudni feljebb 

emelkedni, amíg újra „ki nem nől a lábatok” vagyis magasabb 

mozgásteret nem ad a kegyelem Istene (ugyanis az ellentétes 
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szellemek is buktak azzal, hogy sikeresen megkísértették az „első 

emberpárt”, minek következtében nagyban lecsökkent a mozgási 

lehetőségük, vagyis arra a világra szorítkozott, amelyet 

hazugságaikkal megalkottak maguknak, mert a tiszta világokból 

száműzve lettek). Ha magatokévá teszitek az őskígyó eledelét, az 

felszívódik a lelketekbe és mint gyilkos méreg a lelki halálba visz 

el benneteket hatásai által. 

Minden, amit az ellentét tesz, az igazinak a tükörképe és az 

Igazság pillérein nyugszik! Nem is lehetne ez másként, mert nem 

tudna fennmaradni. Ott ígér ingyen való eredményeket, ahol 

kemény munkával lehet csak eredményhez jutni. („Ádám, véres 

verejtékkel keresed a te kenyeredet.”) Örömöket ígér ott, ahol 

szenvedni és lemondani kell. („Aki utánam akar jönni, naponként 

tagadja meg önmagát, vegye fel keresztjét és úgy kövessen 

Engem!), vagyis az ellenkezőjét kínálja annak, ami benneteket az 

üdvösségre vezet. Azt a boldogságot akarja hamis ígéretekkel és 

ellentétes eszközökkel adni, amely majd az eljövendő világban 

fog megvalósulni. De ez az örök boldogság viszont már itt is 

elérhető, ha az ember le tudja vetkőzni azt a módszert, amit a 

hazugság szelleme kínál! 

Ő is hidat épít a semmi felett, mint ahogyan a hit épít hidat a 

távol eső isteni ígéretek felett, hogy hatásaiban és 

megvalósulásában közelebb hozza, azt, de az ember, ha a 

hazugság szellemének a hídjára lép, a semmibe hull alá és a 

posványba találja magát, rabláncra kötve. Ezzel szemben, ha a hit 

hídjára teszi a lábát, Isten olyan eshetőségeket hoz testközelbe, 

amelyek talán annyira távol esők voltak, hogy talán be sem tudtak 

volna következni. A hit hídjára való rálépés nélkül olyan 

lehetőségektől esik el az ember, amelyek az üdvösségét segítenék 

elő. 

Ezért hát ó ember, te testbe zárt szellem, légy nagyon óvatos, 

mert „a sátán, mint ordító oroszlán körbe-körbe jár” és arra vár, 

hogy mikor nyeljen el! Ne higgyetek a hazugság szellemének, 

mindannak ellenére, hogy pillanatnyi örömöket ígér, de 

helyettük, vagy utánuk szenvedéssel fizet, mert nincs mása, csak 
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szenvedéseket okozó ereje és ezt nyújtja felétek minden ígérete 

beteljesedésében! Igaz sokszor, főleg elejében nagyon hasonló az 

amit kér, szinte csak egy hajszálnyira tér el az eredetitől, az 

istenitől, csak egy kis megalkuvás, egy kis lazítás az amit elvár és 

ha hisztek neki és megteszitek mindazt, amire csábít benneteket, 

akkor már az övéi vagytok, amiből aztán nem könnyű a 

szabadulás, csakis a kegyelem tud benneteket megszabadítani 

hosszú-hosszú könyörgés után. De sajnos a szabadulás még nem 

hoz gyógyulást a bűn sebeire azonnal, hanem csak a következő 

kísértésben való helytállás adhat némi eredményt a gyógyulás 

terén. Mindaddig kísérthető egy ember, amíg ki nem gyógyult a 

bűnös hajlamaiból. De ha az ember őszinte szívvel oda tud 

borulni a kegyelem trónusához bűnbocsánatért, akkor a 

feloldozás által a kegyelem Istene be fogja gyógyítani 

valamennyire is a bűn okozta sebeket. 

Vigyázzatok, nagyon vigyázzatok, mert a „kígyó” bármikor 

bármelyik üregből előjöhet és megmarhat titeket, sokszor 

olyankor amikor azt nem is gondoljátok! Legjobban a sziklák, a 

kövek alatt szeret meghúzódni, mint biztos helyről és onnan 

támad. 

Volt egy példa amikor egy magasan szárnyaló madár leszállt 

egy sziklára aludni. Az éjszaka elmúltával újra felemelkedett a 

magasba, hogy élvezze a meleg légáramlatok előidézte 

emelkedési lehetőségeket. És amikor a legmagasabbra 

emelkedett, hirtelen elkezdett zuhanni lefelé a mélybe. Lezuhant 

a földre, oda ahonnan felemelkedett, sőt még mélyebbre, egészen 

le a szakadékba. Egy mérges kígyó volt a mellkasába 

kapaszkodva, amely akkor támadott rá és kapaszkodott meg 

benne méregfogaival, amikor a madár sziklán sütkérezett, várva 

a levegő felmelegedését. Amikor a legmagasabbra emelkedett, a 

méreg akkor kezdett el hatni és megölte. Így mind a ketten 

lezuhantak, a kígyó is összezúzta magát és elpusztult. 

Legyetek nagyon óvatosak, mert amikor már azt hiszitek, hogy 

biztos talajon álltok akkor megmarhat benneteket és 

legnagyobbat üthet rajtatok a hazugság szelleme, belétek engedve 
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a mérgét. („Vigyázzon, hogy aki áll, el ne essen!” - Pál apostol.) 

Amikor már lelkileg magasan jártok, akkor fejtheti ki hatását és 

sebezhet benneteket halálra. Ez is a célja, hogy amikor már azt 

hiszi az ember, hogy ért el eredményeket, akkor még 

intenzívebben támad és ilyenkor kuszálja a lélek szálait egészen 

a kibonthatatlanságig, azzal a céllal, hogy végérvényesen 

megkötözze a lelket, de ha nem sikerül neki végleges eredményt 

elérni legalább húzza a lélek megkötözöttségének az idejét, hogy 

minél több erőt ki tudjon szipolyozni az emberből még itt a földi 

létben, és kísérteni tudjon vele, mert a szellemvilágban már nincs 

hatalma, ott már az Igazság törvénye az uralkodó. 

Ismételten mondom, hogy legyetek mindenkor óvatosak, mert 

amíg testben vagytok, addig bármelyik óvatlan pillanatban rátok 

támadhat a hazugság szelleme, mert az őskígyót magatokban 

hordjátok az ősbukás óta! 

Sajnos, az ember sok esetben már csak a következményekből 

(szenvedésekből) eszmél rá arra, hogy a sátánra hallgatott, 

ugyanis tele van olyan lelki sebekkel, amelyekről nem is tud. Így 

simán belemegy azokba az ígéretekbe, amelyek a hazugság 

szellemének az ajánlatai és következményként szenvedéseket 

idéznek elő. Habár Isten úgy a Tízparancsolatot, mint az 

evangéliumokat és utoljára, de nem utolsó sorban a III. kijelentést 

azzal a céllal adta, hogy enyhítse a szenvedéseket a törvény 

megismerése és betartása, a szeretet gyakorlása és az ismeretek 

magatokévá tétele által, de az embernek ha nincs akkora hite, 

hogy mindezt betartsa és hogy annyi erőt le tudjon vonni, amely 

„mennyiség” felemeli őt a következmények világa fölé, hogy 

hittel követni legyen képes Isten akaratát, akkor szenvedésekkel 

kell megtapasztalnia a hitetlensége következményeit. 

Kérjétek Istentől a hitnek ajándékát, hogy mindent a hit 

szemüvegén nézhessetek és láthassatok a földi életetek során, 

akkor nem fogtok magatoknak újabbnál újabb szenvedéseket 

okozó cselekedeteket véghez vinni, hanem fogyasztani fogjátok a 

már meglévő elszenvedni valót! 
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Tehát, ha haladni akartok az „isteni szint” felé, hogy 

elfoglalhassátok az üres helyeteket a szférákban, bizony, hogy 

Istenre hagyatkozva nagyon komolyan meg kell alázkodni, hogy 

a gőg leépülhessen, az önérzet elvérezhessen, az érzékiség 

visszafejlődhessen (mert aki az Úr Jézus útján jár, annak Ő az ő 

testének és vérének a lelketekben és testetekben való jelenlétével 

visszafejleszti és kiirtja a bűnt a lelketekből) és a gyakorlat 

valamint a lelki élet által gyarapodhasson bennetek a szeretet, 

mert mindennek a szeretet az alapja és a végcélja is egyben. Isten 

ugyanis szeretetből hívott benneteket életre, szeretetből alkotta 

meg a paradicsomi világokat és tette lehetővé a végcél elérését, a 

bukottaknak meg viszont szeretetből foglalta rendszerbe és 

törvénybe a bukás produktumait, az anyagi világot és szeretetből 

tette lehetővé számotokra a visszatérést az elvesztett 

paradicsomba. 

Azt a „Szent háborút”, amelyet a Korán is hirdet, nem a másik 

ember, nem egy másik ország, esetleg egy másik vallás ellen kell 

vívnotok, ahogyan azt bizonyos világi körök szándékosan 

félremagyarázzák, hanem önmagatok, vagyis a bennetek lakozó 

bűnös hajlamok ellen, azon a harctéren, amelyen az Isten lelke 

vív örökös csatát a bennetek lakozó hazugság szellemével 

szemben. 

Ámen. 

A magas szellemvilágból egy, az üdvösségetekért küzdő, 

jóakaró testvéretek! Legyen Isten szelleme és szeretete dicsőítve 

most és mindörökké! 

 

A MEGTÉRÉSRŐL  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim, a kereszténységet nagyon 

nagy veszély fenyegeti. Az ellentét mindenáron tönkre akarja 

tenni minden szempontból. Meg is teheti ezt, mert kihűlt benne 

az Istenszeretet és ebből kifolyólag erősen be tudott törni a maga 

hamis eszmeiségével. Főként Európa területein a templomokat le 

fogják rombolni, mint ósdi és semmire sem való vallás 
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maradványait, mert egy egyetemes eszmeiséget akarnak 

létrehozni, ami összetartja a laza hitű embereket ugyan egy rövid 

időre és velük együtt a hitetlen világot, de nem fog tartalmazni 

Szent Szellemet, csak ördögi ravaszságot, ami viszont nem vezet 

el senkit az üdvösségre. „Amikor kimondják, hogy béke és 

biztonság, hirtelen tör rájuk a veszedelem, mint a fájdalom a 

terhes asszonyra és semmiképpen meg nem menekednek” - írja az 

apostol. 

A sátánnak ez a törekvése nem új keletű, hisz őskeresztények 

ideje óta dolgozik azon, hogy teljes egészében eltiporja az 

Üdvözítő eszmét és átvegye a hatalmat az Istent és az Ő Országát 

kereső emberek szívében és az intézményeiben. Ezért mondja az 

Úr, erre a szeretetlen nemzedékre, hogy az utolsó időkben 

sokakban kihűl a szeretet. 

Ő ugyanis egyedüli üdvözítő eszmeként hozta le és mutatta be 

a szeretetet, mint a bűn ellenszerét, mert amikor az ember 

vétkezik, a szeretet ellen vét, tehát ahhoz, hogy ne vétkezzen, 

hanem maradjon meg a tisztaság útján a földi ember, szeretetet 

kell gyakorolnia. 

A sátán elrabolja az embernek az addig megszerzett lelki 

vagyonát a bűn elkövetése által és aztán szabad a pálya, amit csak 

el kell foglalnia. Itt a gyökere mindennek! Ezért kísért. Igaz, 

sokan nem hiszik el azt, hogy mindenre a szeretet a gyógyír pedig 

valóság, mert az Úr is két parancsot adott az üdvösség útjára 

meghívottaknak, pontosabban két részre osztotta a szeretet 

parancsot. A szeretet egyik részének Isten felé kell irányulnia, 

míg a másiknak az emberek felé, beleértve az ellenségszeretetet 

is de nem tartották be a hivatottak, hanem a világhoz, amely Isten 

ítélete alatt áll, igyekeztek igazodni. Ezért tudott betörni a sátán 

az egyházakba. Beengedték a paráznaságot, majd az 

anyagiasságot, mely által szintén az ördög hálójába kerültek. 

Sajnos a bűn fokozatos és folyamatos betörésével az igazság 

is ferde irányba terelődött minek következtében, hamis elemek 

kerültek be a tanításokba, az Igazság helyére, amelyeket már 
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előzőleg kiszedtek. Így került be a reinkarnáció helyett az örök 

kárhozat, amely eredetileg nem volt benne Jézus tanításában. 

A fellazított tanítások közé sorolható a mai legmodernebb 

teológia is, amely már szinte teljes egészében megenged olyan 

dolgokat, amelyek gátolják előrehaladásában az Isten útján 

járókat. Azért teszik ezt, hogy hívő táboruk megmaradhasson, 

pedig éppen azzal csökken az igazi támogatottság, ha beengedik 

a gonoszt, mely lassan szétzilálja a társaságot a bűnök kiélése és 

az Istentől való eltávolodás által. 

Sajnos ez az utolsó idők egyik jele. Így volt ez az Úr első 

eljövetele alkalmával is. Mikor a kisgyermek Jézus megszületett, 

már az akkori vallási irányzat, mely hivatva volt a messiásvárásra, 

teljesen elformaiasodott, megcsontosodott és életképtelenné vált 

a lényeg kárára, amiből kifolyólag nem ismerték fel követőik a 

názáreti ács fiában az Üdvözítőt. Sajnos most sincs másként, mert 

jelenleg sem ismerték fel az idők jeleit és a szellemtan 

megjelenésében a III. Kijelentést! 

Ezért az üdvözültek táborából arra kérünk benneteket, hogy 

térjetek vissza a gyökerekhez, az eredeti valláshoz, a tisztaság és 

szeretet vallásához és azokhoz a tanításokhoz, melyek 

hamisítatlanul előtökbe adják Krisztus Urunk eszméit, mert az 

egyházakat hamarosan a földdel teszi egyenlővé a sátán 

mindenféle erőszakkal, fél igazságokkal és tudományos 

hazugságokkal. Az emberek nem jártasak a tudományokban és 

így mindent elhisznek, amit eléjük tárnak ha nincs elég erős hitük 

és a tudomány hamisan felállított tézisei által befolyásolhatóak a 

hit meggyengítésére és kiirtására. 

Térjetek rá a spirituális útra, még akkor is, ha azt 

elvakultságában el is ítéli az egyház, mert Neki erőtlenné váltak 

kezei a terelgetésre, de a spirituális útban viszont hatalmas erő 

rejlik még mindig, amelyet hittel és önmegtagadással 

magatokhoz tudtok vonzani. 

Az emberiség felett a sátán veszi át teljes egészében az 

uralmat, de ti ne engedelmeskedjetek neki, hanem hittel tartsatok 

ki az eredeti úton, amelyen meg vagytok hívva az üdvösségre és 
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hitetek által védelmet kaptok. Nehéz lesz nagyon, mert a 

természeti erők is szinte folyamatosan forrongnak a fluidok 

szétválasztása által és az ellentétes szellemek is intenzíven 

támadnak, de „aki mindvégig kitart, az üdvözül.” 

Tudjátok meg, hogy amikor egy októberi napon hirtelen 

nagyon hideg lesz, akkor menjetek be a házba és zárjatok be 

minden nyílást „és a füleiteket dugjátok be,” még véletlenül se 

nézzetek ki, mert hasonlóan mint Noé idejében volt, Isten ítéletet 

fog tartani népe felett. 

Ahogyan Noé bezárta a bárkának minden nyílását, nektek is 

ezt kell tennetek, mert a házaitok lesznek a ti bárkátok és ott is 

minden nyílást szinte hermetikusan be kell zárni, hogy kívülről 

semmilyen mérges gáz ne tudjon behatolni. De erősen hinnetek 

kell Isten igazságosságában és szeretetében is egyben, mert amint 

a vízözön idején történt, hogy sikoltozásokat és kétségbeesett 

ordítozásokat fogtok hallani ti is, amire nem szabad reagálni, mert 

mindenkinek volt kellő idő kiszabva a megtérésre, a bűnöktől 

való szabadulásra, csak nem használták ki. Ez viszont már az ő 

felelősségük és nem az Istené. 

Amikor látjátok a pusztító utálatosságot a szent helyen 

(helytartói trónomon fehér kesztyűben, pásztorbottal a kezében, 

süveggel a fején) ülni, akkor tudjátok meg, hogy már közel a vég. 

„Ne aggodalmaskodjatok a felől, hogy mit egyetek és mivel 

ruházkodjatok, mert ezt a pogányok teszik.” (Mindannak ellenére, 

hogy nagyon nehéz lesz hozzájutni a mindennapi kenyérhez az 

utolsó időkben, akik nem veszik fel a „sátán pecsétjét” azok 

számára hittel meg fognak oldódni a dolgok, mert ígéretet tett 

nektek: „Én veletek maradok minden nap a világ végezetéig, 

vagyis a korszakzárásig.” 

„Amikor látjátok, hogy zöldell a fügefa, tudjátok, hogy 

közeledik a nyár.” Lássátok meg az idők jeleit és ne higgyetek a 

sátánnak, mert hazudik, ugyanis hatalmas vagyont és jólétet fog 

kínálni nektek, de az örök életeteket kéri cserébe. 

„Mindezeket előre megmondottam nektek, hogy higgyetek”, 

mert meg kell történniük. Tehát előre meg volt jövendölve, mert 
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ezek a kiválogatódási folyamatok utolsó részét képezik! Ezért 

nem kell félnetek, csak erősen hinnetek. 

Ha már így van, akkor ne aggodalmaskodjatok, mert Isten 

kezében jó kezekben vagytok. 

Isten nagyon szeret benneteket. Ti el sem tudjátok képzelni 

azt, hogy mennyire, mert annyira körülövezi a bűnréteg a 

lelketeket, hogy az isteni fénynek csak nagyon kis hányada képes 

átszűrődni rajta. Ezért képtelenek vagytok belelátni az isteni 

titkokba és megérteni Isten szeretetét. De tartsatok ki hittel és 

Isten az ő angyalai által átvezet benneteket az előttetek álló nehéz 

időszakon. Ami viszont ehhez nagyon fontos, az az, hogy 

szüntelenül imádkozzatok, vagyis igyekezzetek Istennel 

szüntelenül tartani a kapcsolatot és amit mond nektek a 

megérzéseitek és a lelkiismeretetek hangján, annak feltétlenül 

engedelmeskedjetek. 

Isten veletek! 

 

A SZERETETRŐL  

 

Kedves testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

A szívemben élő krisztusi szeretettel köszöntelek benneteket 

testvéreim a szellemvilágból, a szeretetnek a birodalmából, ahol 

minden szív értetek dobog, minden munka értetek folyik, hogy 

amikorra Isten törvénye bezárja a kegyelmi korszakot addigra 

minden lelket, akinek a neve benne írattatik az Életnek 

Könyvében, átmentsünk a halálból az életre. Ebből a célból már 

Isten meghosszabbította a kegyelmi korszakot. 

Gondoljátok el azt magatokról, hogy nagyon sok gyermeketek 

van a legkisebbtől a legnagyobbig, akik ugyan különböző szinten 

vannak, de mindegyiket ugyanabban a vallási nevelésben 

részesítettetek, vagyis a családnak a fluidjaiból nyújtottatok át, 

nevelés gyanánt, mert mindegyikük lelkében már kidomborodtak 

azok a tulajdonságok, amelyek legfőképpen lecsiszolásra várnak. 

Mindegyik felé egyforma szeretettel viseltettek és az a célotok, 

hogy segítségükre legyetek a hajlamaikkal vívott harcban és a 
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szeretet kibontakozásában mert ti is érzitek azt, hogy közel az az 

idő, amikor már megszűnik a lehetőség a bűnök erényekké való 

átalakítására. 

Mi is ezt tesszük veletek csak nagyban, nagyobb szeretettel, 

szélesebb ismeretkörrel és több bölcsességgel, azzal a 

különbséggel, hogy mi inkább „nevelőszüleitek” vagyunk, mert 

Isten alkotott meg minket is és titeket is, de ezt a hasonlatot azért 

nem használjuk szívesen, mert a nevelőszülőkhöz fluidilag 

nincsenek a neveltjeik hozzákapcsolva, tehát nem is 

részesülhetnek oly hatékonyan a családi fluidokból, ami viszont 

a nevelés szempontjából nagyon fontos. Elsősorban komoly hittel 

rendelkező családra gondolunk. Akkor fejlődik egy gyermek 

testileg és lelkileg is egészségesen, ha maga a család is mindkét 

szempontból egészséges. Ha a szülők nem termeltek ki maguknak 

bűnös hajlamok kiélésével olyan alacsony szintű erőket, melyeket 

gyermekeiknek átadnak, vagyis amivel szennyezik a család 

védőburkát és ezáltal ők maguk is, de a gyermekeik is 

megbetegedhetnek, akkor a gyerekeik egészségesen fognak 

fejlődni. 

Ugyanis a gyermek nemzése alkalmával mindkét szülőnek a 

fluidjai átfolynak a születendő gyermekbe, ha tisztán mennek a 

szülők a házasságba, akkor a gyermekek mind a két szülőnek a 

tiszta fluidjait öröklik, de amennyiben a szülők már bekeverték 

az erőiket nemi úton másokkal is, akkor a gyermekek már kevert 

fluidokat kapnak. Rendszerint ezek a kevert fluidok sem lehetnek 

tisztábbak mint a szülőké, mert ha már bűnös úton keveredtek, 

akkor az az egyén sem lehet valami tiszta, aki szintén hajlott a 

paráznaságra. Így a gyermekek azoknak az erőikből is kapnak, 

akikkel a szülőknek már előzőleg viszonyuk volt. De mivel Isten 

csak törvényes keretek között működik, ebből kifolyólag az 

idegen fluidok mindig is plusz terhet jelentenek az utódok 

számára, amelyet nem tudnak átemészteni és megbetegednek, 

vagy az idegen tulajdonságokat tartalmazó fluidok hatására a 

saját hajlamaik felerősödnek és nagy valószínűséggel, hogy a 

rájuk váró kísértésekben el fognak bukni. Ezért bűn a paráznaság, 
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illetve a házasságtörés is! Mivel az Úr Jézus szentségre emelte a 

házasságot, azért bűn a házasságtörés. A gyermekek ilyen 

bukásáért elsősorban az a szülő a felelős, aki az idegen fluidokat 

bevitte a házasságba. Így is érvényre jut az isteni törvény, 

miszerint: „Megbüntetem a szülők vétkeit gyermekeikben 

harmad-negyedíziglen” a fluidok, szülőkről gyermekeikre való 

átöröklődés által, valamint úgy is megtörténik ez a büntetés, ha a 

bűnt elkövető ember a harmadik, illetve negyedik generációban 

újra testet ölt, hogy lerója büntetését, vagyis a megrontott erők 

helyreállítását. 

Mindezt veletek már valamennyire meg lehet értetni, mert 

Isten, az üdvösségetek érdekében betekintést engedett a mennyei 

titkokba, vagyis az ismeret világába. Minden kétséget kizáróan 

többet tudtok azoknál, akiknek a kegyelem nem nyilatkoztatta ki 

a szellemtani ismereteket, de sajnos ennek hatására 

megállapítható az, hogy a lelketekből a tudás hatására erősebben 

sugárzik ki a gőg. Akkor mit is ér az ismeret, ha a lélek kárát 

okozza! Gondoljatok csak bele, hogy nagyon sokan csupán hit 

által, minden komolyabb tudást nélkülözve eljutottak az első 

feltámadás szintjére. (Nem azokat értem ez alatt, akik a külső 

dogmáktól remélik az üdvösséget, hanem azokról, akiknek a lelke 

felismerte a formák mögött a lényeget.) 

Az a tény, hogy nektek az üdvösséghez szükség van a 

szellemtani ismeretekre, elsősorban az alázatosságot kellene, 

hogy kiváltsa a lelketekben és nem a „többreértékeltséget”, 

ugyanis ahova elődeitek minden komolyabb ismeret nélkül el 

tudtak jutni, oda ti csak mankók segítségével vagytok képesek 

feltornázni magatokat. De ez nem azt jelenti testvéreim, hogy ti 

alacsonyabb rendűek vagytok azoknál akik a hit által üdvözültek, 

hanem azt, hogy nektek vannak olyan hajlamaitok, amelyek 

nagyon mélyen gyökereznek a lelketek mélyén, olyannyira, hogy 

ezek a gyökerek az előző életeitekre nyúlnak vissza és így 

komolyabb eszközökre, értelmi megvilágításra van szükségetek 

ahhoz, hogy hiten alapuló ismeretek által ti is el tudjatok jutni az 

első feltámadásra. Alapjában véve elsősorban azok kapják meg a 
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Szentléleknek ezt az ajándékát, mármint a szellemtani ismeretek 

előtt való megnyílás ajándékát, akiknek alapjában véve erre 

szükségük is van, habár a szellemtan az eljövendő új világ 

alapigazságát fogja képezni. Ez azt jelenti testvéreim, hogy a III. 

kijelentés által meg vagytok hívva az újjáalakult Föld 

állampolgáraivá lenni. Most is élnek a „hit” világában olyanok, 

akik alkalmasak lennének a megújult Földre bejutni, de mivel 

nem adatott meg nekik az, hogy felismerjék a szellemtanban a III. 

kijelentést, így ezt az előfeltételt nem tudják betölteni, még sem 

juthatnak be oda. A dogmákban élők számára elengedhetetlenül 

szükséges az Új világba való bejutáshoz, azoknak a dogmáknak 

a levetkőzése, amelyek elítélik a szellemtant. Mivel már nincs 

lehetőség ennek elérésére egy újabb testetöltés által, ezért a 

mártírhalál mint tisztító szenvedés adatik arra, hogy 

megszabaduljanak ennek a világnak az igazságától és fel tudják 

ölteni magukra, mint új ruhát a szellemtani igazságokat. 

A másik kritérium ami az Isten Országába való bejutáshoz 

szükséges, az a gőgtől és az önzéstől való mentesség. Ugyanis 

szinte hiába vannak az embernek nagyon szép és nemes 

törekvései, mindaddig, amíg a gőg meg tudja fertőzni, addig még 

nem alkalmas az Isten Országába való bejutáshoz. Az Új Földön 

ugyanis minden önzést kizáróan elsősorban a köznek kell élni, 

háttérbe szorítva minden egyéni törekvést és ha ezt és minden 

más kritériumot még itt a Földön nem tud az ember kidolgozni 

önmagában, akkor nem tud bejutni az Isten Országába. 

Itt kell tehát készen lennetek, a jelenlegi Föld átalakulásából 

kialakuló megújult Föld, az eljövendő világ szintjére eljutnotok, 

beleértve az érzékiségtől való megtisztulást is, ugyanis a 

fentiekben röviden vázoltam annak a lélekre gyakorolt káros 

voltát. 

Az üdvözítő eszmét, az Isten Országába való eljutás 

lehetőségének eszméjét, csakis egy olyan valaki hozhatta le a 

Földre, aki Onnan jött. Csakis egy olyan valaki mondhatta azt, 

hogy: „Aki utánam akar jönni...” (mármint az Isten Országába) 

aki egészen odáig, mármint az Isten Országáig, fejlettségénél 
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fogva fel tud menni, csakis olyan valaki lehet, aki Oda tartozik. 

Alacsonyabb szintű valaki képtelen lenne felvezetni az 

Ősnapokba. Ezért kellett magának az Úr Jézusnak megszületnie 

itt a Földön, mert Ő a legmagasabb világból, az Ősnapokból jött. 

Ő tehát fel tud oda vezetni mindenkit. 

Mivel az abszolút tökéletességet elért Megváltó, a 

legmagasabb hatványú erőkkel rendelkezett, ezért képtelen lett 

volna egy földi halandó asszony méhéhez kapcsolódni és a főtuszt 

megalkotni, ezért volt szükség egy, a legtökéletesebb állapotot 

elért paradicsomi szellemnek, Máriának megszületni, mert csakis 

Vele volt képes a fluidikus kapcsolatot létrehozni és méhébe 

beágyazni a kis embriót, minden férfi beavatkozása nélkül. Így 

Jézusnak csak egy férfi kromoszómája volt, ami a nemiségét 

határozta meg, a többi mind női volt, hisz apától nem örökölhetett 

semmit. Minden embernek 46 kromoszómája van. 23 az anyától 

és 23 az apától. Jézusnak viszont 23 anyai és egy Y 

kromoszómája volt, ez is égi eredetű. Minden fizikai 

tulajdonságát az édesanyjától „örökölt” - mondják azok a 

tudósok, akik ezt bevizsgálták. 

A kegyelmi korszak kezdetén megjelent Jézus és Mária, 

valamint szent József személyében az a szeretetbeli példa, mint 

erkölcsi szint, amelyet életükkel itt a Földön bemutattak. Ezt a 

példát mint tantárgyat kell követnetek és megtanulnotok, hogy a 

korszak végén a tisztaság és szeretet tantárgyából le is tudjatok 

„vizsgázni”, mindannyian, akinek a neve be van írva az Élet 

könyvébe. 

A hitnek és a szeretetnek, illetve a fejlődésnek azt a fokát 

mutatták be, ahol már nincs érzékiség, hanem még a 

gyermeknemzés, illetve a fogamzás is a szeretet teremtő erejével 

történik. Ugyanis Mária sem ennek a világnak a törvényei szerint 

fogant, hanem szüleinek a szeretetbeli összekapcsolódásának az 

eredménye. A nemi életnek ugyanis nem a szeretet az alapja, 

hanem az önzés, aminek mint lelki tulajdonságnak gyakorlatilag 

a gyermeknemzéshez semmi köze sem lenne, ha Isten nem 

kötötte volna össze a két dolgot. Mivel az emberek nagyon 
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intenzív nemi életet élnek, ezért adatik általa lehetőség a fizikai 

síkon való megjelenésre, egyébként, - főleg a múltban - ha a 

tudatos gyermekvállalást néznénk, bizony, hogy nagyon kevés 

lett volna a testetöltés lehetősége, mert különböző okok miatt nem 

vállaltak volna gyermeket az emberek és az élet iskolája nem 

tudta volna meghozni a kellő fejlődést a korszakok végére. 

Ugyanis mint azt már mondtuk, ez esetben írtuk, a nemi 

érintkezés a szétvált duálok a nem duálokkal történő 

újraegyesülési kísérletezésnek a Földre vetített formája, ugyanis 

a magasabb világokon már a gyermeknemzés nemi kapcsolat 

nélkül történik. Az anyában felébred a vágy a gyermeknemzésre, 

amely érzés annyira fokozódik, hogy ebben a felfokozott 

állapotban egyszer csak hozzákapcsolódik az anyához egy az 

isteni gondviselés által testbe küldött szellem. 

A duál-felek azáltal, hogy folyamatosan a sátánra hallgattak, 

fokról fokra süllyedtek. Ez a zuhanás mind nagyobb ellentétet 

hozott létre köztük, míg eljutottak odáig, hogy a köztük lévő 

feszültségekből kifolyólag az őket egybekötő fluid szalag elégett 

és így szétváltak. (A Szentírásban a szétválás allegóriája, amikor 

Isten kiveszi Ádám oldalbordáját és megalkotja Évát. A helyes 

megfogalmazás szerint Évát Ádám oldalbordája alól vette ki és 

úgy alkotta meg Őt, mert, hogy a duáloknál az elfogadó fél, Éva, 

belül van, míg az adó fél kívül és amikor szétváltak két különálló, 

de fél szellemek lettek. Amikor megtörtént a szétválás, akkor 

rádöbbentek arra, hogy még inkább lesüllyedtek és a bukásuk 

termékébe, a megsűrűsödött fluidjaikba burkolóztak be, hogy 

eltakarják Isten előtt süllyedt állapotukat. Ezt a lapulevéllel való 

elfedéssel szimbolizálja Mózes.) 

Úgy képzeljétek el a szétválást, mint egy jól indult, de később 

tönkrement házasságot. Azt hitték, hogy külön jobb lesz, de 

amikor szétváltak, mivel ez még mélyebbre süllyesztette őket, az 

állapotuk még rosszabb lett. Próbáltak ugyan újból egyesülni, de 

már nem ment, mert mind a két fél a másikban kereste a 

szétszakadás okát és nem önmagában. „Az asszony a hibás”, 

mondta Ádám. „A kígyó a hibás”, mondta Éva és ma sem különb 
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a helyzet, ha nincs önismeret. Ha már nem ment az újraegyesülés 

a duálpárral, megpróbálták más duáljával, de ez sem működött, 

de minden próbálkozás alkalmával az elektromos kisülésben 

pillanatnyi örömöt véltek megélni. Ezt vetítették ki a testre és 

ebből alakult ki gyakorlatilag - mint azt már mondtam is - a nemi 

élet. A nem duálokkal történő kapcsolatteremtés gyakorlatilag a 

nemduálok házassága a Földön, ami itt még nem bűn abban az 

esetben, ha még Isten nem adta a duált, de ha már valaki megkapta 

a másik felét, akkor a nem duállal történő házastársi kapcsolat 

bűn. 

Az érzékiség kialakulásának folyamatai óriási bukást 

eredményezett a szellemre nézve, mert ezáltal a testiség súlyos 

képzete alakult ki körülötte. Ezt igazából akkor tapasztalja meg a 

lélek, amikor leveti a testet és a testiség képzete vastag burkot 

képez a szellem körül, amin keresztül képtelen áthatolni az isteni 

világosság. Ilyenkor szenved a szellem, mert nélkülöznie kell az 

életet adó fényt. Mindaddig képtelen a lélek a fejlődésre, amíg ez 

a réteg valamennyire is meg nem vékonyodik és át nem enged 

bizonyos világosságot. Ezt a képzetet, mármint a testiség 

képzetét, ami az érzékiség és a többi bűnös hajlam tárháza lett, 

önmegtagadással és komoly szenvedésekkel lehet csak 

megvékonyítani és levetkőzni oly módon, hogy az ember a 

megtagadásukkal gyakorlatilag kivonja a hajlamokból azokat az 

éltető erőket, amelyekkel mindaddig a kiélés folyamán éltette 

azokat. A testiséghez tartozik az érzékiség keretein belül a 

hűtlenség, a másik nem iránt való vonzódás, nem beszélve az 

állatokkal való közösülésről, mint az egyik legmélyebb pontjáról 

az érzékiségnek. De ezen kívül ide tartozik még a lustaság, 

haspártiság, az önmagunk megkímélése mások kárára, a 

testépítés, az aszkézis stb, mert ezek mind vastagítják a testiség 

burkát a lélek körül. 

Minél szerteágazóbb valakiben az érzékiség, annál mélyebbre 

süllyedt egy szellem, mert a kiélésekkel csökken a lelki vagyon, 

ami a süllyedést eredményezi. Minél több lelki vagyont von ki az 

ember az önmegtagadással a hajlamokból, annál magasabbra 
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emelkedik. Amikor még a szellemvilágban a nem duál-felek 

egyesülni próbáltak, de sikertelenül, már akkor kiégtek a lelki 

erőik és szárnyszegetten hullottak alá a sötét mélységekbe. Ez a 

süllyedési folyamat folyton tart mindaddig, amíg az ember meg 

nem fordul és rá nem lép az önmegtagadás útjára! 

Az Isten Országába vezető út nem lehet más, mint az 

önmegtagadásnak az útja. De nagyon vigyázzatok, mert az utolsó 

időkben minden eszközt megfog az ellentét arra, hogy ezt az utat 

különböző módszerekkel lerombolja!!! Nagyon fontos az, hogy 

aki egyszer rátette az eke szarvára a kezét, az többé ne nézzen 

hátra, jelen esetben ne vegye le, mert még mélyebbre zuhanhat 

alá, mint ahonnan azelőtt elindult, mert a visszatekintéssel, illetve 

a lelki munka felhagyásával az ellentét elrabolja az addig 

megszerzett eredményeket, így kifosztottan a mélységbe zuhan 

az, aki hátat fordított a vonzás törvényének! Az utolsó időkben az 

ellentét a magukat hitből megtagadók ellen támad, de tartsatok ki, 

mert csak az üdvözül, aki mindvégig kitart, vagyis, aki teljesen 

végig viszi az erő kivonásokat a bűnös hajlamokból és győz 

felettük. A fél siker még nem teljes eredmény, a fél gyógyulás 

még nem egészség. 

Beszéltem nektek ugyan az önmegtagadás szükségességéről, 

de a szeretetet meg sem említettem, pedig Isten és emberszeretet 

nélkül nem létezik önmegtagadás. „Aki Engem szeret, megtartja 

parancsaimat.” 

Az Ószövetségben az Istennek szentelt állatot, szeretetből 

kellett feláldozni J.H.V.-nak. De amikor bűnt követtek el, akkor 

azt mondta az Úr, hogy nem kedves az áldozatuk Ő előtte. A 

templomnak is szigorúan mindenből tizedet kellett adni. Az 

Újszövetségben az Úr Jézus valamivel magasabb szintre, a 

szeretet szintjére emelte az adakozás, vagyis a lemondás 

törvényét. Amit az Ószövetségben fel kellett az oltáron áldozni 

Istennek, azt az Új szövetségben már szét kell osztani az emberek 

között. „Tartsd meg a törvényeket, de ha tökéletes akarsz lenni, 

akkor add el amid van és az árát oszd szét a szegények kötött, - 
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mondja az Úr a „gazdag ifjúnak”, aki már jóval túl volt a 

középkorán. 

A lemondásnak, vagyis az önmegtagadás bizonyos fajtájának, 

akkor van értéke, ha azt amiről lemondotok, akkor azt szeretetből 

szét is osztjátok a szegények között, mert ezzel is építitek az Isten 

Országát. 

Ezzel a megtagadási céllal mondja az Úr mindazoknak, akik 

követni akarják, hogy „Aki utánam akar jönni (oda ahol Én 

lakom) naponként tagadja meg önmagát (vagyis azokat a bűnös 

hajlamokat, amelyek a bukást okozták) vegye fel a (szenvedés) 

keresztjét és úgy kövessen engem,” mert csakis megtisztultan 

lehet bejutni az Isten Országába. 

Amikor egy édesanya kérte az Urat, hogy mindkét fiát vigye 

magával az Isten Országába, akkor azt válaszolta neki az Úr 

Jézus, hogy nem lehet, mert még nem itták ki azt a kelyhet, 

amelyet Neki ki kell innia, vagyis még erős a testiség, amit a 

szenvedésekkel le kell vetkőzni. Jézusnak nem volt egy 

grammnyi testisége sem, de annál több volt az amit szeretetből 

magára szedett, hogy nektek lehetőségetek legyen legyőzni a 

testiséget. (Messiási szint eljutásához egyébként is szükséges 

valamelyik bukott világnak a megváltásához szükséges 

szenvedés elviselése. Igaz, sokan eljutottak a messiások szintjére 

szenvedések nélkül, de hírül sem érkeztek be oda, ahol maga az 

Úr van, mert Ő jutalomként megkapta a mindenütt jelenvalóság 

szintjét, mint abszolút tökéletességet.) 

Az érzékiség a fejlődésnek a kezdetleges szintjén még mint 

előre segítő eszköz szerepel, de magasabb szinten már bűn 

számba megy és én erről a magasabb szintről szerettem volna 

nektek beszélni, mert ezáltal tudtok haladni azon az úton felfelé, 

amelyen valaha idáig süllyedtetek. Ezen az úton kerülhettek csak 

közelebb Istenhez, az elvesztett Paradicsomhoz és a 

duálfeletekhez, akivel közösen majdan eljuthattok a Mennyei 

esküvőre, amikor Isten újra egyesít benneteket és utána már mint 

egy adó és egy elfogadó félből álló szellem haladhattok tovább az 

örök fejlődés útján az abszolút tökéletesség felé. Ezt az utat 
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mutatta meg az Úr és én is ezt szeretném előtökbe adni a Névtelen 

Szellem megbízásából, mint „nevelő szülőtök” a nyilatkozatok, a 

vezetés és védelem által. 

Isten veletek. 

 

TANÍTÓI HIVATÁS  

 

Kedves földi Testvéreink és Barátaink! 

Az Úr Jézus emberi értelemmel felfoghatatlan szeretetének a 

nevében köszöntünk benneteket a magas szellemi világból, 

onnan, ahonnan a legnagyobb szellemi munka folyik érettetek 

Isten akaratából, mert nem kívánja Isten a bűnös embernek azt, 

hogy bele pusztuljon vétkeinek a következményeibe, hanem azon 

dolgozik folyamatosan, hogy minden ember megismerhesse az 

igazságot és a kegyelmet, hogy bűnbánatra és bűnbocsánatra 

juthasson általa. Az egész szellemi mozgalomnak ez a célja! 

Azért vagyunk mi is a Földre küldve, hogy ezeket a fent 

említett folyamatokat elősegíthessük és felgyorsíthassuk 

bennetek. Talán már kicsit unalmas a számotokra az, hogy 

folyamatosan a bűn lényegéről beszélünk, valamint, hogy 

bűnbánatra hívjuk fel a figyelmet, mert az idő közel van és a 

korszakváltásnak az idejében éltek! Ha az ember meg van 

elégedve önmagával és másban keresi csak a bűnös hajlamokat és 

nem önmagában, akkor nem fog átjutni a halálból az életre, 

ugyanis ha már valakinek „nincs bűne” akkor az azt jelenti, hogy 

nincs folyton táguló önismerete, vagyis bezáródott felette az Ég 

és nem világít már a Szentlélek világossága, amely a bűnös 

hajlamokat van hivatva megvilágítani és kiégetni az emberi 

lélekből. 

Nagyon sok függ a vezetőktől, illetve tanítóktól, mert nem 

mindegy az, hogy milyen lelki táplálékkal szolgálnak a követőik 

felé. A tanítónak elsősorban alázatosnak és jó tanulónak kell 

lennie ahhoz, hogy meghallhassa a Szentlélek hangját, hogy 

ezáltal jó tanító lehessen, mert akkor szól isteni gondolatokat egy 

oktató, ha médiumi képességekkel rendelkezik, tisztán él, nem 
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becsüli alább a tanítványait saját magánál, hanem inkább 

másokban az erényeket, míg önmagában a hibákat igyekszik 

meglátni. Erre mondta Pál apostol, hogy: „A bűnösök között első 

vagyok én!” (Az alázatos embert nem lehet megalázni!) Ugyanis 

minél inkább megalázkodik egy ember, annál tágabbra nyílnak ki 

a lelkének kapui folyton szélesebbre nyíló mennyek kapui előtt! 

Ezért hát „tanuljátok el tőlem, hogy szelíd vagyok és alázatos 

szívű...!” Az alázatos ember mindig fedez fel önmagában 

újabbnál újabb bűnöket, illetve bűnös hajlamokat, de ehhez nem 

muszáj, hogy továbbra is bűnözzön az ember, hanem, ahogyan 

közeledik a fény felé, úgy válik mind érzékenyebbé a lelke a 

bűnös hajlamok iránt. Alázatosnak lenni nem azt jelenti, hogy 

csúszó-mászóvá válik az ember más emberek előtt, hanem 

felismeri a kicsinységét, vagyis a valódi állapotát (bűnös voltát) 

az előtte folyton növekvő hatalmas Isten előtt és érzi azt, hogy 

önmaga erejéből semmire sem képes, és ebből kifolyólag teljes 

egészében rá van szorulva a mennyei segítségre. 

Az alázatosságot - az Úr szavai szerint - tanulni kell! Imával 

tudatosan oda kell figyelni az alázatosságot építő élethelyzetekre 

amikor az embernek esetleg az igazát át kell adni, vagy éppen 

megalázzák azáltal, hogy hamisan vádolják, ilyenkor is az 

embernek tudatosan el kell tudni hallgatni, magára venni a 

darócot és szeretetté alakítva át a vádló szavakat szeretettel 

válaszolni azokra stb. 

Az alázatosságban hatalmas erő rejlik a tanítók számára is, 

mert az isteni erők forrása előtt megnyitja a lelket és ezáltal a 

tanításába erő és hatalom kerül: „Úgy tanít mint akinek hatalma 

van és nem úgy mint a farizeusok!” (Akik ugyan az emberek elé 

tárták a merevvé és rideggé vált törvényeket, de tanításaik üresek 

voltak és ebből kifolyólag az emberek képtelenek voltak azokat 

követni.) Ahhoz, hogy ezt az erényt magáévá tegye az ember, ha 

tanítani akar, egy állandó és függő viszonyt kell kiépítenie az 

Istennel, aminek egy szolgai lelkületet kell megszülnie és 

kinevelnie a lélekben, ami kizár és kiszűr minden emberit és 

képessé teszi az embert arra, hogy a magasabb világok lehullatott 
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gondolatait tisztán, minden emberi toldalék nélkül adhassa 

tovább. Mert mi is a célja ezeknek a fentről jövő gondolatoknak? 

Az kedves testvéreim, hogy itt a Földön szétterjedhessenek, 

megvalósulást nyerhessenek és elvezessenek benneteket abba a 

világba, ahonnan aláhullottak. De viszont, ha meg vannak 

fertőzve ennek a világnak a gondolataival, akkor már nem 

tölthetik be rendeltetésüket! Tehát nagy a felelőssége minden 

tanítónak, előadónak mert nagyon sok függ a lelke tisztaságától 

az erő-készletétől az alázatosságától, hisz ha tisztátalanságot visz 

bele a tisztaságba, akkor megfertőződik a tiszta és képtelen az 

üdvösséget szolgálni, ugyanis az alázatos ember soha nem 

önmagát adja amikor tanít, hanem szócsövet képez a magas 

tanítóknak. Ha nincs erő a tanításban, mert szétforgácsolja 

különböző emberies dolgokra, bűnök kiélésére, akkor csak üresen 

elhangzott szóvá válik minden tanítás a rengetegben. „Az Istenről 

szóló beszédnek ereje van.” 

A tanítónak egyben lelki vezetőnek is kell lennie, ami arra 

kötelezi, hogy lélekben (nem elsősorban tudásban, mert a tudást 

a kellő pillanatban kell hogy kapja), mondanám fejlettségi 

szintben (tisztaságban, erőben, alázatban stb.) a vezetettei előtt 

kell, hogy járjon, mert csakis így mondhatja el az Úr szavait: „Aki 

utánam akar jönni...” Egyébként azt kellene mondania, hogy aki 

követni akar, az menjen előre! 

Tudom, magas a szint és teljes embert követel a tanítói hivatás, 

de ennek a szintnek elérésével ti magatok haladtok előre legelső 

sorban, ugyanis, ha tisztán engeditek átfolyni magatokon a 

magasabb világ gondolatait, elsősorban benneteket mos tisztára 

az az erőáramlat, amely hordozója, külső burka egy-egy szép és 

magas gondolatnak, amit nektek, mivel elsőkként kapjátok a 

dolgokat, a legkönnyebb megvalósítani. De ha ti nem törekszetek 

a magas és üdvözítő eszme materializálására, akkor le fogtok 

maradni azoktól a tanítványaitoktól, akiket rátok bízott az Úr. 

Ilyenkor megtörténhet az, hogy másnak adatik át a 

feladatkörötök. 
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A legtökéletesebb vezetői, illetve előadói munka az, amikor az 

ember, mármint az előadó, részt vállal vezetettei problémáiból és 

bizonyos háttér munkát végez barátaiért. (Böjt, komoly ima, 

bizonyos lemondások, önmegtagadások, a vezetettek negatív 

erőinek az átemésztése érdekében, hasonlóan az Úrhoz, csak 

kicsiben.) „Az az igazi szeretet, amikor az ember életét áldozza 

barátaiért.” De azonban nem lehet mindezt emberi nagyot 

akarásból megtenni, hanem kizárólag az Istennek történő 

folyamatos engedelmesség által. 

Nem akar ez feddés lenni testvéreim, hanem szeretetbeli 

útmutató, amit minden hívő embernek, akinek a neve be van írva 

az Élet Könyvébe, követnie kell! 

Követni kell annál is inkább, mert ezeket a dolgokat csakis 

testben tudjátok megharcolni, odaát amikor már bevonzattok a 

saját szférátokba, már nem lesz lehetőségetek. Az Úr ide a Földre 

jött el, ide hozott kegyelmet, itt kell leküzdeni minden hajlamot, 

mert ha nem teszitek ezt meg, akkor megtisztulatlanul kerültök 

át, magatokkal cipelve azt a terhet, amelyet a Földön kellett volna 

levetkőznötök. Ezek a terhek azután nagyon rátok nehezednek és 

mindaddig sarkalnak benneteket a testet öltésre, a megtisztulásra, 

míg meg nem szabadultok tőlük. 

A földi világba adatott a lehetőség a tisztulásra, a hajlamaitok 

felszínre jutására, hisz ez a lelki munka mellé csatolta Isten a 

bűnbocsánatot is. Odaát már az Igazság törvénye honol, nincs 

lehetőség a bűneitek következményeinek a visszatartására. 

A bűnbocsánattal viszont, mint szeretetből szőtt takaróval 

Isten elfedi a bűnös hajlamaitok által elkövetett bűneiteket és 

begyógyítja vele a bűnök okozta sebeket, mert még gyöngék 

vagytok a jóvátételre és a tiszta életre, hogy amikor majd 

megerősödtök, amikor már nem vétkeztek, akkor az 

erőáramokban való zavarokat helyre kell állítanotok. De nem 

csak a lelki sebeiteket képes eltakarni, hanem még az elkövetett 

bűnök emlékeit is, hogy ne gyakoroljanak hatást a lelketekre, 

vagyis ne mérgezze a lelketeket és ahogyan hozzátok helyre a 

dolgokat, úgy ki fognak kopni a lelketekből az emlékek. Amit 
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Isten kegyelemből ad, azt utána, amikor már megerősödtök, meg 

kell harcolnotok! Milyen óriási kegyelem ez testvéreim! Isten 

nem csap le azonnal a bűnöző bűnösre, hanem megbocsátja 

vétkeit és megvárja amíg begyógyulnak a bűn okozta sebek és 

megerősödik a lélek és lesz kellő ereje az elvétett erőket 

helyreállítani, mert nem kívánja a bűnös halálát, hanem, hogy 

megtérjen és fejlődjön. Mekkora szeretet mindez Isten részéről 

testvéreim! 

Ha már Isten szeretete oly hatalmas, hogy képes megbocsátani 

minden bűnötöket, ha mély bűnbánattal odaborultok a kegyelem 

trónusa elé akkor mennyivel inkább tartoztok ti Ő feléje azzal, 

hogy megbocsátjátok egymásnak felétek irányuló bűneit úgy 

mintha misem történt volna, mert csakis így haladhattok tovább 

az Isten Országába vezető úton! Ezt nagyon fontos 

megjegyeznetek testvéreim! 

Isten felszínre engedi jutni a hajlamaitokat, amelyeket ha nem 

ismertek fel azonnal, akkor elburjánzanak bennetek és Isten 

mégis ez a kegyelem mellé odaállította a bűnbocsánatot, ami 

nélkül ti magatok sem tudnátok megtenni egyetlen egy lépést 

sem, akkor mi jogon fosztjátok meg embertársaitokat attól, hogy 

ti megbocsássatok nekik? Ez is a gőgnek és az önzésnek a 

munkája bennetek! 

Isten kegyelméből értetek munkálkodó testvéreitek. 

Isten kegyelme legyen mindannyitokkal! 

 

AZ ALKOHOLIZMUSRÓL ÉS A PEACE JELRŐL  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Kedves földi testvéreim, ismételten egy újabb lehetőséget 

adott Isten kegyelme a megnyilatkozásra, ami elsősorban értetek 

földi emberekért, a ti üdvösségetekért adatott. Ez a lehetőség a 

testbe öltözött szellemnek szól és az Úr azért is öltött testet a 

Földön, hogy ide hozza el az üdvösséget és nem testtől megvált 

szellemnek, akinek a halálával bezáródott egy fejlődési turnusa. 
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Az üdvösség a földi embernek szól, mert a hajlamoknak testen 

keresztül van megnyilvánulási lehetőségük. Az Úr azért jött a 

Földre, hogy megvívjon a testtel, a testiség hatalmas árnyaival, 

vagyis azokkal a fluidokkal, amelyeket a testbe öltözése folyamán 

magára szedett és a test felett aratott győzelmének eredményeit, 

mint egy hatalmas mennyiségű e Földből vett, de megtisztított, 

szinte isteni lélekké átdolgozott erőmennyiséget a részetekre itt 

hagyhasson, amelyből a test követeléseivel küzdő embernek 

legyen miből táplálkoznia. Szellemi állapotban is egy pillanat 

alatt újjáteremthette volna a világot, de Ő nem ezt tette, mert 

akkor hiányozna a szellem számára a bukás által előidézett, 

felgyülemlett negatív erők visszahatása, mint tapasztalat és 

ezáltal újból visszaállna a bukás lehetősége. 

Megjelenhetett volna materializált szellemként (úgy ahogyan 

Ábrahámnak megjelentek a szellemek), mint azt a feltámadása 

után tette, de akkor nem hittek volna Neki, hanem csak egy 

varázslatnak tartották volna az egészet, így hát inkább végig ment 

az emberiség összes fejlődési fokain a testben, csakhogy 

bemutathassa az Atya szeretetét, ami elsősorban a 

bűnbocsánatban és a hazahívó szóban nyilvánul meg, az 

önmegtagadás útját, amely az egyedüli módja a megtisztulásnak, 

mint egyedüli üdvözítő lehetőséget és minél közelebb kerüljön a 

hitetlen emberiséghez és hitet öntsön beléjük. 

Sajnos azonban a mai emberben már annyira kihűlt a szeretet 

és meggyengült a hit, minek következtében távolodott Istentől és 

nem látja értelmét annak, hogy engedelmeskedjen az isteni 

szeretetnek, az önmegtagadás egyik formájának sem, mindez 

miatt szárnyszegetten erőtlenül hull bele az ellentét kitárt 

karjaiba. Mivel a test a bukásból származó fluid tömörülésnek, a 

szellem által éltetett alakja, ezért a test a maga követelőzésével 

együtt az ellentétes eszmeiséghez tartozik. 

Ezért tud hatást gyakorolni rá a sátán. Így minden testet öltött 

szellemnek, jöjjön bármilyen magasról is, a test képzetével, a 

hozzátapadt alacsony szellemekkel meg kellett küzdenie, nem 

beszélve arról, hogy minden testhez a születés pillanatában hozzá 
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van kapcsolva hét fő bűn leküzdése céljából hét elemi lélek, 

amelyek folyamatosan követelik a saját szintjüknek megfelelő 

bűnös hajlamok kiélését az embertől. 

Amikor az ember legyőzi egy bűnös hajlamát, a hozzá 

kapcsolódó elemi lelkeket a kísértő sátáni elvekkel és 

képviselőivel együtt, emeli őket felfelé a tökéletesedés útján, 

vagyis csökkenti nem csak önmagában, hanem a teremtettségben 

és az ellentétes szellemekben is a sátáni tulajdonságokat! 

Ó ember, amikor önmagaddal harcolsz, nem csak önmagadért 

küzdesz, hanem mindazokért, akiket Isten még melléd adott ebből 

a célból. Ugyanis gyakorlatilag a bukásod által az ellentétnek 

könnyedén odadobott erőket szerzed vissza az ellentét hatalmától, 

ha leküzdesz egy-egy kísértést. Ennek következtében gyengíted a 

sátán birodalmát és erősíted, illetve építed a Földön Isten 

Országát. Ha önmagadat, illetve a benned lakozó, a rajtad 

keresztül megnyilvánuló bűnös hajlamokat legyőzöd, viszed 

előbbre nem csak magadat, hanem jó szolgálatot teszel vele a 

köznek is, mert mindannyian össze vagytok kötve. 

De ha elbuksz egy-egy kísértésben, akkor erősödnek benned a 

hajlamok, velük együtt a sátán az ő birodalmával és mindazok az 

elemi lelkek, akiket az imént említettem. Arra nézve, hogy ez 

hogyan néz ki a gyakorlatban, mondok egy példát: 

Minden ember a bűn kiélésének pillanatnyi örömével a 

mennyei boldogság állapotát szeretné helyettesíteni, mert a 

lélekben ott él egy elvesztett boldogság emléke. Ezért harácsol, 

ebből a célból igyekszik belevetni magát a nemi gyönyörökbe, 

emiatt eszik többet a kelleténél... és ebből a célból fogyaszt 

alkoholt, hisz minden ember boldog akar lenni. 

A pillanatnyi hatás látszólag el is éri a célját, mert az ember 

egy-egy rövid időre azt hiszi, hogy az elröppenő pillanatnyi 

kielégülés által felemelkedett egy magasabb állapotba, de sajnos 

nem ébredt tudatára annak, hogy éppen az ellenkezője történt 

éspedig az, hogy gyakorlatilag engedett a kísértésnek és nemhogy 

felemelkedett volna, hanem elbukott a gondviselés által eléje 

kitűzött próbában és az emelkedés helyett süllyedt a pokol feneke 
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felé, minek következtében erősödött még a testisége is. De mivel 

stagnálás nincs, hanem folytonos felfelé, vagy lefelé történő 

mozgás, ezért pl. egy olyan ember, aki inni kezd és nem tud 

megállni, hanem, még ha lassan is, de mind többször fogyaszt 

alkoholt, ezzel elkezd süllyedni. 

Minden alkoholista ember azt állítja önmagáról, hogy csak 

akkor és annyit iszik amennyit ő akar. De a baj az, hogy mind 

többször és mind többet akar inni, amit észre sem vesz, mert mind 

többször akarja jól érezni magát. Ha az ember az ördögnek 

odaadja kisujját, az viszi az egész kezét, mert a szervezet 

hozzászokik az alkoholhoz és ahhoz, hogy jól érezze magát, mind 

többet kell fogyasztania. Így az ember lassan elkezd süllyedni 

mind mélyebbre az alkoholizmusba. 

Egyszer csak, hogy ne zuhanjon mélyebbre, szabadulás nélkül 

ugyan, idő előtt haza szólítják őt a gondviselését irányító 

angyalok. Az alkohol iránt való éhsége, illetve szomjúsága 

megmaradt és kínzó gyötrelmeket idéz neki elő. Mivel nem az 

Isten által meghatározott időben került át, így itt bolyong az 

emberek között és olyanokat keres, akiknek hajlamuk van az 

ivásra és elkezdi őket arra „kényszeríteni”, hogy igyanak, mert 

ebben az esetben az alkoholfogyasztás fluid kipárolgásából 

tudnak magukba szívni úgy, mintha ők maguk is 

alkoholizálnának. 

Ez jelenti a kísértést. Ha sikere van egy ilyen megszálló 

szellemnek földi páciensét a saját kiélése érdekében rávenni az 

alkoholfogyasztásra, akkor sikeresen a kárhozatba vivő útra 

vezette rá. De ha viszont sikerül győzni annak aki a kísértést 

szenvedi, megtér ő maga is és a kísértője is! (Mindez mögött még 

ott állnak komoly ördögi szellemek is, akik az egészet irányítják 

és ők is táplálkoznak az egészből, mert ugyanis amikor meghal 

egy alkoholista szellem, az ördögök abban a pillanatban elkapják 

- hacsak az angyalok előbb nem cselekednek - és utána maguk 

előtt tolva arra használják fel, hogy álcázzák magukat, 

kísértsenek vele, mert hogy elszívják az összes erőit és így teljes 

egészében uralkodhatnak rajta. Ebből az következik, hogy attól 
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függetlenül hogy keveset iszik az ember, állhatnak mögötte 

hatalmas ördögi szellemek, akik indirekt úton kísértik.) 

Az alkoholfogyasztás bűn, ráadásul kettős bűn, mert az ember 

önmagának árt vele. Az alkohollal az idegszférát teszi tönkre és 

rajta keresztül az egész szervezetet. Ezáltal az öngyilkosság, a 

lassú öngyilkosság kategóriába tartozik az alkoholfogyasztás, és 

erősíti a testiség képzetét, mint minden más hasonló szer 

fogyasztása, minek következtében a halál pillanatában sokkal 

nehezebb megválni a testtől. Csak növeli a testtől való megválás 

okozta szenvedést. 

Ha valaki ritkán fogyaszt is alkoholt, amikor átkerül a 

szellemvilágba, odaát az alkohol fogyasztása által kitermelt 

negatív erőkkel azonnal szembe találja magát, mely negatív erők 

azonnal rázúdulnak és ebből kifolyólag egy delíriumos állapotba 

kerül a lélek mind addig, ameddig el nem fogyasztja az 

alkoholfogyasztás produktumait. Ha meg mint kísértő még 

gyarapítja is azt, akkor meg végképp csak a szenvedés segíthet 

rajta a megtisztulásban. 

Ha pl. alkoholizáltok, kísértés alatt álltok, akit nagyon jó lenne 

a saját és az ő érdekében esetleg ha többen vannak, akkor az ő 

érdekükben is legyőznötök, mert ha az alkoholizmustól való 

szabadulás nélkül kerültök át a szellemvilágba, ti is kísértőkké 

váltok! 

Az alkoholfogyasztás nem tanácsolandó senkinek, főként 

azoknak, nem akik valamilyen médiumi képességgel 

rendelkeznek, sugalmazott egyéneknek, mert a médiumitáson 

keresztül még komolyabb hatásokat is ki tudnak váltani a kísértő 

szellemek, sőt komolyan rongálni tudják az adományokat már a 

jelenlétükkel is! 

Ezért, arra kérünk minden intuitív és médiumi képességgel 

rendelkező egyént, tanítót, oktatót stb, hogy messziről kerüljék el 

az alkoholfogyasztást és minden káros szenvedélyt, mert komoly 

negatív szellemi háttere van az ilyen ideg- és agy bénító 

szereknek. Ráadásul az öngyilkosság törvényét vonják magukra. 
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Ha ilyen szerek bármelyikéhez nyúlnak, beleértve az alkoholt 

is, lassan megváltozik és állandósul a szellemi környezetük, mert 

süllyednek az alacsony szférákba, a magasabb szférák igazságai 

elhalkulnak, minek következtében lassan kezdenek megváltozni, 

vagyis lealacsonyodni az üzenetek témája is mert minden ember 

a saját szférájának a médiuma! 

Legyetek tehát nagyon óvatosak ti közvetítők! Ugyan ez a 

helyzet a haspártisággal, harácsolással, parázna kiéléssel stb. 

A test a bűn tanyája, de ha legyőzöd a bűnös vágyakat, akkor 

a Szentlélek templomává lett!!! Vagyis: A bűn kiélésének 

termékei a lélek körül a páncélnál is keményebb rétegeket 

képeznek, melyek körülzárják a Szentélyt, a bennetek lakó Isten 

Országát, amely nem tud isteni fényhez jutni és ez miatt csak 

sínylődik a szellem és nem tud fejlődni. 

Isten a teremtés pillanatában a szellembe bele teremtette a 

mennyet, - számítva a bukásra - a tisztító tüzet és a poklot is és 

annak hatását aktivizálja bennetek, amelyikre a fejlődésetekhez a 

legnagyobb szükségetek van. Mindehhez azonban hitre és ebből 

fakadó élő kapcsolatra van szüksége az embernek, mert a hit az 

az erő, amellyel az ember bele tud kapcsolódni az Úr itt hagyott 

győzelmi ajándék erőibe. („Ha visszajövök, vajon találok-e élő 

hitet a Földön?”) 

A test nem más mint egy holt fluidtömeg és csak addig él 

ameddig a szellem élteti amíg benne tartózkodik és az emberek 

mégis annyira kényeztetik, sőt egyesítik magukat vele. A test 

ennek a Földnek anyagából vétetik és amikor leveti a szellem 

mint egy elnyűtt ruhát, a Föld vissza is veszi és elemeire bontja, 

de mégis sok esetben sokkal többet foglalkoznak vele mint a saját 

lelkükkel és ezáltal az üdvösségükkel az emberek. 

Ne bálványozzátok a testeteket, de ne is tegyétek tönkre, 

hanem Istenre hagyatkozva gyakoroljátok a lemondást, mert ha 

többet adtok neki, mint amire szüksége van, akkor erősödik a 

testiség képzete, ami nem más mint egy olyan erő, amely 

hozzáköt benneteket a testhez és nem engedi kibontakozni a 

szellemet a testből, de ha előbb kell megválnotok a testtől, akkor 
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viszont nem fogjátok elérni azt a fejlődési szintet, amelyet Isten 

meghatározott a részetekre, ráadásul addig itt kell bolyonganotok, 

amíg a halálotok tényleges ideje el nem érkezik és utána mehettek 

csak a ti valódi helyetekre. Csak azt adjatok a testnek, amire 

valóban szüksége van! Ennek a fluid képződménynek elsősorban 

átszellemesülésre van szüksége a magatokhoz vonzott isteni erők 

által. 

Még egy témát szeretnék érinteni röviden, ami közvetlenül 

nem kapcsolódik ugyan az alkoholizmushoz, de közvetve 

viszont, igen. 

Vissza szeretnélek benneteket több évtizedre vezetni a múltba, 

ahol úgy a fiatal, mint a közép korosztályban széles körben 

kiterjedési és elfogadási lehetőséget nyert egy sátáni eszmeiség, 

amelynek jele szintén sátáni volt és ez a PEACE (Béke) jel. Nem 

kell bővebben ismertetni ennek az eszmének a káros voltát, ti 

magatok is látjátok azt, hogy milyen hatalmas rombolásokat vitt 

végbe a sátán azzal az eszmeáramlattal, ahol szabadon, minden 

gátlást elnyomva terjedhetett az alkoholnak, a drogoknak 

különböző fajtája, majd ennek hatására a szabad szerelem, mint a 

paráznaságnak és az erkölcstelenségnek különböző formája a 

béke és a szabadság cím alatt. 

De én jelenleg e jelről, melyet sok millió fiatal hordott a 

nyakában, valamint a testére tetoválva, mit sem sejtve arról, hogy 

gyakorlatilag, fekete mágia jelként szerepel ez és hatalmas sátáni 

erőket vonz a viselőjére. Gyertek velem vissza 2000 évet, mert az 

Úr Jézus keresztjét szeretném nektek a maga valójában ábrázolni, 

úgy ahogyan kinézett. 

Téves az az ábrázolási mód, ahogyan jelenleg a mi Urunk 

Jézus Krisztus keresztjét ábrázolják, mert nem két egymásra 

erősített fából volt az elkészítve, mely kilencven fokot zárt be 

egymáshoz viszonyítva, hanem öt fából készült és Y alakú volt. 

A törzs, amely igen vastag volt, a Kidron patak mellett már jóval 

a kereszt elkészítése előtt kidőlt és hidat képezett a patak felett, 

szimbolizálva ezzel azt, hogy aki majdan a kereszten mint hídon, 

amely a bűnből az Életre vezet, átmegy, eljuthat az üdvösségre. 
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Jézusnak a keresztjéhez ezt a törzset használták fel. Az oldalra 

kiálló ágait, melyek vékonyabbak voltak, csapolással rögzítették 

a törzsbe. Így nyerte az Y alakját. Mivel azonban a feliratot nem 

tudták így rászögezni, ezért az Y két felső ága közé még 

betoldották gyakorlatilag a harmadik vékonyabb fát és erre 

erősítették Jézus „címerét”. Ez a felirat képezte gyakorlatilag az 

ötödik alkotó elemét a keresztfának. 

Az Úr Jézus amikor ment fel a Golgotára, vitte az egész 

keresztet és nem csak a két kezéhez a nyakánál hozzáerősített 

vízszintesen elhelyezkedő fát, mint ahogyan azt a jelenlegi 

filmekben ábrázolják, hanem a teljes keresztet az össz súlyával 

együtt. A kereszt még nem volt összeállítva, mert az oldalágak 

hossza nem tette volna lehetővé a kereszt vitelét a szűk utcákon, 

hanem a törzshöz kötözve azokat az Úr vállára kötötték nehogy 

leessen Róla. 

Amikor elesett, a kereszt összsúlya ráesett Urunk testére. 

Cirenei Simon a kereszt másik végét emelte fel, amivel éppen 

nem segített Urunknak, hanem több esetben kibillentette az 

egyensúlyból, ami miatt Urunk elhasalt. De az Úrnak ettől a 

szenvedéseitől tért meg Simon. A kereszt a végleges formáját a 

Golgotán kapta meg, mert ott állították össze a hóhérok. 

Amikor készen lett a kereszt, a poroszlók ráfektették az Urat, 

hogy méretet vegyenek a kezek és a lábak hosszáról a 

felszegezéséhez a lyukak fúrása miatt, mert olyan kemény volt a 

fa és kezdetlegesek az eszközök, hogy képtelenség lett volna 

átverni a fán a szegeket. De tévedésből távolabbra méretezték a 

lyukak közötti távolságot, mint amilyenre ki tudta nyújtani a 

kezét. Így Urunk egyik kezét kötelekkel lekötözték és 

odaszegezték a kereszt ágához majd a másikra kötelet kötöttek és 

irgalmatlanul elkezdték húzni, hogy elérjék a szeg helyét. 

Jézus édesen csengő jajszava hatotta át a mindenséget, és 

Mária szívét. Az Úr Jézusnak mindkét válla kiugrott helyéről, 

hisz a szó legszorosabb értelmében kiszakították azokat. Így 

jártak a lábakkal is, mert lejjebb szegezték a tuskót a kelleténél és 

Urunk lábai nem érték el a szeglyukakat. Ezért azokat is 
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borzalmas állati erővel és dühhel, miután rákötötték a köteleket, 

odahúzták a szeghelyekhez, minek következtében Urunknak az 

összes oldalbordája leszakadt a gerincéről, a gerincoszlopa 

kettészakadt és kicsavarodott a teste a kereszten. 

Valami borzalmasan hosszú szeggel és borzalmas vadsággal 

odaszegezték az egyik lábát, majd a másik lábába is ugyanezzel 

az intenzitással, inakat ropogtatva verték bele a még hosszabb és 

vastagabb szeget át a tuskón, majd az oszlopon. Jézus itt még 

hangosabban, még szánalmasabban és szívtépőbben jajgatott, de 

az emberi szív, mely Őt keresztre juttatta, keményebb a kőnél és 

nem indult meg, inkább brutális gúnykacajba tört ki és szadista 

hajlamának engedve, szinte élvezte az egész jelenetet. Csak 

Mária és még néhányan akik Vele voltak, élték át Jézus 

szenvedéseit és azt a tehetetlenség okozta borzasztó fájdalmat, 

hogy képtelenek segíteni az Úrnak. 

Azért ábrázolják jelenleg a mai megjelenítési formákban Jézus 

kereszthordozását úgy, hogy csak a kereszt vízszintes ágát vitte, 

hogy lazítsák, gyengítsék lealacsonyítsák, lecsökkentsék Jézus 

áldozatának nagyságát! Ezért nem mutatják be a keresztre 

szegezést és az egész golgotai jelenetet sem a maga valójában, 

hogy az emberiség előtt ne legyen nyilvánvaló Krisztus Urunk 

áldozatának nagysága. 

Visszatérve Jézus keresztjének formájához, pontosan úgy 

nézett ki mint a PEACE jel, csak mind a három ágának az iránya 

az Ég felé mutatott, míg a szóban forgó jelnek viszont a pokol 

felé. Gyakorlatilag a peace jel nem más, mint az Úr igazi keresztje 

csak lefelé van fordítva! 

Mi a fekete mágia jele? A lefelé fordított kereszt! Tehát a 

„csirkelábat” ábrázoló peace jel fekete mágia jel és ezt hordták 

nagyon sokan, mit sem tudva eredeti rendeltetéséről, pedig 

ellenkező irányban mutat az Úr keresztjéhez viszonyítva. Ezt 

hordták sok ezren, millióan a nyakukban mit sem sejtve arról, 

hogy magának az ördögnek a jelét hordták és hordják magukon. 
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És azáltal kapcsolódik az alap témánkhoz az alkoholizmushoz, 

hogy ezen a fentebb említett jelen keresztül is a káros 

szenvedélyekre kényszeríti a sátán az embereket!!! 

Mind ebből is látszik az, hogy a Föld még az ellentétnek és az 

árnyaknak a világa! Minél nagyobb a fény, annál nagyobb 

árnyéka van. Az Úr Jézus hozta le a legnagyobb fényt, ezért az Ő 

eszméje mögött van a legnagyobb árnyék. Vigyázzatok, hogy ne 

kerüljetek bele ebbe az árnyékba, mert a sátán hálójába fogjátok 

magatokat találni! 

Még mielőtt elbúcsúzom, még egy „érdekességet” szeretnék 

veletek megosztani: 

Akik delejeznek, azok tudják és érzik, hogy a delejes erők 

elsősorban a hüvelyk és a középső ujjból áradnak. Ennek a 

megcsúfolására mit talált ki a sátán? Negatív érzelmek kifejezése 

céljából az emberek a középső ujjukat mutogatják a másik 

emberek felé. Hát nem borzasztó? 

Sok szeretettel: egy túlvilági barátotok! 

Isten kegyelme legyen veletek a küzdelmekben és a 

harcokban. 

 

URUNK KERESZTJÉNEK EREJE  

 

Kedves Földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az én Uramnak és Megváltómnak szent nevében köszöntelek 

benneteket a szellemi hazából testvéreim. Minden egyes 

megnyilatkozás nagy-nagy örömmel tölti el a lényemet, mert az 

én Uram akaratának engedelmeskedem. Az Ő akarata viszont 

mindenkor ránk, missziós szellemekre nézve az, hogy hirdessük 

az Ő Országát és Annak igazságát a földi világban. 

Kimondhatatlan öröm az, amikor egy-egy szellem megbízást kap 

az ő Vezetőjétől, mert az azt jelenti, hogy az Úr meg van elégedve 

azzal a munkával, amelyet közösen végzünk értetek, nem várva 

érte semmi jutalmat sem tőletek, sem Istentől. 

Mi az Úrral együtt jobban örülünk egy megtérő bűnösnek, 

mint a kilencvenkilenc igaznak, mert ugyanis ilyen esetben egy 
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megtérő lélekkel gyarapodik Isten Országa, valamint az értetek 

végzett munkánk nem volt hiábavaló. Ugyanis nagyon sokat kell 

dolgozni, küzdeni azért, hogy egy lélek meghallja a hangunkat és 

cselekedje is azt, mert az embereknek a lelkei körül ott a 

bűnpáncél, amin bizony nehezen hatol át a sugallat. Nem beszélve 

arról, ahhoz, hogy el tudjunk jutni az emberi lélekig, bizony sokat 

el kell szenvednünk a kitermelt negatív erőiből. 

Tehát nem is könnyű az a feladat, amelyet ránk bízott az Úr, 

de végezzük fáradhatatlanul, mert ki szeretnénk emelni 

benneteket a szenvedéseknek eme hazájából, a földi világból. 

Ami nektek fáj, az nekünk még fájóbb a szeretet szálán, mert 

többet látunk bennetek mint ti magatok. Látjuk az előzményeket 

és a következményeket egyaránt, de ami a legfájdalmasabb 

nekünk az az, amikor nem hallgattok a sugallatokra, hanem 

mentek a saját elképzeléseitek után, a saját vesztetekbe. 

Ilyenkor a tehetetlenség tud legjobban belenyilallni a 

szívünkbe. Ilyen esetben jön az „újratervezés” arra nézve, hogy 

tiszteletbe tartván a szabadakaratotokat, mégis elérjük azt, hogy 

engedelmeskedjetek az isteni akaratnak. Minél több alkalommal 

ellenáll valaki az isteni akaratnak, annyiszor falnak ütközik, vagy 

legalábbis hátráltatja a saját tisztulását és gyarapítja a 

szenvedését. 

Az isteni elgondolás mindig is az anyagból, vagyis a bűnből 

való kiemelkedést szorgalmazza és segíti elő, míg az ember ha 

ennek ellenáll, süllyed vissza a bűnös hajlamokba és ezzel sűríti 

a saját anyagát is. Ezért hát a ti érdeketekben arra kérünk titeket, 

hogy engedelmeskedjetek az isteni hívásnak és ne sajnáljatok 

elszakadni mindattól, amit Isten elkér tőletek. Azt a lelki űrt, amit 

a lemondás, illetve elszakadás okoz, attól függ, hogy miről van 

szó, Ő az ő kegyelmével be fogja tölteni, sőt annak a sokszorosát 

kapjátok helyette odaát szellemesítve, mert amiről itt az anyagi 

világban lemondotok, azt lelki vagyonná alakítva gyakorlatilag 

átviszitek a szellemhazába! Ezért hát ne itt keresse, illetve ne itt 

építse senki a boldogságát, (a földi boldogságra gondolok), 

hanem itt a Földön ugyan, de a szellemvilágba. A Föld a 
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lemondások és tisztulások hazája kell, hogy legyen. Ugyanis azt 

mondja az Úr: „Szűk az a kapu és keskeny az az Út, amely az 

Életre vezet.”  

Az Úr ezt a világot egyszerűen halottnak titulálja ebből a 

kijelentéséből kifolyólag és értelemszerűen a magasabb világokat 

jelöli meg az Életnek, ahova bizony, hogy nehezen lehet bejutni. 

Ebben a földi világban keskeny az odavezető út, csakis az az 

ösvény lehet az, amelyet az Úr kitaposott, ami azért keskeny, mert 

csak a legszükségesebbeket szabad felvenni rá ugyanis ez az 

önmegtagadás útja. A szűk kapu viszont a 3.-ból a 4. szférába 

nyílik. Ezen nem fér be a bűnöktől lelkileg meghízott ember. De 

mi is a végcélja ennek a keskeny útnak? Az Isten Országába való 

eljutás. „Én vagyok a(z) (keskeny) út, az igazság és az Élet, senki 

sem mehet az Atyához, csakis Én általam.” A fent említett 

keskeny úton az Úr Jézus és az ő igazságai által az ember az Életre 

juthat el, vagyis az Atyához. 

De aki kiszélesíti ezt az utat itt a bűnök világában azáltal, hogy 

bőre ereszti a lehetőségeit és ezzel nagyot markol a „bőség 

kosarából” az a valaki előtt szélesre nyílnak az alacsony szférák 

kapui és elnyelik a rajta járót. 

Isten minden egyes életre mindenkinek meghatározza 

mindenre nézve az elfogyasztani valót és ha az ember többet vesz 

el a megengedettnél, akkor hiány keletkezik a folytonosságban. 

Ezért voltak, vannak és lesznek éhínségek a Földön, mert az 

ember többet fogyaszt a rá kiszabottnál és ezzel gyakorlatilag 

saját maga elől eszi el az eledelt. Tehát akik jelenleg gazdagok, 

azok önmagukat szegényítik meg a jövőre nézve. 

Akik viszont szegények, a múltbeli gazdagságuk mértéken 

felüli felhasználásának eredményeit hordozhatják a 

szegénységükkel, de nem minden esetben, mert vannak önként 

vállalt szegény sorsok is, mert amikor már valamennyire 

öntudatra ébredt a szellem, akkor rájön arra, hogy sokkal nagyobb 

próba a gazdagság a kínálkozó lehetőségek által, mint a 

szegénység. 
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A szegénység inkább közelebb viszi az embert Istenhez mint a 

gazdagság, mert a szegény embernek esténként oda kell borulni a 

kegyelem trónusához, hogy esdve könyörögjön a mindennapi 

kenyérért, ellentétben a gazdag emberrel, akinek szinte minden 

automatikusan az ölébe hull, de nem biztos, hogy teljes 

becsülettel. A szegény embernek ott elsősorban a próbája, hogy 

irigy lesz-e a gazdag emberre vagy alázattal és Istenbe vetett hittel 

viseli a sorsát. A gazdag próbája viszont az, hogy visszaél-e 

hatalmával és mindig többet és többet vesz el a szegénytől, vagy 

éppenséggel irgalmas szamaritánus módjára felkarolja a 

rászorulót. 

Igyekezzetek mindenkoron csak annyit venni el önmagatok 

részére, amennyi ki van szabva, akkor biztosan nem fogtok 

semmiben hiányt szenvedni, ugyanis Isten, ha kéritek, megadja a 

mindennapi szükségleteiteket. Ti gazdagok, támogassátok a 

nálatok kevesebbel rendelkezőket, mert ezzel enyhítitek a reátok 

váró jövőbeli szegénységeteket, mert a világi gazdagságotokat 

szeretetre váltottátok át az „Isten bankjában”. 

Minden egyes dúskálódó vétkezik, ha nyomorgót lát és nem 

segít rajta, de a nyomorgó is vétkezik, ha jogtalanul nyúl a 

dúskálódó asztalához, hogy éhségét csillapítsa. 

Isten nem rendelt gazdagságot, se nem rendelt szegénységet, 

hanem egyenlő eloszlását az anyagi javaknak. Mint minden isteni 

alkotást tönkre tesz az emberi gonoszság, úgy ezen a téren is 

domináló megnyilvánulása az emberiségnek a kapzsiság, mely 

felbontja azt az isteni egységet, mely kiegyenlítené a 

szintkülönbségeket. 

Amikor tehát az önmegtagadást szorgalmazzuk, gyakorlatilag 

azt szeretnénk vele elérni, hogy az utolsó időkben is legyen 

betevő falatotok, mert nagy éhínségeket jövendölt az Úr. De aki 

mindvégig beosztotta úgymond a szűkös anyagi javait, annak jut 

a nehéz napokra is belőle. De aki eltékozolta, arra valóban az 

éhínség vár, mert nem hagyott magának abból, amit Isten az 

utolsó időkre tartogatott neki. 



200 

 

Ott, ahol felgyülemlett valamennyire is a bőség, igyekezzetek 

szeretetre cserélni be, mert akkor lelkileg meggazdagodva, tele 

lelki vagyonnal fogtok átkerülni az Isten Országába. 

Ha be tudjátok tölteni az önmegtagadással járó keskeny úton 

való haladást, Isten ad örömöket is itt a szenvedéseknek eme 

hazájában. De ne ti „akarjatok” boldogok lenni, hanem 

engedelmeskedjetek és Isten fog adni örömöket, sok esetben a 

győzelem örömét, mert minden egyes kimenekített lelki vagyon, 

felszabadulást jelent a földi kötelékek alól. Csak az a baj, hogy az 

ember annyira anyagias, hogy mindezt nem képes meglátni. De a 

ti számotokra, a késői kor embere számára, Isten megadta azt a 

kegyelmet, hogy bele láthassatok mindabba, amit itt elmondtunk, 

a szellemtani kijelentések által. 

Nagyon szépen bemutatja számotokra a túlvilágot „A 

kegyelem törvényvilága” és a „Szférák a föld és a nap között” 

című médiumi írás. 

Ahhoz, hogy az ember meg tudjon felelni az isteni 

elvárásoknak, minden erejével bele kell hittel kapaszkodni az 

Istenbe. 

Mint ahogyan Mózes felemelte a rézkígyót a kígyómarásoktól 

szenvedő zsidó népnek úgy emelik fel az Emberfiát, hogy az 

őskígyóktól, a bűnöktől megmart emberiség fel tudjon tekinteni a 

ti kígyóitoktól megmart és kiszenvedett Megváltóra és erőt tudjon 

meríteni Belőle a „kígyómarások” okozta sebek begyógyulására 

és mint erőforrásra. 

Ő ugyanis itt hagyta önmagát azokban az erőkben, 

krisztusparányokban, amelyek a teste szétsugároztatásával 

keletkeztek. 

A földi szegénységnek, az anyagi javakról való lemondásnak 

az Úr Jézus életében hű példája a betlehemi istálló szegénysége. 

Már ott megmutatta az Úr a földi kincsek értéktelenségét és a 

legszegényebb körülmények közé született meg, hogy ő maga se 

vegye ki részét ebből a világból, hanem megmaradhasson 

lélekben az ő Atyja mellett. A napkeleti bölcsektől kapott 

aranyakat és drágaköveket is szétosztották a rászorulók között. 
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Mária készült a kis Jézuska születésére, kis takarókat, 

ingecskéket készített pici gyermeke részére, de az angyal, aki 

megjelent Szent Józsefnek, figyelmeztette őt, hogy ne vigyenek 

magukkal semmit az útra, amikor Betlehembe mennek, főleg 

semmilyen takarót, csak a legszükségesebbeket. 

Minél magasabbról jön egy szellem, annál inkább terhesnek 

érzi ezt a sűrű anyagot, amely Őt körülveszi és igyekszik magát 

távol tartani tőle. Ezért is születnek meg a legnagyobb 

szegénységben és csak annyi eledelt vesznek magukhoz, ami a 

testüket éppen hogy fenntartja. Mindannak ellenére, hogy Teréz 

Anya az egyik leggazdagabb ember volt mégis csak kenyéren és 

vízen élt, Neumann Teréz csak Szentostyával táplálkozott, míg 

Pio atyának is olyan sok pénze volt, hogy egy hatalmas kórházat 

építtetett, naponta 20 gr eledelt vett magához. Mindannyian 

komolyan támogatták a szegényeket. 

Szeretettel azt kívánom, a harmónia és szeretet világából, hogy 

mindegyikőtök ki tudjon magának szűrni bizonyos világosságot 

lelki táplálék gyanánt a saját hajlamainak a leküzdésére és a 

szeretet gyakorlására mert az idő közel van! 

Egy jó és igaz barátotok a szellemi hazából. 

Isten veletek. 

**** 

„Ti közöttetek ne essen szó másról, csak Krisztusról, a 

megfeszítettről” - írja Pál apostol azon gyülekezetnek, ahol sok 

esetben világi téma folyt, mert amilyen az ember témaköre, olyan 

a szellemi környezete. Ezért kérünk titeket, hogy tagadjátok meg 

magatoktól a sok hiába való beszédet és csak a lényegről 

beszéljetek. A hiába való fecsegés elrabolja tőletek a lelki 

erőiteket és nem jut arra, hogy magatokhoz vonzzátok a 

kegyelmeket valamint arra, hogy Isten akaratát cselekedjétek. A 

nyelvetekkel is sokat bírtok vétkezni, sőt a szavaitokkal ölni, ami 

veszélyesebb a fizikai ölésnél, mert a lelket lehet vele megölni. 

Ezért mondja az Úr, hogy „a ti beszédetek legyen igen-igen, nem-

nem, a többi a gonosztól való”. 
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IGAZSÁGBA CSOMAGOLT SZERETET  

 

Kedves Testvéreim és Barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Mint az Úr Jézus küldöttei, az Istent dicsőítő angyali karok 

nevében köszöntünk benneteket földi testvéreim az Örök hazából. 

Azért küldött ki bennünket az Úr, hogy lehozzuk közétek azt a 

szeretetcsomagot, melyet Isten, a Mindenható küldött földi 

gyermekei részére. Ez a csomag nem más, mint, „igazságba 

csomagolt szeretet” egy nagyobb mennyiségű szeretetenergia, 

amely az Ő törvényszerűségeibe van „csomagolva”, amelyet a ti 

lelketek táplálására rendelt ki az Isten. Ha az Ő igazságai szerint 

éltek, akkor csomagoljátok ki azt a szeretetet, amely által 

gyakorlatilag át fog formálódni az életeteknek a magatok szintjén 

az Úr képmására: 

Szeretni Istent mindenek felett, embertársaitokat viszont, mint 

önmagatokat. 

De hogyan valósulhat meg mindez a földi ember életében? 

Melyik az az útirány, amelyen ha jár az ember képes 

megvalósítani az isteni elgondolást? 

Azt mondja az Úr Jézus, mint egy végérvényes életcélt tűzve 

ki a földi ember elé: „Keressétek először az Isten Országát és 

annak igazságát és a többi, az mind megadatik hozzá nektek.” Az 

Úrnak ebben a kijelentésében benne foglaltatik minden ember 

életének célja és értelme, bármilyen szintjén legyen is a 

fejlődésnek, hisz amíg el nem éri ezt egy szellem, addig mindig 

van mit keresnie és kutatnia az addig ki nem kutatottban és 

feltárnia az örök titkokban. Az Úr az ő földi életében nem 

kicsinyes földi célokat tűzött ki a bukott szellem elé, hanem 

gyakorlatilag a végcélt: „Legyetek olyan tökéletesek...” és az oda 

vezető útra mutatott rá: „Keressétek az Isten...” 

De vajon hogyan is lehet keresni, illetve megtalálni az Isten 

Országát és a benne lakozó Istent? A szívetek megtisztításával, 

ugyanis: „Boldogok a tiszta szívűek, mert meglátják az Istent.” 

Tisztítsd meg a szívedet testvérem minden bűnös hajlamtól és 

vágytól, hogy meglásd az Istent, hisz ezek mint a vastag páncél 
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rétegek körülzárják a lelkedet és nem látsz keresztül rajtuk! Ez 

nagy egyenlőtlensége a léleknek. Az ember azért bűnös, mert a 

lelkében élnek a bűnök. Amikor viszont cselekedetté formálja a 

hajlamát, az már ítélet, akkor már ítéletet von magára az ember. 

És íme ismételten csak az önmegtagadásnál, a szívetek 

szennyének a megtagadásánál kötöttük ki az életetek hajóját, mert 

addig, ameddig az ember szíve tele van ocsmányságra, 

csalárdságra és önzésre való hajlamokkal, addig nem tiszta! 

Ugyanis nem a cselekedetek teszik bűnössé az embert, hanem a 

szíve érzéseinek és vágyainak a minősége, illetve tisztátalansága, 

vagy tisztasága. „Aki bűnös vággyal asszonyra (a másik nemre) 

néz, azzal már paráználkodott az Ő szívében.” Mert 

bukottságában a boldogságát kereső ember azt hiszi, hogy a 

Földön a jónak és igaznak csak szép megjelenési formája lehet és 

odavonzza a tekintetét a szép és nemesnek látszó forma, de 

csalódnia kell, mert ördögi beállítottságú és törekvésű szellemek 

nyertek szép megjelenési formát és ezáltal már ki is billent a lelki 

egyensúly a negatív irányba, melynek negatív következményei 

vannak. 

De nem csak a léleknek ezen a területén érvényes ez a dolog, 

hanem az önzésnek bármelyik formájában. Ha az ember példának 

okáért megkíván egy autót, főként ami a másé, én arra azt 

mondom, hogy azzal „paráználkodott” vagyis vétkezett az ő 

szívében, mert lélek mélyén megjelent az önzés és az irigység. 

De vajon hol van még is az a határ, ameddig nem szennyeződik 

a szív tisztasága? Ameddig a vágy nem rabol erőket a lélektől. De 

ha már önző illetve birtoklási vágyak keletkeznek valami vagy 

valaki felé, akkor ott valami nincs rendben, mert a vágy mögött 

mindig ott lappang egy bizonyos bűn, illetve bűnös hajlam, ami 

kibillenti az embert a lelki egyensúlyból. Itt is jelen van ugyanaz 

a lelki folyamat, a gonosznak ugyanaz a megjelenési alakja, hogy 

a szép és nemes forma mögött meghúzódhat a gonosznak a 

megjelenése, csak azért, hogy megtévessze a lelki békére és az 

igazi boldogságra vágyó embert. 
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De ne szomorodjatok el testvéreim, mert az, hogy a gonosz a 

nemesnek a formáját öltheti magára, csak a Földön van így, 

vagyis az ellentétek világaiban, ahol a gonosz az uralkodó 

tényező és a jó szolgai sorsra van ítélve, ha a gonoszt meg akarja 

nyerni az örök jó birodalmának. Magasabb világokról már 

száműzve van a gonosz minden ármánykodásával együtt és a jó 

csakis az ő szintjének a megfelelő formát öltheti magára! 

Ezen a fentebb említett lelki egyensúlyon áll vagy bukik 

minden: „Hiába menti meg az ember az egész világot, ha (ez a 

cselekedete) a saját lelkében kárt vall.” Ezzel már felbomlott a 

lélek egyensúlya! De nem csak ezzel van így, hanem minden 

bűnnel, csak talán ez az egyik legveszélyesebb, mert az ember 

meg van győződve arról, hogy az emberek megmentésével Istent 

szolgálja, pedig a saját kárhozatát építi, ha hiányzik az ahhoz a 

feladatkörhöz szükséges kellő alázatosság és tisztaság. 

Az ember gyakorlatilag abban az erényben támaszthat bárki 

felé is elvárásokat, amiben ő már elöl jár, vagyis valamennyire 

megtisztult azokból a hajlamokból, amelyek azoknál jelen 

vannak, akik felé szolgál. 

De hogyan vehető észre az, hogy valami nincs rendben velem 

hogy kárt vall a lelkemben a munkám? Úgy, hogy ha befelé 

fordulok (mert legalább annyi időt magamra is kell szánni, 

amennyit másokra szánok, hogy a lelki egyensúlyom 

fennmaradhasson) és nincs újabb felismerés a lelkemben 

önmagamat illetően, vagy ha valóban nincsenek újabban 

elkövetett bűneim, valamint ha jobban fájnak az addig 

elkövetettek, mert ahogyan közeledik az ember lélekben az Isten, 

vagyis a Fény felé, úgy mind tisztábban kell látnia saját vétkeinek 

a súlyát, amiből kifolyólag mind nagyobb fájdalmat kell 

előidéznie a lélekben. 

Ha az ember valakiért munkálkodik, akkor annak a bűnös 

hajlamaiból kap bizonyos mennyiségű általa kitermelt 

elszenvedni valót és ha gyengébb a megmentő, mint akit 

megmenteni szándékozik, akkor a kapott negatív erők ledöntik és 

elbuknak mind a ketten! Ebben az esetben a megmentő (tanító) 
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áldozattá válik, a bűn áldozatává! De ha viszont nem áll minden 

mögött a megmentő, amit tanít és nem tud részt vállalni mások 

terhéből, akkor a tanítás maga kevésnek bizonyul. Mögé kell állni 

a dolgok mögé és komoly háttér munkát végezni ahhoz, hogy 

legyen is eredmény! Ebben az Úr tökéletes példát adott. 

Hasonló a helyzet akkor is, ha az ember valakire bűnös 

vággyal tekint, mert azonnal megbomlik a lelkében az egyensúly 

és átbillen az ember törekvése, először csak érzésekben, majd 

gondolatokban-tervekben, majd kivitelezésben a bűn felé. 

Először érzéseket táplál és fejleszt, majd terveket sző a bűn 

kivitelezésére, amelyek ha soha nem is valósulnak meg, mert fél 

az ember a következményektől, esetleg a titkok felszínre 

jutásától, de a lelki egyensúlya már kibillent és nem az Isten 

Országát keresi az ember, hanem rombolja és az ördög országát 

építi a lelkében. 

De ugyanezek a folyamatok játszódnak le a lopásnál és minden 

előre megtervezett és meg nem tervezett bűnnél, mert van amikor 

„az alkalom szüli a tolvajt” és van amikor előre tervez a lélek. 

Habár itt is gyakorlatilag mindkét esetben ugyanaz a helyzet, 

hogy az ember azonnal a hajlamaiból reagál, vagy előbb kitervezi 

azt, a lelki egyensúlya felbomlik és káosz keletkezik, amit a sátán 

azonnal kihasznál a saját előnyeire fordít, hogy boldogtalanná 

tegye az embereket, mert tudja azt, hogy minden ember a 

boldogságát keresi. 

Mi az ember boldogtalanságának az oka itt a Földön és az 

egész teremtettségben? Az Istennek az ember felé kisugárzott 

szeretetének a helytelen irányba (vagyis a bűn felé) való elterelése 

a lélekben. Minden boldogtalanságnak ez az alapja. Mind addig, 

ameddig az emberiség erre rá nem jön, addig nem lesz más a 

Földön, csak háború, szenvedés, fájdalom, gyász és halál! 

„Aki jobban szereti apját, anyját, gyermekeit és (Isten előtt 

törvényes) házastársát (is), az nem méltó Hozzám!” 

Itt nem beszélhetünk bűnről, illetve törvényszegésről és még 

is Hozzá méltatlannak nevezi az Úr azt az embert, aki helytelen 

sorrendet állít fel a szeretet kifejezésének a megnyilvánulásában, 
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pedig a mai embernél már az is eredmény, ha nem önmagát 

szereti a legjobban, hanem a másikat! De ha az Úr kijelentését 

nézzük, akkor az üdvösség eléréséhez ez sem elég, hanem minden 

üdvösségre meghívottnak, mindenek felett hinnie kell Isten 

szeretetében és mindenek felett Őt kell szeretnie. 

(Az az ember, aki nem Isten szeretetében, hanem a karma-

elméletben hisz, a fentiekből kifolyólag nem fog tudni eljutni az 

üdvösségre, ugyanis az Isten Országa a szeretetnek az Országa és 

oda csak az juthat be, aki benne hisz és az szerint cselekszik). 

Végül is melyik az az út, amelyen az ember megtalálhatja a 

boldogságát, ha már a bűnnek zsoldja a halál, de ha még a 

családjának sem élhet teljes egészében, hanem ettől valakit 

jobban kell szeretnie? Hol fogja megtalálni az igazi boldogságát? 

Mindenesetre, ha előbb nem, akkor utóbb, de a pillanatnyi 

örömök kiélésében csalódni fog az ember és bolyongani fog, mint 

egy szárnyaszegett madár a földi világban és nem tud 

felemelkedni. 

No de nézzük meg mit is gondol, illetve mond az Úr, akinek 

az elsődleges célja nem a kereszthalál volt, hanem a testiség 

képzetének az elszakítása. Ahogyan jött le, fokozatosan szaggatta 

el a testiség képzetét és kötelékeit és vette magára mindazt amit 

elszaggatott. Amikor viszont megszületett, megkezdte átdolgozni 

mindazt amit magára öltött és csak azután kezdett munkálkodni, 

amikor a belső lelki munkáját már befejezte. A tanítás csak ez 

után jött! Tehát miután elvégezte a háttérmunkát, amivel 

gyakorlatilag megnyitotta az emberek szívét és kidolgozta a 

tanításainak létlehetőségét, kezdett neki csak a megváltói 

munkának. 

Mi tehát a véleménye az Úrnak az igazi boldogságról? 

Az igazi boldogság még is csak Istennél van! De nem úgy 

ahogyan azt az ember gondolja - „Mert az én gondolataim nem a 

ti gondolataitok és a ti gondolataitok nem az én gondolataim” - 

mondja az Úr hanem a bűnök levetkőzése és az erények 

felöltözése, - „Aki utánam akar jönni, naponként vegye fel (bűnei 
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következményeinek) keresztjét és úgy kövessen engem”, vagyis a 

lelki harmónia kiépítése és megtartása által. 

„Boldogok a lélekben szegények, mert övék a mennyek 

országa.” 

Lélekben szegényeknek nevezi az Úr azokat, akiknek a lelki 

fejlettségüket nem haladja túl az értelmi fejlettségük, vagyis 

azokat az egyszerű becsületes, jóra törekvő embereket, akik nem 

hivalkodnak saját adottságaikkal, hanem harmóniában halad a 

lelküknek mindkét oldala a fejlődés útján. Tehát nem az 

együgyűeket nevezi az Úr lelki szegényeknek, hanem azokat, 

akik a lelki harmóniával el tudnak jutni a mennyek országába, 

vagyis az ilyen harmonikusan fejlődő lelkeké az Isten országa! 

Nagyon sok fájdalmat, szenvedést és halált okozott már az 

emberiségnek az értelmi túlfejlettség, mert az összegyűjtött 

tudáshoz viszonyítva nem volt meg a kellő lelki fejlettségi szint 

és holt biztos, hogy az ilyen ember azokat az értékeket, amelyeket 

az Isten pozitívumokra adott, negatív dolgokra fogja felhasználni! 

Ezzel a bukásukkal gyakorlatilag nagyon sok negatív erőket 

termeltek ki, ami aztán visszazúdult a fejükre és mindazokra, kik 

közelében voltak a dolgoknak. Az ilyen lelkek csak nagy sokára 

tudnak kivánszorogni a leli romjaik alól, hogy kidolgozhassák 

magukban a hiányzó fejlettségű lelki tulajdonságokat. 

De akinek megvan hozzá a lelki fejlettsége, még ha talán kicsit 

bután is, de Isten akaratát, a lelki békét igyekszik vele követni, 

mely akarat az Isten Országába való eljutást célozza meg. 

„Boldogok, akik sírnak, mert ők megvigasztaltatnak.” 

Hivatalos levéltári adatok szerint is, az Úr Jézust nevetni nem 

látta senki, de sírni annál többször, mert szinte vigasztalhatatlan 

volt a sokszori visszautasítás miatt, pedig tudatában volt annak 

hogy hova és kik közé jött. Könnyeket sajtoltak ki szeméből a 

félreértések, a nem megértések, ugyanis tálcán, az élete árán 

kínálta és kínálja ma is az üdvösséget, de nagyon sokan hideg 

szívvel, elutasítóan viselkedtek és viselkednek ma is, mert inkább 

a kárhozatot választották az örök életbe való eljutás helyett. Pedig 

emberi szavakkal ki nem mondható az, hogy az Úr mekkorát 
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lökött előre a Föld fejlődésében az Ő áldozatával. Emberi 

számítások szerint is szinte több ezer évet jelentett mindaz amit 

az Úr a Földért és a hozzá tartozó szellemek előrehaladásáért tett. 

A komoly fájdalmaira azonban az Atyánál keresett 

vigasztalást, ugyanis nagyon sok esetben éjszakánként a pusztába 

vonult imádkozni, azaz egy-egy rövid időre megszabadulni a test 

kötelékeitől és szellemi állapotban felemelkedni az ősnapok 

világába, duáljához hogy erőt meríthessen a mindennapi 

„kereszt” hordozásához. Ilyen esetben senki sem találta volna 

meg Őt sehol. 

A földi emberre is nagyon nagy teher nehezedik, a bukás terhe. 

Vigasztalást azonban csak az abbéli remény nyújthat neki, hogy 

Isten megbocsátotta a sorozatos ellenszegülés eredményeként 

kialakult bukást és küldöttein, majd a Megváltón és a vigasztaló 

Szentlelken keresztül hívja vissza a valaha elhagyott paradicsomi 

állapotokba. De mivel az út nagyon rögös és feltöri az ember 

lábát, sőt ebből kifolyólag nem egyszer el is esik, ezért bizony, 

hogy nagyon sok esetben feltör a lelkéből a sirám, és könnyeket 

présel a szemekbe a sok miért. Az égi hangok azonban ritkán 

szólnak, amelyek bizonyos vigaszt nyújtanak a szenvedő 

léleknek. De ezeken az égi hangokon keresztül azonban mégis 

csak azt mondja az Úr: „Jöjjetek hozzám mindnyájan, akik 

megfáradtatok a terhek hordozásában és én felüdítelek 

benneteket.” 

Nem arról szólt Ő, hogy azonnal levesz minden terhet a 

szenvedő ember válláról, hanem erőt nyújt a lelket megnyitó és 

megtisztító és a lelki sebeket begyógyító szenvedések 

elviseléséhez, mert mindezzel az Úr hozzájárulhat ama lelki 

harmónia kialakulásához, amelyről a fentiekben szóltunk volt. 

„Érdekes módon” az Úr, minden szenvedés ellenére is boldognak 

nevezi azokat, akiket megríkat az élet, mert már van annyi lelki 

erejük, hogy felvegyék saját, üdvösséget hozó keresztjüket, 

vagyis meg vannak hívva az üdvösségre. Az ilyen típusú lelkekért 

küldött ki bennünket, mint szolgáit az Úr: Menjetek ki az utak 

szélére, az útkereszteződésekre és szedjétek össze a bénákat, a 



209 

 

vakokat, a sántákat (a bűn megsebzettjeit, akik már képesek 

valamennyit is elviselni és elszenvedni a bűneik 

következményeit) és hozzátok (vezessétek) el őket a nagy 

menyegzőre (melyet azok számára tartanak, akik kiemelkedtek 

ennek a világnak a légköréből. A másik menyegzőt akkor tartják, 

amikor a két duálfél már átemelkedett a nemiségen és eljutva a 

lelki semlegességen át a duálegyesülésig. Ekkor Isten összeadja 

őket egy szellemmé, minek kapcsán nagy ünnepély van a 

mennyek országában.). 

Boldogoknak nevezi az Úr azokat, akik bűneiket belátva, 

bűnbánatot tartva siratják el bűneiket, mert a bűnbánat könnyei 

tisztára mossák a lelket. Ez is a lelki egyensúlyának létrejöttét 

eredményezi! 

„Boldogok a szelídek, mert ők örökségül bírják a (megtisztult) 

Földet.” 

(Kell még ettől nagyobb boldogság, végre eljutni a fent 

említett megtisztulások által egy olyan világba, ahol végre nincs 

sátán?) 

Mindannyian tudjátok testvéreim azt, hogy a világ egy nagy 

átalakulás előtt áll. Végre a földi világotok is beléphet majd a 

fejlődő világok sorába, miután már tűzkarikák formájában 

kidobta magából a salakot az ehhez a durva anyaghoz tapadt 

szellemekkel együtt. (Összes földalatti és az I.-II. földfeletti 

szféra.) A Földnek ritkább lesz az anyaga és a rajta testesült 

szellemek sem bírják már magukban azokat az alattomos 

hajlamokat, amelyek megszegnék a lélek békéjét és harmóniáját, 

valamint mindennek a végkifejleményét, a boldogságot. Hány és 

hány ezer éven keresztül gyötörte a sátán az emberiséget, mert a 

lelki tulajdonságaik ezt lehetővé tették nekik ama lelki sebeken 

keresztül, amelyek elkövetése által komoly hézagok és főként 

sebek keletkeztek a lélekben. És azok számára, akiknek 

begyógyultak a lelki sebeik és megmosták és megtisztították 

ruháikat a Bárány vérében, lehetőség nyílik a továbbfejlődésre, 

mivel a fejlődésük elérte azt a pontot, amikor már az ellentétes 

szellemek támadásai nem segítik elő a fejlődésüket, hanem 
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inkább hátráltatják azokat. Ezért, Isten „különválasztja a juhokat 

a kecskéktől, illetve kosoktól és egy közös akolba tereli juhait, 

ahol egy lesz a Pásztor.” 

Ez természetesen a vallási irányzatokra vonatkozik, 

pontosabban azokra akik fölé tudtak emelkedni a saját vallási 

irányzatuk és dogmáik fölé és egy közös „vallásban”, a 

szellemtani igazságokban találkozni tudtak. (Addig ugyanis nem 

lehetséges az egy akol elmélet, ameddig mindenki megmarad a 

saját „aklában”. Ennek a kifejlődéséhez viszont kellő alázatra, 

szelídségre és krisztusi szeretetre van szükség. Mindezek viszont 

a fejlődés folytonosságaként élő hitből tudnak csak kifejlődni.) 

Ez viszont már azokra vonatkozhat, akik eljutottak a szelídségnek 

azon fokára, miszerint bejuthatnak az újjáalakult Földre, ahol már 

nem lesz rendőrség, mert nem lesznek rendbontók, nem lesznek 

börtönök, mert nem lesznek bűnözők, vagyis rablók, gyilkosok. 

Mindenki szelíden, önzetlenül elsősorban a köznek dolgozik, 

mert nem lesznek egyéni törekvések. Mivel mindebből kifolyólag 

az erők a köz építésére irányulnak, ezért a termőföldeken lévő 

élelmet biztosító gabona nagyon kevés fizikai munkával is bő 

termést fog hozni, ugyanis nem lesznek kártevők, sem 

gyomnövények, hisz azok a tűzkarikákkal együtt kilöketnek a 

„külső sötétségre”, a Föld kilökött salakjából kialakuló második 

mellékbolygóra. 

Ki ne kívánna egy ilyen megtisztult Földre bejutni, de csakis 

az lehet lakosa az új bolygónak, aki olyan tisztára megtisztult 

amilyenre maga az újjáalakult bolygó felemelkedett, vagyis, aki 

megtanulta a boldog szelídségnek azon fokát, amely szint 

méltóvá tesz bárkit is az oda való eljutásra. Mert a szelídséget is 

mint bármelyik erényt, tanulni kell: 

„Tanuljátok el tőlem, hogy szelíd vagyok és alázatos szívű és 

békét találtok lelketeknek” - mondja az Úr. 

Nagyon nehéz bejutni az újjáalakult Földre, mert az embernek 

mindenről le kell mondania, ami ide köti őt és lélekben átvinni 

abba a másik világba lelki vagyon formájában, mert egyébként az 
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ide tartozó dolgok ide kötik a Föld légköréhez és nem tud 

elszabadulni, esetleg csak nagy szenvedésekkel. 

„Boldogok, akik éhezik és szomjúhozzák az igazságot, mert ők 

megelégíttetnek.” 

Boldognak nevezi az Úr mindazokat, akiknek a lelke keresi az 

igazságot, hisz csalódtak már a világ hiú káprázatában, a téves 

úton keresett boldogságban és keresik azokat a kendőzetlen 

igazságokat, amelyek gyakorlása által kiemeli őket a Mindenható 

ebből a Földön található vásári zűrzavarból. 

Minden embernek a lelkében van egy kialakított igazsága, 

miszerint él és vannak bizonyos elvei, amelyeket igyekszik 

megvalósítani. De ez a kialakított igazság sok esetben teljesen 

eltér a másikétól, mert vagy csak részben, vagy egyáltalán nem 

tartalmaz isteni igazságokat. Így más a hitetlen ember igazsága és 

más a hívőé más a szegény és a gazdag emberé, a betegnek és az 

egészségesnek mind más- más igazsága van, nem beszélve arról, 

hogy a vallási irányzatoknak is külön-külön igazságaik vannak. 

Igazság azonban csak egy van, az Isten igazsága, amivel 

fenntartja és irányítja a világok, vagyis a szellemek fejlődését. És 

mind addig, ameddig az ember nem csalódik a saját kis 

igazságában, addig nem fog tudni belekapcsolódni az egyetemes 

isteni igazságba. Amíg idáig el nem jut a lélek, bizony sokat kell 

vívódnia, szenvednie, gyötrődnie és tisztulnia, mert mindenki 

ragaszkodik a saját igazságaihoz, a bukásból, az Istentől való 

eltávolodásából, a gőgjéből kifolyólag. 

Azok, akik már az egyetemes isteni igazságot keresik, azok 

már ki tudtak emelkedni a saját kicsinyes, az igazságról alkotott 

véleményükből, tehát ezeken a fentebb említett fázisokon már túl 

vannak, ezért nevezi őket az Úr boldogoknak. Gyakorlatilag 

valamennyire kiemelkedtek a földi igazságokból és az odafenn 

való igazságra éhezik és szomjúhozik a lelkük. Ezt az éhségüket 

és szomjúságukat elégíti ki a kegyelem azáltal, hogy: „Elküldöm 

nektek ama Igazságnak a lelkét, aki elvezet benneteket a teljes 

igazságra.” Amikor már az ember átesett egy bizonyos tisztulási 

folyamaton, attól kezdve képlékennyé és vezethetővé válik a 
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kegyelem számára. Ezeket nevezi az Úr gyakorlatilag 

boldogoknak, ugyanis engedelmességük révén alkalmassá váltak 

az Isten Országába való eljutásra. 

„Boldogok az irgalmasok, mert ők is irgalmasságot nyernek.” 

Isteni törvény az, hogy amilyen hangon kiabál az ember bele a 

szellemvilágba, olyan tér vissza hozzá, mert azok az erők, 

amelyeket kibocsát, azok térnek vissza. Ebből kifolyólag 

ahogyan cselekszik az ember, olyan szintű bánásmódban lesz 

része. A kibocsátott erők, legyenek azok akár negatívak, vagy 

pozitívak, a hasonló hasonlót vonz törvényszerűség alapján, a 

kibocsátottnak a sokszorosát vonzza magához, de nem csak 

erőket, hanem az ahhoz kapcsolódó szellemeket is. Ezért nem 

mindegy az, hogy az ember hogyan érez, mit gondol és 

cselekszik, mert ugyanannak a hatványa tér vissza hozzá! Ebből 

kifolyólag azt mondja az Úr: „Ne tégy úgy embertársaiddal, 

ahogy nem szeretnéd, hogy veled tegyenek” és „Tégy úgy 

embertársaiddal, ahogy szeretnéd, hogy veled tegyenek.” 

Ebből kifolyólag az az ember aki irgalmas, irgalmasságot nyer. 

De elsősorban nem azért nevezi az irgalmas embert boldognak, 

mert ugyanolyan irgalmasságban részesül amilyen irgalmas volt, 

hanem azért, mert az irgalmasság, az önzetlen Egyetemes 

krisztusi szeretetnek az első foka! És aki idáig eljutott, annak már 

van esélye arra, hogy bejuthasson az Isten országába. Ezért nevezi 

boldognak az irgalmas embert. Igaz az sem elenyésző dolog, ha 

az emberrel irgalmasságot gyakorolnak, de akkor az fontosabb, 

hogy akik ezt teszik, azok is már le tudták vetkőzni olyan szinten 

az önzőségüket és az önszeretetüket, hogy kifejlődhetett a szeretet 

első foka, az irgalmasság. 

Testvéreim, legyetek irgalmasok, hogy ti is irgalmasságot 

nyerhessetek. 

„Boldogok a tiszta szívűek, mert meglátják az Istent.” 

A szellem az ős bukás, vagyis az ős engedetlensége révén 

folyamatosan záródott be Isten és a belőle kiáradó éltető erők előtt 

és ebből kifolyólag mind kevesebb isteni hatásokat tudott 

asszimilálni. (Hasonló állapot ez, mint amikor egy magas és 
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erőteljes, jó egészségnek örvendő ember elkezd öregedni, 

megbetegedni és zsugorodni az életerők hiánya miatt.) Ez 

természetesen a szellem „öregedéséhez”, zsugorodásához és 

életerőbeli hiányállapotához vezetett, minek következtében 

mindazok a lelki tulajdonságok, amelyeket Isten a teremtés 

pillanatában a szellembe bele teremtett, mint fejlődésre alkalmas 

csírákat, amelyeknek, a bukás elkerülése által az abszolút 

tökéletességre kellett volna, hogy felfejlődjenek, ez helyett 

kezdtek erőtlenné, fakulttá és hatásképtelenné válni, úgy magára 

a szellemre nézve, mint kifelé való hatásaiban olyannyira, hogy 

teljesen megfordultak és ellentétes megnyilvánulási formába 

mentek át. A szellem tehát olyan messze esett Istentől, az Élet 

forrásától, hogy elfeledte azt, hogy egyáltalán létezik és így 

tagadja Őt. Az Istentől való eltávolodás révén tehát 

beszennyeződött mindenféle ellentétes érzésekkel a szellem úgy 

Isten, mint a testvérei felé. 

A szeretetből gyűlölet lett, az engedelmességből 

engedetlenség, alázatosságból gőg alakult ki, a tiszta duálérzésből 

paráznaság, majd hűtlenség és így lassan az ellenszegülés minden 

jó és igazzal szemben és attól függően, hogy ki hol állt meg ebben 

a bukásban, lassan beállt a szellemi halál. 

A földi ember feladata, hogy ezen a bukási folyamaton az Úr 

segítsége, kegyelme által megálljon és az eddigi irányhoz 

viszonyítva ellenkező irányba haladjon és közelítsen Isten és az 

Ő országa felé. 

Igaz, nagyon hosszú és nehéz ez az út, mert az embernek 

szembe kell fordulnia saját magával, eddigi törekvéseivel és ezen 

az úton eddig kitermelt negatív erők egy részét el kell 

fogyasztania, át kell emésztenie ahhoz, hogy ismét 

megtisztulhassanak a szív, illetve a lélek érzései. 

Amikor már annyira megtisztult a szellem, hogy újból be 

tudják valamennyire is tölteni az isteni életerők, akkor kezdi a 

lélek újból átélni azoknak a lélekre gyakorolt hatását és betölti őt 

az isteni boldogság. 
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Azért nevezi boldognak az Úr a megtisztult szívű embert, mert 

már valamennyire be tud hatolni az isteni világosság a szellembe 

és ezáltal „biztosítva van” az első feltámadása, vagyis az megújult 

Földre való bejutása. 

Minden törekvése a szellemvilágnak jelenleg arra irányul, 

hogy mindazok, akiknek a neve beírattatott az Élet Könyvébe, el 

is jussanak az Életnek, az újjáalakult Földnek a világába. 

„Boldogok a békességre igyekvők, mert az Isten fiainak 

mondják őket.” 

Minden ember, aki itt a Föld gyermeke, főként ha még nem 

lépett rá a keskeny útra, tele van békétlenséggel, önzéssel, 

anyagiassággal, gőggel, hamissággal, hazugsággal, rettenetes 

bosszúvággyal, vagyis a hazugság szellemének minden sötét 

tulajdonságával, amelyek folyton, mind erősebben támadják az 

embert, főként ha teret enged nekik. Ebből kifolyólag mind 

zaklatottabbá válik az ember, aki szinte olyanná lett mint az 

üldözött vad a sivatagban, mert nincs hova elrejtőznie a 

támadások elől. És mindezek a tulajdonságok még megerősítést 

is nyernek, ha egy előbbi létállapotból hozott belőlük a lélek 

magának. Ekkor aztán vannak az igazi gyűrődések a lélekre 

nézve, ugyanis két élet terhét egy élet alatt kell neki 

megharcolnia, de nem szabad elnyomni, mert mindent amit 

elnyom az ember, az aztán hatványozott erővel képes feltörni a 

lélekből. Minden érzést felszínre kell engedni és megvallani, mert 

a megvallás általi szégyenérzetben kell elégnie azoknak a 

hajlamoknak, amelyek az embert a rossznak a gyakori meg 

cselekvésére ösztönzik. Ebből a célból írja Jakab apostol: (mély 

bűnbánattal) „Valljátok meg egymásnak a ti bűneiteket.” A 

megszégyenülés és a bűnbánat könnyei és a visszamaradt 

szenvedések megtisztítják az embert a bűnei következményeitől 

és a negatív hajlamoktól. 

Sok esetben nem szüntethetők meg a szenvedések teljesen, 

mert akkor a gonosz szemrehányást fog tenni az Úrnál, hogy 

korlátozva van a szabad akarata. De amikor már a kétségbeesés 
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szélére jut az ember, teljes bizalommal, a következmények 

világából felemelkedhet az Atya oltalmába és védelmébe. 

Ahogyan a hajlamok levetkőzése által emelkedik a lélek az ő 

elvesztett Atyja felé, úgy támadnak fel benne a pozitív érzések és 

nyugszik meg a sorsába és terjed szét benne a béke. 

Ha a béke nem lenne olyan szükséges és fontos állapot, mint 

amennyire azt az Úr fontosnak tartja, akkor a feltámadása után 

amikor megjelent az apostoloknak nem a „békesség nektek” 

köszönés szeretet sugaraival köszöntötte volna őket. Azzal, hogy 

kimondta, ezekkel a szavakkal gyakorlatilag mintegy belelövellte 

a lelkükbe a Benne lakozó békét. 

Amikor már annyira megtisztul a lélek, hogy be tudja fogadni 

az isteni békét, vagyis bele tud kapcsolódni az isteni békébe, 

akkor ezáltal már Isten- és nem a bűn gyermekének nevezhető, 

mert kiemelkedett a bűnök világából. 

„Boldogok, akik háborúságot szenvednek az igazságért, mert 

övék a mennyek országa.” 

Az ember mindig abban az igazságban érzi jól magát, 

amelyben éppen benne van, mindaddig, ameddig valamennyire is 

ki nem növi azt a szintet. De ezért a növekedésért bizony 

dolgoznia kell és a rest lélek inkább beletörődik a 

változhatatlanba, mint hogy bármit is tegyen fejlődése érdekében. 

Ez a földi ember egyik igazsága, amivel csak a kárhozatra 

lehet eljutni, mert nem igyekszik kiemelkedni a gonosz 

hajlamokból, hanem csak süllyed bele a negatív tulajdonságok 

mélységeibe. Ezekből a szellemtípusokból van legtöbb a Földön. 

Ezek azok, akiknek a lelkében még nem alakultak ki a magasabb 

eszmék utáni vágy, ezért nem is értik meg azokat, akik a 

magasabb eszmeiségbe igyekeznek felemelkedni, inkább üldözik 

azokat. Abból kifolyólag, hogy a Föld igazságát követő ember 

lelkében nincsenek kifejlődve a magasabb igazságok, üldözi a 

tisztát, az igazat! De a magasabb igazságokban élő lélek megérti 

az alacsonyabbon lévőt és szeretetből elviseli az üldözést, 

csakhogy a felebarátja megtérhessen. 
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Azért nevezi boldognak azokat az Úr, akik háborúságot 

szenvednek az igazságért, mert azok már kiemelkedtek a földi 

igazságokból és eljutottak a mennyei igazságokba, vagyis az Isten 

országába. A magasabb fluidok ha alacsony világba kerülnek, 

mindig is ütközéseket szenvednek az alacsony szinten lévő 

fluidokkal való találkozásuk alkalmával. Akik már ily magas 

fluidok birtokosai, bizony, hogy komoly ütközéseket kell 

szenvedni azoktól, akiknek még fejlődniük kell ahhoz, hogy 

eljuthassanak az Isten országába. 

A háborúság szenvedése tehát kitüntetés Isten részéről azok 

számára, akik eljutottak az Isten országába, mert már a Föld 

igazsága kilöki magából, vagyis üldözi őket. 

„Boldogok vagytok, ha szidalmaznak és háborgatnak 

benneteket és minden gonosz hazugságot mondanak ellenetek 

Énérettem.” 

A mai időkre az isteni lényeg, vagyis az isteni erők 

áthelyeztettek az egyházból a III. kijelentés igazságaiba. Így 

mindenki, aki ezekbe az igazságokba bele tudja magát dolgozni, 

önmegtagadással és önmegtartóztatással az erőknek nagy 

mennyiségét képes levonzani magához. 

Mivel az erők átcsoportosítása folytán tiétek, szellemhívőké 

lehettek a legtisztább erők, én azt mondom, hogy ezáltal tirátok 

vonatkozik a fent említett kijelentés: 

„Boldogok vagytok, ha szidalmaznak... Énérettem”, mert az 

egyházi formákból már kivonult a Szentlélek és így üldözi a 

magasabbat, tehát titeket szellemhívőket fognak „üldözni az Én 

nevemért”, vagyis a szellemtanért, ha annak az ideje eljön. Addig 

erősödnötök kell, hogy „tiétek lehessen a mennyek országa.” 

Kedves földi testvéreim, ecsetelni szerettem volna azt, hogy az 

Úr kiket nevez boldognak és kiket nem a fentiek rövid kielemzése 

által. Tettem ezt azért, hogy mindenki aki olvassa és aki elhiszi e 

közlemény hitelességét, megtalálhassa a hamis örömök 

káprázatos voltából a világosságra, vagyis a lelki 

kiegyensúlyozottságra, az örök boldogságra vezető utat. 
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Isten kegyelme legyen veletek, sugározza rátok az Úr a 

Szentlélek egyesítő erejét. 

Egy túlvilági barátotok! 

 

ISTEN SZERETETE SEGÍTI A LÉLEK TISZTULÁSÁT   
 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Nagy szeretettel köszöntünk benneteket a szellemi hazából az 

Istent dicsőségét hirdető angyali karok nevében. 

Mindaddig, ameddig a földi ember meg nem tisztul 

valamennyire is a saját önzésének a törvényvilágából, nem tudja 

értékelni Isten szeretetét, mert Isten az önző emberrel ellentétben 

nem a máért dolgozik, nem a mának a múló gyönyörök virágainak 

a leszakítását akarja az emberben éltetni, hanem gyermeke örök 

életét igyekszik, - hogy úgy mondjam -, újjáépíteni a bukott 

szellemben, amely a bukással szinte teljesen leépült. 

Mind ahhoz, hogy ez megvalósulhasson le kell fejteni a lelket 

körülvevő rétegeket, melyek a bűn kiélésével keletkeztek és 

vastagodtak meg a lélek körül, melyeket levetkőzni bizony, hogy 

komoly erőfeszítésébe kerül az embernek. Nem beszélve arról, 

hogy sokszor, attól függően, hogy egy-egy bűnnel mennyire 

azonosult a lélek, vagyis, hogy mennyire váltak a másodénjévé az 

embernek a hajlamai, bizony fájdalmat jelent a levetkőzés. 

Sok esetben még nem is tudja az ember azt, hogy miért, vagy 

mitől is szenved, csak érzi a súlyos fájdalmakat, amelyek sokszor 

még a velőkig is bele nyilallnak és keresi az okát, de nem találja, 

csak egy bizonyos tisztulási folyamat után, amikor már annyira 

megvékonyodnak a lelket körülvevő rétegek, hogy az isteni fény 

át tud rajtuk hatolni. Ekkor tudnak a védőangyalok némi reményt 

nyújtani a védencüknek egy-egy vigasztaló gondolatnak 

szárnyain. Ha még az emberben nem fejlődött ki az önismeretnek 

még talán a legcsekélyebb formája sem, akkor olyan 

megnyugtató gondolatok kélnek a szenvedőben, hogy pl.: „Az Úr 

Jézus is szenvedett miértünk, akkor nekünk is szenvedni kell.” De, 
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gyakorlatilag helyes a sugallat, mert a mondatnak mind a két 

része igaz. 

Egy bizonyos szintet el kell érni a tisztulásban ahhoz, hogy az 

ember ráébredhessen a szenvedéseinek az okára. Habár, hitpróba 

gyanánt sok esetben akkor jön rá az ember a szenvedések 

miértjére, amikor már elérték céljukat és hatásaikban 

megszűntek. Ilyenkor éri az embert a megvilágosodás. Előtte csak 

az isteni szeretetbe vetett hit és bizalom marad, ha hívő emberről 

van szó. De ha viszont nem, akkor jobbik esetben a néma, vagy a 

panaszos tűrés, míg rosszabbik esetben az átkozódás a lélek 

megnyilvánulása a szenvedés hatására. 

Sok időnek kell elmúlnia, amíg a lélek hálát tud adni a 

szenvedésekért. Először talán akkor, amikor a végén 

megvilágosodást kap a szenvedése okáról, mond hálát a szerető 

Istennek, de amikor már „gyakorlatból” tudja azt az ember, hogy 

Isten minden egyes szenvedéssel csakis a lelkét igyekszik 

tisztítani, akkor már a szenvedések közepette is igyekszik 

megköszönni a Mindenhatónak a bűnei következményeinek az 

elszenvedésének a kegyelmét. 

Akár hiszitek, akár nem, óriási kegyelem az, hogy az ember 

közvetlen a bűn elkövetése, illetve a megvilágosodás után kap 

vissza a bűnei következményeiből elszenvedni valót. Ehhez már 

egy bizonyos lelki fejlettség szükséges. Ezek a lelkek már 

hivatalosak az üdvösségre. Az ilyen típusú lelkek esetében 

mondja nekünk szolgáknak az Úr: „Menjetek ki az utak szélére, 

az útkereszteződésekre és szedjétek össze a bénákat, a vakokat, a 

sántákat, és hozzátok el őket a nagy király mennyegzőjére.” Ezek 

a lelkek már megerősödtek annyira, hogy valamennyire is 

terhelhetőek a saját bűneik következményeivel. Én személy 

szerint sokadmagammal boldognak nevezném őket, mert már 

elindulhattak a megtisztulás útján. Nekik már van esélyük az Isten 

Országába való bejutásra, mert a tisztulásukat okozó 

szenvedéseik által a meghívottak közé soroltatnak a hatalmas 

isteni törvényszerűségek által. 
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Nagyon sok esetben az ember az előző életeiből hoz 

visszamaradott elszenvedni valókat, de ez egy kicsit káoszt is 

idézhet elő, mert keveredik a múlt a jelennel, és ilyenkor 

rendszerint elbukik a lélek, mert egyszerre mind a két vállára nem 

tud eredményesen keresztet felvenni. 

Azért jó a fejlődés szempontjából a lelki szegénység, mert 

akkor arányosan halad a lélekben a tisztulás is és a fejlődés is. 

Ilyen esetben párhuzamosan halad a lélek az Isten akaratával. De 

ha nagy elhajlások vannak, akkor bizony, hogy sokkal több az 

elszenvedni való és ilyenkor lassabb a fejlődés is. Ezért sokszor 

eredményes lenne, ha a lélek kérné Istentől az elszenvedni valót, 

hogy ne szaporodjon föl, mert akkor bizony gyűrődés állhat be a 

lélek szabályos, illetve arányos fejlődésében. Ebből kifolyólag 

van az, hogy a szentek, mind többet és többet igyekeztek 

elszenvedni az elszenvednivalójukból. 

Ha viszont olyan embereket láttok, akiknek jól megy és 

akármennyit is bűnöznek és mégsem éri őket utol a bűneik 

következménye, ne irigykedjetek, mert az nem azt jelenti, hogy a 

bűnnek nincs büntetése, hanem azt, hogy még hagyja őket Isten 

futni, mert még nem elég erősek ahhoz, hogy felvegyék bűneik 

következményeinek keresztjét. Őértük még „nem halt meg az 

Úr” majd csak akkor tudják értékelni az Úr halálát, ha már bele 

tartoznak a „bénák, a vakok és a sánták” közé. 

Jobbik esetben viszont akkor nincs egy lélekre komolyabb 

szenvedés rámérve, ha a hetedik (vasárnapi) testetöltését éli. 

Ilyenkor pihen a lélek. De ez csakis akkor lehet így, ha valaki az 

ezt megelőző hat testetöltés alkalmával relatíve betöltötte Isten 

akaratát, az az arányosan haladt a fejlődés fonala az isteni 

elgondolással, de ez ritkán történik így meg. Van olyan eset is, 

amikor nincs nagy fejlődés, de nincs nagy bukás sem, mert a 

kegyelem megóvja őket a nagyobb elbukásoktól. 

Ezek olyan vezeklő életek, amikor az előző életük bukásait 

igyekszik a gondviselés levezekeltetni velük. Itt is hatalmas 

mértékben megnyilvánul Isten védő keze, mert védelmezi az 

ilyen eseteket egy-egy újabb eleséstől. Ezekre se legyetek irigyek, 
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mert ahogyan a bukás nincs megengedve, úgy a felemelkedés 

sem, mindaddig, amíg el nem szenvedi a lélek az Isten által 

meghatározott mennyiségű negatív erőt. Majd ezután jön újból az 

a próba, amelyben a lélek az előző életében elbukott, és ha ekkor 

megállja a helyét az ember, csak akkor indulhat be újból a 

tisztulása. 

Azért kell az embernek olyan sokat szenvednie, hogy 

megtisztuljon a bűneivel kitermelt fluidoktól, mert egyébként a 

nehézkedés törvénye lerántja őt abba a szférába, amelybe vétke 

tartozik és akkor nem fog tudni eljutni az üdvösségre. 

Ha ilyen oldalról nézzük a szenvedést, akkor Isten szeretetéből 

történik, mert nem kívánja gyermekei újbóli szellemi halálát, 

hanem az üdvösségre tisztítja meg őket a szenvedéssel. A 

szenvedés nem Isten akarata, de mint a bukás eredményét 

visszahatásaiban megízlelteti gyermekeivel, hogy végérvényesen 

tanulja meg minden bukott teremtmény azt, hogy az 

ellenszegülésnek csakis szenvedés az ára. Az összes, szenvedést 

és halált okozó fluidokat képtelen az ember, illetve a bukott 

szellem elszenvedni, - éppen azért mert bukott és nincs hozzá 

kellő lelki ereje, - hanem csak annyit, amennyi mindazt a hatást 

eléri a lélekben, ami által megutálja a bűnt visszahatásaiban. 

Ebből is látszik az, hogy Isten szeretete áll mindez mögött is. 

A többire az ember felmentést kap, azokat vagy magasabb 

szellemek szenvedik el helyettetek, lásd a Földre küldött, 

stigmákat viselő szellemek, akik ha átkerülnek sem szűnnek meg 

védenceikért szenvedni, (lásd erre példa, amikor Eszter 

médiumot a Névtelen Szellem felvitte Szűz Máriához, Akit fekete 

ruhában találtak, annak jeleként, hogy magára vette földi 

gyermekei sötét erőit elszenvedés céljából, de mások is ugyanezt 

teszik a szellemvilágban, akik érettetek dolgozunk!), vagy teljes 

feloldozást nyer a szellem az igazi, szívből jövő bűnbánat 

eredményeként. Azt, hogy mennyit bocsátott meg az Úr az ember 

bűneiből, igazán csak akkor tudhatja meg, ha már átkerül és végig 

látja a saját életét. Ekkor döbben rá arra is, hogy milyen hatalmas 

kegyelmekben részesítette őt a szerető Isten. 
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Isten a szenvedések világaiból mihamarabb ki akar benneteket 

emelni, vagyis elvezetni benneteket arra a megtisztult szintre, 

ahol már nincs szükség az ilyen szenvedésre az ember 

tisztulásához, mert ami nektek fáj, az Neki is fáj. Nehogy azt 

higgyétek, hogy Isten csak úgy minden részvét nélkül nézi a ti 

szenvedéseiteket, de a célját mégis sajnos itt ezen a világon a fent 

említett eszközökkel tudja elérni a lelketekben. Ezért hát adjatok 

hálát, ha szenvedéssel látogat meg benneteket az Úr. 

„Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg önmagát, 

vegye fel keresztjét és úgy kövessen engem,” de kérjétek Istentől 

bűneitekre a feloldozást és Isten feloldozza a hozzá bűnbánattal 

közeledő gyermekeit, mert Neki az a célja, hogy gyermekei 

megismerhessék Benne a szerető Istent! 

Az Úr kegyelme legyen veletek, és ne szaporítsátok az 

elszenvedni valót, hanem térjetek meg bűneitekből! 

Új parancsot adok nektek, hogy egymást szeressétek és 

szeretetből bocsássatok meg egymásnak, hogy ezáltal Isten is az 

ő szeretete révén megbocsáthasson nektek. 

Egy túlvilági testvéretek, barátotok, az üdvözültek seregéből. 

Azért említjük egyszerre mind a két kifejezést, mert akiben 

még nem fejlődött ki irányunkba a szeretet, az legalább barátként 

tudjon bennünket elfogadni. Istennél egyébként nincs barát, 

hanem testvériség van. 

Isten szeretete legyen mindnyájatokkal! 

 

AZ ÉG SZERETETE  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Isten szeretetét van hivatva leközvetíteni, a Földön és a Föld 

körüli szférákban élő szellemekre a magas szellemi világ, hogy 

ezen testvéreink is részesülhessenek némi világosságban a sok 

szenvedéseik és gyötrelmeik közepette, mintegy lelket felüdítő 

kegyelem gyanánt, ugyanis annyira körülveszi őket bűneik 

következményeinek páncélja, hogy ha nem kapnának időnként 
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ezeket a páncélokat feloldó sugarakat, soha nem érné őket lelket 

pihentető enyhület. 

De Isten szereti a bűnbe esett gyermekeit is éppen úgy, mint a 

hűen maradottakat, ezért időnként mintegy villámlásszerűen 

belevilágít bűnös gyermekeinek lelki sötétjébe, hogy ha tartósan 

nem is, de legalább egy-egy pillanatra tisztán láthassák azt az utat, 

amelyen ha elindulnak ki tudnak emelkedni a szenvedések 

hazájából. A szenvedés nem Isten akarata, nem Ő alkotta, hanem 

az ellenszegülés és az engedetlenség következménye, amely által 

a boldogságra teremtett és az abszolút tökéletességre meghívott 

szellemekben a bukás által az isteni tulajdonságok az 

ellenkezőjére fordulták át. Ezért a megtérés útjára való rálépés 

első feltétele, az Istennek történő engedelmesség kell, hogy 

legyen! De mivel az ember önző, ezért teli s teli van önmagával, 

az önmaga által alkotott igazságokkal, amelyek nem azonosak az 

Istenével, ezért nehezen megy az Istennek történő 

engedelmesség, főleg a hit által történő engedelmesség. Ezért 

sokszor mindaddig nem akarja feladni az ember az Istennel 

szemben a saját igazának a megvalósítását, amíg az szenvedést 

nem okoz neki. Igaz, Isten tiszteletben tartja a gyermekei szabad 

akaratát, de úgy rendezi a sorsát, hogy még is csak a saját 

szabadulása mellett döntsön és feladva az Istennel szembeszegülő 

elveit, rálépjen az engedelmesség útjára. Nagyon sokszor életek 

égnek el ebben a harcban, amelyet az ember az Isten ellen vív, 

minek következtében elhasználódnak, hogy úgy mondjam 

kiégnek az ember lelki erői, leterhelődik az idegrendszere és 

megbetegszik. Mit gondoltok, hogy miért fejlődtek ki és jelentek 

meg a mai népek körében oly nagy sebességgel a népbetegségek, 

mint pl. az idegesség, a hirtelen harag, a gyűlölet stb, ha nem az 

ellenszegülés és az ebből adódó bűnözés miatt? 

(Sokan azt mondják, hogy régen is ugyan olyan intenzitásúak 

voltak a betegségek és a természeti katasztrófák, mint 

napjaitokban, csak nem voltak telekommunikációs eszközök és 

az emberek nem értesülhettek arról, hogy a világ másik részén mi 

történt. Ha ez mindig így lett volna, akkor az Úr nem csak az 
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utolsó időkre jövendölte volna a világméretű csapásokat és 

betegségeket!) 

Az embernek ha baja van, általában panaszkodni szokott 

valakinek, általában a hitvestárs a párjának, a gyerek a szülőnek, 

de ha pont az érintettekre van panasza, akkor viszont barátnak, 

barátnőnek, szomszédnak stb, mert sajnos nem tudja és még 

kevésbé érzi azt az ember, hogy az Isten áll hozzá legközelebb, 

pedig ez egy hatalmas igazság. 

Senki sem tud olyan hatalmas vigaszt nyújtani egy embernek, 

mint maga az Isten, mert az ember csak ember marad, 

bármennyire igyekszik is törekvéseiben „isten” lenni, mert a 

Teremtő mindig is meg fog maradni Teremtőnek, a teremtett lény 

viszont sohasem lesz képes elfoglalni az isteni trónust, 

bármennyire is szeretné, teremtsen bár a legcsodálatosabb 

dolgokat, az Isten mindig is felette fog állni. 

De viszont, ha az emberi lélek annyira megerősödik hitben és 

bizalomban, hogy meg tud nyílni a hatalmas Isten előtt és el tudja 

Neki panaszolni búját-baját, akkor biztos, hogy meghallgatja őt 

az Isten, mert Isten a legtökéletesebb szeretet és a leghatalmasabb 

szellemlény. 

Ő nem kívánja bűnös gyermeke halálát, hanem azt, hogy 

beismerje a szellemi és fizikai halált okozó bűnös hajlamait és 

szabadulni igyekezzen azokból. 

De az ember sok esetben elfárad az állandó harcban és 

küzdelemben és lelankad a hite és elveszik a reménye a sok 

kudarc miatt, ami őt éri. Ezért vigasztalásra van szüksége. De 

ehhez talán már kevésnek bizonyul a bizalmas, (habár jobb híján 

mégis csak megfelel), mert ahhoz, hogy a vigasztalás mellé az 

elcsüggedt embernek isteni erőkre is szüksége van. És ezeket az 

erőket viszont elsősorban Isten tudja megadni. 

Isten mindig azokhoz szól és a szent Fiát is azokhoz küldte, 

akik már belefáradtak a bűn következményeinek hordozásába és 

az önmagukkal vívott eredménytelen harcba és szabadulni 

szeretnének. Az ilyen elfáradt lelkekért jött az Úr. De viszont, 

akik még jól érzik magukat a bűnben, akik még élvezik a bűnt, 
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azok még szolgái a bűnnek és azok még nem akarnak szabadulni, 

tehát nincsenek rászorulva az isteni segítségre, nekik még 

szükségük van a szenvedésre ahhoz, hogy megízleljék a bűn 

szenvedést okozó voltát. 

Az ember nagyon gyarló lény és sokszor még akkor sem 

igyekszik szabadulni a halált okozó hajlamoktól, amikor már több 

alkalommal is beleverte a fejét a törvény korlátaiba. Erre viszont 

hiába minden vigasztalás, mert az ilyen ember számára a bűnös 

hajlamokból való szabadulás nyújthat vigaszt. Ebben csakis Isten 

adhatja az egyetlen vigasztalást, az ő Szentlelkének ereje által, 

minek révén erőt kaphat az ember a bűnös hajlamoktól való 

szabaduláshoz 

Az isteni vigasztalás elsősorban reménységet nyújtó, majd a 

bűnöket megvilágosító és abból kifelé segítő hatalom, mely arra 

törekszik, hogy az embert kiemelje a testiség fogságából és 

ráhelyezze a fejlődés útjára. Ameddig az ember tele van bűnös 

hajlamokkal, addig legelsősorban szabadulásra van szüksége a 

kötöttségeiből és csak azután indulhat be a fejlődése. De ez az út 

tele van buktatókkal, mert a sátán arra törekszik, hogy 

meghiúsítsa ezt, vagy legalább is lassítsa a fejlődési 

folyamatokat, abban a reményben, hogy a lelassított folyamatok 

által az ember le fogja késni a saját üdvösségét. Ennek érdekében 

támad a sátán a hiúsággal, gőggel az értelmen keresztül, mert az 

értelem a testnek a logikája, míg a szellemnek, vagyis a 

felsőbbrendű énnek viszont, a megérzés. Ezért mindig jobb az 

embernek a megérzéseire hallgatni, mint az emberi okoskodására. 

Amikor erősebb az értelem a megérzésnél, könnyen beletévedhet 

a lélek az útvesztőkbe. Amikor meggyengül a lelki szegénység a 

megérzés kárára, akkor már könnyebben kialakulnak a bűnök az 

emberben, mert az emberi hozzáállás, a bukott és fertőzött logika 

az uralkodó. 

Isten az Ő szeretetével hadat üzen az „embernek” az örök 

életre előhívott énetek javára, mert: „A test és vér nem veheti Isten 

Országának örökségét” csakis a testét levetett szellem. Ezért 

sokszor fájdalmas a testnek, pontosabban a testiségnek, az isteni 
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munka, de csakis akkor győz a lélek a test felett, ha az érzéseire, 

vagyis a vezettetésére hallgat és nem az értelmére, mert ugyanis 

az értelmet megfertőzte a sátán a bukással. Ezért tudott kialakulni 

a materialista, az ateista tudomány. Az ateista tudós az anyagban 

keresi a magyarázatot, pedig az anyag a bukás sűrű produktuma. 

Ezzel ellentétben, aki a dolgok igazi gyökerét keresi, az igyekszik 

az anyag mögé látni, mert érzi, hogy ott a lényeg. 

Ezért kedves testvéreim, kérjétek Istentől a Szentlelket, az 

Igazság lelkét, aki elvezet titeket a teljes igazságra és azon túl, a 

szeretet birodalmába, ahova, csakis a bűnös hajlamaitoktól való 

megtisztulás által juthattok el. Az igazság világa a IV. szféra, de 

a szeretet világa, vagyis a belső kereszténység világa az V. szféra, 

ahol már felszínre tud jutni az igazi boldogság, amelyre 

törekednetek kell. Az „igazságos” embernek nehezen megy a 

megbocsátás, mert mindenben az igazságot, talán a saját igazát 

keresi, de ezzel szemben az az ember, aki az üdvözítő szeretetet 

keresi annak az igazságnál feljebb kell emelkednie. Az igazság 

szelleme, ha így nézzük, rámutat ugyan az igazságokra, a 

törvényekre, amelyeknek meg kell felelnie az üdvösségre 

meghívott embernek, de az utolsó ítélet alkalmával az Úr mégis 

csak azt fogja mondani a jobb felől állóknak: „Éhes voltam, 

ennem adtatok, szomjaztam és innom adtatok, börtönben voltam 

és meglátogattatok, beteg voltam, meglátogattatok... mert amiket 

ezekkel tettetek, azokat a cselekedeteket mind Velem tettétek, 

menjetek be Atyám örömébe.” Tehát a boldogság világa mégis 

csak a szeretetnek a világa és nem a tudásé. 

A bal oldalon lévőknek viszont azt fogja mondani: „Éhes 

voltam és nem adtatok ennem, szomjaztam és nem adtatok 

innom... Amiket ezekkel nem tettetek, azt Velem nem tettétek, 

távozzatok tőlem ti gonosztevők.” 

Miért is nem elég csak az igazság az üdvösséghez? Például az 

igazságot ismerő ember, sokat mérlegel, mondanám, ítélkezik, de 

nem csak önmaga felett, hanem elsősorban mások felett, pedig 

elhangzott az Úr részéről a parancs, hogy senki sem ítélkezhet 

mások felett, mert az gyakorlatilag saját magát ítéli el. Aki 
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ítélkezik az a másik problémáit vonja magára, amiben nem fogja 

tudni megállni a helyét, mert az a külön magára szedett 

megpróbáltatás nem volt benne Isten tervében, tehát a lélek nincs 

is rá felkészülve és így elbukik. Én azt mondanám, hogy az 

ítélkezés az önelátkozás enyhe formája! Ugyanis, aki ítélkezik, az 

biztos, hogy azokat a megpróbáltatásokat fogja magára vonni és 

a próbában el fog bukni. 

Ahhoz, tehát, hogy az ember meg tudja érteni a másikat, hogy 

együtt tudjon vele érezni és bele tudja helyezni magát a másik 

helyzetébe és ne ítélkezzen, szeretetre van szükség!!! 

Szeretet nélkül, szinte játszi könnyedséggel tör pálcát az egyik 

ember a másik felett és még azt is hiszi magáról, hogy helyesen 

is cselekedett és nem érti azt, ha valami visszajön a dolgokból. 

Az ember nem lát bele a másik lelki világába, nem ismerheti 

sem a külső, sem a belső körülményeket, tehát a látszat alapján 

ítél. 

Ne ítélj, hogy ne ítéltess, hanem szeress ó ember! 

Az apostolokat is magával ragadta a tudás hatalma, hisz azt 

mondta az Úr, hogy nekik megadatott az, hogy megismerjék az 

igazságot. Ez a tudás, valamint a csodatevés adománya 

versengésre és az élretörésre késztette őket. De az Úr gyorsan 

lehűtötte őket mondván: „Aki közöttetek első akar lenni, az 

legyen a többinek a szolgája.” Szolgálni viszont csak szeretettel 

lehet! Aki szolgál, az kicsiben megváltói munkát végez, hisz 

magára veszi és dolgozza le annak akit szolgál, bűnös hajlamait, 

mert ugyanis maga a tudás még nem üdvözített senkit, csak abban 

az esetben, ha az gyakorlati kivitelezést nyert. 

Az Úr minden szempontból a gyakorlatot, vagyis a szeretet 

gyakorlását helyezi előnybe: „Ti mindenekelőtt (ez a 

legmegfelelőbb magyar kifejezés) keressétek Isten Országát (a 

szeretetnek az országát) és annak Igazságát...” A szeretet 

gyakorlása által az ember nem csak a másik embernek segít a 

tisztulásban, hanem maga is tisztul, mert a szeretet oltárán fognak 

elégni a kárhozatba vivő hajlamok. És ahogyan így tisztul a lélek, 

az isteni fény mind nagyobb mértékben át tudja világítani a lelket, 
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tehát az Isten Országának az Igazságának lehetősége van 

bevilágítani a lelket, mintegy megvilágosodása gyanánt, mert 

elsősorban nem a kívülről begyűjtött információknak, 

igazságoknak van értékük, hanem azoknak, amelyekre a lélek 

ráérez, mert ezeknek lélekformáló hatásuk van azáltal, hogy a 

lélek mélyéig hatolnak és így maradandóvá tudnak válni. Ezzel 

ellentétben a külső tudás a lélek külső rétegeiben asszimilálódik 

csak, mondanám, inkább az értelemben és nem a lélek mélyén, 

így nem tud akkora hatást gyakorolni az átformálódásra. 

Mindehhez azonban hitre, élő, fejlődőképes hitre van szükség. 

És gyakorlatilag a hitnek kell átalakulnia szeretetté, azé az 

ősérzéssé, amely a bukás folyamán degradálódott le hitté. Akinek 

nincs hite, annak nem tud kialakulni a szeretete sem! 

Egy szellemtestvéretek a szellemvilágból. 

 

A HALOTTAKRÓL VALÓ MEGEMLÉKEZÉS ÜNNEPE   

 

Kedves földi testvéreim! 

Nagy-nagy szeretettel köszöntünk benneteket a szellemi 

hazából ezen a számotokra és az elhunytaitok számára is szentnek 

nevezett jeles ünnepen! 

A földi ember az ő bukottságánál fogva az anyagi világot éli 

meg a valós világnak és csak a hitével, esetleg némi 

megtapasztalások révén képes önmagában bizonyos képet 

kialakítani a szellemi világról. De vajmi kevés ez ahhoz, hogy 

betekintést nyerhessen oda ahonnan ő maga is származik, a 

szellemi világba. Pedig ha élő hittel rendelkezne, bizony, hogy a 

kegyelem kiöntené rá a bőségszaruját ebben a tekintetben is. 

De adatott egy ünnep, amikor akarva-akaratlanul is az ember 

az elhunyt szeretteire gondol, sejtésével törve át a hitetlenség 

szülte falakat, melyek a lélek körül keletkeztek életről életre az 

idők folyamán, melyek azt sugallják, hogy a sír bezáródásával 

megszűnik a földi élet. Teszi ezt azzal a közhellyé vált szlogennel 

igazolva hitetlenségét, hogy onnan még nem jött vissza senki. 

Pedig mindenki aki ezt állítja, ő is „onnan” jött vissza, a 
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szellemhazából, hogy tisztuljon, gyógyuljon és haladjon, ha 

lassan is, az örök boldogság felé. 

Az emberek azt hiszik, ha már a földi élet tele van 

szenvedésekkel, akkor nincs egy kegyelmes Isten, mert ha lenne, 

akkor nem engedné meg a borzalmakat, hanem boldogítani 

igyekezne földi gyermekeit. Tehát akkor nincs szellemvilág sem, 

pedig mindenki oda távozik, hogy egy bizonyos idő elteltével, 

engedve az isteni hazahívó szónak, újból leszülethessen erre a 

Földre vagy egy másik hasonló bolygóra és fogyassza a 

besűrűsített anyagát és tisztuljon ő maga is. Mert végül is mi az 

ami gátolja a földi embert abban, hogy valamennyire is bele 

láthasson, vagy legalább időnként bepillanthasson a 

szellemvilágba? A testiség képzete! 

Ennek a sok esetben még a páncélnál is keményebb buroknak 

lassan átlátszóvá kell válnia ahhoz, hogy az ember túl láthasson 

az anyag határán és betekintése lehessen abba a másik világba, 

amelyet ti magatok is a nép nyelvén másvilágnak neveztek, mert 

való igaz, hogy mások a törvényei. A földi világ, attól függően, 

hogy ki mit cselekszik a kegyelem világa, míg a szellemvilág az 

igazságnak a világa. 

Ezzel az előttetek álló ünneppel gyakorlatilag ezt a valóban 

más világot, és lakóit ünneplitek, azaz tesztek róluk 

megemlékezést elsősorban a szívetek és lelketek mélyén. 

Ilyenkor sok esetben felelevenednek a múlt fájó, vagy örömteli 

emlékei és válik élővé az „elhunyt” a szeretetnek szárnyain 

azokban az emlékekben, amelyek lerakódtak az élet folyamán. 

Ha a szeretet nem nyitná meg a sejtelem világát, hogy mégis 

csak kell lennie odaát is valaminek, bizony céltalan volna minden 

megemlékezés és minden szál kegyelet virág, amit az ember az 

elhunytainak sírjára helyez. 

Sajnos ez a szeretet gesztus, amely mégiscsak jóleső érzést 

nyújthat egy-egy átköltözöttnek, már a hideg versengés 

áldozatává esett. Ma már nem az elhunytra való szeretettel történő 

megemlékezés lett a fontos, vagy legalább is az elsődleges, 

hanem azok a virágköltemények, az a virágtenger, amely ezen az 
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ünnepen a mai temetőkre jellemző, amelyeknek az árán, bizony 

nagyon sok éhes száj jóllakhatna. Mert a kegyelet virágai már 

nem javítanak semmit az elhunytnak túlvilági állapotán, csakis az 

az imádság, amelyet a földi hozzátartozók elmondanak a 

hazaköltözött hozzátartozóikért. 

A sok virágkölteménynek kimutatásízű és anyagiasságra utaló, 

valamint a szellemiek helyett az anyagi előtérbe helyezésének 

negatív szellemi háttere, valamint a testmaradványokon keresztül 

történő visszaemlékezés a földi élet kevesebb-több 

szenvedéseire, bizony visszariasztja az elhunytak szellemeit a 

temetőkbe való visszalátogatástól és az ott tartózkodástól. 

Ezért kedves testvéreim, ha ki is viszitek a szeretetből fakadó 

kegyelet virágait a temetőbe és ráhelyezitek szeretteitek sírjára, 

utána vonuljatok vissza a ti otthonaitokba és ott gyújtsátok meg 

az emlékezés gyertyáját, mindenekelőtt a szívetekben és 

emelkedjen lelketek az imádság szárnyain az elhunytaitok felé és 

suhanjon át a lelketek azon a kapun, amely a két világot 

elválasztja egymástól. És biztos, hogy találkozni fogtok az 

elhunyt szeretteitekkel, mert ha többször nem is, de ez 

alkalommal Isten megnyitja kegyelemből számotokra a két világ 

között a kapukat, csak hittel kérjétek a „halottak” Urát és a 

lelketekben meg fogjátok érezni szeretetüket és közelségüket, 

hisz nem az a célja az Istennek, hogy két világ örökre el legyen 

zárva egymástól, hanem az, hogy mind sűrűbben találkozzon 

egymással a két világ bizonyságul a földi ember részére. 

Magasabb világokon teljesen természetes az, hogy megjelenik 

egy-egy szellem az anyagi világban és tanításokat, esetleg 

figyelmeztetéseket ad le testben levő hozzátartozóinak, sőt 

összejöveteleken jelennek meg tanító szellemek és láthatóvá és 

hangjuk hallhatóvá válik a jelenlévőknek, hogy tanításokat 

adhassanak le a hallgatóság számára. 

Igaz annak idején Mózes lezárta a két világ között lévő 

kapcsolatot, de az Úr Jézus halálával feloldotta ezt a tilalmat, 

amikor (nincs benne a szent iratokban, nehogy történjenek 

megidézések, minek következtében kiderülnének bizonyos 
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titkok) a keresztfán az utolsó szavai között kijelentette: „Amidőn 

az ajkaim elnémulnak, a halottak fognak beszélni.” (Ezzel 

gyakorlatilag megnyitotta Jézus az Evangéliumi alapokra 

helyezett szellemi megnyilatkozások lehetőségét.) 

Itt még ebben a ti bukott világotokban az ilyen közlekedés nem 

örvend valami nagy elismerésnek, de ha majd annak fog 

örvendeni, akkor már a világ fogja bekebelezni az értékeit, mert 

ugyanis a tudomány be fogja bizonyítani a szellemvilág létezését, 

de azok, akik már csak ekkor tudják elfogadni a szellemvilág 

létezését, már késő lesz a megtérésre, mert nem lesz idő a 

hajlamok kiküszöbölésére, valamint mert Isten a hitből fakadó 

előrehaladást támogatja, nem a gőgös és hitetlen tudományét, 

amely csak akkor hisz, ha valamit bebizonyít. 

Ebből is láthatjátok azt, hogy milyen óriási ajándék az, hogy 

Isten a ti lelketeket megnyitotta a Szentlélek kijelentése előtt! 

Tanulmányozzátok az „alapkijelentésnek” nevezett tanításokat, 

nehogy eltévedjetek idegen területekre, mert az utolsó időkben 

hamis krisztusok és hamis próféták támadnak és az üdvösséget 

hirdetik. De ha behatóan ismeritek Adelmán és Eszteren keresztül 

leírottakat, mint szűrőket, akkor nem fogtok soha eltévedni! A III. 

kijelentés bőven nyújt akkora ismereteket, amelyek elegendő 

anyagot nyújtanak az üdvösséghez. A mi munkánk már csak a ti 

figyelmeteket ezekre az igazságokra irányítani 

nyilatkozatainkkal. 

Ezért hát: „Higgyetek Istenben és bennem is higgyetek” - 

mondja az Úr és meg fognak nyílni előttetek a szellemvilág 

kapui! 

Isten veletek! 

 

MEGEMLÉKEZZÉL ARRÓL, HOGY AZ ÚR NAPJÁT 

MEGSZENTELJED!   

 

Az ember az ő bukottságánál fogva testébe zárt szellem és 

szüksége van az Isten által megalkotott korlátokra, hogy a 
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korlátokon belül való járás által újjáépülhessen a lelkében mindaz 

a tulajdonság, amelyet a bukás tönkretett. 

Egy ilyen, - a bukott emberre, illetve szellemre vonatkozó -, 

lelket újjáépítő törvényszerűség, amely az Isten felé irányuló 

fluid-szálakat van hivatva feléleszteni és kiegyenesíteni, a fent 

említett „parancs” miszerint az embernek erre a célra egy külön 

napot rendelt el az Isten, történetesen a hét napból csak egyet, 

mert az embernek a lelke annyira át, meg át van szőve a bukás 

produktumaival, hogy csak egy heted rész jut ki belőle az 

Istennek. 

Mint minden olyan rendeletet, amely az ember fejlődését van 

hivatva elősegíteni, az évszázadok és évezredek folyamán 

bekebelez az emberi alacsony szintű okoskodás és az abból 

kialakuló tévhit, úgy ez a fent említett útirány is erre a sorsra 

jutott, hisz az idő múlásával annyira körülfogta a farizeusok által 

kitermelt sűrű fluid réteg, hogy az isteni üzenet már egyáltalán 

nem tudott hatásokat kifejteni, szinte még az igaz-érzelmű 

zsidókra sem. 

Annyira kiszorították belőle a vezető szellemet, hogy csak a 

külső váz maradt, amely hatásaiban nemhogy előbbre segítette 

volna az Isten felé az embereket, hanem maximális mértékben 

lefogta a lélek Isten felé törekvő érzésvilágát. Szinte hiába 

mutattak be áldozatokat, ha az érzésviláguk, amelynek kísérnie 

kellett volna az áldozatuknak Isten felé emelkedő füstjét, úgy 

jártak mint Káin, a megcsontosodott és külsőségé vált törvények 

követése miatt a hála és szeretet érzése vagy visszafejlődött, vagy 

ki sem alakult a lelkükben, pedig éppen hogy az egésznek ez lett 

volna a rendeltetése. 

Az volt a rendeltetése az eredetileg fent említett parancsnak is, 

hogy a hívő ember lelke kicsit feleszmélve az anyagi 

törekvésektől feljebb emelkedhessen egy eszményibb világba. De 

már ez a parancs sem érte el rendeltetését a köréje rakodó 

emberileg kitermelt fluidok miatt, melyek az isteni hatás helyett 

hatást gyakoroltak az emberre. 
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Mert gyakorlatilag mit is jelent, az Isten szemszögéből nézve 

ünnepelni? Vagy mit is akar adni az embernek az Isten az 

ünneplés által? 

Hat napon át dolgozzál és a hetedik napon pihenj, mert ugye 

az J.H.V. is hat napon át teremtette a világot és a hetedik napon 

megpihent minden csinálmányától. 

A hat napi fizikai, majd szellemi (fejlettségi szinttől és a lelki 

igényektől függően) munka által kitermelt fluidok, a hetedik napi 

fejlődési ciklusra az anyagi világból való kiemelkedést kell, hogy 

eredményezzék az Isten akaratát hűen követő ember számára! (Ez 

gyakorlatilag a hat fejlődési korszak rendeltetése is, hogy 

bejuthassatok a hetedik napi korszakba, a majdani újjáalakult 

Földre.) 

Ennek a szent célnak elérése érdekében jött le az Úr, hogy a 

megcsontosodott emberi felfogást és annak az emberre gyakorolt 

hatását széttörje azokkal az isteni erőkkel, amelyeket eleve az 

emberiség üdvösségére hozott le az Ősnapok világaiból, amikor 

szombaton meggyógyított egy, a bűntől elsősorban lelkileg, majd 

ebből kifolyólag testileg is lebénult embert. Az Úr ugyanis 

minden esetben a lelket gyógyította meg, helyreállította a lélek 

megromlott erőit és ebből kifolyólag helyreálltak a test erői és 

meggyógyult a beteg. Ugyanezek a folyamatok játszódtak le a 

lebénult ember esetében is. 

A farizeusok részéről, mint az általatok is ismeretes, az volt a 

vád az Úr felé, hogy „munkát végzett” szombaton a gyógyítással. 

Pedig, a lebénult embernek nem a hat napi munkáját koronázta 

meg az Úr azáltal, hogy meggyógyította őt, hanem megbocsátotta 

bűneit és a bűn világából, kegyelemből felemelte egy 

eszményibb, a gyógyulás szférájának szintjére. Ezzel 

gyakorlatilag rá is helyezte arra a törvényes útra, amelyen a hideg 

forma helyett kialakul az emberben a hála és szeretet érzése Isten 

felé, aminek a hetedik-napi felemelkedés lett volna a rendeltetése. 

Ez a kegyelem testvérem, amikor az embert Isten felemeli egy 

magasabb világba és a harcokat utólag kell valamennyire is 

megharcolni, mert az ember mindazt amit kitermelt magának, 
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soha, de soha nem lenne képes átemészteni. Ha képes lenne erre, 

akkor teljesen feleslegessé vált volna Krisztus Urunk 

kínszenvedése és kereszthalála. 

Az Ószövetségben annyira anyagias volt az ember, hogy a 

lelkének csak az 1/7 része volt az Istené és a többi a bukásból 

eredő testiség képzetéé. De az Újszövetségi embernél, már 

változhattak az arányok, a szeretet gyakorlása által, mert ugyanis 

új parancsot (mint új tantárgyat, amely szempontból lesztek 

megítélve az utolsó napon) kaptatok az Úrtól a szeretet 

gyakorlására nézve, amely „gyakorlat” mivel a szeretet isteni 

eredetű, hivatva van az isteni jelenlétnek a százalékarányát 

növelni a lelketekben és így már nem csak a hetedik napon van 

lehetőségetek a felemelkedésre, hanem szinte minden nap, ha 

meg tudtatok felelni a „két parancsnak”: „Szeresd a te Istenedet 

mindenek felett és felebarátodat, mint önmagadat!” 

A szeretet a törvény felett áll. Ezért hát a szeretet és annak a 

gyakorlatba való alkalmazása által szűnik, majd megszűnik a 

törvény itt és a mindenségben. És amikorra visszakerül a szellem 

az eredeti, a valaha elhagyott helyére, teljesen megszűnik a 

törvény hatalom lenni felette, mert a szellemet már teljes 

egészében a szeretet hatja át. Ez vonatkozik rátok is kicsiben mint 

az egész teremtettségre nagyban. De ez nem azt jelenti testvéreim, 

hogy a hetedik napot meg kell szentségteleníteni munkával, 

bűnözéssel és más, lelket ölő és lekötő elfoglaltságokkal, mert a 

fejlődés törvényének ciklusai nem változnak meg sohasem, 

esetleg majd megszűnnek, ha érvényüket vesztik, mert addig lesz 

törvény, ameddig arra szükség van. Amikor minden és mindenki 

visszatér Istenbe, akkor már érvényüket vesztik és ezáltal 

megszűnnek a hazavezető utak. 

Sajnos azonban a mostani időkre, a törvényes ciklusok 

betartását igencsak felbontotta és leépítette a sátán. Egy 

szempontból ezért is van ekkora káosz a mai világban! 

Minden szempontból térjetek vissza a törvényes úthoz, a 

törvények, szeretetből történő megtartásához és akkor megszűnik 

minden békétlenség és harmóniátlanság a lelketekben. Ekkor 
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visszaáll elsősorban bennetek, majd a fizikai környezetetekben is 

a rend és a harmónia. De ne rettenjetek vissza még akkor sem, ha 

ez harcokkal és küzdelmekkel jár! 

Mottó: Minél közelebb vagy Istenhez ó ember, annál 

kisebbnek, bűnösebbnek érzed magadat és minél inkább 

eltávolodsz Tőle, annál nagyobbnak, fontosabbnak látod 

szerepedet és személyiségedet. 

Isten a nagy, mi csak haszontalan szolgái vagyunk 

mindannyian. Ha így érzel magad felől, csak akkor tudsz 

megmaradni Istenben, egyébként az önértékelésed kilök Istenből. 

Isten kegyelme legyen bennetek és veletek! Ne féljetek, mert 

ha a törvényes utat követitek, akkor a sátánnak nincs hatalma 

felettetek! 

Szeretettel egy Isten által küldött, a „számotokra ismert és még 

sem ismert” szellemvilágbeli barátotok! 

 

PATAKY ÁRPÁD SPIRITUÁLIS TANÍTÓ MEDIÁLIS 

LEVELE  

 

Megpihenni jövök közétek, szeretett földi testvéreim, mert 

abban az aktív és sok energiát követelő szellemi munkában, 

amelyet folyamatosan végzek, kicsit elfáradtam. Oda mindenkor 

szívesen megy az „ember,” ahol szeretik, de ahol csak a szemében 

szeretik, a háta mögött viszont felülbírálják és ellenzik munkáját, 

oda már, mint munkaterületre lehet csak menni és nem pedig 

pihenés céljából. 

Sajnos olyan lett a magyar spiritizmus, - habár előbb sem volt 

sokkal jobb, - hogy ameddig futja az erejükből, addig szeretik 

egymást, de amint viszont valami nézetbeli különbség keletkezik, 

azonnal ellene fordulnak egymásnak. Hogyan lehet így 

testvérként szeretni egymást? A farizeusok tettek így annak 

idején. Nektek, nekünk már régen túl kellett volna lépnünk ezeket 

az ilyen viselkedési módokat! A spiritizmus a krisztusi szeretetre 

épült és azt hiszitek, szeretet nélkül a III. kijelentés eszméje 

üdvözíteni fog benneteket?! 
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Hát nem! A szeretet az, ami az embert elvezeti az üdvösségre, 

a mások felett való ítélkezés még senkit sem vitt előbbre, csak 

megrekeszti a fejlődésben, mert olyan próbákat teremt meg az 

ítélkező magának, amelyet nem tud átvinni és elbukik benne. Ez 

alól Ti sem vagytok kivételek, mert Istennél nincs 

személyválogatás. Jézusnak is be kellett töltenie a törvényt, Ő 

sem volt kivétel. 

Megszállottnak neveztek olyan embereket, akiknek sok próbát 

és szenvedést kellett átélniük tisztulásuk érdekében és most az 

utolsó óra utolsó perceiben a kegyelem még próbál rajtuk 

keresztül egy-egy kis fénysugarat lövellni a sötétség világába?! 

Teremjétek a bűnbánat méltó gyümölcsét! 

A világ a hitetlenségéből kifolyólag be van ijesztve 

vírusfertőzéstől való félelemmel. 

A gonosznak ezzel a cselekedetével az a célja, hogy 

megijessze és két részre osztja a világot és akit sikerül a 

félelemmel megfertőznie, azt uralma alá is tudja hajtani. Ezért 

hirdeti a szellemvilág azt, hogy ha hisztek és helyesen éltek, 

akkor olyan légkörökbe emel fel titeket a kegyelem, „amelyen 

már a pokol kapui nem vehetnek el tőletek erőt.” (Céljuk a világ 

gazdasági szempontból való összeomoltatása és olcsón való 

felvásárlása, de mindez felett Isten védelme áll és nem biztos, 

hogy minden az ő tervük szerint fog történni!) 

Higgyetek a védelemben, ugyanis az elragadtatás 

bekövetkeztéig létezik számotokra a védelem! A hitetlen ember a 

félelmével képes magára vonni olyan dolgokat is, amelyek 

egyébként nincsenek benne Istennek a tervében! 

„Ha Isten velünk, akkor ki ellenünk?” Ha meg vagytok arról 

győződve testvéreim, hogy Isten ügyében dolgoztok, akkor nincs 

mitől félnetek, mert aki munkába szólított benneteket, az meg is 

fogja védeni egészségi állapototokat! Az, hogy ki mit kap el és 

mit nem, az teljesen Isten kezében van! Akkor kell világítanotok, 

amikor sötétség van és akkor kell a harctérre mennetek, ha háború 

van! Könnyű a világosságban világítani és béke időben katonának 

lenni. 
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Addig dolgozzatok, ameddig erre istenadta lehetőségetek van. 

Ha vannak talentumaitok, akkor azokat most kell 

kamatoztatnotok, mert még van egy kis erre adatott 

lehetőségetek. Utána már bánni fogjátok azt, ha elmulasztotok 

olyan lehetőségeket, amelyeket kihasználhattatok volna, ugyanis, 

valaki a Ti elmulasztott lehetőségeteknél tért volna meg és azt a 

lehetőséget Ti gyávaságból elmulasztottátok, akkor annak a 

valakinek a megtéretlenségének a felelőssége titeket fog terhelni 

az Igazság törvénye előtt! 

Hol van most a hitetek? Ezután még nagyobb 

megpróbáltatások jöhetnek, illetve jönnek és már most 

összeomoltok? Mi és a tőlünk magasabb szellemvilág is veletek 

van a védelmetek szempontjából!!! De ne legyetek vakmerők, se 

túlbuzgók, hanem Istenre hagyatkozók és Neki 

engedelmeskedők, akkor biztos, hogy nem történhet meg veletek 

olyan dolog, ami kívül van az Ő akaratán. Akik Istent szeretik, 

azoknak minden a javukat szolgálja! (A dolgok sokkal, de sokkal 

gyengébbek, mint ahogyan azt Ti gondolnátok! Akinek füle van 

a hallásra, az hallja meg, hogy mit üzen a szellemvilág az 

emberiség számára.) 

Isten veletek, elnézést a kemény beszédért, de van amikor 

kemény beszédből ért csak az ember. A szeretet nem mindig a 

dolgok elhallgatása, hanem az építő jelleggel történő megvallása. 

A Ti Árpi bácsitok. 

 

A GOLGOTA  

 

Nagy-nagy szeretettel köszöntünk benneteket testvéreim az 

Isten dicsőségét hirdető angyali karok nevében a szellemi, vagyis 

az örök hazából, ahova ti is megtérendők vagytok. Nem a halálra 

gondolok elsősorban, hanem az „első feltámadásotokra”, vagyis 

a Föld anyagából és igazságaiból való kiemelkedésre, mert a halál 

nem váltja meg az embert, csak a testétől fosztja meg, de sem a 

nézetei, sem a látás módja, főleg az erkölcsi szintje nem sokat 

változik senkinek sem a halállal, mert gyakorlatilag a halállal 



237 

 

csak az addig elért eredményeket gyűjtik be az arra kirendelt 

angyalok. Ezért kérjük tőletek, hogy kövessétek az Urat a 

Golgotára. („Aki utánam akar jönni...”) amíg erre kegyelem adta 

lehetőség van, mert a halál nem fog hozni a számotokra 

felemelkedési lehetőséget, hanem csakis a lemondás, a bűnöktől 

való szabadulás és a szeretet gyakorlása által való tisztulás az ami 

benneteket elvezet az üdvösségre. Csak maga az elmélet, 

gyakorlati megvalósítás nélküli terjesztése, még senkit sem vitt 

előbbre az üdvösség felé. 

A kegyelem visszavonása által vissza lesznek vonva a 

kegyelemhordozók és villámhárítók, mint példaadók és 

erőforrások, vagyis elragadtatik a IV. szféra a maga igazságaival 

és törekvéseivel. Megszűnik a kegyelem és a földi világra 

visszatér a szemet-szemért igazság, vagyis a tett elkövetését 

azonnal követi a büntetés, minden bűnbocsánat nélkül, ami annyit 

jelent, hogy a bűnöst a bűn elkövetésének hatásai alól nem lesz 

aki felemelje és védelmezze az Igazság törvénye előtt, hanem az 

igazság a maga valójában le fog sújtani a bűnösre. Sőt, be fognak 

záródni a szférák és nem lesz születés, sem halál. Ezt úgy 

fogalmazza meg a Szentírás, hogy. „Az emberek keresik a halált, 

de már nem találják.” Tehát nem lesz sem születés, sem halál. De 

szenvedés annál több, ami alól még a halállal sem menekülhet 

meg az ember, csakis elragadtatással, vagyis amikor megelégeli 

Isten valakinek a szenvedések által történő tisztulását, kiragadja 

őt az anyagi világból, vagyis „elragadtatik” mint Énok. 

Ez egy rövid, de nehéz időszak lesz, amikor már csak a 

szenvedés lesz képes megtisztítani az embert és amint megtisztul 

a lélek, Isten kiemeli ebből az állapotból és behelyezi őt a saját 

szférájába. Ez egy olyan „kutyaszorítószerű” tisztulás lesz, 

amikor a IV. szférába már csak ily módon lehet bejutni. De a harc 

inkább arra megy nagy erőkkel, hogy a súlyos megpróbáltatások 

alatt, minél többen megtisztuljanak a II. szféra lakói közül és 

felemelkedhessenek a III. szférába, hogy ne kelljen őket kilökni 

az azonos szintű erők vonzásának törvénye alapján tűzkarikákkal 

a „tüzes gyehennára” vagyis az új holdra. 
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Az első elragadtatás, amikor a IV. szféra ragadtatik el, 

tömegesen fog megtörténni, míg a többi már egyéni tisztulás 

alapján fog bekövetkezni. Az fog tudni az első elragadtatással 

felemeltetni, aki már az erőit, a fent említett módszerekkel ki 

tudta vonni a Föld igazságaiból, (karmatikus igazságok) a földi 

szférák vonzalmából és kiegyenlített minden számlát és tartozást 

az alacsonyabb szférákkal. Tehát, aki lélekben teljesen elszakadt 

a Földtől olyannyira, hogy nem köti hozzá semmi. 

Az elragadtatás pillanatában, mindenki, akit elragadnak az 

angyalok, Jézust fogja látni és amint meglátják Őt, abban a 

pillanatban szétsugárzik a testük és Jézus elviszi őket fel a 

magasba, túl a szenvedések világán, a boldog világba, mert 

„elragadtatik mint Énok és nem lát többé halált”, ugyanis 

lelküknek része volt „az első feltámadásban”, amiről a Jelenések 

könyve ír. Azok viszont, akik nem ragadtathatnak el, mert az 

erőiket még nem tudták kivonni az anyagból, pedig volt rá 

alkalmuk és lehetőségük, „büntetés gyanánt” látni fogják azokat 

a szellemi jelenségeket, ahogyan az elragadtatás folyamata 

végbemegy, látni fogják Jézust, amint meg fog jelenni a 

felemelkedő testvéreiknek és ahogyan emeli ki őket az anyagi 

világból. Ez az ittmaradottak számára egy iszonyú élmény lesz, 

mert érezni és sejteni fogják a rájuk váró nehézségeket. 

Igaza van minden olyan oktató szellemnek, aki a járványok 

terjedéséről és erősödéséről szól, de mindennek a nagyobb 

létlehetősége csak az elragadtatás után nyer nagyobb 

kifejezésmódot, mert a IV. szférabeli tiszta, illetve pozitív erők 

visszavonatnak és nem fogja semmi gátolni a járványok 

terjedését. 

A Jelenések könyvében olvashattok a csészék tartalmának az 

angyalok által történő kiöntéséről. Ezeket mint gyógyító fluidokat 

folyamatosan öntik rá a tiszta szellemek a beszennyezett 

természetre gyógyítás és védelem gyanánt. Ez történik a 

járványokra nézve is! Az angyalok főként azok részére, akik 

hisznek, semlegesítik a beszennyezett természeti erőket és magát 

a természetet, de mégiscsak mindenre és mindenkire kihat a 
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csészékből kiömlő „folyadék” tartalma. Ami ezen túl van, az már 

...! 

Az elragadtatással ez a lehetőség is megszűnik. Abban az 

időben maximális mértékben a sátán lesz az úr. 

A természetesen kialakult járványok mindig is a nagy háborúk 

következményei voltak, mert az ördögök összegyűjtötték a halál, 

vagyis a rengeteg ember nem természetes úton történő halálának 

a kipárolgását és aztán azokat csoportosan járva, (mondanám 

szellemi hordákat alkotva) járták be a világot, de főként a háborús 

területeket és mindazokat az erőket, amelyekből ugye a 

járványokat kreálták, lövellték ki az emberekre. Akiknek gyenge 

volt a hitük, vagy nem az Istenbe vetett hittel közeledtek a 

dolgokhoz, azok elkapták a járványt. Kérdezlek benneteket, hogy 

bárminemű fizikai óvintézkedés meg tud-e bárkit is védeni a sátán 

által gyakorlatilag szellemi úton terjesztett betegségektől??? Ha 

valamit is ér a fizikai óvintézkedés, akkor annak kizárólag a 

„császárnak” történő engedelmességről kell szólnia és a 

büntetések elkerüléséről. De a hiteteket ne a fizikai 

óvintézkedésekbe vessétek, hanem az Úr Jézusba. 

Azt mondja az Úr, Márk evangéliumában, amikor emelkedik 

fel a Mennyekbe: „Elmenvén tegyetek tanítványommá minden 

népeket, kereszteljétek meg őket az Atya, a Fiú és a Szentlélek 

nevében. Aki hisz és megkeresztelkedik, üdvözül aki nem hisz, már 

eleve elkárhozott. Azok pedig akik hisznek, ezek a jelek követik: 

az én nevemben ördögöket űznek ki, új nyelveken szólnak, ha 

mérges kígyót vesznek a kezükbe, nem árt nekik, ha mérget isznak 

nem árt nekik és ha betegekre teszik kezüket, azok 

meggyógyulnak.” Ennek alapján mi még is csak azt mondjuk, 

hogy a fertőzések ellen, még is csak elsősorban a hit fog 

benneteket megvédeni! 

Erre a betegségekkel szembeni hitből fakadó védelemre már 

Mózes tanította a népét, amire az Úr is hivatkozott: „Ahogyan 

Mózes felemelte a rézkígyót a pusztában, úgy fogják felemelni az 

emberfiát, hogy aki hittel feltekint rá...” 
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Az elragadtatási, mármint a kegyelem visszavonási 

folyamatok, mint ahogyan semmilyen isteni tevékenység így ez 

sem egyik pillanatról a másikra történik, hanem amióta a fluidok 

törvényes csoportosításának a folyamata megkezdődött az utolsó 

időkre nézve, gyakorlatilag azóta tart a kegyelem 

visszavonásának a folyamata, melynek az utolsó momentuma az, 

amikor a IV. szférának hatásait és képviselőit kivonják az 

angyalok a fizikai síkról. Ez gyakorlatilag a Szentléleknek a 

visszavonását, vagyis annak az utolsó fázisát jelenti. Mert 

gyakorlatilag a Szentlélek sem nem egyszerre jött el ebben az 

értelemben, hanem egy nagyon komoly előmunka 

eredményeként, amikor ugyanis az Úr Jézus a tanításával, 

valamint a kínszenvedésével előkészítette az emberi szíveket és a 

nagyon nagy mennyiségű sötét fluidokat megtisztította ahhoz, 

hogy mennybemenetele után 10 napra elküldje a Szentlelket, úgy 

a Szentlélek visszavonása sem egyik pillanatról a másikra 

történik. Amint ti is láthatjátok, és tapasztaljátok, ahogyan a 

pozitív és a kárhozatra vivő fluidok választatnak szét, úgy tör be 

és nyomul előre a gonoszság a Földön. 

A Szentlélek utolsó és egyben legnagyobb megjelenési 

formája a Földön a szellemtan, vagyis a III. kijelentés 

megjelenése és kiteljesedése volt. De amint ti is tapasztaljátok, a 

tősgyökeres eszme képviselők kihalásával maga az eszme is már 

néhány kis csoportot kivéve igencsak lazulási folyamatoknak 

indult. Ez is a Szentlélek visszavonási folyamatoknak az egyik 

látható jele. Mindinkább hamis, illetve alacsonyabb elemek 

folynak bele a III. isteni kijelentésbe, ami bizonyos szempontból 

azzal magyarázható, hogy ki milyen szinten van, olyan 

igazságokat von magához. Tehát lassan a szellemtannak az ideje 

is lejár és visszavonatik, azon néhány csoport és ember 

kivételével, akiknek mint kiválasztottaknak az a feladatuk, hogy 

bevigyék a tiszta eszmét, mint az új világ alapigazságát, a 

megújult Földre. 

De az eszme ma még mindenkié! 
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„A kegyelem ma még mindenkit hív, mindenkit vár, mindenkit 

elfogad, a megtérés lehetősége ma még nyitva áll. A holnap Isten 

kezében van, annak adja akinek akarja, nem tudhatja a lélek, nem 

veszi-e el tőle egy óra, egy pillanat alatt az ő testét a 

természettörvény az ő testét, mellyel Isten kegyelme felruházta? 

És akkor hiába a vágy, az akarat, elmúlt a lehetőség felette, 

amelyben ennek a kegyelemnek áldásait megszerezhette volna.” 

(Kegyelem törvényvilága) 

Én azt mondom testvéreim, hogy a szellemtan ma még 

mindenkit hív, mindenkit vár és mindenkit elfogad, ameddig a 

megtérés lehetősége nyitva áll, a holnap Isten kezében van! 

„Mondjátok meg annak a rókának, hogy még ma és holnap 

dolgozom...” (2000 év, hisz „Istennél egy nap annyi mint 1000 

esztendő és 1000 esztendő annyi mint egy nap.”) 

A szellemtani eszme, az 5. szférába tartozik amelynek követőit 

már nem fűtik hiú világi és elismerés-vágyak és az üdvösséget 

már nem a külső formától, hanem a belső megvilágosodástól és a 

felső vezetéstől várja az egyén. De ahhoz, hogy az ember idáig 

eljuthasson, egy néhányszor fel kell menni lélekben a golgotára, 

mindannak ellenére, hogy ott a vérszomjas csőcselék akarata 

valósult meg, de onnan jön a legtisztább világosság, mert az Úr 

mindezen negatív erőket magára vette és kereszthalálával 

áttisztította és otthagyta fenn mindenkinek, aki a világosságot a 

kiszenvedett és feltámadt Krisztustól várja. 

Az elragadtatásról mondja az Úr az angyaloknak, hogy 

menjenek ki a szélrózsa minden irányába és gyűjtsék össze az 

övéit. Mindannak ellenére, hogy ez folytonosságot jelent, amely 

napjaitokban is tart, mégis elérkezik egy pillanat, amikor ez a 

begyűjtési folyamat véget ér és az Úr szavai szerint: „Ketten 

őrölnek a malomban és az egyik otthagyatik, a másik felvétetik. 

Két asszony mos a folyónál, az egyik felvétetik, a másik 

otthagyatik. Ketten alszanak egy ágyban, az egyik felvétetik, míg 

a másik otthagyatik.” 

A kegyelem megszűnésével, a IV. szféra felemelésével, vagyis 

a Szentlélek visszavonásával nem csak a külső, vagyis a fizikai 
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védelem szűnik meg, hanem a belső védelem is, ami annyit jelent, 

hogy azok a hajlamok, amelyek eddig le voltak zárva a lélekben, 

vagy csak akkor voltak felnyitva, amikor gyúrás, illetve csiszolás 

alatt voltak, ebben a fent említett időszakban a hajlamok szinte 

minden lelki-szellemi fék nélkül fognak előtörni az emberek lelki 

világából. Képzeljétek el azt, hogy milyen hatalmas mértékben 

fog elszabadulni a pokol, főleg a III. szféra számára amikor az I. 

és II. szférának féktelen tulajdonságai gátlástalanul elő fognak 

törni! Ekkor kezdődnek meg csak igazából a 

keresztényüldözések, és minden jónak a kiirtása, a III. 

világháború kitörésének lehetősége stb. 

Soknak akik a III. szférához tartoznak, csak egy kis akadály 

miatt kellett itt maradniuk, mint például ha a dogmatikus világból 

valami visszamaradt, akkor ez az imént említett „pokoli állapot” 

ki fogja munkálni a hiányzó részt, főként az ilyen típusoknak a 

test erőszakos levetése a dolgok kezdetén, meg fogja hozni a kellő 

felemelkedést. Aki elérte a III. 6.-at, és csak egy körgyűrű 

hiányzik ahhoz, hogy átkerülhessen a IV. szférába, azt az egy 

szintet Isten az ő kegyelmével be fogja tölteni, minek 

következtében az idáig eljutott egyén a IV. szférába számítódik 

bele. 

Amikor azonban már minden olyan lelkek kiemeltetnek a III. 

szférából, aki valamennyi szenvedéssel alkalmas a IV. szférába 

való eljutásra, és már csak azért megy a harc, hogy a II. szférából 

minél többen a III. szféra igazságának megfeleljenek, akkor 

fognak bezáródni a szférák és akkor fog bekövetkezni az, hogy 

nem lesz sem születés, sem halál. 

És ami még nagyon fontos az az, hogy ekkor már hiába olvassa 

bárki is a Szentírást, vagy a szellemtant, nem lesz hozzá 

Szentlelke! Ezért mondja az Úr, hogy még most kell a 

lámpásotokba olajat gyűjteni, mert akkor már nem lesz rá 

Szentlélek adta lehetőség. Akkor csakis az addig összegyűjtött 

olajotokkal a lámpásotokban, vagyis az addig összegyűjtött 

gyakorlatba átvitt hitetekkel és féligazság-mentes tudásotokkal 

tudtok magatok számára világosságot biztosítani. 
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Igyekezzetek tehát az Urat követve feljutni a golgotára, hogy 

a keresztúton meghaljanak bennetek a kárhozatra vivő hajlamok 

és hogy ezáltal feltámadhasson a ti egész lényetekben a Krisztus! 

Az egész életeteknek, a golgotára való feljutásnak kell lennie 

oly módon, hogy az úton haladva lassan hagyjátok el magatok 

mögött a szenvedésektől megérett bűnös hajlamokat. 

Egy túlvilági jó barátotok és testvéretek az Úrban az Isten 

dicsőségét hirdető angyali karok nevében. Tudjátok mit jelent 

hirdetni Isten dicsőségét? Hirdetni mindazokat a lelki-szellemi 

eredményeket, amelyeket Isten munkált ki bennetek és 

másokban. Az egész világegyetem Isten dicsőségét hirdeti! 

Törekedjetek eljutni arra a szintre, hogy ne maradjatok itt 

ezekre e fent említett időkre. De ha mégis itt maradtok, 

vigasztaljon az előttetek Névtelen Szellemként ismert Vezető 

szellem médiumának egyik transzban történő látomásának utolsó 

néhány mondata: 

„Az az érzésem, hogy alkonyodik, és akik megkívánják ezt a 

világosságot (a N. Sz. világosságát), ide jutnak, ebbe az akolba 

(a N. Sz. tanításainak fluidburka), ahol megpihenhetnek, mert 

benne nyugalom és békesség van. És akik ide jutnak, azok érzik 

és tudják, hogy jó helyen vannak, mert meg lesznek védve a 

készülő viharral szemben.” 

Isten kegyelme legyen és maradjon veletek földi testvéreim! 

(P) testvéretek. 

 

ISTEN SZERETETSUGARAI  

 

Kedves szeretett földi testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Isten bármikor ha konkrétan rátok tekint, mindenkor az Ő 

szeretet sugarait sugározza felétek, csak annyira körül van 

bástyázva az ember az őt körülvevő bűnrétegekkel, hogy nem 

képes mindezt megérezni. Az ember, amikor vár némi fogalma 

van a szeretetről, akkor kezd derengeni az az isteni szeretet, 

amely őt a teremtés pillanatában létbe hívta, itt a bukott világon 
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is munkálkodik érte, hogy oda vissza kerülhessen, ahonnan 

lebukott. 

Az ember szeretete, ha van is igen testies és igen önző szeretet. 

Kevés az az ember, aki teljesen azonosulni tud törekvéseiben az 

isteni Szeretettel és csak Neki szolgál, pedig minden más fajta 

szeretet gátolja az embert a fejlődésben, vagy legalább is lassítja 

a fejlődését. Ezért mondja az Úr: 

„Aki jobban szereti apját, anyját, testvéreit, házastársát, vagy 

gyermekeit, az nem méltó hozzám.” Pedig az anyai szeretet 

mennyire önzetlen és áldozatkész tud lenni egy-egy problémában 

és milyen forrón tud könyörögni az ő Istenéhez, ha gyermekét 

szenvedni látja, sok esetben még az életét is képes lenne anyai 

ösztönből feláldozni és az Úr mégis azt mondja, hogy ez az ilyen 

magatartás még kevés ahhoz, hogy Hozzá méltóvá válhasson 

bárki is. 

A dolog lényege talán abban rejlik, hogy a vérségi kötelék egy-

egy életre összpontosul, míg a krisztusi szeretet viszont 

egyetemes: 

„Kik az én anyám és kik az én testvéreim?” Ti akik 

hallgatjátok és megtartjátok az Isten életet adó Igéit. Jelen esetben 

az Ige a III. kijelentésen keresztül sugárzódik felétek, ugyanis a ti 

nyelvetekre lefordítva az Ige lényeget, isteni lényeget jelent. 

De az nem azt jelenti, hogy akkor nem kell szeretni a 

gyermekeket, sőt ellenkezőleg, mert az a rengeteg probléma és 

fájdalom, amely főleg a mai, mindinkább elsötétülő időkben a 

gyerekeket körülövezi, tisztítja és viszi előbbre a szülőket ama 

szeretet felé, amely megnyitja a lelket az egyetemes szeretet előtt. 

Amikor az ember rájön, illetve ráérez arra, hogy a más gyereke 

is lehetett volna az övé, ha Isten azt a gyermeket adta volna neki, 

és hogy az ő gyermeke is lehetne bármilyen szempontból 

problémás, akkor rájön arra, hogy minden gyereket egyformán 

kell szeretni. Ha így tud gondolkodni és így kezd érezni, akkor 

már az a szülő megérezte az egyetemes szeretet örömét. Kicsit 

nehéz ezt megtenni, de ha sikerül, akkor ez az érzés emeli az 

embert a krisztusi szeretet felé. És miért a gyerekeket hoztam fel 
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példának? Mert egy szülő a ti világotokban az, aki leginkább meg 

tudja érezni a szeretetet és annak a lényegét, ugyanis, a szülői 

szeretet, főként az anyák szeretete, az áldozatkész szeretet isteni 

adomány és ha összetennénk az anyák lemondásra kész szeretetét, 

akkor ők meg tudnák váltani vele a világot! (Nagyon sajnos 

azonban az, hogy erre az istentelen időkre már sok esetben jönnek 

létre olyan elfajulások, miszerint nem a szülő neveli a gyereket, 

hanem fizetett „anyák”, valamint, hogy fontosabb a testi külső az 

anyának, mint a szoptatás stb.) 

Nézzétek meg, hogy a fejlődésnek bármelyik szintjén, sőt még 

az állatoknál is a maguk szintjén megnyilvánul az anyai áldozatos 

szeretet. Amennyire alacsony szintű a Föld, ha Isten nem adta 

volna ezt az adományt a nők lelki világába, akkor sokkal sivárabb 

lenne és talán már kihalt volna az élet. 

Nagyon csúnya kifejezést használ az ember erre az isteni 

adományra, azt mondja rá, hogy: ösztön. Ez egy istentagadó 

„tudományos” gondolkodás, ugyanis ez a fajta hozzáállás 

egyfajta önmagát fejlesztő és önműködő léleknélküli 

sejttömegnek képzeli el az embert, amelyben minden érzés csak 

úgy saját magától kifejlődött, minden felső hatás nélkül. Az 

állatoknál is és az embereknél is sok esetben volt látható az, hogy 

az anyák az életüket áldozták gyermekeik életéért, még azok is, 

akik Isten nélküli ösztönnek nevezik ezt a gyerekek felé érzett 

vonzalmat. Ez a „ösztön” gyakorlatilag akkor aktivizálódik, 

amikor a megszületendő gyermek az édesanyához kapcsolódik, 

de igazából isteni tulajdonság, ami azt igazolja, hogy mindenkit 

Isten teremtett, mert az anya is teremt gyakorlatilag, amikor életet 

hoz a világra. Ez gyakorlatilag a szellemek teremtésének az 

„adománya” csak degradálódott, anyagiasított formában. Ez 

akkor lesz igazából tiszta tulajdonság, amikor eléritek azt a 

szintjét a messiásoknak, amikor ti is önállóan, Isten és a 

messiások által öntudattal rendelkező szellemeket fogtok 

teremteni. Jelenleg is teremt az ember a maga szintjének 

megfelelő lényeket a gondolataival, érzéseivel és cselekedeteivel, 

amely teremtményeknek Isten megjelenési formát, illetve testet 
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alkot. Ezek az ásványoktól kezdve, egészen az állatokig 

terjednek. De ez nem azonos a szüléssel, mert a szülés által az 

ember a maga és a mások fejlődését biztosítja az isteni 

elgondolásnak megfelelően. Nincs az emberben, illetve a 

szellemben olyan érzés, illetve tulajdonság, amelyet nem Isten 

alkotott volna, vagyis ami nem lenne meg Istenben. De mivel a 

szellem lebukott, így az isteni tulajdonságok a szellemmel 

egyetemben olyan mélyre degradálódtak, hogy ellenséges 

érzésekké, tulajdonságokká formálódtak. 

Ez a helyzet a szeretettel is. Amikor egy kis próba ér valakit, 

nagyon sok esetben, a szeretet gyűlöletbe fordul át, mert ugyanis 

a szeretetnek a gyűlölet az ellenérzése. 

Isten szeretete tehát újjáteremtő, lelket a szellemi halálból, a 

szellemi öntudatra regeneráló munkát végez bennetek. Óriási 

munka ez testvéreim, amikorra az emberi lélek odáig eljut, hogy 

ő szellemi lény, egy hatalmas Szellem alkotása. Hosszú tisztulási 

folyamatokon kell végigvezetni a szellemeket, amíg annyira 

megtisztulnak a gőgtől, hogy némi „alárendeltséget” (alázatot) 

érezzenek az Istennel szemben. Isten minden eszközt erre használ 

fel! Többek között a fájdalmakat is. Istennek is fáj minden egyes 

beavatkozás, de meg kell tennie a gyógyulásotok érdekében azt, 

hogy felhasítsa a helytelenül beépült igazságaitokat és ezekbe a 

sebekbe ültesse bele a nemesebb és tisztább igazságot. Ez a 

szenvedés mindenkori célja. Isten szeretetének a sugarai végzik 

ezt bennetek testvéreim, mert az a célja Neki, hogy mihamarabb 

eljuthassatok a magas szellemi öntudatra. 

Minden embernek kötelessége a „befogott” isteni szeretetet 

továbbadni, továbbítani. 

Az a bűn gyakorlatilag, amikor ezt az isteni tevékenységet, a 

szeretet gyógyító hatalmát az ember visszafogja, ill. meggátolja! 

Azért bűn úgy az emberek, mint az állatok ölése is, mert azt a 

testet öli meg az ember, amelyet Isten szeretete a lebukottaknak a 

visszafejlődésére adott. Tehát az öléssel megsemmisül a bukott 

szellemek, ill. lelkek regenerálódási folyamata. Senkinek nincs 
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jogában megszakítani az Isten által nyújtott fejlődési 

lehetőségeket. Ezt nem lehet büntetlenül megúszni! 

Isten szeretete kettős munkát végez. Rombol és épít. Rombolja 

az ellentét építményeit, produktumait és helyébe regenerál, 

újjáteremt a világokra gyakorolt vonzás által. Ha jól 

megfigyelitek a makrokozmosz világai hatalmas sebességgel 

mind egy pont felé száguldanak. Ezzel a sebességgel arányosan 

kell haladnia a szellemek fejlődésének. Ez a hatalmas vonzerő 

benneteket is vonz Isten felé! „Amikor felemeltetem, mindeneket 

magamhoz vonzok.” Ezt a vonzalmat, mint Isten szeretetét, 

amellyel benneteket Isten újjáteremt, átszolgáltatni bukásaitok 

által az ellentét hatalmának: a bűn. Azt, viszont, hogy mi a bűn, 

elétek tárják az Ószövetségi parancsolatok, az Örömhír és a III. 

kijelentés. Igaz, még mindig vannak köztetek olyanok, akik a 

parancsok megszegésével, az ószövetségi törvényekhez kötik 

magukat, vagyis, mindannak ellenére, hogy Újszövetség van, 

pontosabban már a Szentlélek korszakának a napja is lassan 

leáldozik, mégis az Ószövetségben élnek. És mind többen vannak 

és lesznek ilyenek közöttetek emberek között. Akik viszont már 

betöltötték az Újszövetség szeretet parancsait, azok már kinőtték 

a földi szférákat és elmentek magasabb világokra, vagy itt 

maradtak a Föld feletti állapotokban és munkálkodnak érettetek 

földi emberekért. 

Az Isten szeretetéhez viszonyítva a karmába vetett hit, egy 

kicsit ebbe az Ószövetségi kategóriába tartozik. Aki a karmában 

hisz, annak a jutalmát kapja, aki Isten szeretetében hisz, mely 

oldja a karmát, vagyis az Ószövetségi kemény törvényeket, az a 

szeretetnek a jutalmát kapja osztályrészül. „Legyen neked a te 

hited szerint.” 

Ne legyetek restek, bármennyire bűnösök vagytok is, 

bűneiteket megvallani, melleteket verve oda borulni a 

mindenható Isten trónja elé és bűnbocsánatért, feloldozásért 

esdekelni. Az Úr Jézus még a földalatti szférákba is levitte a 

megváltás misztériumát, az üdvözülés lehetőségét, de rajtatok áll, 
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hogy elfogadjátok-e a hajlamaitok megtagadása által ezt a 

kegyelmet. 

Egy rövid ideig még nyitva állnak számotokra a kegyelmi 

források kapui, addig használjátok ki a lehetőségeket, ameddig 

erre istenadta lehetőségetek van, mert utána már Isten szeretete 

szétválasztja a fejlődőképeseket azoktól, akik erre alkalmatlanok, 

hogy ne gátolják meg fejlődésükben az arra alkalmasakat. 

Ameddig mind a két fél számára fejlődést eredményezett a 

haladók és a haladásra kevésbé alkalmasak együttléte, addig, 

Isten ezt a lehetőséget meg is adta, de amint már csak gátat 

képeznek a jó példákból tanulni nem akarók, akkor már szét 

fognak választatni a „juhok a kecskéktől.” Ameddig használt a jó 

példa, addig volt értelme a jónak szenvedni a fejlődésben 

elmaradottakért, de amint a gonosz annyira megátalkodik, hogy 

minden jónak ellenáll, akkor Isten szeretete tovább engedi 

fejlődni az „övéit” míg azokat, akik a szellemi halál mellett teszik 

le voksukat, oda soroltatnak be a nagy fejlődési törvényeket 

vezető angyalok által és „kilöketnek a tüzes gyehennára, ahol lesz 

sírás és fogak csikorgatása.” Mindannak ellenére, hogy ezek a 

szellemi halál mellett döntöttek, oda el is jutnak, mármint az örök 

kárhozatra, de Isten szeretete, amikor már a szellemi „elalvásuk” 

eléri azt, hogy a gonoszság minden emléke kitörlődik a 

szellemükből, akkor lassan felébreszti őket és újabb fejlődési 

esélyekkel ajándékozza meg őket a Föld második 

mellékbolygóján. A jelenlegi holdatok ekkor indul be rotálni, 

vagyis a rajta testesült szellemeknek beindul a fejlődésük. Ők az 

első holdkiválás előtti fejlődési lehetőséget nem használták ki, 

melyet Ábrám képviselt. Eddig akárhogyan is keresték a kiutat a 

merev, forgás nélküli állapotukból, nem találták meg azt, mert 

nem volt rá istenadta lehetőségük. Az Úr II. eljövetelével 

kegyelmet kapnak, mert lelkük alkalmassá válik a lassúbb, de 

biztosabb fejlődésre. Igaz, sokkal nehezebb lesz ott a fejlődés 

mint a Földön, mert oda egyenlőre nem hat ki az Úr 

keresztáldozatának kegyelme. Hasonló állapotok fognak 

uralkodni az újonnan kialakuló holdon is mert ugyanis mivel 
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2000 év alatt nem jutottak el a III. szférabeli állapotokba, ezért 

nélkülözni fogják az Úr kegyelmét és így sokkal 

szenvedésteljesebb lesz a fejlődésük, mert nem dolgozták bele 

annyira magukat a krisztusi áldozat nyújtotta lehetőségekbe, hogy 

elhagyhassák a II. szférát. Ezért visszaesnek a fejlődésük 

kezdetére és miután felébredtek, majd valamikor onnan kezdik 

előröl a fejlődést. 

Használjatok ki testvéreim, minden kegyelem adta 

lehetőséget, mert nagy a tét és az Isten szeretetével való 

visszaélésnek nagyon komoly ára van. 

A III. szféra még nem alkalmas az új Földre való bejutásra, 

ezért Isten álmot bocsát az ebben a szférában maradottakra, hogy 

amíg ebben az állapotban lesznek, addig (ők is) elfelejtsék gonosz 

tetteiket. A hajlamaiktól ugyan nem tisztulnak meg, de a 

cselekedeteik következményeitől viszont igen. Egyfajta 

megtisztulási, bűnbocsátó folyamat ez az állapot rájuk nézve. 

Miután felébrednek, megmaradt hajlamaiktól való szabadulás 

érdekében és reményében születhetnek meg a megújult Földön, 

mint egy boldogabb világ lakói, hogy a magasabb állapot 

fejlődésre késztesse őket, míg a magasabb szférabelieknek 

viszont megkísértést jelentenek ezek az újólag testet öltött 

szellemek. Akik buknak a váratlanul megjelenő kísértésekből 

kifolyólag, azok mennek a holdra tanítónak mint missziós 

szellemek, akik viszont megállják a helyüket, azok emelkednek 

feljebb egy szférát. 

De az átmeneti állapot viszont, amíg idáig el tud jutni a Föld, 

igen nehéz lesz. Itt is szükség lesz „Ábrahámokra” mint 

kiválasztottakra, akik miatt meg fognak rövidülni a nyomorúság 

napjai. Egyébként mindenki meghalna és senki sem jutna át élve 

a túlsó partra, vagyis akik átviszik az Isten szereteteszméjét, a 

szellemtant a maga szűzies tisztaságában az Új világba. 

Kedves testvéreim, nem tudom mennyire sikerült veletek 

érzékeltetni Isten szeretetét, amely ugyan úgy jelen van a 

világegyetemben, mint az egyéni vezetésetekben, de ami a 

lényeg, higgyetek Isten szeretetének mindeneket felülíró 
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hatalmában, melynek a felétek való közeledése, nagyban függ a 

ti Beléje vetett hitetektől, vagyis hittel vonzhatjátok csak 

magatokhoz Isten szeretetét. Egyébként is az az élő hit, amely 

szeretetté képes fejlődni. Hiába egy azonos hiten alapuló 

közösség, ha nincs benne szeretet, ami össze tudja tartani és 

egységre tudja vinni a közösség tagjait, mert egy közösségben 

nagyon nagy szükség van a szeretet egyesítő hatalmára, mert csak 

akkor van, ill. lehet jelen az Úr, ha egység van! 

„Ha ketten vagy hárman az én nevemben összejöttök én 

köztetek vagyok.” Ehhez az összhanghoz szeretetre van 

szükségetek, mert az Ő nevében összejönni, annyi mint az 

egyetemes szeretetnek a nevében jönni össze. Az Úr a 

feltámadása után azért tudott megjelenni az időnként összegyűlt 

apostolok között, mert teljesen egység volt közöttük. Ajánlom 

ehhez az egység témához hozzá olvasni: „Mai kor vallása” 95. 

oldalt. 

A mindannyiunk kedves vezetőjének fent említett 

nyilatkozatával, mint elétek állított példával zárom soraimat a 

megtestesült szeretetnek, Jézus Krisztusnak a nevében. 

A szeretet Istene legyen veletek és őrizzen meg benneteket 

mindenkor minden sátáni hazugságtól mindaddig, amíg a sötétség 

ideje le nem telik!!! 

Ebben a mind nehezebb és nehezebb időszakban is higgyetek 

Isten szeretetében, mert Ő nem hagyja el az övéit. 

„Én veletek vagyok minden napon a világ végezetéig.” 

Minden dicsőség a mi Istenünké, szerető Atyánké! 

Ámen. 

Az Isten szeretetét hirdető angyali karok nevében, egy 

testvéretek a szeretetnek a világából. 

 

IMA  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az emberi lélek, zártságától, vagy nyitottságától függően, ha 

baj éri, akkor vagy szitkozódik, vagy Istenhez kiált. 
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Természetesen nem mindegy az, hogy az ember hogyan kezeli a 

problémákat, mert ha zárt lélekkel fogadja, akkor az adott 

élethelyzetek nem érik el a meghatározott céljukat, pedig a 

fájdalom az ami gyógyít, ha az ember meghajol Isten akarata és a 

problémák előtt. Abban az esetben, amikor tiltakozás van az 

emberben az őt érő fájdalmak miatt, gyakorlatilag a saját 

tisztulási és gyógyulási folyamatait utasítja vissza és akarata 

ellenére, feleslegesen szaporítja a további elszenvedni valót az 

ellenszegülésével, netalán átkozódásaival. Pedig a szenvedést 

nem Isten alkotta, hanem az ember termelte ki saját magának a 

bűnök elkövetése által. Isten csak fordít vissza valamennyit 

ezekből a kitermelt erőmennyiségekből, az emberek tisztulására 

és gyógyulására. Én még is csak azt mondom, a szent szeretet 

nevében, hogy sok esetben Isten szeretetből, irányotokba 

sugárzott szeretetből ad szenvedést, vagy fájdalmat, hogy az 

általatok elkövetett bűnök okozta sebekbe bele ültethesse a nemes 

magot, a nemes palántát, vagyis a magasabb igazságot. Olyan ez, 

mint amikor a vad alanyba nemes szemet ojt a kertész. A fának is 

fáj ez a művelet, de nemesebb termést hoz amikor nemes maggal 

van beoltva a vadhajtás. Mindezt Isten munkálja az emberi 

lélekben és az ember annyira, de annyira a magáénak vallja az így 

kapott magasabb rendű fluidokat, hogy elbizakodottságában 

azonnal magasabb rendűnek hiszi magát a másik embernél. 

Erre mondja Pál apostol, hogy: 

„Aki áll, az vigyázzon, hogy el ne essék!” Mert rendszerint 

akkor van megkísértve az ember, amikor kiemeli a kegyelem a 

saját maga által megteremtett állapotból egy magasabb síkra, 

hogy a kapott kegyelmi állapotot megtudja-e becsülni, vagy a 

kísértéseknek engedve visszaesik az előző állapotba. Ez 

rendszerint akkor történik meg, amikor az ember természetesnek 

veszi a kegyelmet, és nem ad érte hálát, vagy ami ennél is 

rosszabb, amikor az ember azt hiszi el magáról, hogy ő az a 

valaki, aki azon a magaslaton van mert gőgjében elfelejti, hogy 

„tegnap” még a sertésekkel volt egy eledelen. Tehát a gőg mindig 

is visszarántja az embert az előző szintre, vagyis az alázatos 
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Mária (és Péter) szerint: „...a gőgösöket letaszítja trónjukról (az 

Isten)...” 

Mindig is fájdalmat okoz, ha az ember lelki világába, ill. fluid 

világába a saját szintjétől magasabb szintű igazságokat hordozó 

fluidokat ültetnek égi kezek. 

Tehát a szenvedés nem büntetés, hanem a nemesebbnek, a 

magasabbnak, a tisztábbnak, kegyelemből, a lelketekbe való 

belepalántázása. (Tehát nem a ti érdemetek, hanem Isten 

kegyelmének a munkája.) Ez ellen tiltakozik a test és a testi erők, 

de ami kedvez a léleknek, az a testnek mindig is kellemetlenséget, 

fájdalmat okoz és ellenkezőleg, ami viszont a testnek kedvez, az 

a lélek kárát szolgálja. 

A mai világ, a mai társadalom, nagyon erősen arra hajt, hogy 

az embert a saját hajlamain keresztül támadja meg, mert tudja azt, 

hogy az ember hol sebezhető. Komoly szakemberek dolgoznak 

azon, hogy hol lehet megtámadni az embert: a bűnös hajlamain 

keresztül. Az embernek vannak titkos vágyai is, amelyeket csak 

azért nem él ki, mert esetleg még „az alkalom nem szülte meg a 

tolvajt” vagy mert szégyell önmaga és mások előtt megállni 

elkövetett bűneinek tudatában. Az ember nem azért bűnös, mert 

bűnt követ el, hanem azért követ el bűnt, mert bűnös! A kettő nem 

ugyanaz. A tett elkövetésével az ember már ítéletet von magára. 

Az ítéletkor a lélek bűnössége, vagy tisztasága fogja eldönteni a 

további sorsát. „Boldogok a tiszta szívűek, mert meglátják az 

Istent.” De hogyan lehetséges ez ebben a bűnös világban? A 

megtisztult szellemi környezet és a megvékonyodott fluid réteg 

révén, valamint ha a lélek átkerül a megtisztult Földre, hisz ott 

már egy fokkal tisztábban láthatja az Istent, mert „közelebb 

került” Hozzá. De ameddig itt lent vagytok ezen a mindenféle 

gonoszsággal megtelt világban, addig még a szakemberek is azon 

munkálkodnak, hogy a hajlamaidon keresztül minél közelebb 

kerüljenek hozzád és hogy elhurcolhassák a lelkedet és szellemi 

rabságba dönthessenek, mert akkor már nekik profitálsz. Az 

angyali lelkek biztos, hogy nem fognak belemerülni a világi 

élvezetekbe, így nem válnak részévé a fogyasztói társadalomnak, 
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mert a lemondásra törekszenek. Itt a Földön elsősorban a bűnöket 

lehet drága pénzért értékesíteni. 

Vigyázzatok testvéreim, mert ez nagy próba és egyben 

kiválogatódás is a számotokra! 

A mai világ már nem is szól másról, csak a testi élvezetek 

hajszolásának elősegítéséről. Minden áron, szép csomagolásban 

adják el a pokolba vezető utat, megtagadva minden krisztusi, és 

mennybe vezető normatívát. 

Ti ne hódoljatok be ezeknek a kárhozatba vivő törekvéseknek, 

hanem „legyetek éberek és józanok a mi Urunk Jézus Krisztus 

eljöveteléig.” Az ember, ha kicsit is meglazítja a lelkét 

megzabolázó törekvéseit, azonnal előre nyomul a lelkében az 

alsóbbrendű énjének a törekvése és már meg is történt a bukás. A 

lelki életet élő, vagyis a saját bűnös hajlamaival harcoló 

embernek mindig is megfeszített munkát kellett végeznie, mert a 

korszellem startra készen állt, hogy ledöntse az ember addigi 

eredményeit. A világ soha sem kínált jót és üdvöset, ha igen akkor 

az biztos, hogy báránybőrbe bújt farkas módjára mégis az 

ellentétnek szolgált. 

Ne higgyetek a mai divatos, üdvösséget kínáló eszméknek 

sem, melyek a testen keresztül akarnak benneteket üdvözíteni! Az 

üdvösség útja mindig is a lemondásnak és az önmegtagadásnak 

az útja volt: 

„Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg önmagát, 

vegye fel keresztjét és úgy kövessen engem.” Az Úrnak kitételei 

ma sem változtak meg, mert akkor összeomlana minden isteni 

törvény, mely az embert az Isten Országába elvezeti. Maga az Úr 

sem élt másként: 

„A rókáknak barlangjuk van, a madaraknak fészkük, de az 

ember fiának nincs hova a fejét lehajtania.” 

Nézzétek meg a mai egyházak, főként a vezetőik, milyen 

mértékben igyekeznek ehhez a krisztusi lelkülethez igazodni? 

Valamint a szeretetnek a gyakorlása - melynek máglyáján 

minden kárhozatba vivő hajlam elég - van hivatva elvezetni 

benneteket az üdvösségre: 
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„Arról ismerjék meg a világi emberek, hogy az én 

tanítványaim vagytok, hogy ha látják rajtatok azt, hogy szeretitek 

egymást.” 

„A szeretet türelmes, jóságos, nem kérkedik, nem féltékeny, 

mindent eltűr, mindent elhisz és mindent remél, nem örül a 

gonosznak, hanem örömét az igazság győzelmében leli...” 

De mindennek a megvalósítása, csakis mély lelki élettel, 

komoly és mély Istennel történő kapcsolattal, befelé fordulással, 

önismerettel és komoly alázattal lehetséges. Ha nem így volna, ha 

az Istennel való kapcsolatteremtés, vagyis az ima nem lenne az 

egyik legfontosabb dolog amire a hívő embernek szüksége van, 

akkor az Úr nem mondta volna azt, hogy: 

„Szüntelenül imádkozzatok!” Sőt azt is mondta, hogy: 

„Virrasszatok és imádkozzatok, hogy kísértésbe ne essetek, 

mert a lélek kész a jóra, de a test erőtlen.” Ugyanis mostanában 

mind erősebben támad kívülről az ellentét, támadja a 

hajlamaitokat, mert sajnos, nagyon is jól ismeri az emberi 

tulajdonságokat és azonnal megtalálja az ember gyengéit. Ezért 

kell szüntelenül virrasztva imádkozni, éberen őrködni, vagyis egy 

állandó kapcsolatban lenni Istennel, mert amint az ember csak 

egy rövid időre is, még ha pihenés céljából is ledobja a keresztjét, 

az ördög azonnal ott van és romboló hatásokat vált ki a lelki 

világotokban. 

Amit legelőször támadni tud, az az emberi túlértékelés és gőg, 

hisz ez van legmélyebben benne az emberben, mint a bukás első 

megnyilvánulási formája. Az a baj, hogy ez a legkevésbé 

észrevehető, mert „nincs azzal semmi baj”, ha az ember 

mindenben kimagasló és felfelé törekvő akar lenni és másokat 

eltiporva teszi ezt, mert ez természetes. Csak sajnos, hogy sokszor 

nem veszi észre azt, hogy körülötte már mindenki szenved, csak 

még ő maga nem. De mindennek elérkezik a maga érési ideje, 

amikor betelik a törvény adta növekedés és elkezdődik a 

visszahatása úgy az elkövetett bűnöknek, mint a szeretet 

cselekedeteknek egyaránt. 
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Támad a szeretet ellen az ellentét, hogy békétlenséget keltsen 

ott is ahol már valamennyire is megértés van, de nem győzzük 

hangsúlyozni azt, hogy ne alkudjatok meg a sátánnal szemben, 

hanem álljatok ellen és elfut tőletek, vagyis a szeretetlenségre, a 

haragra, a vádaskodásokra válaszoljatok szeretettel, a 

békétlenségre béke eszközével, a gőgre alázatossággal, az 

érzékiségre tisztasággal, vagyis minden bűnös megnyilvánulásra 

az annak a bűnnek megfelelő erényével és győzni fogtok a 

szeretet hatalmával, még ebben a mindinkább felerősödő sátáni 

törekvésű világban is. De az a kérdés, hogy vajon olyan erősek e 

bennetek az erények, hogy meg tudtok maradni mindenkor Isten, 

vagyis a szeretet mellett? Mert a vádló, mind erősebben 

vádaskodik ellenetek, hogy belső viszályt keltsen közöttetek. Az 

elmúlt század második felére mind nagyobb és nagyobb ördögök 

lettek rá engedve a Földre, de aki ebben a kiválogatódási 

folyamatokban mindvégig kitart, az üdvözül. 

Kinek milyen mélyek a hajlamai, olyan erős kísértéseket kap 

próba gyanánt, hogy azáltal, ha legyőzi, előre tudjon haladni. 

Mert az értelmi túlfejlettség még egyáltalán nem viszi előbbre a 

lelket, csakis a kísértésekben való helytállás. Abból, hogy 

hatalmasak a kísértések, látszik az, hogy ezekre az időkre csak 

azok maradtak itt, akiknek mély hajlamaik vannak, mert 

folyamatosan erősödnek és növekednek a kísértések a mai 

világotokban. 

Ezért ismételten hangsúlyozzuk: 

„Virrasszatok és imádkozzatok, hogy kísértésbe ne essetek!!!” 

Ha imádkoztok, hittel tegyétek, mert csak a hitből fakadó ima az, 

amely meghallgattatik! Az élő hithez viszont alázatra van 

szükség. Így akár azt is mondhatnánk, hogy csak az 

alázatosságból mondott ima az, amely meghallgattatik. De mivel 

- főleg a mai világban - híján vannak az emberek az alázatosság 

erényének, ezért van szükség arra, hogy egy olyan Valaki vigye 

kéréseiteket az Úr elé, akiben megvan ehhez a kellő alázatosság. 

Aki ez ellen tiltakozik, annak még gyarapítani kell a lelkében az 

alázatosság erényét! 



256 

 

Lassan a ti lelketekben is körvonalazódnak a reátok váró 

események, de egyszerre nem lehet mindent elmondani, mert 

bepánikolnátok. Még így is, ha valami olyanról szólunk, ami 

esetleg új a számotokra, azonnal negatív reagáljátok le a dolgokat. 

De ahogyan erősödik a hitetek, oly mértékben, a ti érdeketekben 

elétek szeretnénk tárni az előttetek álló, a reátok váró, hatalmas 

kiválogatódási törvények lecsapódásait, hogy tudjatok róluk és jó 

előre fel tudjatok rá készülni. Az ember szervezetében is úgy van, 

hogy amit nem tud átdolgozni, az mint méreganyag van jelen a 

szervezetben, így van ez a lelki életben is. Nézzétek meg, hogy 

akinek a lelke még nem nyitott a reinkarnáció elfogadására, 

mindjárt tiltakozást vált ki benne. Így van ez kedves testvéreim 

mindenkivel, aki olyan igazságokról hall, amelyet azelőtt még 

nem ismert: tiltakozik ellene és természetesen, vagy inkább 

sajnos, az ördög művének tekinti. 

Minderre ismételten csak azt tudjuk mondani, hogy 

virrasszatok és imádkozzatok Isten előtt nagyon nyitott lélekkel, 

hogy megvilágosodjatok, mert nagy a ti felelősségetek. Mindezek 

csak földi dolgok, mi lenne, ha mennyei dolgokról beszélnénk 

nektek? 

Az igazi imát viszont maga az Úr Jézus kezdeményezi 

bennetek: 

„Az ajtó előtt állok és zörgetek, aki beenged engem, azzal vele 

vacsorálok.” 

Azért mondta ezt a példát az Úr, mert a zsidóknál valakivel 

együtt vacsorázni, a legbensőségesebb kapcsolatot jelentette. Így 

volt ez a gyakorlatban is, valamint szólás gyanánt is ismeretes 

volt. 

Tehát ha imádkoztok, nemhogy csak hittel, hanem azzal a 

legbensőségesebb kapcsolattal imádkozzatok, mint amilyen még 

a rendesebb világban szülő és gyermeke között kiépült. De mint 

mondottam, a jelenlegi időkben ezeket a viszonyokat is nagyon 

erősen támadja az ellentét: 
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„Azokban az időkben elküldöm nektek Illés prófétát, hogy 

megbékítse fiút az apával, a lányt az anyával, menyt az anyóssal, 

hogy el ne menjek és átokkal ne sújtsam a Földet.” 

„Aki hisz, üdvözül aki nem hisz eleve elkárhozott.” „Ha 

visszajövök, vajon találok-e hitet a Földön?” 

Csupán csak jó tanácsként mondjuk, hogy ne építsetek ki 

magatokban „üdvbizonyosságot” vagyis hogy ne legyetek holt 

biztosak abban, hogy üdvözülni fogtok, mert ez arról tanúskodik, 

hogy már ti elértétek a tökéletességet és nincs szükségetek 

további tisztulásokra. Az ilyen beállítottságú emberek nagyot 

fognak csalódni. Ennek a lelki folyamatnak ellenőrzéséhez is 

komoly és mély lelki életre van szükségetek és azon belül komoly 

alázatra és folyamatos önvizsgálatra, mert egyébként azonnal 

megjelenik bennetek csak már az ismereteitek nagysága alapján 

is a mások fölé való helyezése a ti nívótoknak. 

Hirdethetitek az igazságokat, a szószékről, vagy az utak 

szélén, vagy akár milyen eszközökön keresztül, csak annyi fog 

hatással lenni másokra, amennyit a hirdetett igazságokból 

magatokban megvalósítottatok a kísértések közepette! A többit 

másoktól várjátok el, mert a nem megvalósított igazságok még 

hiányt képeznek a lelketekben és ezeket a hiányokat mások 

erényeivel akarjátok kipótolni. Ez a megtérés első fázisa. Minél 

mélyebben szánt egy ember az alázatosságban, mint isteni 

igazságokban, annál inkább rájön arra, hogy mennyire keveset 

valósított meg azokból az igazságokból, amelyeket másoktól 

elvár, amelyek őt magát is előbbre viszik a fejlődés útján. Itt 

nyilvánul meg az igazi alázatosság, amikor azt mondja az apostol: 

„Félelemmel és rettegéssel munkáljátok a ti üdvösségeteket.” 

Aki ekképpen munkálkodik az ő üdvösségén, az már rájött arra, 

hogy még mennyire híján van az üdvösségnek, érzi a 

lemaradottságát és azt, hogy mennyire idő szűkében van az 

üdvösséget illetően. Tehát nem másoktól várja az üdvösséget, 

hanem saját maga igyekszik azt betölteni. 

Nagyon fontos eleme az imának a hálaadás, mert ezzel az 

érzéssel növekszik az emberben az Isten nagyságára és a saját 



258 

 

maga kicsinységére vonatkozó meglátás. Ez pedig nagyon fontos 

eleme a lelki életnek, a lelkiekben való előrehaladásnak. Ennek 

okáért Pál apostol a hálaadást, az első helyre teszi: 

„Hálaadással tárjátok a ti kéréseiteket az Úr elé.” Sőt azt 

mondja az írás: 

„Mindenekért hálákat adjatok.” Ebben pedig benne van a 

szenvedésekért és megpróbáltatásokért való hálaadás is, amiben 

mindinkább részetek lehet a reátok váró nehézségek miatt, de 

tartsatok ki és ne féljetek, mert: 

„Én legyőztem a világot.” 

Ha üdvözülni akartok, kapaszkodjatok bele az Úr Jézusnak 

eme győzelmének az eredményeibe, amelyeket itt hagyott a ti 

üdvösségetekre, társítsátok a ti imáitokat ezekhez az 

eredményekhez, hogy Isten elé kerülhessen lelketek Feléje való 

emelkedése, ugyanis Ő mondta, hogy: 

„Bármit, amit az én nevemben kértek az Atyától, megadja 

nektek.” És arra nagyon vigyázzatok, hogy a tűz mellett meg ne 

fázzatok. 

„Ne hívassátok magatokat atyának, mert egy a ti Atyátok a 

mennyei, és mesternek se hívassátok magatokat, mert egy a ti 

mesteretek, a Krisztus.” 

Isten kegyelme legyen veletek és ne higgyetek a gonosznak, 

mert hazudik!!! Becsap mindenkit és minél inkább hisztek neki, 

annál nagyobb hazugságokat hitet el veletek, míg teljesen el nem 

veszítitek az Isten szeretetébe vetett hiteteket! 

Mivel az ima szellemében írtuk ezt a nyilatkozatot, ezért az 

ima szellemében zárjuk is: 

Az ima végül is nem más (a ti szinteteken), mint egy 

telepatikus cselekmény, gondolatátvitel, amikor a szellem szól az 

Ős-szellemhez az érzés, a gondolat és a vágy hullámhosszán és 

ily módon is kap rá választ. Ez a belső kereszténység egyik 

lényege. 

Egy szellemtestvéretek a túlvilágról. 
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ADVENT 1. VASÁRNAPJA  

 

Kedves földi testvéreink és barátaink az Úr Jézus Krisztusban! 

A földi ember minden évben a várakozás és felkészülés 

időszakával óriási lehetőséget kap arra nézve, hogy valamennyire 

megtisztuljon és a lelkébe fogadhassa az Isteni Megváltó Jézus 

Krisztust. 

A zsidó népnek évszázadokon, illetve évezredeken keresztül 

életről életre készülnie kellett a Messiás várására és amikor az 

teljessége elérkezett az Úr Jézussal való találkozásuk nem 

mindenkinek volt a legsikeresebb. Főként azoknak volt 

kimondottan sikertelen, akiknek éppen hogy a legfőbb feladatuk 

lett volna a népet odavezetni az Úr Jézus lábai elé. De sajnos nem 

ezt tették, hanem éppen az ellenkezőjét, brutális módon 

kivégezték Őt. Az Úr megszületésének idejére három kemény 

ellenszegülő szellem született meg, mint próbatétel gyanánt az Úr 

és Isten tervének a meghiúsítása érdekében. Ezek voltak: Annás, 

Kaifás és Júdás. Habár ez utóbbi már egy régóta javulni vágyó 

szellem volt, de minden addigi próbálkozása kudarcot vallott. 

Jézus mellé az apostolok vezették oda, hogy az Úr vegye fel 

tanítványnak Júdást. Amikor az Úr meglátta őt, nagyon 

elszomorodott és azt mondta: „Csak el ne add az igazságot 

pénzért!” 

Az Úr életére már pici korában rá akart törni az ellentét. 

Ugyanis amikor híre ment annak, hogy egy csodás gyermek 

született, Heródes már akkor elkezdte kerestetni Őt. El is jutottak 

a katonák a jászolbarlanghoz, de amikor meglátták József 

egyszerűségét és szegénységét, továbbálltak, mert az „újszülött 

király” bizonyára nem rongyos istállóban született meg, hanem 

palotában, vagy legalább is egy jómódú családban. Ha az Úr 

gazdagabb helyen született volna meg, bizonyára az életére törtek 

volna. Heródes nem nyugodott bele abba, hogy eredménytelen 

volt minden addigi Jézus után való kutatása, ezért elrendelte azt a 

borzasztó gyermekgyilkosságot, amiről ti is tudtok. Erre az 

alkalomra nagyon sok fiúgyermek született meg a 
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szellemvilágból, „Menjünk elrejteni az Urat!” jelszóval. A zsidó 

anyák örültek is a szép és egészséges újszülötteknek, csak nem 

sokáig. Heródes behívatta a fiatal családokat egy szép 

ünnepélyre. Mikor odaértek az apákat hazaküldték, míg az 

anyákat bezárták egy helyiségbe, ahonnan hallani lehetett 

valamennyire is a kint zajló eseményeket. (Megrendül és elszorul 

a szívem és remeg minden atomja a lelkemnek, amikor erre az 

eseményre gondolok. Meg kell szakítanom a közlést, mert 

mindazt amit látok és hallok, nem lehet részvét és megborzadás 

nélkül újra átélni! Akkor csak résztvevője voltam az 

eseményeknek, most viszont tanúságtevője mindannak az 

eseménynek, amely akkor az uralkodó várának az udvarában 

hatalomféltésből történt.) A katonák mindegyik kisgyermekbe 

beleszúrták a kardjukat és dobálták halomra a kicsi tetemeket. Az 

ellentét műve volt, de nekünk viszont egy nagyon jó alkalom a 

vértanúságra. Minden két éves körüli gyermek, aki az életét 

áldozta az Úrért... Tehát borzadály volt látni és hallgatni az anyák 

szívtépő jajkiáltásait, de nem tehettek semmit, mert be voltak 

zárva egy helyiségbe. 

Ekkor már a kicsi Jézus távol volt ezektől az eseményektől és 

a kis Ker. Jánoska is, hisz ő is beleesett volna abba a csoportba, 

amelyik a gyilkosság áldozata lett. Őt édesanyja már akkor a 

pusztába menekítette, ahol egy idős esszénus gondoskodott a 

kisgyermekről. De a kis Jézuskát még az Egyiptomba való 

menekülésük alkalmával is követte egy katona, mert ő rájött arra, 

hogy ki is valójában az a gyermek, akit menekítenek 

Betlehemből. Egy bizonyos idő után, amikor egy eldugott helyen 

megpihent a Szent család, a katona ki akarta használni az 

alkalmat, hogy az életére törjön a gyermeknek, de Jézus 

szemeiből kisugárzó szeretetsugár behatolt a katona szemeibe és 

szívébe és az az ember megtért és visszafordult. 

Tehát ha azt nézzük, az Úrral való találkozása volt akinek 

sikerrel végződött, volt akinek viszont nem, pedig nagyon sok év 

állt a zsidó nép rendelkezésére ahhoz, hogy lélekben felkészüljön 

az eljövendő Messiás befogadására. 
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Nektek viszont adatik 2000 éven keresztül minden évben egy 

teljes hónap a már eljött Messiás befogadására! Nem óriási 

kegyelem ez testvéreim az ószövetségi emberekhez képest??? 

De nagyon sok esetben a mai ember találkozása az Úr Jézussal 

sem zajlik másként mint 2000 évvel ezelőtt, az akkori kor 

emberének. A mai ember számára is éppen olyan szegletkővé vált 

a Vele való találkozás, mint annak idején nagyon sok zsidónak, 

amikor tovább kell haladnia a fejlődés útján. A mai ember éppen 

úgy nem ismeri fel a továbbhaladás lehetőségét mint 2000 évvel 

ezelőtt nem ismerték fel az előrehaladást Jézus Krisztusban. 

Sajnos a magukat keresztényeknek valló emberek között sem más 

a helyzet, mert ugyanúgy elvakítja őket a gőg, a fölényes 

mindentudás, aminek következtében ugyanúgy bezárul a lelkük 

mint annak idején a dölyfös zsidóknak bezárult és nem ismerték 

fel a betlehemi legszegényebb istállóban fekvő kisgyermekben a 

hatalmas Istennek a gyermekét, mert más volt az elképzelésük a 

dolgok felől. De vajon miért és mikor történik meg ilyen 

hozzáállás az ember részéről? Akkor, amikor az ember 

önmagából, önmaga elvárásaiból indul ki és a maga kicsinyes és 

gőgös emberi okoskodásával, bölcseleteivel igyekszik 

megmagyarázni a hatalmas Isten, emberi ésszel fel nem fogható 

döntéseit és akaratát. 

Az ember csak akkor néz és lát jól és helyesen, ha az 

alázatosság és szeretet szemüvegén néz és lát, egyébként 

beleviszi az egyéni látásmódját az isteni dolgokba. 

Ezért nem győzzük eléggé hangsúlyozni az alázatosság 

szükségességét és fontosságát, mert legyen bárkiről is szó, még a 

legmagasabb szellemekről, beleértve az Urat is, csak is alázattal 

közeledhet Isten felé, mert minél nagyobb bárkiben is a gőg, 

annál messzebb esik Istentől. Ezért az egész életnek az 

alázatosság elsajátításáról kell szólnia. Óriási különbség van az 

Úrral való I. és II. találkozás között. Akinek először nem volt 

sikeres a Vele való találkozás, volt még 2000 éve arra, hogy 

kimunkálja önmagában azokat az erényeket, amelyek elvezetik őt 

egy pozitívabb találkozásra. De ha a jelenlegi találkozás lesz 
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sikertelen, akkor már nem lesz több esély arra, hogy az ember 

helyre hozhassa a helyrehozhatatlant, mert a II. eljövetele már 

nem olyan lesz mintegy bárány, hanem mint oroszlán, mint 

király, mint „ítélő bíró”. Ezért tehát az egész emberi életnek egy 

nagy adventnek, egy nagy várakozásnak, egy nagy 

felkészülésnek kell lennie, arra a nagy napra, az Úrral való nagy 

találkozásra. 

Minden, ami az emberrel Isten részéről történik, azt a szent 

célt, szent pillanatot kell, hogy szolgálja, hogy az Úrral való nagy 

találkozás pozitív kimenetelű legyen, ugyanis az Úrral mindenki 

találkozni fog, csak nem mindegy az, hogy melyik oldalra állít az 

Úr bárkit is, mert ettől a találkozótól függ egy szellem további 

sorsa, vagyis az, hogy az örök életre, vagy „örök kárhozatra” jut-

e. A legjobbik eset az, amikor az Úr azt mondja valakinek, hogy: 

„Éhes voltam és ennem adtatok,.. Menjetek be Atyám örömébe!” 

Az Isten Országában tehát, az átlag emberi szív számára eddig 

nem tapasztalt öröm van, amelyről mostanában oly ritkán, vagy 

egyáltalán nem beszélt eddig senki, pedig nagyon fontos lenne 

ambíció, vagy legalább vigasztnyújtó összehasonlításnak az 

eddigi világ szenvedéseihez viszonyítva. Nem óriási öröm jelentő 

valóság lesz az, hogy nem lesznek ördögi szellemek az Új 

Földön??? Az a bizonyos 1000 év után is amikor majd 

„eloldoztatik a sátán” csak a III. szférabeli szellemeknek lesz 

megengedve hogy testet öltsenek, az I. és II. már nem. Tehát 

óriási örömöt jelent a gonosz szellemek légkörét és cselvetéseit 

nélkülözni, de csak azok számára, akik megutálták a bűnt minden 

következményeivel együtt. Igaz, elsősorban annak tud reményt és 

vigaszt nyújtani az eljövendő öröm felcsillanása, aki szenved a 

bűntől és annak következményeitől. Aki még vágyódik a bűnre, 

jól érzi magát a bűnben, az még szolgája és egyben rabja is annak, 

tehát nem vágyódik belőle szabadulni, még ha szenved is tőle. 

Nem vágyódik az Isten Országának örömére. Ha szabadulást nyer 

egy rövid időre egy ilyen ember, hamar visszaesik, mert a vágyai 

és hajlamai visszarántják. Ezért nem lehet senkit erőszakkal 

belökni az Isten Országába tisztátalan lélekkel, mert nem érzi ott 
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jól magát és újból kiesik onnan a szenvedések és gyötrelmek 

világába, vagyis azok akiknek az Úrral való találkozásuk 

ismételten nem érte el a kívánt eredményt. 

Ez gyakorlatilag a másik csoport, akik Jézus „bal” oldalán 

állnak, akiknek nem sikerült 2000 év alatt sem végigmenni 

azokon a tisztulási folyamatokon, amelyek lehetővé tették a jobb 

oldalon állóknak az Isten Országába való eljutást. Nekik nem lesz 

más az osztályrészük, mint a tüzes gyehenna: forró láva. 

„Távozzatok tőlem ti gonosztevők!” 

Ahogyan a fluidok szétválása mindinkább érvényre jut, oly 

mértékben tör be a gonoszság a Földre és annál kevésbé van 

értéke a Karácsony igazi értékének. Annál inkább alakul át 

külsőséggé a lényeg és veszíti el kegyelmi hatását. Így mind 

nagyobb és nagyobb a csalódás, amit Isten nem akar, ezért 

mindennek a külső és lényeg nélküli váznak a lerombolására 

olyan elemeket küld, amelyek a külső formát a földdel teszik 

egyenlővé. Aki a formákba vetette hitét, maga is összeomlik a 

keretek összeomlásának láttára. 

De a belső hitet és annak követőit akkor sem tudja senki 

összetörni, mert nem kötődik a formához. Mivel az Új világ 

igazsága formanélküli fog lenni, ezért a formák és irányzatok 

megsemmisítése törvényszerű cselekedet Isten részéről. „Ezt 

előre megmondottam nektek, hogy ne féljetek.” De sajnos sok 

mindent nem engedtek elmondani, ez már a ti felelősségetek. 

A mai világban megváltozott az értékrend. Nincs értéke mint 

kifejezésnek, a szeretetnek, az alázatosságnak, az 

önmegtagadásnak, az önmegtartóztatásnak stb, jobbik esetben 

csak másoktól várja még el az ember, de saját maga részre már 

elavult fogalommá vált minden testiség elleni hadüzenet, pedig 

bizony, hogy a lélek akkor tud és bír táplálkozni, ha a testtől 

megvonatnak az erők és áthelyeztetnek a lélek táplálására. Ez is 

az advent részét kellene hogy képezze, mert nem a testnek kell 

felkészülnie a Kis Jézuska befogadására, hanem a léleknek. De 

ahhoz, hogy a lelkünkben legyen a Számára hely, bizonyos 

dolgokat amelyekhez az ember lélek szerint ragaszkodik, ki kell 
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a lélekből takarítani, mert nagyon sok minden van, ami 

feleslegesen van jelen az ember lelki világában. Az ember lelke 

tele van mindenféle felesleges dolgokkal, amelyek csak lekötik a 

lelkét a Földhöz és elvonják az erőit és a figyelmét a lényeges 

dolgokról. 

Ezért hát az advent nem egy érzelmi hullámzás kell, hogy 

legyen, nem egy hangulati felemelkedés csupán, hanem egy 

tudatos lélek szerinti, bűnbánattal párosult megnyílás Isten és az 

Ő akarata felé, egy emelkedettebb lelkiállapot, amelyet mind 

hosszabb ideig meg kell tudni tartani a léleknek, mert ugyanis a 

„Kis Jézuska” valóban beköltözik az ember lelkébe, ha az a valaki 

tudatosan készül rá, hogy ott lélek szerint naggyá növekedhessék. 

Ez jelenti a még több munkát: megőrizni a kegyelmeket, hogy 

hatásaik által elvezessék az embert az üdvösségre, de 

hullámvölgy és hullámcsúcs az emberi élet, mert sok esetben nem 

tudja megőrizni az isteni felemelkedést, hanem a hajlamai 

lehúzzák a mélybe és mire jönne a következő kegyelmi bevillanás 

a lélek sötétjébe, hogy tovább emelje, akkor ugyanott, sőt még 

mélyebben találja a lelket az előző állapotnál. 

Ilyen esetben már nehezebb a lélek felemelkedése, mert dupla 

akkora terheket kell átemésztenie ugyanannál a világosságnál. 

Ezért hát nagyon igyekezzetek megfelelni az isteni 

„elvárásoknak”, hogy annyira megtisztulhassatok az adventi 

időben, hogy a lelketek meghallhassa a betlehemi istálló néma 

üzenetét: Tisztítsd ki a lelkedet úgy, ahogyan Szt. József 

kitakarította a jászol barlangot, tedd annyira egyszerűvé a 

lelkedet, mint amilyen egyszerű volt a születés helye, hogy 

megszülethessen a lelkedben is a Megváltó úgy, ahogyan a 

pásztorok barlangjában megszületett. Ragyogja be a te lelkedet az 

isteni fény úgy, ahogyan 2000 évvel ezelőtt a betlehemi istállót 

beragyogta, és szülje meg számodra Mária a Kisdedet úgy, olyan 

titokban és olyan sok angyal jelenlétében, ahogyan megszülte a 

világ számára az Üdvözítőt. 

Isten legyen veletek! Adjon nektek az Úr eredményes 

felemelkedést a karácsonyi kegyelmek befogadására! 
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Egy egyszerű túlvilági barátotok, aki szeretetből igyekszem a 

lelketeket az örök fény felé irányítani. 

 

ADVENT 2. VASÁRNAPJA  

 

Kedves földi testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Nagy-nagy szeretettel köszöntünk benneteket a 

szellemhazából advent II. vasárnapján! 

A kegyelem, amely nem más mint Isten szeretetének 

egyenesági folyománya felétek, ma még mindenkit hív és 

mindenkit vár az Üdvösségre, a holnap az ő kezében van. A 

kegyelem által ébresztgeti a lelketeket, pontosabban a lelketeknek 

az alvó, vagy éppenséggel már ébredező részeit, ugyanis 

bármilyen szinten érzitek is magatokat, itt a földi szinten, egy 

következő állomáshoz viszonyítva, azt lehet mondani, hogy alvó 

állapotban van a lelketek, tehát folyamatosan ébresztgetni kell. 

Ezt minden nap teszi veletek és bennetek az Úr különböző 

belső és külső hatásokkal, ébresztgeti a lelketek világát egy 

magasabb szintre, a szeretetnek egy következő állomására ama 

folytonos hívás, illetve hívogatás által, amelyet felétek nap mint 

nap gyakorol. 

Egy ilyen lelketeket a megtérésre, az üdvösség elérésére 

hazahívó szó a Karácsony megünneplése is. Mert gyakorlatilag 

mit is jelent lélek szerint ünnepelni? Milyen hatást kell kiváltania 

a lélekben egy-egy ünnepnek és Isten miért is adta az ünnepeket 

az ember életében? Bizonyára nem akármilyen földi ünnepre 

gondolok gyermekem, hanem olyan ünnepre, amelyet Isten adott 

és ad még ma is az emberiségnek. 

Az ünnep Isten részéről az emberek felé gyakorolt egy-egy 

kegyelmi megnyilvánulásáról és az emberi lélekre gyakorolt 

hatásairól való megemlékezés, vagyis azoknak az újbóli átélése 

azok részére, akik ezekhez az eseményekhez viszonyítva egy 

későbbi korban élnek. Tehát az ünnep nem más, mint azokba a 

kegyelmekbe, vagyis azoknak a lélekre gyakorolt hatásaiba való 

újbóli bekapcsolódás a lélek felemelkedése által. Ezt kell hogy 
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jelentse számotokra is az ünneplés, jelen esetben az Úr 

születésének az Újbóli megünneplése, amikor a lelketek, illetve a 

szellemetek találkozik azokkal a kegyelmekkel, amelyeket ez az 

esemény valójában jelentett és jelent ma is az embereknek. 

Amikor a szellemetek találkozik a testbe öltözött szeretetnek a 

szellemével. Óriási találkozó ez testvéreim, egyedülálló esemény 

a Föld, és egyedülálló esemény kell, hogy legyen a ti 

üdvösségetek történetében is. A szellemetek találkozhat egy 

olyan Valakivel, aki már elérte az abszolút tökéletességet. Ha Ő 

nem szállott volna alá a magas fényhazából, a Messiások 

világából, akkor mikor találkozhatnátok egy ilyen hatalmas 

szellemi lénnyel, mint maga az Úr Jézus Krisztus? Csak akkor, ha 

majd felfejlődtök arra a szintre, ahol Ő él és munkálkodik. 

Tehát óriási ajándék, vagy legalább is azzá kell, hogy legyen 

számotokra a Vele való találkozás. Milyen óriási ajándék Isten 

részéről az kedves gyermekem, hogy megadta a késői kor 

emberének is a gyermek Jézussal való találkozás örömét. 

Hadd mondjam el Neked gyermekem, hogy az első 

Karácsonyt még nagyon kevesen tudták, mindössze néhány 

ember csupán. És Te gyermekem részesülhetsz és részesülhet a 

világ abban a kegyelembe, hogy megélheted személyesen a 

hatalmas Messiás Földre születésének pillanatát az évenként a 

lelkedet megújító, szellemi síkon megtörténő események által. 

Felteszem a kérdést gyermekem, hogy ezt a Vele való 

találkozást meg lehet-e élni külső ceremóniák elvégzésével, vagy 

a finomabbnál finomabb ínycsiklandó ételek elkészítésével és 

fogyasztásával? 

Erre hadd adjon választ maga az élet, akkor amikor elmúlik a 

karácsonyi hangulat lidérce és minden és mindenki visszazökken 

a szürke hétköznapokba, amely időszak tele van 

megpróbáltatásokkal. Mert végül is az dönti el azt, hogy egy-egy 

ünnep mekkora jelentőséggel bírt a Te életedre nézve, hogy 

mennyire tudsz belőle táplálkozni, akkor amikor jönnek a hit és 

szeretet próbák és milyen mértékben leszel képes megállni a 

helyedet. 
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Minél nagyobb egy ünnep, annál nagyobb és magasabb erőket 

mozgat meg és annál mélyebbre nyúl alá a földi világban és az a 

perdöntő, hogy Te gyermekem, milyen mértékben tudod ebből 

kivenni a részed, akkora haszna lesz belőle a Te lelkednek, olyan 

mértékben fogod tudni hasznosítani azt a lelki előrehaladásodra a 

megpróbáltatások idején. 

Ha szellemszemekkel néznétek és látnátok az Úr megszületése 

ünnepének jelentőségét, akkor nem törekednétek oly nagy 

mértékben az ünnep külső megjelenési formáinak a 

megjelenítésére, vagy legalábbis nem kötnétek hozzá a lelketeket 

oly nagy mértékben. Természetesen minden helyzet kicsit más, 

főként ahol gyerekek vannak, de akkor őket is mindamellett az 

Ünnep jelentőségére kell nevelnetek. 

Elengedhetetlenül szükséges megemlíteni a karácsonyi 

ünnepek körül kialakult szokásokat és néphagyományokat, 

melyek egy-egy nép és táj körül kialakultak az emberek között. 

Mi is gyakorlatilag a néphagyomány? Az a megnyilvánulási 

forma, amelyet egy-egy népben, illetve emberben kiváltott a 

kegyelem, tehát nem más, mint a lélek különböző reagálása a 

fentről alá sugárzott szeretetenergiákra, kegyelmi 

megnyilvánulásokra, vagyis ezeknek a reagálásoknak az 

összessége. Ez a hagyomány, amely egy bizonyos szintig, éppúgy 

mint a külsőségek is, előre vivő eszközei a léleknek, sőt 

összetartó erőt képez egy-egy nép körében, de egy bizonyos szint 

után, amikor egyéni meghívást kap a fejlődésre egy lélek, akkor 

már gátló tényezőkként jelennek meg az ilyen elemek. A 

szellemtan által Isten az átlag vallásosságból és 

néphagyományokból a neveteken szólít és hív meg benneteket az 

üdvösségre. 

Engedjetek ennek a hívásnak! 

Ámen. 

Szeretettel egy Értetek küzdő szellemtestvéretek. 
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ADVENT 3. VASÁRNAPJA  

 

Kedves földi testvérünk az Úr Jézus Krisztusban! 

Szívünk a betlehemi világosságtól telített, aminek a szent 

kényszere alatt állva jövünk közétek földi testvéreink, hogy egy-

egy fénysugarat belesugározzunk a ti lelki világotokba abból az 

Örök Mécsvilágból, amely beragyogja a mindenséget és hivatva 

van újjáteremteni a bukott világot, valamint megvilágítani a haza 

vezető utat. 

Ennek az isteni ragyogásnak a fénye nem más, mint az isteni 

szeretetnek egy-egy a lelketekre rávetített sugara, ami nem más, 

mint az a szeretet, ami a mindannyiunk Urának és Megváltójának 

a szívében él és lángol értetek földi gyermekeiért a 

Mindenhatónak. Ez a sugár, a szeretetnek a sugara, amely ha 

ráfókuszál a lelketekre, lassan, de biztosan fel kell, hogy olvassza 

és melegítse a megdermedt emberi szíveket, amelyeket a bukás 

tett hideggé és rideggé. 

Ugyanis az isteni szeretet olyan meleg sugár, amelytől a szív 

köré dermedt bűn jege felolvad és elpárolog. 

Ahogyan távolodott el a szellem Istentől, az Ős Világosságtól 

és Ős Szeretettől, úgy „hűlt ki a szíve” és fagytak le mindazok az 

isteni érzések és fordultak ellentétes irányba, amelyeket Isten, 

mint a tökéletesség elérése eszközéül teremtett bele a szellembe. 

Ez legelső sorban az Isten és egymás iránti lángoló szeretet, volt, 

melyet tökélyre vittek mindazok, akik a nagy meghasonlás ideje 

alatt hűek maradtak az Isteni elgondoláshoz. Mivel a Föld a 

szeretet iskolája, azért helyezett benneteket Isten erre a bolygóra, 

hogy tanuljatok szeretni. Ez a szeretetben szegény világ, bizony, 

hogy bőven nyújt alkalmat és lehetőséget ennek a fő tantárgynak 

az elsajátítására. 

A szeretet akkor „tökéletes” ha áldozatra kész és minél 

nagyobb egy emberben ez az ősérzés, annál nagyobb áldozatokat 

képes hozni Istenért és másokért. Amikor az ember megérzi a 

szívében Isten szeretetét, azután már bármit megtesz annak 

érdekében, hogy azt az érzést újból megkaphassa és megtarthassa 
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magának. Mert az áldozatot legelőször is Istenért, vagyis Isten 

szeretetéért, annak a saját maga és mások lelkében való 

növekedéséért hozza az ember. 

Minél magasabb egy szellem, annál nagyobb áldozatokra kész 

és annál nagyobb áldozatokat képes megvalósítani a fizikai síkon. 

Ebből kifolyólag maga az Úr hozta a legnagyobb áldozatot, 

amikor elvállalta a Föld fejlődésének a vezetését a 0-tól kezdve, 

mindaddig, ameddig alkalmassá nem vált az idő és a szükség úgy 

kívánta, hogy megszülessen és életével, tanításával és gyötrelmes 

halálának megszerzett eredményeivel bemutassa és itt hagyja azt 

az isteni szeretetet, amely hivatva van rekonstruálni a szeretetben 

elkorcsosodott és kihűlt Örök Életre előhívott éneteket. 

Ez a szeretet még mindig jelen van, hisz benne éltek, tisztultok 

és fejlődtök még egy viszonylagos rövid ideig, de az árnyak már 

hosszúra nyúlnak, mert a nap lemenőben és hamarosan 

leereszkedik a Földre a mindeneket átfogó szellemi sötétség, 

főként akkor, ha még ti szellemtan hívők is, akiknek lehetősége 

van megismerni a „teljes igazságot” és az idők eseményeit, 

hisztek az ellentét hazugságainak. Vigyázzatok és imádkozzatok, 

hogy meg ne kísértessetek, mert a sátán nem alszik és folyton arra 

törekszik, hogy az „Anyaszentegyháztól” a pokol kapui erőket 

rabolhassanak el. De higgyétek el azt, hogy az Úr veletek van az 

Ő szeretetével rajtunk keresztül minden nap „a világ végezetéig”, 

ez esetben az örökkévalóság befejezéséig. A hit új lehetőségeket 

képes megnyitni, új világot teremteni, de erre csakis az élő hit 

képes, mert sok fajta hit van, de csak egy az ami üdvözít, az élő, 

Isten szeretetéből táplálkozó hit! 

A szeretetnek az elsődleges megjelenési formája a vezető 

szellemek részéről az alkalmazkodó képesség. Ha ez nincs meg, 

akkor a szeretet nem tud leereszkedni a vezetett személyhez és 

arról a szintről vezetni tovább ahol megrekedt a fejlődésben lévő 

szellem, mert máskülönben nem tud a lélek mélységeibe 

megfelelően belelátni. 

Sajnos nagyon sok ember „fentről” akar szeretni oly módon, 

hogy kiadja a „megfelelő” jó tanácsokat és útbaigazításokat, és 
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ezzel el is vágta azt a szálat, amely az embert előre vezetné a 

fejlődés útján. 

Azért küldött Isten a fejlődésetek útjára olyan vezető 

szellemeket, akiknek a szeretetük, az ismereteik és a 

bölcsességük megfelel a rájuk bízott feladatoknak, hogy a földi 

emberre nézve maximális mértékben „önállóan” meg tudjanak 

felelni szerepkörüknek, azaz „helyettesíteni tudják Istent” a 

számotokra, vagyis akik „teljes jogkörrel” bírnak, de mégis 

maximális engedelmességben a Mindenható Istennek. Ilyen 

szellemek irányítják a világegyetemet, az újonnan kialakult 

világokat, alkalmazkodva ahhoz a szinthez, amelyen az adott 

világ van. 

Az Úr leginkább alkalmazkodott a ti világotok szintjéhez, 

ugyanis a legmagasabb világról jött le, aminek a távolságát akár 

hogyan próbálnánk is meghatározni emberi mértékekkel, 

lehetetlen lenne, mert egészen más síkról, emberi fogalmakkal 

felfoghatatlan állapotokból jött le közétek emberek közé, hogy 

összekösse a Mennyet a Földdel, az embert az Istennel. Mindezt 

szeretetből tette, szeretetből lett emberré, pedig higgyétek el, 

hogy nagy megpróbáltatást jelentett neki erőtlen emberré lenni, 

ahogy jött le, fokozatosan levetkőzni a messiási erőket, hogy 

egyáltalán még a legtisztább edénybe, Mária méhébe meg tudjon 

foganni. 

Az igazságokat is a legminimálisabbra fogta, a saját 

igazságaihoz viszonyítva, és így is keresztre feszítették érte. A 

megpróbáltatásai mégis csak a messiási szintnek feleltek meg. 

Akiket viszont meghívott az Ő követésére, azoknak mindenüket 

el kellett hagyniuk, még a családjaikat is, ahhoz, hogy az Ő 

követői legyenek, de akik ezt megtették, azok haláluk után 

elhagyhatták a földi szférákat. Ezt jelentette akkor és jelenti ma 

is Krisztust követni! 

Joggal merül fel a kérdés, hogy akik ma Krisztus követőknek 

hiszik és vallják magukat, elhagytak-e mindenüket, hogy 

mindenüket Krisztus Uruknak bocsássanak a rendelkezésére? 

Mert minden, amiről az ember itt lemond, annak a sokszorosát 



271 

 

viszi át a szellemvilágba, hogy az igazság angyalai lelki vagyonra 

váltsák be azokat. 

Akkor sem volt könnyű követni az Urat, de ma sem az, mert 

jelenleg is úgy van mint kétezer évvel ezelőtt, hogy aki követi az 

Urat, azt az egyént ma is kivezeti a földi szférákból, mint 

annakidején. Ezért jött le!!! Ez a Karácsony üzenete, a rongyos 

istállóé, de ameddig az embert valami is ide köti, akár „karma” 

vagy bármi nemű kötelék, addig nem szabad, hanem Földhöz 

kötött, pedig az Úr azon szava, amely Máté felé hangzott, tifelétek 

2000 éven keresztül hangzik: „Jöjj és kövess engem!” Ugyanez a 

hívás hangzott Péter és a többi apostol felé is. Csak nem biztos, 

hogy meghallja az ember az Úr feléje intézett szavait, „nincs 

szemük a látásra és nincs fülük a hallásra” vagyis sem a lelki 

szemeik, sem a lelki füleik még nem fejlődtek ki, vagyis nem 

nyíltak meg. 

És mi is ugyanezt mondjuk felétek az Istennek a III. 

kijelentésén keresztül is: „Jöjj és kövess engem” mert a 

szellemtannak is az a célja, hogy kivezessen benneteket a földi 

szférákból, át a hamarosan megújuló Földre. És a mai ember sem 

különb mint a „gazdag ifjú”, hisz ragaszkodik mindahhoz a 

biztonságnak hitt szerzeményhez, ami éppen hogy a lelkének 

kötelékét képezi. A „gazdag ifjú” esetét nem csak az anyaghoz 

való ragaszkodásra lehet értelmezni, hanem bármelyik bűnös 

hajlamra, mert a hajlam az ami bűn és nem maga a cselekedet. A 

cselekedet az már ítélet, mert következményeket von maga után. 

Aki akkor az eke szarvára tette a kezét, annak nem volt szabad 

visszatekinteni a földi síkra, mert az Úr követése egy egészen más 

síkot jelentett: „kiemelkedni” a földi szférákból. Ezt nem lehetett 

félig tenni, mert akkor az anyaghoz való ragaszkodás, a 

hitetlenség és az Úrnak tett „hamis eskü” akkorát rántott az 

emberen, hogy az életükkel kellett fizetniük azoknak, akik ezt így 

tették. Ha ezt a komoly erkölcsi szintet vesszük mértékadónak, 

akkor ma ki nevezhető igazából krisztuskövetőnek? Ma is 

ugyanúgy elmondhatja az Úr: „Sokan vannak a meghívottak, de 

(még mindig) kevesen a választottak.” Azok a az üdvösségre 
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meghívottak, akiknek a lelke meghallotta az Úr hívó szavát, de 

nem követik azt, vagy legalább is nagyon kis mértékben, mert 

még nagyon gyenge bennük a vágy az üdvösségre. Azok vannak 

kiválasztva az üdvösségre, akiknek a lelke már megérett a 

Földnek és a földi szféráknak az elhagyására és igennel 

válaszolnak szinte minden egyes hívására az Úrnak. 

Addig tart a kegyelmi idő, amíg be nem telik a meghívottakból 

a folyamatos kiválogatódás törvénye által a választottaknak az 

üdvösségre meghatározott száma. 

A szellemtan, vagyis az általa történő üdvözülési lehetőség az 

utolsó kegyelmi kiáradás rátok nézve Isten részéről, amelyen ha 

mint meghívottak elindultok, választottakká lehettek, de ez már a 

ti egyéni elhatározásotoktól függ. A kegyelem ma még mindenkit 

hív az angyali szózat és betlehemi csillag vezetése által, de az 

üdvösségetek a ti kezetekben van lehelyezve. Minden 

lehetőségetek megvan arra, hogy a meghívottakból 

választottakká legyetek, használjátok ki az erre a lehetőségre 

adott hátralevő időt kedves testvéreim, mert az utolsó gereblye 

vonással tudtok csak begyűjtetni abba a mennyei csűrbe, ahova 

már előttetek nagyon sokan bejutottak. 

Az üdvösségetekért szeretetből munkálkodó testvéretek a 

szellemhazából. 

 

 

ADVENT 4. VASÁRNAPJA – 1. rész 

 

Nagy szeretettel köszöntünk benneteket kedves, az Úr Jézus 

megszületését váró testvéreim, gyermekeim! 

Már majd 2000 éven keresztül hangzik, a Szentlélektől ihletett 

papok, szónokok és prédikátorok ajkairól az advent, a várakozás 

üzenete: örüljetek, mert beteljesedett az isteni ígéret és elérkezett 

a szabadulásotoknak a nagy napja az Úr Jézus megszületése által. 

Évezredeken keresztül várt a zsidó nép ennek a nagy ígéretnek 

a beteljesedésére, és mégis csak azok vehettek és vettek tudomást 

erről a nagy eseményről, akik életről életre kitartottak az Isten 
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ígéretébe vetett hit mellett, mert annyi viszontagságon kellett 

átmennie a zsidóknak, hogy a gyengébb hittel rendelkezők bizony 

meghasonlottak várakozásukban. Akik hűek maradtak az ígéretbe 

vetett hithez, azoknak várakozását siker koronázta, mert nem is 

akár hogy, hanem míg mások aludtak, és azok gyermekei bíbor 

és bársony bölcsőben mélyen aludták anyagba ágyazott álmaikat, 

addig a szívből várakozóknak angyalok jelentik be a hatalmas, a 

világ sorsát örökre megváltoztató nagy eseményt, történetesen 

azt, hogy beteljesedett az isteni ígéret és megszületett a várva-várt 

Gyermek, az Isten egyszülött Fia és a helyet is megmutatták, 

ahova a lelkileg felébredt embereknek, akik már még a születésük 

előtt úgy rendezték a testet öltésüket, hogy eleve kivonták 

magukat a világ zajából és forgatagából, akik az anyagi 

törekvéseiket is a legminimálisabbra csökkentették az ígéret 

beteljesedésére való tekintettel, a pásztoroknak. Ugyanakkor 

azok személyében szintén értesítést kaptak a világot megrengető 

eseményről, akik évszázadokon keresztül várták, merthogy ők is, 

mint a zsidók, ugyanabba a csoportba reinkarnálódtak, akik 

tudták és érezték azt, hogy a Messiás megszületése nem egy 

egyszerű esemény fog lenni, ezért nyoma kell, hogy legyen a 

természetben, pontosabban a természetfeletti világban, ezért 

keresték a jeleket az égbolton, a csillagokban, a csillagok 

járásában, mert a szellemükbe bele volt írva az, hogy a 

Messiásnak egy „magasabb csillagról” kell megszületnie és ezek 

voltak a napkeleti bölcsek. 

Mindannak ellenére, hogy a zsidók évezredeken keresztül 

várták az ígéret beteljesedését, ez az ígéret nem akkor hangzott 

el, hanem sokkal, de sokkal előbb, már a bukás alkalmával, 

amikor Isten ígéretet tett arra nézve, hogy el fogja küldeni a 

Szabadító Messiást a bukott szellemek hazavezetésére. Ez az 

ígéret ott él minden bukott szellemben, így a Te szellemedben is 

gyermekem! 

Így az egész ószövetségi történés, ami a zsidó néppel történt, 

gyakorlatilag erre az eseményre való felkészülés volt. Mindazok 
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az előképek, amelyek velük történtek, a Messiás eljövetelére 

készítették fel a zsidókat és majdan a világot. 

Az első előkép Ábrahám volt, akinek ki kellett vonulnia Ur 

városából, hogy a Megváltó által kiválasztott nép ősatyja 

lehessen. A másik előkép Mózes, aki szintén kivonul és kivezeti 

a népet a testi nyomorból, ahova gyakorlatilag a bűnei 

következményeként jutott bele a zsidó nép. (Itt, mármint 

Egyiptomban 260 évig voltak a zsidók, a Szentírásban számítások 

elcsúszása történt. 400 év alatt akkora nyomorúságban már régen 

kihalt volna teljesen a zsidóság, de Istennek nem ez volt a terve, 

hanem az, hogy bemutassa az egyiptomi elnyomással azt, hogy 

ugyanakkora, vagy sokkal nagyobb a bűn nyomorúsága, 

amelyben az ember benne él és hogy a bűn nyomorúságából való 

szabaduláshoz sokkal magasabb szabadítóra van szükség, mint 

akkor az Egyiptomból való szabaduláshoz.) 

Az Úr megszületésével elsősorban Isten ígérete vált valóra és 

nem a prófétáké. A próféták Isten ígéretét jövendölték meg, tehát 

eszközei voltak Isten ígérete beteljesedése megjövendölésének. 

Az Úr születése Isten ígéretének a beteljesedése volt. Míg 

Mózes a testi nyomorból vezette ki a zsidó népet, addig az Úr, a 

szellemi nyomorúságból vezet ki benneteket gyermekem és vezet 

haza a Szentlélek által az Örök Hazába! 

A Karácsony a nagy beteljesedés, de ugyanakkor egy új kezdet 

is a szabadulni és az örök hazába vágyók számára. 

Az elmúlt alkalmak egyikén, gyermekem azt írtuk általad, 

hogy közeleg a nagy, a II. Karácsony, ami alatt az Úr II. 

eljövetelét értettük, mert az is egyfajta megszületés, megszületése 

egy magasabb Igazságnak, mely Új Eget és Új Földet formál ki 

magának egy új Örökkévalóságban. Most viszont azt mondom, 

hogy a szellemtan megjelenése is egyfajta Karácsony, egyfajta 

beteljesedés, vagyis egy újabb fajta megjelenési (megszületési) 

formája az Igazságnak, amelyet maga az Üdvösséget hozó Úr 

jövendölt meg. Egy olyan ígéret beteljesedése, amelyet már Joel 

próféta is megjövendölt, de mégis a megígért Szentléleknek a 

megjelenése azoknak, akik nem voltak képesek kimunkálni 
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magukban az üdvösséget majd 2000 éven keresztül. Isten tehát 

rájuk, ill. rátok is gondolt gyermekem, amikor ezt az ígéretét tette, 

mert jól tudta azt, hogy ki fog tudni eljutni a II. isteni kijelentéssel 

és ki nem. Ebben a megjelenítési formájában az Igazságnak van 

Isten legnagyobb szeretete, mert ahhoz, hogy Ti is szabadulni 

tudjatok, még több szeretetére vagytok rászorulva az Istennek, 

mint akik az előző kijelentés által juthattak el az üdvösségre. 

Milyen nagy mértékben nyitotta meg szeretetével „az Igazság 

kapuit” csakhogy az Igazság fényében megismerhessétek 

magatokat, a kiküszöbölendő hajlamaitokat, valamint betekintést 

nyerhessetek a magasabb világokba, mint a bűneitek levetkőzése 

által elérendő állapotokba. 

Amikorra az Ószövetség véget ért annyira becsontosodtak az 

isteni igazságot, hogy képtelen volt bármelyik emberi szívbe is 

behatolni. Tehát valamilyen formában mégis csak „megölték” az 

isteni igazságokat és erre mi történt? Egy sokkal nemesebb 

formában „feltámad.” De sajnos 33 éves korában Őt is megölték 

és egy magasabb és nemesebb formát öltve magára, az isteni 

igazság feltámadt. Majd elküldte a Szentlelket, mint „vezető 

szellemiséget”, Akit az inkvizíció alatt és után „megöltek” és 

megjelent egy még nemesebb formában és ez a szellemtan. 

Akik az igazságot a vesztőhelyre kísérték, azok megkapták 

érte „méltó jutalmukat” főként az a vérszomjas csőcselék, amely 

az Úrnak a halálát követelte, majd 2000 évre rá komolyan 

visszahatott rájuk a dolog. Sajnos az Úr elítélése mellett volt még 

egy negatív megnyilvánulásuk, ami csak súlyosbította az 

állapotukat: „Az Ő vére mirajtunk, fiainkon és unokáinkon!” Ez 

az átok még inkább megnövelte szenvedéseiket, akkor amikor 

még az országukat is elvesztették. 

Az inkvizíciónak is megvolt a maga következménye abban a 

hetven évig tartó istentagadó rendszerben, amely időszakban az 

inkvizítorok születtek újra vissza az „igazság képviselőiként”, 

akik akkor a „vesztőhelyre vitték” az igazság képviselőit. Isten 

tehát mindenkinek az okulására és tisztulására megadja azokat a 

szenvedéseket, amelyek bekövetkezte után már helyreáll a lélek 
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és haladhat tovább a fejlődés útján. Ha nem volna Isten kegyelme, 

bűnbocsátó szeretete, vajon el lehetne-e szenvedni az embernek 

mindannak a bűnnek következményét, amelyet életei folyamán 

elkövetett? Nem! Isten mindenkivel szemben bűnbocsánatot 

gyakorol, aki megbánva vétkét, leborul Elé és bűnbocsánatért 

esedezik! Ha figyelembe veszitek a nagy vezérnek életét, aki több 

millió ember életéért felelős, szerinted gyermekem mikor lenne 

alkalma annyiszor erőszakos halállal halni meg, ahány ember 

életét kiontotta? Soha. Neki is megbocsátott az Isten és 

megszületett, hogy megismerhesse hajlamait, leküzdje azokat és 

bejuthasson az Isten Országába. Ez is az Úr megszületésének az 

ajándéka volt gyermekem. 

Maga az Úr külön imádkozott azokért, akik majd csak 

mostanra lesznek hívőkké.: „Nem csak értük könyörgök Atyám 

(az apostolokért) hanem mindazokért, akik az ő szavukra lesznek 

hiendőkké”. Ha Ti kedves gyermekeim a „N. Sz.” tanait 

követitek, akkor a Péter apostol tanait követitek, akinek a 

követőiért imádkozott az Úr! Így akkor Ti érettetek is imádkozott! 

Hát nem vigasztaló ez mindnyájatoknak gyermekeim? 

„Építsetek az Úrnak templomot” a lelketek szentéjében 

gyermekem! 

Az Úr kegyelme legyen veletek és adjon nektek minden 

eddiginél eredményesebb felkészülést az Úr Jézus 

megszületésének megünneplésére! 

Egy értetek küzdő, szeretetteljes testvéretek a szellemhazából. 

 

ADVENT 4. VASÁRNAPJA – 2. rész 

 

Kedves gyermekem! 

„Építsetek az Úrnak templomot!” 

Ez a felhívás hangzott el a próféták részéről a zsidó nép felé és 

ugyanolyan intenzitással hangzik ma is folyamatosan a kirendelt 

szellemeken keresztül mindazoknak, akik bele soroltatnak a 

meghívottak, majd a választottak közé, vagyis akik ebből az 

okból az Úr akaratának a megvalósítására tették fel az életüket, 
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mert ahhoz, hogy egy ember az isteni elgondolást követni legyen 

képes, szüksége van ennek a „templomnak” a megépítésére. 

Az ószövetségi embernél a lélek tisztulásához kizárólag külső 

hatásokat használhattak a gondviseléseket irányító kezek, mert 

ugyanis csak így tudták az emberek elképzelni és önmagukban 

asszimilálni Isten jelenlétét, mert az akkori embereknek nem 

voltak még kifejlődve a lelki szemeik a lelki látásra és a lelki 

füleik a lelki hallásra ezért csak amit a természetben 

természetfelettinek tapasztaltak, váltotta ki a lelkükből az 

„istenhit” fejlődését. Nagyon kezdetleges volt az akkori 

embereknek a lelki életük, ezért bírtak csak a külső dolgokban 

látni és tapasztalni. Ebből a célból volt szükség sok külső csodára, 

amelyet kénytelenek voltak Isten munkájának tulajdonítani. 

Többek között ezért volt szükség a hatalmas templomokra is. 

Ilyen, a lelket Isten hatalmassága előtt megnyitó jelenség volt 

az Egyiptomból való kivonulás alkalmával, mint bizonyság, úgy 

a zsidóknak mint az egyiptomiaknak a 10 csapás, a Sínai-hegyen 

és körülötte történő események, valamint csak a zsidók számára 

a pusztai vándorlásuk alatt történő dolgok, de a csodák mögött 

mindig is ott húzódtak meg a próbatételek is és aki a próbában 

elbukott, annak meg kellett halnia, hogy odaát tanulhasson a 

bukásából és amikor ez megtörtént, akkor Isten egy újabb 

lehetőséget adott az elbukott léleknek és újra ugyanabban a 

misszióban, a Messiásvárásban születhetett meg. 

A külső események mintegy kényszerítő hatást gyakoroltak a 

lélekre, hogy Isten létezik és vannak törvényei, amelyeket ha nem 

tart be az ember, akkor annak következményei, visszahatásai 

vannak. Így volt szükség hatalmas épületekre, templomokra is, 

amelyek Isten hatalmasságát szimbolizálták, melyben mindent, 

minden anyagit meg kellett adni az Istennek. Ilyen volt a tized, az 

áldozati állatok és főként az a rengeteg arany, ami miatt történt az 

egész római megszállás. (Itt igazolódik be az, hogy a II. vh. a 

rengeteg arany elkobzása miatt robbant ki, mert hogy a 

rómaiaknak egy része a ..... népben öltött testet a római lelkülettel 

és szándékkal.) Ekkor még szó sem lehetett a lélekben épülő 
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szentélyről, mert az még romokba hevert. Hosszú évszázadokra, 

évezredekre volt szükség ahhoz, hogy a lélek külső szférájában 

megtapasztalt események lassan befelé a lélek mélye felé 

húzódjanak és elkezdjék ébresztgetni az alvó szellemet, valamint 

építeni egy benső szentélyt Istennek. Ehhez nagyon sok csodára, 

de ugyanakkor szenvedésre volt szükség. 

Az Úr azonban már másként kezelte a dolgot, mert a benső 

szentélyt kezdte építeni: „Amikor imádkozol, menj be a te belső 

szobádba...” Az imádkozást ezzel nem a külső helyhez és 

körülményekhez köti az Úr, hanem a lélek bensőjébe tereli azt az 

embert, aki az Istennel kíván beszélgetést folytatni. 

A hegyi beszéd alkalmával, amely mellesleg 10 napig tartott, 

napi 10 órás, gyógyításokkal egybekötött előadásokkal, többek 

között ezt a kijelentést tette: 

„Most itt van a „templom”, mert itt hirdettetik Isten igéje és 

mert itt imádják J.H.V.-t!” 

Tehát az Úr ebben az esetben már „lerombolta” a külső hideg 

falakat és ezzel a régi törvényeket is lerombolta, valamint 

„kivitte” Istent oda, ahol az emberi szív a legközelebb lehetett 

Istenhez, a természetbe, de nem ez volt az elsődleges cél, hanem 

a minden külsőségtől mentes állapot, amelyben Isten mindenütt 

jelenvalóságát mutatta be az Úr Jézus. Ezen a szinten a lélek 

számára a „falak” nem az Isten jelenlétét határolták körül, hanem 

a lélek felemelkedését gátolták volna, ezért vitte ki a 

hallgatóságát a hegyek közé, ahol még a Tőle legtávolabb esők is 

pontosan olyan mértékben hallhatták az Úr hangját, mint akik 

előtte voltak. 

Azzal, hogy a dombon épült város templomában kettéhasadt a 

kárpit és a szentély falai leomlottak (az Úr halálakor), a lélek 

korlátainak a falai is leomlottak, és egy sokkal magasabb igazság 

lépett életbe az Úr tanítása által. Ennek következtében a Krisztust 

követő emberek korlátai is kitágulhattak. 

Ezekkel az eseményekkel Isten valóban „kiköltözött” a hideg 

falak közül és „egy magasabb síkra emelkedett” és a lélekben 

épülő magasabb állapotokba költözött bele. Az Úr ott építette 
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gyakorlatilag tovább a már előbb megkezdett munkáját mindazok 

lelkében, akik fejlődőképesek voltak és be tudták Őt fogadni a 

lelkükbe. 

Amikor Kr. után 70-ben lerombolták és a földdel egyenlővé 

tették Jeruzsálemet, a nagy templomot is teljesen lerombolták, az 

abban lévő aranyat, valamit a bearanyozott köveket mind Rómába 

vitték és később építettek belőle egy nagy-nagy bazilikát. 

Nem arról van szó, hogy nem kellenek épületek az ima-

összejövetelek céljaira, hanem a hozzáállásról miszerint ne 

legyetek az épületeknek a rabjai, hanem legyetek ti is rabok, 

„Istennek a rabjai”. 

Tehát a „külső lényegnek” „benső lényeggé” kell átalakulnia, 

a külső szentélynek belső szentéllyé kell átformálódni. (Ez 

vonatkozik a túlzásba vitt szokásokra és hagyományokra is.) 

Ez sem alakul ki másként, csakis a Szentlélek vezetése alatt, 

életről-életre történő szenvedésekkel, megtapasztalásokkal és 

megvilágosodásokkal. 

Ne a templomok falait aranyozzátok be, mert ez egy akkori 

„római behatás”, hanem a lelketek szentélyét az Isten és 

emberbaráti szeretetetek gyakorlásával, vagyis az Istennek 

történő engedelmességgel, mert immár a lelki-szellemi 

értékeitekkel, erényeitekkel kell díszessé tennetek azt a termet 

ahol összegyűltök az Úr imádására. Nem a fizikai templomot építi 

bennetek Isten, hanem a lelketek templomát, vagyis azt a 

szentélyt, azt a szellemi „anyaszentegyházat”, amelyen a „pokol 

kapui nem vesznek erőt”, ha a falait a szeretet tégláiból építitek 

és a kötőanyaga viszont az isteni igazság. Valójában nem a külső 

egyházat építette és építi az Úr a „Kősziklára”, hanem a benső 

„egyházat”, amely nem más, mint az Istennel és a testvériséggel 

való szeretetközösség kell hogy legyen. Kellenek épületek ugyan, 

ahol összejöttök, de az ne legyen cél, hanem csak eszköz a lelki 

szentély kiépítésére, mert csak a belső épületet viszitek át a 

szellemhazába, a külsőt nem. Eleve a III. kijelentésnek az egyik 

fő feladata, az hogy segítsen leépítenetek a „külső falakat”, mert 
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az idők befejezése előtt egyébként is Isten hadat üzen minden 

külsőségnek és külső formának. 

Ez a kijelentés szinte teljesen szellemi, ahol már nincsenek 

formák, habár maga az Úr sem hagyott formákat, de rendeléseket 

viszont igen, amelyek a Szentségek, a Kenetek és az Úrvacsora 

kiosztásának a szabályaira vonatkoztak. 

Az Új világba sem fogjátok tudni átvinni a külsőségeket és a 

formákat. 

Ezért mi is azt mondjuk gyermekem, hogy építsetek az Úrnak 

templomot, de ne fizikai épület anyagból, mert az lerombolható, 

ami be is fog következni, mert az Úr azon kijelentése, miszerint: 

„Itt kő kövön nem marad, mit le nem rombolnának” nem csak a 

jeruzsálemi templomra vonatkozott, hanem a keresztény 

templomokra általában, de ha még a testeteket, mely a Szentlélek 

temploma kell hogy legyen meg is ölnék, mint ahogyan a 

templomokat le fogják rombolni, de amit a bensőtökben építetek 

ki, azt senki emberfia le nem rombolhatja bennetek, csak a bűn, 

ha oda beengeditek. 

A szentélyeteket lelki anyagból, szellemi termékekből, vagyis 

a szellemies cselekedeteitek termékeiből kell felépítenetek! 

Minden, Isten ügyét szolgáló szellemnek a szellemi 

otthonában van egy hely kijelölve az Úr részére, melyben a Feléje 

érzett szeretetünk képezi az örök mécsest. Erről olvashattok a 

„Médiumi élmények” c. könyvben, amikor a N. Sz. saját otthonát 

mutatja be Eszternek. 

Építsetek az Úrnak templomot, a bensőtökben, a lelketek 

mélyén, amit magatokkal vihettek az Isten Országába. 

Gyakorlatilag a szentélyetek annak a szférának az anyagából 

készül, amelybe ti tartoztok, vagyis azt a szférát itt a földi 

viszonylatban építitek ki magatokban a szentélyetek kiépítésével, 

ahova majd be kell, hogy tartozzatok! 

Minden szféra „teteje” gyakorlatilag a fejlődésetek következő 

állomásának az alapját kell, hogy képezze. Minden szférában 

tehát újra az alapoktól kell indulni, csak magasabb szintről. Ezért 

azt mondjuk nektek gyermekem, hogy a lelketekben építsetek 
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szentélyt az Úrnak és benne építsétek ki a betlehemi jászol-

barlangot, mint új kezdet gyanánt, hogy a lelketekben egy 

magasabb szellemi szinten megszülethessen az isteni Gyermek, 

vagyis az a szintű szeretet és igazság, amely szintre vár 

benneteket az Úr. De nem elég csak megszületnie, hanem naggyá 

is kell növeszteni Őt a szentélyetekben, hogy el is juthassatok az 

Üdvösségre! 

Ezért mondjuk nektek, hogy a szentélyeteket alakítsátok ki 

betlehemi jászolbarlanggá. Tegyétek egyszerűvé és tisztává teljes 

egészében, hogy azt beragyoghassa a Kisdednek a szellemi 

világossága, a Messiás, a legmagasabb állapotból hozott 

világosságával. 

A földi ember tele van világi vágyakkal és azok 

megvalósításával és azt hiszem nem tévedek gyermekem, ha azt 

mondom, hogy az Isten felé törekvő ember is, mert mindazokból 

a megismert igazságokból, amelyeket az élete folyamán gyűjtött 

össze magának, minden világi vágyának a megvalósítására 

hitelesnek tűnő magyarázatot képes magával elfogadtatni arra 

nézve, hogy mindaz amit tesz az az Isten Országának az építésére 

jó és szükséges. Pedig minden olyan elgondolás és cselekedet, 

amely nem az Isten Országát építi itt a földi világban bizony 

rombolója Annak és gátként van jelen az építésében, sőt még 

negatív befolyásolja a szentélyetekben megszületendő Gyermek 

megjelenését is, mert az ember mindenféle fontosnak tűnő, de 

mégis hiábavalóság gyanánt ható dolgokkal telíti meg a lelkében 

kialakuló „betlehemi jászolbarlangot”. 

Nagyon vigyázzatok arra gyermekem, hogy mivel telítődik 

meg a lelki szférátok, mert a gondolataitoknak, vágyaitoknak és 

cselekedeteiteknek eredményei, szellemi produktumai igen mély 

nyomokat hagynak bennetek, vagyis a „barlangotokban” amik 

később negatívan befolyásolják a további érzéseiteket, a jó jobbá 

válásának a kialakulását a lelketekben. Ezektől a negatív 

hatásokat kiváltó lelki termékektől, csak Isten kegyelme tud 

benneteket folyamatos lelki élet alkalmával megszabadítani. Ha 

ezt a folyamatot még nem tapasztaljátok a lelketekben, akkor az 
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nem azt jelenti, hogy nincs bűnötök, hanem azt, hogy még nem 

kezdődött el az effajta tisztulási folyamatotok a lelketekben. 

Én azt mondom gyermekem, hogy nincs olyan ember, akinek 

nem lenne a lelkében önmaga által kreált hiábavalóság, már csak 

azért is, mert a magasabb erkölcsi szint magasabb 

követelményekkel jár és ami „tegnap” még előre vivő eszköz 

gyanánt szolgálta a lelket, az holnapra már mint gátló tényezőként 

szerepel az emberi lélekben. De legtöbb esetben ragaszkodásból, 

irigységből, nagyzási hóbortból stb. gyűjt be a lélek magának 

sokszor játszi könnyedséggel, vagy vért izzadva olyan dolgokat, 

amelyek gátolják őt a fejlődésben, amelyeket hovatovább egyszer 

mégis csak ki kell dobálni a lelki világából, mint a fejlődés 

szempontjából felesleges, vagy feleslegessé vált tényezőket. 

De sokkal jobb Istenre hagyatkozva cselekedni minden 

esetben, így ebből a szempontból is és eleve nem vinni be és nem 

terhelni a lelket „káros anyagokkal”, mert akkor dupla munkát 

kell végeznie a léleknek, amiket feleslegesen magába szedett, 

azoktól egyszer úgy is meg kell szabadulnia. 

Fájdalmas ilyen esetben a lemondás, a dolgok meg nem 

szerzése, de még fájdalmasabb a már meglévőtől való elszakadás! 

Ezért mégis csak könnyebb valamit nem felszedni az 

életutatokon, mint amikor már hozzánőtt a lelketekhez, akkor 

elszakadni tőle. 

A betlehemi istálló szegénységével és egyszerűségével éppen 

erre tanít benneteket a Megváltó, kedves gyermekem! 

Most Isten veled és mindnyájatokkal! 

Készüljetek a Gyermek megszületésére a lelketekben. 

Tegyetek félre mindent, amit csak lehet, ez a néhány nap alatt és 

takarítsátok ki a lelketekből a felesleges dolgokat, amelyek 

elfoglalják a helyet Tőle! Ámen. 

Veletek leszünk a Szent Éjszakán is főként, ha Úrvacsorát 

vesztek magatokhoz! 
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KARÁCSONY  

 

Kedves földi testvéreim, az Úr Jézus nevében köszöntelek 

benneteket! 

Karácsony, mennyire reményt keltő és mégis elcsépeltté vált 

fogalommá lett az emberiség számára, mert ahogyan közeledünk 

a korszakzárás felé, úgy mindinkább veszít lényegéből 

jelentőségéből és erejéből ez a szó, de főként az igazi jelentése és 

jelentősége. Lassan a fenyőnek és a külsőségeknek ünnepévé 

válik. Pedig azt mondjátok, hogy a Karácsony a szeretet ünnepe, 

amikor évi egy alkalommal az emberek a lelki lehetőségeikhez, 

vagy korlátoltságaikhoz mérten, azzal a céllal hogy 

lelkiismeretüket megnyugtassák, „gyakorolják” a szeretet 

cselekedeteit, amit aztán az év többi 364 napján igyekeznek 

elfeledni. Pedig azt mondta az Úr: 

„Szegények mindig lesznek közöttetek.” 

Fenyőt állítanak és mindent bíborba és bársonyba öltöztetnek, 

és azt hiszik, hogy ezzel minden el van rendezve, ahelyett, hogy 

erényekkel ékesítenék fel a lelküket az emberek. 

Mi azt mondjuk, hogy a Karácsony, az nem ennek a 

„szeretetnek” az ünnepe, hanem a Földre szállott, Istennek, az 

emberért lenyúló, az emberiségnek, az üdvösséget felkínáló 

szeretetnek az ünnepe, amely által az Úr kiemelte a világot a 

biztos teljes romlásból a biztos „örök kárhozatból”, vagyis a 

szellemi megmerevedésből, mert születése előtt már olyannyira 

romlott volt a Föld mint Noé idejében, hogy a teljes 

megsemmisülés várt rá, de az Úr inkább magára vette a 

„vízözönt” minthogy senkinek se legyen esélye az üdvözülésre! 

Az Isten szeretete, tehát a teljes pusztulástól mentette meg a 

világot. Az Úr éppen hogy a szeretetben szegény, a bűnei 

következményeit méltán viselő és annak súlya alatt megroskadt, 

vagy éppen a fejlődés útján porba hullott és ennek az útnak az 

útkereszteződéseiben eltévedt szellemgyermekeiért jött le, hogy 

ráhelyezze őket az üdvösségnek, vagyis a szeretetnek az útjára, 

amely úton Isten szövetségre lép az emberrel, vagyis a Föld és a 
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rajta és körülötte élő szellemek újból összekapcsolódást nyertek 

Istennel az Úr Jézus által. 

Ez kedves testvéreim a Karácsony jelentősége, mert mind a 

fent elmondott tény és még sok minden amit a szellemetek nem 

képes még felfogni, mert „...nem tudjátok elhordozni” jelenti a 

Karácsony ünnepét, tehát ezt kell ünnepelnetek és nem a „szép 

fenyőt” meg a „kisült kalácsot”, mert azzal, hogy az Úr 

megszületett, a fent említett események megvalósulási 

lehetőséget nyertek. 

A Karácsony egy kezdet, de ugyanakkor folytatás is, mely az 

Úr halálával, feltámadásával, a Szentlélek eljövetelével nyer 

befejezést, de mégis csak folytonosságot, az Ószövetséghez 

viszonyítva egy magasabb szinten. 

Azért adatott a szellemtan, hogy mindezt megértsétek és 

magatokévá tegyétek a szívetekben és a lelketekben. Ha ezt 

sikerül elérnetek, akkor bensőséges lesz a ti ünneplésetek, mert 

lélekben kell megülni az ünnepet gyermekem. Nemsokára olyan 

idők köszöntenek rátok, amikor Isten bizonyos nagyon komoly 

külső körülmények által fokozatosan el fogja törölni a külsőséggé 

vált ünnepléseket és csak az tud igazából ünnepet tartani, aki 

megtanulta a szívében ülni meg az ünnepet. De mindezek után 

hamarosan már a „II. Karácsonyt” fogjátok ünnepelni, az Úr II. 

eljövetelét. 

Ezzel az eseménnyel, egy örökkévalóság zárul be és egy új 

örökkévalóság veszi kezdetét. 

Ezért lesz a nagy rosta, melyben a fejlődésetek utolsó kis 

korszaka, az utolsó hét testetöltésetek fog ítélet alá esni. De aki 

eljut a bűnös hajlamainak teljes beismerésére, bűnbocsánatot 

nyer, mert senki sem állhat meg Isten ítélőszéke előtt, csakis 

akkor, ha bűnbocsánatot nyer. Mindazok mellé odaáll az Úr a 

bűnbocsánat kegyelmével az ítélet napján, aki bűnbánatot tart 

hajlamai felett, mert nem a cselekedet ítéltetik meg, hanem a 

hajlam. A hangsúly a bűnbeismerésen és megvallásán van, és az 

ebből fakadó feloldozáson!!! 
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Akik megmaradtak a külsőségeknél, azok el fogják veszíteni 

ezt a lehetőséget és összeomlanak, vagy mereven kitartanak a 

formák mellett és akkor a formákért az életükkel kell fizetniük. 

Mennyi szenvedés, tanítás és majd a kereszthalált megelőzően 

mondhatta csak ki az Úr az üdvösség lehetőségének, vagyis az 

igazi Karácsonynak szavait, történetesen azt, hogy: 

„Új parancsot adok nektek, hogy egymást szeressétek!” 

„...Arról lássák meg rajtatok az emberek azt, hogy az én 

tanítványaim vagytok, hogy szeretitek egymást.” 

Merthogy az addigi „lehetőséget” már annyira külsőséggé tette 

a sátán, hogy kihalt belőle minden lényeg, a „szellem” minek 

következtében az Úr immár csak úgy emlegeti, mint egy elnyűtt 

lyukas ruhadarabot, amelyet még az új folttal sem lehet 

befoltozni, de az emberek mégis annyira ragaszkodnak hozzá. 

Annak idején azt mondta az Úr az utolsó vacsorán: 

„Sokat mondhatnék még nektek, de azt el nem hordozhatjátok, 

de elküldöm az igazságnak ama lelkét, Aki elvezérel benneteket a 

teljes Igazságra.” 

Mi ugyanezt mondjuk ma testvéreim mindazoknak, akik azt 

hiszik, hogy már mindent tudnak. Ne feledjétek, hogy a hatodik 

napkörben vagytok. Sokat kell tanulnotok és dolgoznotok 

önmagatokon amíg majd egy következő fordulónál 

felemelkedhettek az ötödik napkörbe. Sajnos az ember mindig a 

nálánál alacsonyabb erkölcsi szintűekhez méri önmagát, pedig 

ezáltal könnyen elbizakodik. A helyes magatartás viszont az, 

amikor az ember elsősorban a hiányosságait és az átalakítandó 

hajlamait szemléli és vizsgálja ama előtte álló mérce szerint, amit 

tőle a következő szint eljutása érdekében vár az Úr. Csak ekkor 

van előrehaladás, az előző hozzáálláshoz viszonyítva. 

Minél mélyebb lelkületű egy ember, annál jobban fájnak neki 

a bűnei. Ezért mondták a szentek, hogy: 

„A bűnösök között első vagyok én!” 

Ha az ember mindinkább arra törekszik, hogy tisztának látszon 

önmaga és mások előtt akkor ezzel egy hazug képet állít ki 

önmagáról. Ekkor elkerüli a mindeneket újjáteremtő kegyelem, 



286 

 

mert az ember önteltségében nem érzi szükségét ennek a 

mindeneket átformáló kegyelemnek. Nagyon vigyázzatok, hogy 

bele ne essetek ebbe a tévedésbe. 

De ha arra törekszetek, hogy megvilágosodjanak a bűneitek, 

akkor az utolsó ítéletkor mellétek fog állni az Úr az ő bűneiteket 

megbocsátó kegyelmével, mert - ismétlem - senki be nem juthat 

feloldozás nélkül az Isten Országába! 

Testvéreim, ha törekedtek arra, hogy lélekben annyira 

leegyszerűsödjetek, mint amilyen egyszerű volt a betlehemi 

jászolbarlang, akkor a ti lelketeket is angyalok fogják betölteni, 

várva a lelketekben az Úr megszületését. 

Ha viszont a pásztorok lelkületéhez hasonló lelkületet vesztek 

fel, akkor nektek is az angyalok fogják hírül vinni a Gyermek 

születését. Halljátok-e már felcsendülni a lelketekben az 

angyalok énekét? 

„Dicsőség a mennyben az Istennek és békesség a Földön 

minden jóakaratú embernek.” 

De ha a napkeleti bölcsekhez vagytok hasonlók, akkor 

benneteket is az a világító szövétnek fog elvezetni a lelketek 

Betleheméhez és oda fog bevilágítani azzal a céllal, hogy 

felismerjétek a kicsiny gyermekben a hatalmas Isten gyermekét, 

de nem test szerint, hanem lélek szerint. 

Gyermekem lélekben és igazságban kell ünnepelned! 

Ámen. 

Dicsőség az Úrnak mindörökké! 

 

ALÁZATOSSÁG  

 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Ó szent alázatosság, a haladás, az Istenhez való közeledés 

legfőbb erénye, költözz a mi szíveinkbe és lelkeinkbe hogy általa 

megérezhessük a Veled szemben való kicsinységünket, ó te 

hatalmas Istenség, mindeneknek alkotó Atyja és Istene. Nagyon 

hajlamosak vagyunk arra, hogy többnek, sokkal többnek 

értékeljük magunkat, mint akik valójában vagyunk. Bocsásd meg 
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nekünk a lelkünkből feltörő gőgöt, amely nem engedi megtalálni 

a mi valódi helyünket a teremtettségben és munkáld ki bennünk 

az alázatosságot, amely egyedüli erény számunkra, amely a Feléd 

való közeledést lehetővé teszi.  

Add, kérünk, hogy Feléd mindenkor bárány, vagyis elfogadó 

lelkülettel közeledhessünk és soha ne úgy mint adó elvűek, vagyis 

mint szembehelyezkedők, mert éppen ez választott el bennünket 

akkor is, amikor a paradicsomi világban Neked, ó hatalmas 

Szeretet, hátat fordítottunk, hogy a saját utunkat járjuk. Már akkor 

épült le bennünk az alázatosság és a Neked történő 

engedelmesség és ide kerültünk ez miatt a poklok-poklára. Mi is 

lett volna velünk, ha nem küldted volna el nekünk az alázatosság 

legfőbb megtestesítőjét, a Jézus Krisztust, aki azt mondta 

magáról: 

„Tanuljátok el tőlem, hogy szelíd vagyok és alázatos szívű és 

békét találtok lelketeknek.” Nélküle, vagyis az alázatossága 

nélkül, soha sem ismerhettük volna meg a visszavezető utat, 

vagyis az alázatosság erényét. Ezt elsősorban élete példájával 

mutatta be, de tanította is a tanításaiban. 

Csodálatos érzés, lelket felemelő és Benned, az örök 

boldogságban elmerülő áhítat az alázatosság és mégis mindenki 

fél alázatosnak lenni, félnek feladni az egyéni útjaikat, az emberi 

véleményüket átadni Istennek és követni az egyetemes akaratot 

és véleményt, vagyis beleolvadni az örök Isten örök jelenlétébe. 

Az emberek félnek feladni az embert, mert azt hiszik, ha 

megszűnnek „embernek lenni” és Istenbe helyezni át a a 

dolgokat, akkor kicsúszik a lábuk alól a talaj. Pedig melyik a 

biztosabb? Istenben élni, vagy az „emberben”? Az ember minden 

dicsősége a koporsója, mert nem alázatosságból épült az alapja, 

hanem gőgből. Mit mond a második legalázatosabb személy, aki 

a Földre lépett? 

„...Az alázatosakat felmagasztalja, míg a gőgösöket letaszítja 

trónjukról.” 

Testvéreim, melyik a hatalmasabb számotokra, amikor valakit 

az Isten magasztal fel, vagy amikor az ember könyököléssel tör 
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felfelé és épít ki magának trónt? Gondolom, hogy helyesen 

válaszoltok meg magatoknak. Milyen óriási különbség van a 

kettő között! Az Isten sokkal, de sokkal magasabbra emeli az 

alázatost, mint amennyire a gőgös ember fel tudja magát tornázni 

mások fölé. És az ember mégis csak magának akar dicsőséget 

szerezni, mert nem bízik abban, hogy ha le tud mondani az ember 

által épített dicsőségről, akkor Isten fogja őt felmagasztalni. Így 

mindenből, még sok esetben a szellemtani ismeretei által is a 

mások felett érzi magát. Ezzel akar dicsőséget szerezni. Pedig 

olyan szép tanításaitok vannak az alázatosságról! Bárki aki itt e 

földi világban akar dicsőséget szerezni bármiért, nem beszélve az 

Isten szőlőskertjében végzett munkálkodásaiért, az már itt kapja 

azt meg és aki itt szerzi meg magának, az odaátról már nem kap 

jutalmat mert emberi elismerés vágytól fűtötten itt akarta azt 

magának kierőszakolni. De melyik ér többet, az Istentől kapott 

jutalom, vagy az emberektől, gőgből kierőszakolt „jutalom”? 

Mennyire kicsinyes magatartás ez! Pedig ha bárki megalázkodik, 

a felmagasztalás - Mária szavai szerint is - nem marad el. Ezért 

kedves testvéreim, teljes alázattal közeledjetek a III. kijelentés, 

mint az Istentől alászállott ajándék felé és meg fognak nyílni 

előttetek a titkok. De amint az ember elbizakodik a tudására, 

lassan bezáródik a lelke az isteni ajándékok előtt és mind kevésbé 

ismeri fel az igazságot és tud különbséget tenni a színtiszta és a 

féligazságok között. 

A közösség alapításához és működéséhez is alázatosságra van 

szüksége a tagoknak. Úgy képzeljétek el a közösségtagokat, mint 

egymás mellett álló oszlopokat. Amint az egyik magasabbra 

igyekszik emelkedni a másiknál lelki túlemelkedettségtől fűtve, a 

födém azonnal felemelkedik és ledől, tehát megszűnik a felső 

védelem és „beázik” az építmény. Ahhoz, hogy az Úr nevében 

történhessen meg egy közösség összejövetele, elengedhetetlenül 

szükséges tehát az az alázatos magatartás, amely beleszürkülni 

igyekszik az átlagba, ugyanis ha nincs alázatosság, akkor nincs 

igazi szeretet sem, pedig az Úr alázatos és szeretetteljes volt 

mindenkivel. Ha az Ő nevében akartok összejönni, akkor mind a 
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két erényre szükségetek van. Mert akkor nincs alacsonyabb és 

magasabb rendű, nincs okosabb és kevésbé fejlett értelmű, 

gazdagabb és szegényebb, mert a szeretet mindent kiegyenlít. 

Hasonló a helyzet, ha valaki alacsonyabb igazságokat visz be 

egy közösségbe, azzal, hogy az az oszlop akkor inkább leépül és 

leépít másokat is, vagyis lelki egyenlőtlenség alakul ki, minek 

következtében az oszlopok méretei különbözőek lesznek és 

ebben az esetben is a födém már az első kis viharra reagálva 

aláhull a mélységbe és nem védelmezi az építményt. Jól 

vigyázzatok tehát, hogy mikor mit visztek be a közösségbe és 

milyen lelkülettel. 

Drága Mária, alázatosság hű hordozója kérünk téged jöjj 

közénk, hisz tiéd is a szellemtan legmagasabb tanítása, érintsd 

meg a lelkünket, hogy megérezzük az alázatosság örömét még 

akkor is, ha a gőg mindenféle módon és eszközzel tiltakozik is ez 

ellen. Add, kérünk, hogy ráérezzünk ennek az erénynek 

nélkülözhetetlen voltára, mert alázatosság nélkül ellenszegülővé 

válik minden emberi szív és szellem. 

Testvéreim, kövessétek Mária példáját, az Ő néma 

alázatosságát, Aki az erényeit a lelke mélyén hordta, ami által a 

külső világ nem vette észre az Ő nagyságát, vagyis azt, hogy a 

Szent Háromból leküldött missziós szellemként jött a Földre, 

azzal a küldetéssel, hogy befogadja a teljesen tiszta és makulátlan 

lelkébe a leghatalmasabb Messiás szellemet, az Úr Jézust. Ezt a 

feladatkört csakis Ő tölthette be, mert csak az Ő lelkében volt meg 

az a magas és tiszta vonzerő, amelyhez az Úr kapcsolódni volt 

képes. Csakis Mária viselhette el az Úr magas erőit, más, 

alacsonyabb szintű szellem belehalt volna azoknak a magas tiszta 

erőknek a hatásaiba, amelyekkel az Úr rendelkezett. Az Urat 

magába foganni Máriának, hatalmas örömöt és boldogságot 

jelentett. Olyan hatalmasat, amelyet egy egyszerű asszony 

képtelen lett volna elviselni, mert ahogyan a testnek megvan a 

fájdalomküszöbe, amit ha a fájdalom túllép, akkor az egyén 

belehal. Így megvan az öröm küszöbe is, amit ha túllép az öröm 

érzés, akkor meghal az egyén. Mivel Mária nagyon magas 
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szellem volt, ezért mindkét küszöbének sokkal nagyobb volt a 

tűrőképessége. 

Merő tévedés tehát testvéreim azt hinni és úgy tisztelni Őt, 

hogy Mária egy egyszerű asszony volt a Földön, mint bárki is 

közületek. Legalább nektek tudnotok kell azt, hogy ki is 

valójában Mária. Ezért hát adjátok meg Neki a kellő tiszteletet a 

szívetekben és kérjétek, hogy segítsen nektek az alázatosság 

követésében. 

Tehát minden szempontból érdemes alázatosnak lenni. Ezért 

kérlek ó alázatosság megtestesítő anyja, jöjj közel a mi 

szívünkhöz, hogy megérezhessük az alázatosság lelket felemelő 

és boldogító érzését, te Boldogságos szűz Mária, akit a 

Magnificat óta boldognak mond minden nemzedék, segíts nekünk 

legyőzni a gőgöt és annak minden válfaját gyökerestől kiirtani a 

lelkünkből, mire elérkezik a számadásnak a nagy napja. Habár 

most van rá nagy szükségünk a lelkünk harc mezején vívott 

csaták alkalmával, mert ahogyan a Te alázatosságod lehetővé 

tette azt, hogy a méhedbe fogadd azt a főtuszt, amelyet az Úr 

alkotott a Te méhedben, úgy nekünk is annyira meg kell 

tisztulnunk és alázatossá kell, hogy váljunk annak érdekében, 

hogy mi is be tudjuk fogadni a kis Jézuskát a lelkünkbe. És add, 

hogy ott naggyá is tudjon növekedni. Szükségünk van továbbá a 

Te közelségedre és segítségedre abból a szempontból is, hogy 

megérezzük a tisztaságnak örömét és megértsük ennek az 

erénynek szellemi horderejét, fontosságát és célját a lelkünkre 

nézve. Ó, Te tiszta Szűz, aki letaposod az őskígyó fejét a te tiszta 

fluidjaiddal a mi lelkünkbe, ha kérjük, segíts meg bennünket a mi 

küzdelmeinkben. 

Ti női lelkek, akik - röviden szólva - levettétek a tiltott 

gyümölcsöt, hozzátok szólok, mert nagy a ti felelősségetek! 

Kettős terhet kell hordoznotok a vállaitokon, ugyanis elsősorban 

tiétek a bukásért való felelősség, de az eredeti állapotokba való 

visszatérés is a ti kezetekbe van lehelyezve! Sokszor ezért 

szenvednek többet a női lelkek. Hatalmas munka letaposni az 

őskígyó fejét, (a gőgöt és az érzékiséget) de ha tudatosan teszitek, 
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sokkal gyorsabb az előrehaladás és fele annyi a szenvedés, mert 

sokszor azért szenved az ember, ill. ebben az esetben az asszony, 

mert nem tudja azt, hogy mi a feladata és ahhoz, hogy rájöjjön, 

addig bizony sokat kell szenvednie. De ha komolyan veszitek a 

feladataitokat, és Istennek igyekeztek engedni, nem a 

hajlamaitoknak és nem mások hajlamainak, akkor kevesebbet 

fogtok gyötrődni és szenvedni az életben. 

Nézzétek meg azt, hogy az évszázadok folyamán, de ha 

visszanéztek az Ószövetségbe, a nők mennyire meg voltak 

alázva, szinte másodrendűnek tartották őket. De viselniük kellett 

keresztjüket a szent cél érdekében, szenvedni az „Ádámjukért”. 

De viszont éppen a nők lealacsonyítása miatt nem, vagy legalább 

is nagyon lassan tudtak fejlődni és tisztulni az „Ádámok”, mert a 

nők kezében van lehelyezve a férfi nem fejlődése. Ezért, a férfi 

sorsa a nő. 

De mindezt a feladatkört csakis alázattal, Istenbe vetett hittel 

lehet eredményesen végigvinni. De ne csüggedjetek el ti női 

lelkek, ha vállaitokra nagy teher hárul, mert az eredmény nem 

marad el. Legyen szemetek előtt Mária alázatossága és tisztasága, 

valamint bölcsessége és szeretete, mert ha mindez megvan 

bennetek, akkor Istentől úgy a szeretet gyakorlására és az igazság 

követésére, vezettetést fogtok kapni! Akkor már nem nektek kell 

gondolkodni azon, hogy mit, mennyit és hogyan, hanem a 

bennetek munkálkodó Mária lelkület fog benneteket irányítani. 

Ti női lelkek, Mária a ti égi Édesanyátok, Védelmezőtök, 

Pártfogótok és Szószólótok. Ne veszítsétek el a reményt, ha 

bántalmazás ér benneteket, gondoljatok arra, hogy minden egyes 

türelemmel és szeretettel elviselt szenvedés a terhek csökkenését, 

és a tisztulást eredményezi. 

Egy nemzet fejlettségét a női lelkek fejlettsége, valamint az 

mutatja meg, hogy mekkora tiszteletben és elismerésben 

részesülnek a nők, mint a férfiak „megváltói”. 

Amit azonban nagyon fontos megjegyezni ennél a témánál, az 

az, hogy más a szerepköre a fizikai világban a nőnek és más a 

férfinak. Ne cseréljenek szerepkört, mert akkor a nő elférfiasodik, 
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a férfi elnőiesedik, elsősorban lelki értelemben. Ez viszont 

visszadobja mind a két felet a duál-egység szétválása okozta lelki 

sebek gyógyulásában. 

Ti férfiak, ne nézzétek le azokat a valakiket, akiken a 

kegyelem közvetítetik le a részetekre. Ne terheljétek őket a ti 

bárminemű hajlamaitokkal, hanem engedjétek kibontakozni 

bennük az Istennel való kapcsolatot. Ne húzzátok le a magatok 

szintjére őket, mert általában, ha az a feleségetek, akit a 

gondviselés angyalai jónak láttak, akkor valamennyivel 

fejlettebbek tőletek, vagy legalább is nyitottabb a lelkük a 

mennyei hangokra. A nők lehetnek inkább a megérzők, míg a 

férfiak inkább hideg logikával rendelkeznek. A megérzés viszont 

a szellem logikája. (De a női feleknek sem szabad visszaélni, ha 

a férfiak a „tenyerükön” hordják a lelki másukat!!!) De mint 

minden máshoz, így ehhez is alázatra van szükségetek! 

A férfiaknak nehezebb a megalázkodás mint a nőknek, mert a 

férfiak az adó életelv szerint vannak megalkotva Isten részéről, 

míg a nők az elfogadó életelv szerint, de ez egy férfit sem 

jogosíthat fel arra, hogy fölényes legyen a másik nemmel, mert 

az alázatosság az az erény, ami oldja a duálokat szétválasztó 

gőgöt. Igaz, sok esetben olyan a sorsuk a nőknek, hogy 

megaláztatásban részesülnek. Habár a mai emancipált világban 

amikor a női egyenjogúság kifejtette a negatív hatását a nőkre, a 

hozzáállás átbillent a másik oldalra és azt hiszik a nők, hogy 

akkor lesznek „egyenrangúak” a férfiakkal, ha az ő szerepkörüket 

töltik be. Az egyenjogúságot a helyes hozzáállás adja, vagyis 

amikor a férfi mint adó fél, a neki megfelelő, míg a nő, a neki 

megfelelő munkát végzi, ugyanis ekkor állhat helyre a bukás által 

megromlott erő áramlás a két fél között. Igaz a mai társadalom ez 

az egységet harmonizáló igazság ellen is hadat üzent azzal, hogy 

megkeverte a szerepköröket, de tudatos odafigyeléssel minden 

helyrehozható, a ti érdeketekben. A fejlődés törvényei nem 

változnak, bármennyire is szeretnétek! Bűnösen nem lehet bejutni 

az Isten Országába, csakis a megtisztult és kimunkált, vagyis a 

gőgtől és az érzékiségtől megtisztult lélek juthat be az Isten 
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Országába: „Test és vér nem vehetik Isten Országa örökségét.” 

A test igazságának kívül kell maradni az Isten országán. Az 

alázat, a tisztaság és a szeretet kifejlesztése nélkül nincs belépés 

a magasabb világokba, vagy a megtisztult Földre, akárhogy is 

szeretnétek. 

„Barátom mi végre jöttél ide? Vessétek ki őt a külső 

sötétségre!” 

A férfiak példaképe lehet, ha családról van szó, Szent József 

is, Mária férje. Igaz nagyon keveset tudtok az Ő nagyságáról, 

mert az írások nagyon keveset őriztek meg úgy Máriáról, mint a 

férjéről, Józsefről. Az emberek szűk felfogóképessége miatt 

történt ez így, hogy elsősorban Jézusra reflektáljanak (legyenek 

tekintettel) az emberek, mert még így sem tudják hova helyezni a 

szívükben Máriát. Vannak akik túlzásokba esnek Máriát illetően, 

míg másoknak viszont egyáltalán nem mozdul meg a lelkük 

Mária nevének hallatán. Pedig Mária bizony odaállt Szent Fia 

mellé, akkor amikor Jézus a legnagyobb terheket cipelte Ádám és 

minden adó fél bűnének helyreállítása miatt, hogy magára vegye 

azokat. Mária, Éva és a női lelkek megrontott erőinek a 

helyreállítását vette magára azokkal a belső szenvedésekkel, 

amelyeket Jézus kívülről viselt. 

Teremtő Atyám az Úr Jézus és Mária kínszenvedésének 

érdemeihez kapcsolva könyörgésemet, kérlek Téged, hogy áldd 

meg mindazokat a testvéreimet, akiknek a szívéig hatol egy-egy 

mondata a mi üzeneteinknek. Áldd meg a párjukért munkálkodó 

női lelkeket, hogy alázattal és önátadással tudják vinni 

keresztjüket a Golgotára. 

Mottó: Mindenki azt hiszi, hogy az alázatos ember, egy 

pipogya, jellemtelen és gerinctelen ember, pedig, akit Isten 

felmagasztal az alázatossága által, az éppen hogy az 

ellenkezőjévé válik, egy, a szeretetben és a bűn elleni harcban 

megacélosodott emberré, mert az alázatos ember Isten 

jelenlétében élő ember a helyes viszonyulás révén. 

Egy, az Úr Jézusban benneteket szerető testvéretek a 

szellemhazából. 
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SZELLEMBARÁTAINK SZERETETÉRŐL ÉS AZ 

ÁLDOZATOKRÓL  

 

Kedves szerelmetes gyermekem! 

A magas szellemvilág szeretete veled és veletek van, akkor 

miért félsz? Az Isten valamint az Úr Jézus és a ti irányotokba 

érzett szeretetünk olyan hatalmas, hogy emberi szavakkal ki sem 

lehet fejezni de ha mégis hasonlítani szeretnénk valamely 

érzéshez, akkor olyan, mint amikor egy lány igazából szerelmes 

az igazi, vagy annak hitt fiúba. De ez az érzés ami bennünk van, 

ettől a fent említett érzéstől sokkal nemesebb és tisztább és 

lángolóbb. Mint azt mondtam, igazából nincsenek is földi szavak 

ennek az érzésnek a pontos meghatározására, ezért csak durva 

összehasonlításokat tudunk végezni abból a célból, hogy némi 

fogalmatok legyen arról a szeretetszintről, amelyet valaha el kell 

érnetek. Ez az érzés ösztönöz bennünket az értetek való lelki-

szellemi munkára. De mit is rejt magában ez a szerintünk 

érettetek való létfontosságú munka? Azt a munkát jelenti, hogy 

hozzáférhessünk a lelki világotokhoz és valamennyire is útirányt 

meghatározó gyanánt „elvárásokat támaszthassunk felétek” 

(egyéni, ill. személyre szóló vezettetés), de ehhez előbb adnunk 

is kell valamit. Adni sokat, nagyon sokat éspedig, szeretetből a ti 

negatív erőitekből egy „nagy mennyiséget” átemészteni, 

átdolgozni ahhoz, hogy meghallhassátok a személyetekre 

vonatkozó hazahívó szót, az Isten üzenetét, amelyet 

leközvetítendők vagyunk a számotokra. 

Ezt viszont csakis a fentebb említett, tiszta és erős szeretettel 

tudjuk megvalósítani, mert komoly szenvedésekkel jár az az 

isteni szeretet, amely oldja a bűnös hajlamokat, illetve a sötét erők 

hatalmát! De ez komoly szenvedéseket okoz nekünk, aminek az 

elviseléséhez szükséges a szeretet. Mindaddig, ameddig az ember 

visszavág, addig nem tudja diadalra vinni a szeretetet. Ebből 

kiindulva el sem tudjátok képzelni azt, hogy mekkora szeretete 

volt az Úrnak, mert semmilyen bántalmazásra nem vágott vissza, 
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hanem szeretettel tűrt, pedig kérhetett volna Atyjától tizenkét 

légió angyalt, hogy megérdemelten eltöröljék a Föld színéről és a 

saját szférájukba vigyék azt a szellemi csőcseléket, amely az Úr 

ellen fordult. Ez lett volna a törvényes útja a sorsuknak, de az Úr 

nem „büntetni jött”, hanem kiemelni bűneiből és megváltani a 

bűnöst, vagyis az Őt még nem ismerő emberiséget, hogy 

megismerhessék Őt, vagyis Isten szeretetét és annak a vérig és a 

halálig menő áldozatát, mert a szeretet folyton csak ad, mit sem 

törődve azzal amit ezért cserébe el kell tűrnie a szeretete tárgyától 

és szenved mindaddig, ameddig a célt el nem éri, történetesen a 

szeretet beleültetését az emberi szívekbe. Ez viszont nem mehet 

másként, csakis a kapott sérelmek megbocsátásával. 

„Az az igazi barát, - az Úr szavai szerint - aki életét adja 

barátaiért”. Itt még az Úr nem is beszél testvéri szeretetről, csak 

barátságról és már az effajta barátsághoz is akkora szeretetet kér 

az Úr, hogy az ember az életét fel kell, hogy tudja áldozni annak 

a másiknak az előrehaladásáért. 

Mit mondott volna az Úr, vagy mit mondjunk mi, hogy 

mekkora szeretetre, testvéri szeretetre van akkor szükség, ha 

testvérről, vagy esetleg több barátról van szó, akinek, vagy 

akiknek a fejlődéséért az embernek fel kell adott esetben áldoznia 

az életét? Mert ugyanis az az igazi szeretet, amikor az ember 

annyi negatív erőt fel tud vállalni átdolgozás céljából, hogy 

gyakorlatilag „belehal” a negatív erőknek az átemésztésébe, vagy 

egy egész életen keresztül zokszó nélkül viszi a reá rakott 

terheket? 

Igaz az, hogy a történelem folyamán sokan áldozták már fel az 

életüket bizonyos eszmékért, de ezek az eszmék nem vitték 

előbbre az emberiség fejlődését, mert elsősorban sok esetben 

bizonyos adósság visszafizetése céljából kell elviselni az ú.n. 

„hősi halált”, tehát nem lehet rámondani azt, hogy Isten és az 

emberekért való szeretetből történik meg a dolog. Amikor egy 

ember az életét áldozza valakiért, vagy valakikért, abban a 

valakiben olyan tiszta és magas szintű szeretet él, amely csakis 

Istenből száll alá arra az áldozati lélekre. Ugyanis aki valamilyen 
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mértékben is „megváltási munkát” végez, annak az ördöggel - 

annak az egyénnek, vagy csoportnak a szellemi környezetében 

levő ördögi szellemekkel - kell eredményes harcot vívnia. Ehhez 

csakis olyan tiszta szeretet-energiákra van szükség, amelynek a 

hatására az ellentét meghátrál, mert ha a szeretetekbe még 

belevegyül az érzékiség, az anyagiasság, akár a vérségi kötelék 

vagy a testiségnek bármelyik formája, akkor bizony, hogy nem 

teljes a szeretet és a bűnökhöz való ragaszkodásotoknál fogva 

megkínozhat benneteket is a sátáni eszme, az önzésnek az 

eszméje. 

Ezért van az, hogy csakis olyan dolgokban munkálkodhattok 

másokért, amelyben ti már erősek, vagy legalább is erősebbek 

vagytok. Aki másokért dolgozik, az kettős, vagy többszörös 

munkát végez, attól függően, hogy hány emberért kell küzdenie, 

mert annak a tehernek a sokszorosát kell cipelnie, mint amekkora 

a sajátja. Ezért többször hangsúlyoztuk már, hogy csak akkora 

terheket vegyetek magatokra, amekkorákkal képesek vagytok 

megbirkózni, mert egyébként „vak vezet világtalant” vagyis 

bukik az áldozat is és vele együtt mindazok, akikért dolgozott. Ez 

tehát nagyon felelősségteljes feladat. Nézzétek meg az Urat, 

olyan komoly, a haláltusával egyenlő szinten lévő harcokat 

vívott, hogy elpattogtak az erei és a vére kicsordult a bőrének a 

pólusain keresztül. 

De ezért született meg az Úr Karácsony éjszakáján. 

Mindezt a bukott világ iránt érzett szeretetből tette. Mekkora 

szeretete és ebből fakadó teherbírása kellett hogy legyen Jézusnak 

ahhoz, hogy az egész bukott világ szellemeinek a terheit magára 

vegye, áteméssze és mint pozitívvá átdolgozott erők gyanánt 

sugározza vissza kitermelőikre? Még elgondolni is lehetetlenség, 

nem hogy egy ekkora megváltási művet eredményesen és 

hajszálpontosan bárki másnak végig vinni. 

Ha belegondoltok gyermekem, hogy mennyire nehéz valakit 

is, aki a környezetetekben van, zokszó nélkül hosszabb-rövidebb 

ideig elhordozni, hát akkor egy akkora terhet vinni és elvinni, 

amelyben az egész bukott világ terhe benne foglaltatik, milyen 
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óriási lelki erőt és munkát jelent Neki, főként, ha figyelembe 

vesszük azt, hogy ez a mű nem a kereszt halállal kezdődött, 

hanem a Föld és a többi bolygó, bolygóvá való összegyúrásánál, 

rajtuk az élet megteremtésénél és a szellemek testet öltésénél, és 

a bukott világ vezetésénél, hogy eljuthasson odáig a fejlődésben, 

hogy az Úr, azzal a céllal, hogy felgyorsítsa a fejlődést, valamint 

a szellemi merevségbe zuhantakat felébreszthesse, fizikai testet 

ölthessen magára és negatív erőiket szeretetből magára vehesse. 

Miután ezt a hatalmas művet elvégezte, gyakorlatilag be is fejezte 

az Isten által kijelölt munkáját és a „jogart” át is adta Máriának, 

majd Mária az apostoloknak, konkrétan Péternek. 

A szellemvilágban azonban folyamatosan dolgozik az Úr 

mindannyiunkért, de minket is bekapcsolt ebbe a munkába, attól 

függően, hogy kinek mekkora szeretete van, mert a 

szellemvilágból is lehet, sőt szükséges megváltói munkát 

végezni. Így bízott benneteket ránk, a mi vezetésünkre az Úr, 

azzal, hogy kirendelt mellétek mint szószólónak, védelmezőnek 

és vezetőnek, de minket is irányítanak felülről még magasabb 

szellemek. 

A jelenlegi haladásotok útján mi vágjuk az ösvényt, amelyen 

járnotok kell és amelynek az eleje a szellemetekben kezdődik és 

az Isten Országában ér véget. 

Milyen óriási munka számunkra a III. kijelentésben minden 

egyes meghívottnak a lelki üdvén dolgozni, - nem is lehetne, ha 

az Úr már jóval előbb el nem végezte volna a megváltói munkát 

- és mégis ha a szeretet ad erre erőt, akkor amekkora a nehézség, 

attól sokkal nagyobb az a szeretet, amely bennünket erre késztet, 

tehát az érettetek végzett munka gyönyörűséges, mert ahogy 

tisztultok, úgy ábrázolódik ki a lelketekben Krisztus arculata és 

ezt mint eredményt szemlélni, bizony gyönyörű. Igaz, hogy most 

még sokszor eltorzul ez a kép, amikor bűnre gondoltok, vagy 

élitek azt, de egy bizonyos idő múlva mégis csak felismerhetővé 

válik a lelketekben az élő Krisztus képe. Azzal a céllal vagytok a 

Földre küldve, hogy a Krisztus arculata ábrázolódjon ki a lelki 

világotokba a bűnök leküzdése által. Azért van ez így 
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gyermekem, mert Krisztus újjáteremtő ereje által épül vissza a 

lelketek az eredeti állapotba. Igaz, hosszú folyamat ez 

gyermekem, de aki mindvégig kitart, az üdvözül. Azt mondja az 

Úr, hogy: 

„Arról ismerjenek meg benneteket az emberek, hogy 

tanítványaim vagytok, szeretitek egymást.” Ez a legfontosabb, de 

én ehhez hozzátéve azt mondom, hogy arról ismerjenek 

benneteket az emberek, hogy szellemtan hívők vagytok, hogy a 

Krisztus arculata kiábrázolódni látszik a lelketekben. 

Nem könnyű feladat ez gyermekem, mert mind e hibás 

természetet, bűnös hajlamot és vágyat krisztusivá kell tenni 

ahhoz, hogy az Ő képe láthatóvá legyen a lelketekben, de 

üdvösséget hozó mindenki számára, aki ezen munkálkodik. 

Amikor már átkerül egy szellem a valóság világába, akkor bánja 

már igazából az elmulasztott lehetőségeket, de minden hiába, 

mert elmúlt egy élet, teleírt lapokkal záródik be az Élet Könyve 

és ezzel minden lehetőség bezárul, ami tovább segítené a 

szellemet a harctéren előre a fejlődés útján. 

Addig dolgozzatok tehát gyermekeim, ameddig erre kegyelem 

adta lehetőségetek nyílik, mert mint azt ti is tudjátok, a nap már 

lemenőben és hamarosan a világosságot fokozatosan a teljes 

sötétség váltja fel. Azt hiszem már tapasztalhatjátok is a 

bőrötökön a báránybőrbe bújt farkas munkáját, aki látszólag jót 

akar, de a legelvetemültebb szándékokkal közeledik felétek. 

Ismételten csak azt hangsúlyozzuk gyermekem, hogy ne 

higgyetek a gonosznak, mert békét kínál és háborúságot ad 

mindenkinek: „Szembe száll a fiú az apával, a menny az 

anyóssal...” Ne vegyétek fel a sátán pecsétjét, mert attól kezdve 

ő irányít benneteket! 

Az Úr áldása szálljon le rátok és nyugodjon meg rajtatok 

gyermekem! 

Ámen. 

 


